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Introductie 

Martijn: nou ‘jongens’ van harte welkom en wat heerlijk dat jullie hier allemaal zijn. Zeer 

waardevol en noodzakelijk, echt noodzakelijk om nu aan de gang te gaan op een andere 

manier. Maar eh… ook voor een beetje te experimenteren in deze ruimte, hoe kan dat het 

best en hoe zit je het lekkerst. Ja dus, die bank staat  er al en als er iemand is die ook af en 

toe moet zitten of op een stoel, kijken hoe dat is met elkaar en ik weet niet hoe het weer 

vandaag wordt. Volgens de weerinformatie zou het denk ik na een uur of 11 à 12 uur wat 

beter gaan worden met qua zon. Temperatuur is buiten gewoon lekker dus als het droog is 

en wij dit met elkaar beslissen kunnen we gewoon buiten zitten, dat kan dat. Soms is het ook 

goed om een dag zoals vandaag te starten in zo’n, in een containde ruimte. Juist op deze 

plek omdat samenkomst met elkaar ook uitgezuiverd moet worden en we hebben allemaal 

onze eigen dingen die we meemaken en dat is niet niks wat er allemaal gebeurt. Zowel 

positieve mooie dingen, krachtige dingen die plezierig zijn als ook pogingen die ondernomen 

worden om getackeld te worden of ontmoedigd te worden, niet meer te weten of frictie 

tussen elkaar, ik noem het maar even hoor! Dat mag en moet ook uitgezuiverd worden 

omdat daar bewustzijn doorheen stroomt om geaccepteerd en ervaart wordt wat er is en 

zelfs dingen, jaaaa dat accepteer ik niet en ook zegt oké dat is al gebeurd en je kan er ook 

naar kijken i.p.v. weerstand en of ook naar kijken van dit is niet aanvaardbaar maar, het is al 

gebeurd maar dat je daar een statement inneemt en hoe dat gaat op een manier van wat 

past wat je er ook van vindt, wat het ook is, wel een beetje abstract, maar daar gaan we 

vandaag wel over hebben. Ja, ik zou eigenlijk willen zeggen, voordat we echt gaan starten, 

dit was al een beetje een start natuurlijk, het zou fijn zijn om even onze naam te noemen die 

we hier hebben, of een naam die we elders hebben, wat jij wilt, het is goed om onze stem te 

laten horen en tot elkaar spreken. Er is zoveel nu gaande en uit de cocon moeten komen met 

de vibratie, dit is mijn naam of… , wat je daar ook over wilt zeggen, je hoeft niet te zeggen 

wat ik dus zeg, als je even je naam opnoemt en dat is gewoon goed, dan is dat goed en als je 

even iets toe wilt voegen voor dit moment,  we hebben een klein groepje, komen we op een 

punt dat het allemaal belangrijk is om je stem eens goed te laten horen.  

Iedereen noemt zijn naam op en wat er meer gezegd mag worden. 

Met je stem of naam noemen komen velden zo bij elkaar. Dingen laten zich wel zien! 

Goed, bijzonder om jullie te ontmoeten en hoe de groep zich eigenlijk laat zien en op het 

moment hoe iemand zich voelt. Ook dat ik wist dat de knop ingedrukt moest worden op de 

computer dat er gelanceerd wordt in het visuele spectrum en daar ook op aansluit om de 

beweging te zien in wat er allemaal bij elkaar komt, jullie tijdlijnen waarin jullie leven, wij 

met elkaar, ik, wij met elkaar samen en dat je dat allemaal bundelt tot 1 moment en waar je 

nu zit. Dat zijn echt paden, dus echt een pad waar je doorheen gaat met allerlei  

gebeurtenissen van dingetjes, in tijd uitgedrukt. Zo zijn Wij, zijn allemaal bezig, onze 

beslissing in onszelf keuze die we maken, zorgen voor die ontmoeting. Een stapeling van 

allerlei gebeurtenissen wat tot dit punt komt. Dat vind ik, Martijn heel erg prettig en ook 

heel openend omdat we dus allemaal dezelfde inzet leven omdat we hier zijn. Dat doen we 

allemaal. Dat is dus heel bijzonder. Ja. ……..stilte….. 
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Ja het zijn dagen die eigenlijk altijd in het veld liggen te broeien, zeg maar, dat voelen we 

allemaal ook. We zijn allemaal op onze eigen manier met het leven bezig. Wat komen we 

tegen, hoe is het leven van ons leven gelopen en in afgelopen jaren gebeurd in onszelf, dat is 

nogal wat voor ons allemaal,  stuk voor stuk met ons allemaal is er heel wat gebeurd.  

Loskomen van de bepaalde manieren hoe je leeft, hoe je denkt, hoe je handelt, waar je inzit. 

Het vergt echt moed van ons allemaal om uit bepaalde dingen te stappen en dan ook weer in 

iets anders te stappen. Daar zijn we allemaal gelijk in. We zitten allemaal in scripten. We 

zitten allemaal in oorzaak en gevolg. Dat broeit al een hele periode X dat er een beweging is, 

een draaikolk die niet ons opslurpt, maar een draaikolk die ons brengt naar de kern, waar 

het ECHT over gaat. Soms heb je het gevoel, ik ben al in de kern en dan komt er nog een 

draaiing aan en dan word je nog meer in die cirkel getrokken. Nog krachtiger die cirkel in, 

voel je dat het bijna benauwend is en dat je gewoon ergens iets moet doen, bijna niet voor 

handen wat het is. Afgelopen jaren zijn heel veel mensen waaronder wij en ook vele andere 

mensen, heel veel andere mensen, zijn bezig om te doorgronden wat er eigenlijk niet klopt 

in je eigen bestaan, waar je mee bezig bent, waar het eigenlijk echt niet over gaat. Wat wel 

best prettig kan zijn, en daarvan loskomen, een stap naar binnen te zetten, los te komen van 

logische gedachten,  eigenlijk tegenovergestelde van logica te gaan ervaren van dingen die je 

doet die ontzettend kloppen, waar iets buiten de vorm valt in iets wat er eigenlijk niet klopt. 

Het zit zo goed binnenin, dat is waar je moet zijn. Een Reis naar een andere Taal, een taal 

van een andere intelligentie. Daar is deze beweging op de aarde heel fors mee bezig. In de 

aantal tijd x broeit dat heel sterk is en dat daar iets uit voortkomt. Er wordt iets uit ons op…. 

Velden in mijn leven worden gevuld, iets wat we zelf niet snappen met onze mind, krijgen op 

een gegeven moment betekenis.  

Leegheid in de wereld zien en aanwijzen met je bewustzijn 

We zien in de wereld iets gebeuren, in het hele systeem niet functioneren wat eigenlijk geen 

systeem is. Een grote georkestreerde werkelijkheid en allemaal verdiept op ons eigen 

manier, in wat dan dat is wat jij voelt en in de wereld ziet wat afwezig is. Hoe kan deze 

wereld zo zijn zoals die is? Alle rijkdom die ik in mijzelf voel, hoe onbegrijpelijk het is dat je in 

de wereld zoveel ziet en het is LEEG.  Er is ook zoveel gevuldheid naar gelang jezelf  

bewustzijn opentrekt, verruimt en je ziet, wacht even het is toch niet helemaal leeg. Het lijkt 

wel of je eerst moet vaststellen hoe leeg het is en dan kunt zien waar de echte gevuldheid is. 

Moet eerst uit voordat er iets aan moet gaan, en dan zien hoe leeg deze wereld is, echt heel 

shocking eigenlijk voor de psyche van onze persoonlijkheid. Kunnen shocks door krijgen, 

heftige shocks door krijgen, kunnen mini crashes zijn of heftige buien van emoties of hele 

sterke gevoelens van liefde of van afschuw en verlating opgeven, al die frequenties en al die 

gevoelens, maar het is het volledig kunnen inzien dat we dus leven in een totale 

volgwerkelijkheid. Een grote kudde, ja en daar dus naar te kijken, zonder dat je die boosheid 

daarbij nog inlaadt. Dat is natuurlijk precies waar het over gaat dat bij zuivere mensen 

kunnen waarnemen wat er gebeurt in ons, wat er gebeurt om ons heen en waar wij een 

onderdeel van zijn. Dat die pijn die er is, die boosheid, op een gegeven moment dan ruim 

baan maakt van ik kan het hartstikke goed zien, goh… ik heb daarnet weer een paar mensen 

ontmoet, die waren zo leeg. Dat is geen oordeel. Gewoon dat je het kunt zien en dat je het 

eigenlijk kunt zien vanuit hoe ongelooflijk en bijzonder belangrijk dat is in jezelf, dat jij dat 
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ziet en daar waar het leeg is, wordt eigenlijk iets aangewezen. Luister er eigenlijk naar. Jouw 

waarneming naar dat is eigenlijk dat, wat je met je bewustzijn in het licht zet. Je wijst het aan 

met jouw bewustzijn. Hoe krachtiger het bewustzijn van wezens is die nergens in geloven, 

die de kracht in zichzelf eren en de kracht in het leven eren en de kracht van andere 

intelligenties eren maakt niets uit, niet volgzaam zijn en uit die kudde zijn. Mensen die er 

naar kijken en kunnen zien, die wijzen eigenlijk aan iets wat we niet kunnen definiëren van 

VUL HET. Daar draait alles om. DAAR DRAAIT ALLES OM! Alles draait om niet ‘t woord 

kwantumfysica, alles draait om wat bewustzijn is. Zodra het bewustzijn ergens naar toe reist, 

dat bewustzijn als het ware de draaggolf van het informatiekanaal naar een andere 

frequentie brengt. Het hele informatieveld waarin wij leven is een vibratieveld, trilling 

waarin ’t vibreert. Dat noem ik een draaggolf, radiofrequentie een draaggolf. De golfsinus en 

cosinus beweging. Nu drukken we dat zo uit, maar in het kwantum hologram een hele 

andere beweging, maar de draaggolf daar ligt informatie in. Zodra de draaggolf verandert 

naar een iets andere frequentie, net als een hartslag, is de informatie die erin ligt achter ons 

totaal anders. Als de perceptie en de beleving gelijk is en blijft als iedereen, we nemen 

dezelfde waarneming, heb je dezelfde waarneming als iedereen en krijgt dan ook informatie 

uit die draaggolf naar je toe. Dan verandert er iets in jezelf, niets klopt meer. En is dus aan de 

mensen die hier op de aarde leven eigenlijk de taak om de draaggolf die er nu gepresenteerd 

is te verrijken, daar komt tie dat je hem aanwijst, dat die draaggolf eigenlijk, verrijkt wordt 

door allerlei andere draaggolven, allerlei andere trillingen, dat informatie in die draaggolven, 

waar die informatie ook vandaan komt, gaan we nog vandaag over hebben, die draaggolf 

doorvloeit in dit stuk waar wij in leven. En dat is aan de mensen zelf dat is aan ons, wie Wij 

zijn. Het is dus niet zo dat wij dat uit onze persoonlijkheid bepalen. Wij zijn daar 

schakelingen in. Dat broeit op allerlei mogelijke frequenties, dat je dus eerst moet inzien wat 

er aan de hand is in deze wereld.  

Aanwijzen en het naar een andere golflengte brengen 

Je moet doorhebben hoe leeg het is en hoe gescript alles is. Al je persoonlijke pijnen 

doorleven en dan op een gegeven moment komt er een punt dat je merkt, nou het is niet 

allemaal opgeruimd want het is gescript, maar de kracht die het eigenlijk had neemt fors af. 

Ik ben daar geen slachtoffer meer van, maar ik kan zo nu en dan nog wel heen en weer 

gejengeld worden, maar het heeft niet meer de macht. Dan kun je zorgen dat als die energie 

wat wegzakt, minder wordt, zorgen met de innerlijke kennis wat er allemaal in beeld waar je 

onderdeel van bent, dat je daar eigenlijk een aanwijzer in wordt. Aanwijzer, dat je zal 

zeggen: “hé, hier gaat het om, dit is wat er gezien wordt dat stuk van informatieveld gaan we 

met elkaar naar een iets andere golflengte brengen. Eigenlijk breng je dan de golflengte, de 

informatie waarin het gepresenteerd wordt waar het vandaag komt, breng je naar een ander 

een andere afzender toe.  De producers die achter dat stuk van informatie zitten delen uit 

alle macht dat zij de regie in handen willen hebben dat zij de draaggolven gaan versterken.  

Die willen niet dat die andere draaggolven er doorheen worden gelegd, dat die zwakker 

worden, dat die sterker worden dan die draaggolven van hen. Wat gaan ze doen?  

Ze gaan in die draaggolf van informatie, gaan ze heel veel laten gebeuren, zodat de mens 

maximaal blijft kijken naar hun informatieveld. Er worden dus programma’s gelanceerd 
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onder de schroef van Covid 19. Er worden programma’s gelanceerd om iedereen, wat het  

ook is, liefst in drama, die draaggolf van de producers te blijven volgen.  

Scriptingproces 

Dus hoe groter de focus en aandacht daar naar heen gaat, hoe dikker die aanzuigt en hoe 

meer macht en kracht die draaggolf behoudt, maar inmiddels moeten we vaststellen wat er 

gebeurt op de aarde, niets anders gebeurt omdat er hele krachtige informaties zijn en die 

echt broodnodig aangekeken moeten worden. En met een kracht moeten worden 

aangekeken zonder een volgsysteem, helemaal niets, met kracht aangekeken worden dat tie 

zich opent en door de draaggolf van de controle heen gezet wordt. Eigenlijk is het een soort 

cyberoorlog. Maar dat is dan een aards woord. Maar eigenlijk een scripting, een scripting 

proces waarin scripten niets anders is dan hele krachtige informatievelden, die aan het 

schuiven zijn door elkaar heen van welke is nou het sterkst. Dat veld wat er nu aan de hand 

is, waarin we nu in leven, is eigenlijk een heel krachtig veld, dat is echt briljant, ik noem het 

maar even het programma, dat we het niet meer over COVID hoeven te hebben. . het 

programma is heel krachtig gezet. Ik vind het echt alle lof voor dit programma. Ja precies. 

Het is een heel heftig programma en hij werkt heel goed. Ontkennen van, het is er niet het 

bestaat niet, dat is eigenlijk gewoon, dan stap je dus en dat hoor ik ook in de 

bewustzijnsgroepen, maar stap je weer in een spiritueel paradigma want het is er wel. Het 

zit in het veld geprogrammeerd het zit er gewoon in. Het is alleen van geven we ook die 

macht of niet? Daar gaat het hier over. We zien met elkaar een hele grote gebeurtenissen 

voltrekken. Ik vind het daarom heel bijzonder om een periode mee gemaakt te hebben 

waarbij allerlei bijeenkomsten, waar dan ook en van wie dan ook stil zijn komen te liggen, 

ook een moment van bezinning  en wat doet het eigenlijk met mij. Wat doet het eigenlijk 

met ons? Wat voor een impact geeft dat?  Worden we daardoor ontmoedigd, komen we in 

een volgsysteem, worden we weer ingeleid,  eh…ja….hoelahoepel om mij heen dragen, 

klamboe van een ½ meter dik of 3 meter doorsnee dan, ½ meter daar en ½ meter daar plus 

het lichaam en plus de ½ meter. Het is heel interessant om te kijken hoe het werkt. Ik ben 

ook echt heel geïnteresseerd in hoe jullie zelf iets vertellen over hoe jullie deze tijd ervaren. 

Wat het met je doet. Je kan wel zeggen ik trek mij er niets van aan en hef mijn schouders 

erbij op. We zitten hier heel eerlijk de werking van de matrix te openen en eerlijk betekent 

dus ook als je daar wel in wordt gestuurd, dat er iets gebeurt en dat je dat ook kan zeggen, 

potverdorie zo sterk is die en ik merk echt wel eventjes dat het echt wel effect op mij heeft, 

mag ook gezegd worden en moet ook gezegd worden, als je dat belangrijk vindt tenminste. 

Ik zou zo zeggen barst eens los! We gaan natuurlijk straks met contact leggen ook onze 

mond niet houden he? Probeer eens goed te kijken wat we aan het doen zijn met elkaar. We 

duiken er ook gelijk fors in open  je hart, open je mond, open de spanningsvelden die er 

mogelijk kunnen zijn. Openen van contact, het leggen van echt open contact, dat is niet 

gegeven aan de leiders van deze aarde, die leiders zijn, zullen we ook gewoon paraat zijn en 

ook communiceren. Dus ga je gang! 

Iemand: nou wat ik merkte vooral was wat voor mij invloed had, was dat wij van plan waren 

dat ik met 3 anderen naar Limburg zou rijden om daar gewoon te zijn en dan moet je met 

zijn 4-tjes in de auto en gaan we dat doen en als we daar staan, wat gebeurt er zijn we dan 
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een groep en worden wij gezien als een groep en krijgen we dan een boete? Krijg je dan een 

aantekening? Dat schroot er wel door heen.  Dat vond ik wel een lastige, echt lastig.  Ik kan 

wel zeggen, het kan mij niets schelen, maar het kon mij wel schelen.  

I: zit je dan in 2 verschillende velden? Aan het ene, een stukje rekening houden met…. 

(Voortaan zal de letter I gebruikt worden ter aanduiding dat er iemand een vraag of 

opmerking heeft). 

M: Ja, aan de ene kant voel je dat je daar wilt zijn en aan de andere kant gaat de mind 

werken. We zijn dan op het kruispunt van hybride bewustzijn. Ik heb ook mijn zoon ziek 

gehad en nou was hij niet ernstig ziek, maar de buren tegenover mij gingen zeggen, zullen 

wij boodschappen voor jou doen? Hoezo? In de buurt zag ik ook dat daar dingen speelden. 

Oké, hoe ga ik daarmee om? Ik ben gewoon boodschappen gaan doen. Want die jongen had 

het programma niet. Hij had het gewoon niet. Maar zo zie je dat je toch heel snel toch 

beïnvloed wordt, of eigenlijk dreigt beïnvloed te worden. Ja interessant is dat hè…. je zit op 

een kruispunt. Het zijn allemaal kruispunten waar we door heen gaan.  

I: ik vond het zo bijzonder om in het veld te voelen, bijvoorbeeld dat de heer Rutte aan het 

woord was dan voel je het spanningsveld aangaan in het veld, ja, dat allemaal door je 

systeem heen, je voelt het gewoon door je heengaan of emoties of boosheid, kwaadheid, 

dat is niet van mij, dat voel ik en allemaal aan te kijken en wel in mijn kracht te staan. Ik ben 

zelf ook trots op mijzelf dat het behoorlijk gelukt is en dat het niet altijd gelukt is, want ik 

ben ook daarin eh….hoe eh nee….aankijken, wat gebeurt er, maar zo duidelijk kunnen 

voelen dat er in het labyrint iets aangezet werd en dat ik ook met anderen hierover kon 

sparren en zelf krachtig blijven want dat er allerlei pogingen worden gedaan om je heen dat 

mensen je ergens in willen trekken. Dat mensen gewoon worden gebruikt. In die van, ja 

maar…..dan voel je een flow gaan. Dus niet doen. Hele goede oefening om te doen.  

M: ja, mooi. 

I: Ik vond het ook fijn van mezelf dat ik kan ontdekken dat ik steeds krachtiger kan blijven 

staan. Ik weet niet hoe jullie dat ervaren maar eh,…. 

M: over mijzelf, wat jij vertelt over Rutte, dat zijn de momenten dat iedereen daarmee te 

maken heeft. De leider of leidster van het land spreekt het volk toe. Dat is eigenlijk een heel 

oud patroon hè! Wat we vroeger in de oorlog zagen en de natie hing aan de lippen van de 

koningin. Iedereen was ten einde raad niemand kon beschikken over zijn/haar leven. We 

moesten gevoed worden door, door….door…..en dat gevoel voel je nu weer. Het is een heel 

krachtig instrument dat mensen, zelfs wij dat kunnen voelen, als je er goed naar luistert, dat 

je gewoon ingepakt wordt, door die energie, dat al die dingetjes al die spiegeltjes, informatie 

draaien om, tak,tak,tak,tak en je kunt het ineens horen zoals iedereen het hoort en dat je 

denkt waarom, waarom is het eigenlijk überhaupt belangrijk om te horen.  

Misschien hebben jullie wel gezien dat achter Rutte en tussen de Jonge allemaal woorden 

hangen en die woorden, zijn  gewoon losse zinnen, maar die woorden zijn van boven naar 

beneden een hele speciale zin. En wordt iedere keer zo uitgezonden.  

I: ohh dat heb ik nog niet opgemerkt 
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M: ja dat is een hele grote soort hypnose achtige show. 

Dat wat je zegt over Rutte,  het gaat hier allemaal om, dit hele gebeuren draait om 

autoriteit. Dat is de kernwoord. AUTORITEIT! Autoriteit is niet een negatief woord. In deze 

beelden is het negatief gemaakt, omdat achter autoriteit ligt macht over de ander, maar we 

hebben een eigen autoriteit. Eigen vermogen om te kunnen voelen, te kunnen besluiten en 

te kunnen zien, dat kunnen wij allemaal zelf en dat vervaagt naar gelang en naar autoriteit 

buiten onszelf, belangrijk te gaan vinden en wat we zelf gaan voelen, überhaupt dat we 

onszelf nog voelen, dat we zelf denken. Er is dus een hele grote kern en dat gaat om 

autoriteit en het gaat ook om groepsautoriteit. Het gaat om collectieve autoriteit. Het gaat 

om de autoriteit die een beschaving zichzelf gezamenlijk toekent naar de taken die zij 

verricht heeft in het stuk waar ze voor staat. Wij leven hier op Gaia hier op aarde en ook 

naar andere levensvormen toe. Het gaat dus om autoriteit, daar ligt onze grootste 

beschadiging.  De hele samenleving, de hele manier van niet-samen-leven, is ingericht om 

voortdurend te luisteren, naar de pijpen te dansen van een systeem, van iemand, van iets 

anders, waarbij de kracht van zelfschepping, de kracht om draaggolven te kunnen 

veranderen, informatievelden te kunnen openen, gewoon niet toepasbaar zijn. Het lukt niet. 

Zo’n eigenvermogen zit gegarandeerd niet in het model, wat je wordt gepresenteerd. Dit 

hele script waar wij nu inzitten is een maximaal pressiemiddel om in de autoriteit van de 

groep te blijven. Als je dat niet doet, gaat je buurman zeggen: “je voelt je niet helemaal 

lekker hè? Ik zie het”. “Ik voel mij kiplekker”. “Nou….je zag gister er beter uit, ik doe de 

boodschappen wel voor je”. Probeer daar maar eens onderuit te komen. Want dan moet je 

zeggen van:” joh dat hoeft gewoon niet”. “Nee ik doe het voor je”. “Ik geef je gewoon geen 

toestemming. Ik wil dit niet. Dit gaat niet gebeuren”. Dan moet je op je strepen gaan staan. 

Het gaat hier allemaal om het beschermen van jezelf. Beschermen van de kracht in jezelf en 

maar ook beschermen van de kracht van de ander. Op het moment dat je dat naar een 

ander toezendt gaat het niet alleen over jezelf, nee, beng, ik wil dat niet en eigenlijk zeg je 

ook, hé word eens wakker jij! WARRIOR waar ben je? En dat moeten wij dus met elkaar in 

het veld gaan uitpakken, neerzetten en dat is een heel diepgaand krachtig proces, deze tijd 

waar wij nu inzitten en daarom is het van grote waarde, je vertelt, je hoeft je nu niet 

verplicht te voelen, maar je bent het verplicht aan jezelf, niet NU maar ergens, om die 

autoriteit tot laten waaieren te laten komen. Wat is dit voor een tijd? Het programma 

waarin wij zitten wat er nu draait, wat is jouw ervaring daarin?  Is er nog iemand die er daar 

iets over nog wilt zeggen? 

I:  ik wil daar wel bij aansluiten. Ik werk 2 dagen in het onderwijs en daar zie je ook wel heel 

van bovenaf hoe de regeltjes worden opgevolgd en waar de kinderen mee ingeprent 

worden. Wat voor soort angst er nu leeft onder de kinderen en hoe kinderen nu eigenlijk al 

ingezet en gemanipuleerd worden om elkaar en de leerkrachten in de gaten te houden. Dat 

was ook in de toespraak, die heb ik niet gezien, maar ik hoorde dat van iemand, dat de 

kinderen nu ook aangesproken zijn om hun verantwoordelijkheid te nemen.  Dus ja wat ik 

dan wel merk als ik als invaller voor de groep sta, ik wil niet mee in al die angst, maar ik heb 

ook te maken met als ik dingen zeg, die tegengaan bij de tegengaande regels, dat kinderen 

bijvoorbeeld naar hun ouders of andere collega’s of hoofd van de school gaan, daar een 

soort van verklikkerrol in kunnen nemen. Dus het is best lastig om in zo’n van bovenaf 
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hiërarchische structuur….. De school zet letterlijk de programma’s van de regering door. Als 

school kan je niet anders dan daar compleet aan gehoorzamen. Dat is wat alle ouders en 

kinderen, nou als je daar afwijkt van school….. nou dat valt dan op. Hoe kan je daar dan wel 

zelf je autoriteit in behouden?  

M: ja en daarbij is het dan ook heel erg in de details dat, dat heter  eigenlijk om gaat dat je je 

zo weet te gedragen en te handelen, dan dat wat je doet, ook echt afwijkt van de gestelde 

norm, maar dat het niet zichtbaar is. In feiten dat je niet denkt, ik ben anders, ik doe 

eventjes het systeem zo, omdat jullie dat willen, dan zit je dus in het systeem en binnenin is 

het dus anders. Je zult dus een alternatieve route, andere draaggolf moeten creëren waar 

je overheen gaat wandelen en dat je ook echt los bent van wat er gebeurt en toch valt het 

niet op. Daar gaat deze bijeenkomst over.  

I: Het gesprek over de regels e.d. van de school gaat nog even door. 

I: kun je daar je eigen autoriteit nog bij houden? 

M: en daarbij is het ook heel erg in de details dat het er ook nog eens om gaat dat je je zo 

weet te gedragen en te handelen dat dat wat je doet, ook afwijkt van de gestelde norm, 

maar dat dat niet zichtbaar is. In feite dat je niet denkt, ik ben anders ik doe nu eventjes het 

systeem zo omdat jullie dat willen – want dan zit je dus in dat systeem en binnenin is het 

anders maar je zult dus een alternatieve route, dus een andere draaggolf moeten creëren 

waar je overheen gaat wandelen dat je ook echt los bent van wat er gebeurt en toch valt het 

niet op. Daar gaat deze bijeenkomst over en de bijeenkomsten die hierop volgen want we 

gaan er natuurlijk vet in even heel stoer gezegd. Ja het is indrukwekkend hè om dat allemaal 

mee te maken, wat er allemaal gebeurt als je met een verkliksysteem, een controlesysteem, 

invoegsysteem wat je zegt – het regeringsbeleid wordt doorgegeven…….. 

Martijn vraagt nog even met welke leeftijdsgroep de vraagstelster werkt.  

Antwoord: van de kleuters tot groep 8. 

M: ervaar je iets anders nu ook met de kinderen zelf? 

Antwoord: het is heel kind-afhankelijk en uit wat voor gezin een kind komt. Vraagstelster 

vult nog het een en ander aan met voorbeelden. Het ene kind is lekker aan het spelen en het 

andere kind is met de regeltjes bezig. 

M: en de sfeer zeg maar in de klas en zeg maar vóór het programma? Is daar iets over te 

vetellen, voel je daar iets bij? 

Antwoord: ik vind de kinderen eigenlijk nog wel heel ontspannen, die vinden het eigenlijk 

heel erg fijn om elkaar weer te zien en voor de kinderen hoeft er eigenlijk ook geen afstand 

te zijn. Die knuffelen elkaar, die spelen met elkaar, die zitten vlak naast elkaar en dat geeft 

ontspanning. E wordt nog wat verder over uitgeweid en iemand deelt nog iets over haar 

werksituatie over de omgang met ouderen. 

M: er is echt enorm diep en veel ingegrepen op onze vrijheid en of je nou wel of niet naar 

het strand zou gaan, het idee gewoon dat het niet kan, het idee dat dat niet mag, het idee 
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dat de restaurants niet vrij toegankelijk zijn, dat je niet even lekker een theetje ergens kunt 

halen, al die dingen wat het leven is aan mogelijkheden – daar gaat ie MOGELIJKHEDEN – 

tjoek tjoek eruit tak, tak, tak, boem, boem, allemaal eruit, weg, allemaal eruit, weg 

mogelijkheden. Wat er overblijft daar hebben we nog niet over nagedacht. 

I: wat ik moeilijk vind is dat iemand anders voor mij kan bepalen en mij een boete op kan 

leggen als ik volgens de normen van een ander iets overtreed. Volgt nog een voorbeeld. Het 

is alsof je naar een science fictionfilm kijkt. Hoe is dit mogelijk, hoe kan dit bestaan? Wat ik 

ook moeilijk vind is dat mensen dit geloven, dat er mensen zijn die zo meegaan in dit 

stramien. Volgen nog meer voorbeelden. 

Kwantum holografie 

M: we komen eigenlijk ook op kwantum holografie uit want iedereen heeft zijn eigen 

hologram, en het is ook nog zo als ik het woord hologram vertaal naar de eigen 

werkelijkheid, dan zou je kunnen zeggen ja, voor mij is het helemaal niet belangrijk om er 

rekening mee te houden, om die regels niet na te leven maar in de samenvloeiing van 

hologrammen van werkelijkheden, moet ik eigenlijk wel weer zoveel respect hebben, want 

daar komt het eigenlijk steeds op aan, respect hebben voor de zienswijze van de ander en de 

zienswijze is dus ook het vermogen van de ander. Het is hetzelfde als dat je eigenlijk gaat 

zeggen van nou weet je, ik vind het eigenlijk heel normaal dat ik iedereen verkouden kan 

maken, vind ik helemaal geen probleem, dus ik vind dat een ander dat heel normaal moet 

vinden, dan draai je hem achteruit. Wij zeggen nu: “we willen niet verkouden worden van 

elkaar dus ik zorg ervoor dat de ander dat niet van mij zou kunnen worden maar dat ik wel 

verkouden kan worden nou ja, dat maakt me eigenlijk niks uit. Het stuk respect staat hier 

heel erg centraal. Waar ligt dan de grens, dat heb ik met mijn eigen ouders ook, die zijn 75, 

die zeggen ook: “nou ja, laten we maar even niet knuffelen maar we kunnen wel lekker bij 

elkaar komen”. Raymond die mij ook 1,5 maand niet wilde zien – want oehh, hij werkt bij de 

dieren en de kinderen op de manege dus die zat ook in de controle van de directie van de 

manege van ja, geen contact met anderen want straks worden alle kinderen hier besmet en 

dan moet alles dicht – dat was in het begin- en toch ik snap het ook want dan loop ik met 

hem naar buiten toe en na een maand zie ik hem weer en bij de scooter staan we even te 

praten en dan zwaaien. Maar waar ligt het stuk dat je met het programma meegaat echt dat 

je er zelf in zit of dat je er zelf vrij in bent en dat je toch de zienswijze van de ander, dus de 

perceptie en het geloof van de ander niet aantast. Want dit is hetzelfde dan dat je wel of 

niet in Jezus gelooft en dat kunt zeggen en toch de ander aantast, wel aantast, niet aantast. 

Het is eigenlijk steeds hetzelfde systeem. Alles is steeds hetzelfde maar steeds in een ander 

beeld. Onze positie, onze plek in het stuk, hoe is dat en wat is die autoriteit daar binnenin? 

Wanneer geef je er een klap op en wanneer niet? Wat we daar zelf bij ervaren bij deze 

situatie met Covid is heel erg belangrijk ook met het programma om de Taskforce, om de 

werkgroep die aan het ontstaan is op deze aarde, op allerlei verschillende lagen en ook in 

allerlei verschillende landen om dat alles heel goed in beeld te brengen. Je moet het heel 

goed in beeld brengen. Dat is eigenlijk verzamelwerk en dat begin dus bij jezelf wat je in je 

eigen leven meemaakt. Wat……… een verbod hè, restaurantjes dicht, dit dicht dat dicht, alle 

elementen dicht. Dat betekent eigenlijk een gevulde tijdlijn met allemaal mogelijkheden, 



 

 
 

Pagina 12 van 119                                

dat maakt ons menselijk, mogelijkheden te hebben om dingen te kunnen doen. Mensen 

ontmoeten, vrij met elkaar om te gaan en vrijheid om met elkaar om te gaan is dus nu 

beperkt. In feite worden al die elementen eruit getikt, dat als je het ziet als een software 

hologram met mogelijkheden, worden eigenlijk allerlei dingen, schakelaartjes worden 

omgezet, uit, uit, uit, uit. Allemaal dingen die in ons zitten ingeladen wie we zijn en wat we 

kunnen doen, dat ons menselijk maakt waardoor we ontspannen, die dingen worden 

allemaal uitgeschakeld. Dat is de hypnosesessie. Wij zitten zo van, ja maar goed, het is om 

die en die reden en of je er nu wel of niet in gelooft, maar wat gebeurt er nu eigenlijk in ons? 

Wat gebeurt er dat al die schakelaartjes, dat al die mogelijkheden uit het script eigenlijk 

worden gedeactiveerd? Wij zeggen wel van nou, wij weten eigenlijk wel waarom dat is, wij 

geloven er niet in maar wat gebeurt er nu eigenlijk in ons? Er wordt aan ons gesleuteld! 

Collectieve aanpassing 

M: dus er kunnen dingen die eigenlijk helemaal niet echt bij jou horen worden zichtbaar 

omdat ze gewoon uit kunnen vallen, je hoeft ze niet meer te doen. Dus je krijgt daar eigenlijk 

rust voor terug, dat is een positieve ervaring dan, laat ik zeggen het woord positief maakt 

helder dat je – hoe lekker is het dat je bepaalde dingen niet meer hoeft te doen – maar in 

het geheel gezien worden er dus mogelijkheden uitgeschakeld door een externe autoriteit – 

het is niet waar wat ik zeg en toch is het waar- door een externe autoriteit, in dit geval door 

een programma vinden er dus aanpassingen plaats, modificaties plaats in de psyche van wie 

wij zij als mens, als mensheid. Eerst zijn het vrije wezens en kunnen we alles doen, en een 

ander moment wordt eigenlijk 90% van wat onze maatschappelijke behoefte is wordt ineens 

op slot gezet, uitgeschakeld. Er wordt aan schakelaars gezeten en eigenlijk is alles anders. 

Jijzelf hoeft niet anders te zijn als je dat doorhebt, maar je bent wel een onderdeel van het 

geheel, want ik sta op dit moment ook niet de deur open te breken met een breekijzer bij de 

lokale bakkerij waar je voorheen lekker een taartje kon halen en je zegt tegen die man: sorry 

maar ik doe niet mee aan het programma, ik kom gewoon een taartje halen! Dat doe ik niet, 

snap je. Dus ik zit wel degelijk met alles wie ik ben, ben zit ik wel degelijk in de modificatie, in 

de aanpassing. Dus er vindt een collectieve aanpassing plaats, dus een aanpassing wie wij 

zijn als mensen.  

Er wordt wat gedeeld door een paar mensen over isolatie, het voelen dat je een regel 

overtreedt, afstand houden en dat je meegaat in het programma. 

M: precies, mooi dat je dat zegt. Wij zijn allemaal aanwezig in een fysiek lichaam, dat is zoals 

ik dat nu ervaar. Ons lichaam is niets anders dan een harde schijf. We slaan bepaalde 

informatie op en je geeft informatie door. We zijn een onderdeel van een netwerk van 

intelligentie. Dus ook al denk je het zelf niet, je bent in het vibratie- en informatieveld en die 

andere computers, waar jij een onderdeel van bent in dat netwerk, die denken eigenlijk voor 

jou. Dus andere mensen denken voor jou. Dus dat is ook zoals er naar de mensheid wordt 

gekeken, wij zijn met elkaar meedenkers en doorgevers aan elkaar. Als je daar aan gaat 

zitten sleutelen, dan kun je dus eigenlijk een hele beschaving iets anders laten denken. En 

dat is waar we het nu eigenlijk over hebben van wat jij zegt, ga je daar in mee. 
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Wereldwijde gebeurtenissen zijn geen toeval; het heeft met jou te maken! 

M: het is allemaal heel bijzonder om het allemaal mee te maken. Het is heel belangrijk dat 

wij als taskforce met elkaar aan de gang gaan omdat dit een hele grote goocheltruc is, en 

uiteraard hebben we dat allemaal wel door. Een goocheltruc is om de autoriteit te breken en 

het is ook zeker geen toeval dat dit allemaal gebeurt in een tijd waarin zoveel mensen, nu 

echt veel mensen met de essentie, met de core essence bezig zijn, dat de mensheid contact 

hoort te hebben met allerlei andere intelligenties, wat heel normaal is, dat de mensheid daar 

op de een of andere manier een blokkade in ervaart, op de manier waarop het fenomeen 

zich laat zien contact met andere intelligenties, dat er machten zijn op deze aarde die daar 

absoluut geen belang bij hebben, precies in het moment, dat mensen in een vrij forse 

beweging afgelopen jaren uit allerlei systemen stappen en helderheid creëren en door gaan 

krijgen dat hun bewustzijn de draaggolf verandering is, in andere informatie en andere 

patronen beweegt. Op het moment dat mensen daar in aankomen, van, nu gaan we daar 

iets mee doen, precies in dit moment gebeurt dit! En nou is de zinsbegoocheling om te 

denken dat het een programma is wat niets met jou te maken heeft, wat een programma is 

wat gewoon afspeelt in de wereld en wat de wereld wil afleiden. Ik heb herhaaldelijk gezegd 

en dat hebben wij met elkaar afgelopen jaren doorgenomen, hoe intelligent dat script is, die 

intelligentie die in dat script zit, hoe intelligent dit veld is om zich te laten zien op een manier 

dat je niet doorhebt eigenlijk dat dat die intelligentie is. Ze laten zich precies zo zien, dat je 

wordt beziggehouden. En wat er nu wereldwijd gebeurt dat heeft te maken met wat JIJ doet. 

Er wordt opgemerkt dat het een paar dagen gebeurde voordat we naar Blégny gingen. Ik heb 

dat ook niet als toeval ervaren. Het had gewoon met ons te maken dat wij daar niet konden 

samenzijn, alhoewel er mensen zijn die hebben gezien dat wij daar wel zijn geweest en dat 

we daar gewerkt hebben een hele week en dat we hele bijzondere dingen hebben gedaan 

(op een andere tijdlijn waarschijnlijk). 

Vrijkomen uit volgsystemen en nu versnellen! 

M: je moet heel scherp op de snede eigenlijk zeilen, van oké, er is een groep, er zijn krachten 

die deze aarde in volgsystemen hebben geduwd. De wereldbevolking staat onder curatele en 

is niet vrij. De kracht in ons is, dat als wij een vrij bewustzijn hebben, dat we die trilling van 

dat vrije bewustzijn meegeven in het veld en het veld meetrilt in de vrijheid van ons 

bewustzijn. Dat de ander die denkt in volgsystemen, geraakt wordt door die kracht die jij 

bent en ook in vrijheid terecht komt. Er zijn krachten die dat niet willen om die controle erop 

te houden. Precies in de tijdspanne waar wij nu in zitten – ik heb de afgelopen jaren een 

aantal keren gezegd: “ vergis je niet, hoe dichter je op de KERN afkomt, hoe dichter die in de 

kern komt van waar het hier over gaat, nl de schil van controle openleggen en de aarde en 

de mens terugbrengen in het contact met een intergalactische community. Zodra we daar 

heel dicht bij komen zullen er stevige reacties komen die als we niet opletten ons allemaal 

verblindt en zelfs als we het doorhebben van wat het is, ons entertaint, ons afleidt ons 

vertraagt en ons via de afslag van de intergalactische highway dirigeert naar een B weg 

waar de tractor in rijdt. En wij hebben gezegd dat op een moment dat dit gaat gebeuren, 

dan gaan we het zien, we gaan het bestuderen en we gaan opstijgen; we gaan dat 

versnellen, in een tijd waarin juist iedereen vertraagt. En de taskforce die hier op de aarde 
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nodig is, en daar zijn we allemaal een onderdeel van, is dat wij gaan zien dat het contact dat 

hier op de aarde gelegd wordt, openlijk contact, daar staan wij met elkaar voor – fysiek  

contact, dus niet alleen via de meditatie en ook via het non-lokale bewustzijn maar ook via 

het lokale bewustzijn hier, dat het veld zich opent, daarvoor is er op deze aarde iets nodig 

wat er nog niet is. Dat is de weg waar wij naar toe gaan. Dan loopt er dat programma er 

doorheen om ons af te leiden en vervolgens als we niet opletten zijn we weg! Dus we zetten 

door, sterker nog,  we gaan de diepte in. We zetten dieper in dan ooit tevoren en daarvoor 

moeten een paar héle noodzakelijke inzichten naar voren worden gebracht. Een aantal zo 

belangrijke noodzakelijke inzichten waarin er geen weg terug is. Mijn voorstel is om daar 

strakjes daar op in te zetten en even een kopje thee te nemen, maar de Taskforce MOET 

neergezet worden hier op aarde. Jij bent nodig. Het manoeuvreert zich en manifesteert zich 

rondom jou wat er nu aan de hand is. We moeten ons opschonen en ook het programma 

gewoon wat er hier aan de hand is, en zorgen dat het halverwege juni zo echt dat we zien 

dat het gewoon weg is, gewoon weg; het hoeft hier echt niet langer te blijven, dat is 

helemaal niet nodig, want de percepties moeten gewoon worden aangepast. Het kan nog 

sneller maar ik noem bewust eventjes dat, want er is een reden waarom wij onze, niet onze 

regeringen, die niet de legitieme houders zijn van de werkelijkheid waarin we leven, waarom 

wij de regeringen niet steunen. Er is een reden waarom wij dat niet doen. Er is een reden 

waarom wij de macht die de regering zogenaamd heeft, de regeringen, de instituten 

waarom wij dat niet zo zien. Er is een reden waarom wij niet in gesprek gaan met Rutte. Er is 

een reden voor waarom jij dat niet zult doen. Er is een diepe reden. En diezelfde reden en 

diezelfde beweging maken andere intelligenties ook niet. Wat wij niet doen, doen zij ook 

niet. En wat wij voelen om te gaan doen, dat is wat zij ook voelen om te gaan doen. Wij gaan 

hier op de aarde iets neerzetten en daarvoor is echt een heel diep besef nodig en dat gaan 

we echt zo in woorden en gevoel gewoon neerzetten. Daar is dus ook geen weg in terug.  

Er is een bewustzijnsoorlog gaande 

Er is een oorlog gaande. Eerst worden er raketten gegooid. Er is een oorlog gaande, we 

noemen dat een biologische oorlog, het is eigenlijk een bewustzijnsoorlog. Het is een oorlog 

om terug te stappen in de fysische wetenschap of in de kwantumwetenschap. Daar gaat het 

heel sterk over. Dat merk je heel, heel sterk. De president van Tanzania, die had nog nooit 

(gegniffel over de uitspraak van Martijn)...Ik heb iets in de krant gelezen en ik vond het heel 

opmerkelijk dat het zelfs in de Volkskrant stond, zo’n (wijst grootte aan) artikel. De president 

van Tanzania had een onderzoek laten doen. Die vertelde dat het hele virus en grote farce 

was. Da’s onzin. Want hij had ontdekt dat zijn laboratorium, het laboratorium van het land, 

de laboratoria die rechtstreeks onder allerlei netwerken van wetenschap vallen. Dat is een 

heel groot internationaal netwerk van laboratoria. Die mensen die werden betaald om de 

resultaten te veranderen. En dat had hij zelf getest, want ze hadden met een groep mensen 

DNA ingeleverd om te testen of iemand besmet was of niet. En de geit was besmet en de 

peulvruchten waren besmet met C-19, en zo nog een aantal dingen. Maar zij konden niet 

zien dat dat DNA was van iets anders. Dus alles was besmet. En toen wist hij: dit is pure 

onzin. Dus toen had hij een opdracht geven aan het land ernaast. Hoe heet dat land dat 

ernaast ligt? Iemand anders: ‘Kenia?’ Nee, dat is wel belangrijk want daar wil ik al heel lang 
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heen. dat vind ik even belangrijk om op te noemen. Je hebt Afrika en dan heb je aan de 

zijkant een los…. Iemand anders: ‘Madagaskar!’ Martijn: ‘Ja! En daar heeft ie een heel groot 

schip besteld met allerlei specerijen en plantenextracten en die heeft ie over laten komen en 

die verspreidt ie dus onder de bevolking. Nou, dat stond in de krant en dat vond ik eigenlijk 

wel heel erg leuk dat een president dat vertelde. Ik zie het Rutte nog niet doen. Dat zou ik 

wel leuk vinden. Iemand anders: ‘Het stond wel in de krant, dat is al heel wat.’  Martijn: Ja, 

maar de bedoeling van de Volkskrant was dat je zou denken ‘ Die vent is gestoord.’ Zo is er 

genoeg informatie hierover. 

Ja, waarom is dit allemaal? Ik heb op het moment dat ik ....het moment, want ik bepaal dat 

niet hè? Ik bepaal helemaal niks. Als ik iets op het internet zet, dan is het niet zo, dat ik denk 

van nu ga ik vinden dat het nu tijd is om de Task Forces te gaan doen. Zo zit het niet. Dat 

komt uit een groot overleg voort en uit grote inzichten voort die er zijn. En het moment dat 

ik dat publiceerde, nou ja, Wendy is daar ook nu getuige van wat er dan gebeurt. Ik publiceer 

het, het wordt online gezet en op het moment dat dat gebeurt wordt er eigenlijk dus een 

hologram geactiveerd. Want immers door dat neer te zetten, zijn alle mogelijkheden die 

daarachter vandaan komen, zijn ineens actief. Mensen schrijven zich in. Mensen melden zich 

aan, schrijven zich in en boem! Dus allemaal beweging komt er achter die dus ergens 

naartoe leidt. Alles wordt er geprobeerd om dat te voorkomen. En die energie was zo 

ontzettend sterk. Ik kreeg in mijn brein een uitbarsting van vibratie en trilling. Dat was 

gewoon...allemaal luchtbellen die door mijn hoofd heen gingen. Het steeg zo 

ontzettend...zoveel energie, nou ik weet niet. Mijn hele gezicht werd rood en dik opgezet en 

mijn ogen puilden bijna mijn hoofd uit. Alsof mijn bloeddruk zeg maar.. alsof er een slang om 

me heen zat die alles samentrok waardoor alles onder druk kwam te staan. En dat is de 

energie waar ik ook een deeltje in ben. Ik schakel daarin. Precies dat, wat wij nou ook aan 

het neerzetten zijn, waar deze dag ook een definitieve beslissing en kennismaking in is. Ook 

al zijn we er allemaal klaar voor. Maar het gaat om een heel diep besef waar we het over 

gaan hebben. Dat voelde ik dat moment, die energie, en dat was eventjes behoorlijk pittig. 

Tegen Wendy: jij wilde mij ook helemaal niet aanraken. Want je kwam voor me staan en zei 

gelijk van: Even niet aanraken. En dat was ook helemaal niet de bedoeling. Nee, ik zei dat 

alleen maar omdat ik voelde dat mijn lichaam geen enkele trilling in het fysieke meer kon 

verwerken/ processen. Dat ik het gevoel had, als ik aangeraakt word, dan krijg ik nog een 

prikkel en er was zoveel van binnen aan de gang, zoveel informatie en zoveel krachtige 

kennis die door me heen stroomt...dat is onze ontmoeting.  

Het ontstaan van een internationaal vredesleger 

En dat zijn onze ontmoetingen die nu plaatsvinden en die allemaal gaan plaatsvinden, in 

deze setting en in andere settingen, hier op de aarde om een internationaal leger te laten 

ontstaan. Een leger die niet vecht maar die vrede sluit. Een leger dat opent. En dat is nu 

gestart. En waar het over gaat is dat wij hier op aarde het contact gaan leggen. Openlijk, 

zichtbaar, voelbaar. En daarvoor is een heel diep besef nodig dat dat niet iets is waar we tot 

nu toe mee bezig zijn geweest, maar dat zich dat uitbreidt om hier op aarde een echte 

spreekbuis, een intergalactische spreekbuis, een kosmische spreekbuis, een landingsbaan, 



 

 
 

Pagina 16 van 119                                

een serieuze gesprekspartner en uitwisselingsplatform, een ontmoetingscentrum hier met 

elkaar neer te zetten omdat het anders niet gaat gebeuren. Anders gaat het niet gebeuren, 

ten spijt van wat er allemaal wordt gedacht. Mensen in de spirituele groepen en mensen in 

de bewustzijnsgroepen nemen tot nu toe genoegen met alles wat er tot nu toe is. Ik heb het 

niet specifiek over ons en ook niet over de aarde en ook niet als oordeel. Het zijn gewoon 

dingen die we moeten vaststellen dat het heerlijk is dat je in je vrije bewustzijn komt, dat je 

al informatie kunt zien, geven en voelen, dat je contact kunt leggen. En op de een of andere 

manier, nu moet je even heel goed opletten, op de een of andere manier is dus het systeem 

waarin we leven zo sterk, daar zie je het niet in terug. Fysiek, daar gebeurt het niet. Dat is 

zo'n pittig proces dat het al heerlijk is dat er al van alles in jezelf gebeurt en dat het dus via 

een andere route naar je toe komt. En dat is dus ook heel goed en heel krachtig en zeer 

nodig.  

Fysiek contact op Gaia 

Maar waar wij het over hebben is dat de wereld binnenin ons, dat die ook manifest wordt in 

de wereld buiten ons. Dat Gaia haar deuren opent, dat deze plek weer terugkeert in wat het 

werkelijk is. Dat het hier gebeurt. Dat we het contact hier op de aarde fysiek in ere 

herstellen. Dat is waar we de afgelopen jaren allemaal op eigen manier mee bezig zijn 

geweest en nu gaan we daar dus ook echt naar toe. Het contact gaat open. Het gaat komen. 

En er is niemand op de aarde op dit moment bezig om dat echt met een heel diep besef te 

doen. Waar we het hier met elkaar over gaan hebben want we hebben het hier over een 

bepaalde mate van autoriteit die terug moet keren in onszelf. Nog krachtiger dan we op dit 

moment doorvoelen en doorzien. En we kunnen het ook niet beseffen als mensen van deze 

wereld, die we niet zijn, want we zijn niet van deze wereld maar op dit moment zitten we 

wel onder de hoed van de effecten van deze wereld, in de persoonlijkheid van deze wereld. 

We kunnen niet doorzien en doorvoelen wat er op dit moment ontbreekt. Op het moment 

dat we contact leggen, dat er een voertuig-ik noem het allemaal even in aardse termen- dat 

er een voertuig zichtbaar is, dan gebeurt er iets met de psyche van het lichaam. Nu kun je 

het je voorstellen en invoelen, maar dat is de binnenkant van jou wat dat doet. De 

binnenkant van jou is daar aan toe. De binnenkant, in alles wat je nu doet, de binnenkant is 

klaar. Daar hebben we aan gewerkt. Eigenlijk is dat dus ook gewoon klaar. De binnenkant, 

daar hoeven we niet verder in door te gaan. Daar kunnen we het voelen. 

De binnenkant is klaar, nu de buitenkant 

En soms ben je met andere mensen samen en dan voel je dat jouw binnenkant toch heel 

anders is, zo lijkt het op dat moment heel duidelijk te zijn, dat jouw binnenkant toch heel 

anders is dan de binnenkant van die andere mensen. Dan heb je misschien soms wel het 

gevoel van ' oh, dit is het niet.' Het gaat erom dat je dus voelt wat het wel is in jou. En dat je 

dat overeind houdt en dat je samen met die andere mensen kunt zitten waar het misschien 

lijkt alsof die een andere binnenkant hebben, maar zeg tegen jezelf en tegen elkaar dat we 

allemaal klaar zijn aan de binnenkant. Dat is gewoon klaar. Maar waar wij het nu over gaan 

hebben- en dat is de grote doorbraak - is dat de buitenkant in aanraking gaat komen. Hier. 
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En dat is iets van een heel andere orde. Want de psyche van het lichaam en de psyche van 

de persoonlijkheid, de psyche die krijgt een dreun. 

Terug naar het voorbeeld dat ik net inleidde: Het moment dat je een object ziet staan, beseft 

de psyche dat er naar iets gekeken wordt dat niet van hier is. Het onmogelijke, voor de 

psyche, vindt plaats. Dus je krijgt een psychologische shock. Daarna is je wereld anders. Wat 

is er daarna anders? 

I: Deze werkelijkheid, denk ik, dat je daar compleet anders naar kijkt. En nog meer dan dat. 

M: Wat, wat wordt er anders? 

I: er worden steeds meer dingen zichtbaar, die onzichtbaar waren. En dat onderdeel gaat 

uitmaken van de werkelijkheid. Dus die werkelijkheid verschuift volgens mij. Ik weet het ook 

niet, ik heb het nooit eerder meegemaakt. Tenminste, niet fysiek. Ja, de realiteit verschuift, 

lijkt me. Niets is meer zoals het was. Net wat je zegt. Concreet kan ik dat nog niet benoemen, 

maar het voelt wel zodanig dat ik niet meer met dezelfde bril kijk naar deze werkelijkheid. 

Een ander vult aan: en dat we hier dus ook over gaan spreken. 

M: Hoe groot is het onderwerp en hoe groot wordt jouw rol daarin? Wordt het ene 

toevalligheid, wordt het een ontmoeting, wat wordt jouw rol daarin? Wat blijft er nog over 

van wie jij bent? Besta jij daarna nog? 

I: Nee, niet met deze persoonlijkheid. 

I: de persoonlijkheid is weg. Of de identificatie met de persoonlijkheid is weg. Je ware 

galactische wezen gaat naar voren. 

M: Wat gebeurt er met de werkelijke tijdlijn waarin we zitten? In welke tijdlijn komen we en 

wie in die tijdlijn ben jij daar? 

I: de tijdlijn zoals die er nu is, die is er dan volgens mij niet meer. 

M: In deze tijdlijn zijn wij wie we zijn. Geframed, opgeleid, getraind om te zijn en te denken 

en bezig te zijn met wie we denken dat we zijn. En dat is dus wat David Icke zegt: het 

Fantoom Zelf. Maar we moeten verder reizen met ons bewustzijn, ook naar het fysieke. 

Want we hebben ergens- en ik ga de spijker nu even op de kop slaan, we hebben ergens -en 

ik zeg niet dat het in deze woorden exact voor iedereen klopt- ik noem het gewoon platweg 

eventjes zo op- we hebben allemaal ergens het idee dat als we contact gaan leggen met 

andere intelligenties, dat we dat gaan doen, dat dat eruit ziet zoals we ons nu voelen, hoe 

ons leven er nu uitziet, en dat is niet zo. Are you ready to die? 

In koor: ja, ja ,yesss. 

I: Dan blijft er niets meer over van waar wij nu hier in zitten. 
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M: Het fantoom-zelf. Want we hoeven echt niet te denken, dat als er contact wordt gelegd 

met andere intelligenties, met alle belangen en alle grote kosmische belangen die er zijn 

rondom de mensheid, rondom Gaia, rondom alle andere dingen die er nog doorheen lopen, 

en die er omheen zijn...we hoeven niet te denken dat als er contact wordt gelegd door de 

andere intelligenties, dat ze dat doen omdat zij het gewoon leuk vinden om contact met 

ons te leggen. Dat is namelijk ook niet waarom wij hier zijn. Het gaat hier om werk te 

verrichten om een heel groot multidimensionaal, nog nooit eerder ingeladen gebeurtenis 

wat er zich voltrekt op dit moment, ook daadwerkelijk gelijk in bezig te gaan. Dus ik zeg 

eigenlijk dat er een soort spiritueel beeld is, dat je vanuit de rol waarin je nu zit, contact 

leggen met anderen met behoud van waar je nu in zit. Vervolgens is het leuk om contact te 

hebben en die good feelings er aan over te houden en vervolgens ga je naar de Albert Heijn 

en koop je een spelt bolletje van 1 euro, wat veel te duur is. (-gelach-) 

I: met andere woorden, je moet bereid zijn om alles op te geven. 

Psychische shocks ter voorbereiding openlijk contact 

M: Het gaat hier om een heel diep besef waar we het hier over hebben. Niets zal meer 

hetzelfde zijn. Er wordt hier gevraagd het maximale uit jezelf te kunnen halen. Want alles 

wat nu belangrijk lijkt komt compleet te vervallen. Het moment dat het fysieke contact 

plaatsvindt en je bent aangeraakt door die fysieke gebeurtenis wordt er ook op jou 

gerekend. Er gaan namelijk hele grote krachtige interkosmische belangen meedraaien. Want 

het is niet zomaar een toevallige leuke spontane ontmoeting, want daar zitten wij en zij niet 

op te wachten op leuke en spontane ontmoetingen. Daarvoor is deze gebeurtenis veel te 

groot want om hier te komen moet er een heel wormhole geopend worden door 

informatielijnen om überhaupt in dit veld te kunnen zijn met alle nodige voorbereidingen 

waarin triljarden mogelijke invasies worden weg gesleuteld dat het niet kan gebeuren. En 

dat gebeurt echt niet om tegen ons te zeggen: “ Nu hebben we elkaar gezien, vrede zij met 

u.” (met ’n zalvende stem) Er wordt hier iets anders gevraagd: een heel diep besef om echt 

als warrior te gaan staan. Want je leven is niet meer daarna zoals het was. Zelfs de 

veranderingen die wij de afgelopen jaren hebben meegemaakt vallen in het niet bij het 

leggen van echt openlijk contact. En dan heb ik het echt over fysiek contact, dat die manifest 

wordt hier in deze materie. Er komt dus een psychische schok. 

Dan ga ik eventjes in een iets andere setting praten: Het programma dat nu gelanceerd is 

onder de naam die we inmiddels allemaal kennen, is een door de machthebbers 

georkestreerde gebeurtenis om de psyche van de mens voor te bereiden op contact met 

andere intelligenties. Even terug naar het begin toen ik dit gebeurde. Wat voor shock heeft 

de wereld te verwerken gekregen, de psyche van de mens? De slagbomen gingen dicht, de 

winkels gingen dicht, de straten waren leeg, de vliegtuigen bleven aan de grond: alles was 

dicht. We zaten in een shock in de mind als beschaving. Ik zeg niet dat iedereen het gevoeld 

heeft maar laat ik gewoon zeggen dit is zeg maar het collectieve programma. Het 

onmogelijke voltrok zich op je beeldscherm. BOEM, het gebeurde. Het is een psychische 

shock. Het wordt open gepeld dat je daarvoor minder gevoelig wordt. Het is een inleiding 

naar open contact.  De machthebbers achter de schermen doen dit om open contact laten 
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plaatsvinden. Dit is shock twee. De eerste shock die er is geweest ter bestudering in de 

tijdlijn was de aanslag in New York. Was ook zo’n shock! En laten we eerlijk zijn, er zijn 2 

wolkenkrabbers ingestort. Nou, iets meer dan dat maar dat houden we even daarbij. Twee 

wolkenkrabbers: de hele wereld was in shock. Iedereen zei: het wordt nooit meer zoals het 

was. Dat duurde een half jaar, het duurde een jaar, het duurde twee jaar en alles was weer 

zoals het was. Die shock had een effect. Daarna is de mensheid veranderd. De psyche moet 

nl gebroken worden. Nu zitten we weer in zo’n momentum waarin we met onmogelijke 

scenario’s te maken krijgen, wat alleen maar in films gebeurt...juist alleen maar in films 

gebeurt...Dat gebeurt nu ineens hier in het echt, in onze film. Wat we op de film zien, 

mmmm, zak chips erbij, smullen!  Daarna kun je ‘m uitzetten, en zeggen: ‘ Nou, we gaan in 

bed. Was een goeie film.’ Ik kijk weer in mijn omgeving: Haaah! Dit is de comfortzone van de 

personality. 

En dan komt het moment dat het zich in de werkelijkheid voltrekt. En bam je beseft, maar 

dit kan ik niet uitzetten. Het breken van de psyche! Er komen nog een paar hele grote events 

aan, waarbij dit peanuts werk is waar we nu net mee te maken hebben gehad. Dit blijft ook 

niet, dit trekt ook weg, al is het alleen maar omdat het in het programma zit  

geprogrammeerd. En waarom, omdat de fysische wetenschap gelijk gaat krijgen. De fysische 

wetenschap krijgt gelijk, wat het virus is, dat er goed is gehandeld, dat er een vaccin komt, 

vertrouw op ons, niet op de complotterroristen, wij hebben de macht, wij kunnen jullie 

beter maken, bij een volgend event gewoon weer naar ons luisteren want je hebt gezien, het 

zit hem niet in 5G, het zit hem niet in al die andere dingen, het zit hem gewoon wat we altijd 

al hebben gezegd, in dat, dat, dat en dat. Dat is waarvoor wij studeren. Dat is waarvoor wij 

een universiteit hebben en daarom moeten jullie kinderen ook naar school want in de 

toekomst gaan meer dingen gebeuren. We hebben slimme en intelligente en wel opgeleide 

mensen nodig. Jullie zien het, het probleem is opgelost en is niet opgelost door dingen te 

doen die jullie zeggen, het is opgelost door onze wetenschappelijke ingreep. Dat is waarom 

dit gaat gebeuren. De psychische shock boem, on….. (niet te verstaan) scenario’s accepteren 

op weg naar open contact en het is een psychische shock om gehoorzaam te zijn op weg 

naar het openlijke contact.  

Er komt een totaal ander wereldbeeld 

Kun je de 2 lagen zien? Dus wat er gebeurt, is een psychische shock, dus het comfortbeeld 

van wie je bent en waarin je leeft want zo moet het zijn openbreken, dat alles ook in een 

keer anders kan zijn en dat je in een totaal ander wereldbeeld ook moet kunnen leven. Want 

er komt een ander wereldbeeld, een heel ander wereldbeeld. Dus de shock is om de psyche 

te breken en vervolgens te openen zodat je er bestand tegen bent, dan wordt tie 

opgevoerd en dan komt er daarna een grotere shock om nog een veel grotere verandering 

te gaan accepteren, daar dus bestand tegen te zijn. En het is een systeem waarin wij niet 

zelfstandig met onze eigen autoriteit aan de gang zijn, maar waar we de psychische shock 

kunnen verwerken volgens de regels van de ander. En dan zou je kunnen zeggen, nou het is 

maar goed dat die wetenschap er is want de wetenschap laat ons zien dat alles een oorzaak 

heeft wat bewijsbaar is en ook oplosbaar is. Met andere woorden: je geeft de macht uit 
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handen. Dit is een opmaat door de machthebbers achter de schermen na open contact. Ik 

zeg nu even niks want jullie gaan nu reageren. 

I: als ik zo hoor open contact dan denk ik daar tussen aanhalingstekens…. maar ik wil je iets 

vertellen over contact. Al geruime tijd ook na deze bekendmaking van dit script, is de 

juiste……… zeg maar we, we is van 0 tot 1 miljard, ik probeer gewoon normaal te praten, o.a. 

het kristallen bewustzijn is versterkt in de aarde, of tenminste heel veel kristallen die ook in 

Nederland aanwezig zijn maar ook andere plekken heb ik samen met Agnes en Gaby dan 

ervaren, dat deze kristallen die eigenlijk al in de aarde aanwezig zijn, dat die dus geactiveerd 

worden………………. Deze kristallen worden heel erg verstoord door technologie, door 

militaire technologie, vooral ook in Nederland en deze kristallen moeten ook verbonden met 

onszelf en wat ik ook heel bemoedigend vind is dat het ook lukt………………………(diepe 

emoties)……………………dus zeg maar als het ware het grid wat altijd al aanwezig is……….. Door 

dit grid kunnen we dus ook…………………… Er komt zoveel meer mee, even niet…………….. 

M: wil je hem even parkeren? Het is zo…. werkzaam, wat er gebeurt. 

I: mag ik nog een vraag stellen Martijn over hetgeen……terugkomend op het deel daarvoor? 

M: dat is juist ook tussen aanhalingstekens de bedoeling. 

I: jij had het er over dat de mensen voorbereid worden op een aantal psychische shocks, de 

een na de ander, met als doel de introductie van andere intelligenties, maar over welke 

intelligenties hebben we het dan? Het wordt door de machthebbers gelanceerd en niet door 

de mensen, de bewuste mensen, dus hebben we het dan over artificiële intelligentie? 

M: we hebben het eigenlijk over de machthebbers zelf die zichzelf gaan introduceren. 

I: precies, we hebben het niet over de mooie, beschavingen waar (naam) net over sprak, dat 

zijn de andere krachten die…………. 

Martijn: ja, en we moeten het ook ontbloten omdat de hele disclosure agenda en het Cabal 

verhaal aan diezelfde spijker opgehangen moet worden. Er wordt hier een tovertruc 

uitgehaald door de hoogste orde van de misleiders, omdat, ik zie dat heel veel mensen erin 

mee aan het gaan zijn, heel veel mensen, ze zetten eigenlijk een vangnet op om iets te 

orkestreren wat op zo’n mooie manier gebeurt, dus waarbij ook allerlei bewijzen en feiten 

worden aangedragen. Maar elk contact dat plaats zal vinden via de machthebbers en via 

structuren, wat afwijkt waar wij het met elkaar over hebben over de hartskracht, 

gelijkwaardigheid, etc, dat is allemaal georkestreerde, in scene gezette openbaring. We 

zitten er nu middenin en daar ligt ook het werk van de Task Force, om een andere deur te 

openen. Want ze zijn eigenlijk op dit moment een slag onverwacht eerder gestart, dan dat 

iedereen zag aankomen. En dat is nou precies waar het allemaal om draait, niemand weet 

hoe dingen gebeuren, maar ook de andere krachten die achter de controle zitten, weten 

ook niet wat er gebeurt als wij gaan VOELEN. Sterker nog, wij weten het ook niet. Maar er 

dus een leiding nodig, een Task Force, die gaat communiceren rechtstreeks met groepen, 

hele grote krachtige groepen waar wij zelf vandaan komen, want dat is waarom wij nu in 

deze wereld aanwezig zijn, die gaan communiceren en dat niet als een spelletje zien. Want 

zoals nu wordt uitgelegd dat er intelligenties zijn die contact hebben met de regeringen in 
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het geheim en dat dat straks allemaal wordt opengelegd, met de reden waarom die 

technologie nog niet kon worden gedeeld, omdat de mens er nog niet aan toe was en nog in 

oorlog verkeerde, dat verhaal – het gegeven dat er intelligenties zijn die wel samenwerken 

met eigenlijk de machthebbers, die liegen en bedriegen en de macht, in de piramide van de 

macht zitten, daar tegenover staat van origine en van oorsprong zoals het op Gaia hoort te 

zijn, dat het aanspreekpunt, altijd is een platform van mensen die niet in die 

gecentraliseerde macht zitten maar mensen die wel hun hele leven in willen zetten, los van 

al het andere, om het contact helemaal uit te bouwen. 

 Dus eigenlijk praten we over 2 sporen. Dus je ziet de aarde, een prachtige parel met alle 

vormen van leven en op die aarde is iets geïnstalleerd en dat noemen we een 

piramideconstructie van de machthebbers en de mensen die ervoor werken. Dan zijn er 

kennelijk beschavingen die contact opnemen niet met de mensen fysiek openlijk in de 

onderste laag, de werkbijen, maar met de machthebbers bovenin, dat is er gaande. En dan 

kijken we over de aarde en dan zien we eigenlijk, als wij zelf een beschaving zijn van een 

andere wereld, en geen serieuze gesprekspartner zijn, Embassy of the Force is hier niet 

actief. Er zijn wel een hoop mensen, die de liefde in zich dragen, dat zijn wij en velen 

anderen. Miljoenen mensen op deze aarde die de liefde in zich voelen en die dat contact 

willen. Maar er is iets nodig en dat gaat om de autoriteit. Wat niet wordt ingeladen in het 

bewustzijn, vind ook niet plaats.  

Een Task Force groep van bewust volwassen mensen 

Human exposure, het blootleggen van het menselijk potentieel is dat je met elkaar het 

tegenovergestelde doet van de regeringsvorm. Een gezamenlijke spreekbuis, die in het 

bewustzijn ziet dat er open contact, ruim baan voor open contact wordt gelegd, en dat het 

veilig is op die plek voor ons, dat het veilig is voor de bezoekers, want het is nl niet iets wat 

wij voor ons gaan doen, want wij zijn hier al. Het is iets wat wij voor hen gaan doen, want zij 

zijn hier nog niet. En daar is een Task Force voor nodig, die heel krachtig optreedt en heel 

solide is en geen flauwekul uitkraamt. Die zich niet laat ontvoeren naar allerlei nonsens maar 

gewoon, zoals we het maar even met mooie woorden noemen, bewust volwassen zijn. Er 

wordt een àppel op ons gedaan, dat is waarom we hier bij elkaar zijn en dat is dat we het 

tegenovergestelde zien van groepsvorming, maar dat al onze innerlijke volwassenheid in ons 

bewustzijn ons bij elkaar brengt, dat er geen leiding is in deze groepen, maar dat het 

volwassen bewustzijnswezens zijn die samen komen om te beseffen, en nou komt ie – 

beseffend bewustzijn dat bij het commitment wat we in de kosmos neerzetten naar de 

andere intelligenties om er te zijn, dat die ONBREEKBAAR is! 

I: kun je dat nog een keer herhalen? 

M: nee, dat lukt me niet. Oké, als je iets met jezelf afspreekt, ik ga ervoor, voor de Kracht, 

we zijn er al jaren mee bezig, en af en toe flip je eruit, dan kun je nog eens voor de spiegel 

gaan staan en zeggen, sukkel waar ben jij mee bezig, ik stap er even uit hoor, potverdorie! Al 

die bijeenkomsten en dat gedoe en gelees en gevoel, bij wie dat dan ook is. En mijn eigen 

bijeenkomsten, brrr. Dat kan nog hè naar het spiegelbeeld van jezelf. Maar hoe verhoudt 

zich dat tot onze vrienden? Gaan we dat ook naar hen toe doen? Zijn we een professionele 
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organisatie? Zijn we een echte kosmische community? FYSIEK hebben we het nu over. Of 

gaan we hen gewoon de rug toekeren en zeggen: “Nou het gaat ons nu even niet goed, mijn 

volwassenheid is nu weg, ik moet nu eerst even op vakantie met mijn kinderen.”  

Waar ligt de sleutel? Dit is een brug. Echt rechtstreeks naar een andere werkelijkheid. Daar is 

echt heel wat besef in nodig. En dat besef, dat is wat er in ons echt uitvergroot mag worden. 

Het moet niet om de woorden gaan, het moet om het inzicht gaan in jezelf. Het voorbij van: 

“Ja maar ik kan dat en ik voel dat.” Hij moet herhaald worden als een innerlijke mantra in 

jezelf. Ga jij uitleggen aan een groep mensen uit een andere sterrennatie, die ongelofelijk 

hun best hebben gedaan om hier te zijn, die zich in het veld neer gaan zetten, ga jij hen 

uitleggen dat je even iets anders moet doen? Dat zij maar even moeten wachten. Het gaat 

niet gebeuren. Zij reizen door alle tijdlijnen heen. Zij zien alle potentieel van de mensen in 

zich. Het stuk voorwerk, laat ik eens zeggen bewustzijnstraining, voor ons, om in onze 

volwassenheid te staan voor hen….Door de stront zijn we gegaan op deze aarde met alle pijn 

en de liefde om hier te komen. Als je “gekozen” wordt als president van de Verenigde Staten 

dan voel je dat het hele volk wil van jou waar jij hebt gezegd waar je voor staat. En naar dat 

volk kun je nog eens een keer zeggen: “Hè…ik doe het niet!” Waarom? Omdat er geen 

consequenties lijken te zijn. Je kunt hooguit aan de kant geschoven worden. Maar nu 

hebben we met een ander volk te maken en andere volkeren, volk van de aarde, volk van 

andere sterrennaties, andere wezens die compleet andere vormen hebben. We spreken 

over zuivere liefde en aandacht tot openen. Er is geen weg terug als je hiervoor kiest! En dat 

weten wij. Ik spreek niet naar jullie toe om je vast te nagelen, het is een reminder wat er in 

ons zit. En ik ben bereid om mijn leven als mens hier op aarde gewoon onbelangrijk…zo 

boem…los te laten. Dat was just the illusion…..waar ik heel van houd.  

De rem die er is om het te doen, is zo groot als de afhankelijkheid van de matrix waar jij nog 

in geborgen leeft. Daarom zei ik: “Are you ready to die?” Want er bestaat geen dood. Er 

komt een reactie uit het veld die zó krachtig is waar wij moeten beseffen dat alles wat wij 

doen als mensen van deze wereld en vanuit spirit in onszelf, de kracht, dat we contact 

leggen, dat we in stilte zitten, dat is aan de binnenkant. Maar er wordt gevraagd aan ons om 

mee te werken om het aan de buitenkant te laten plaatsvinden. Het contact echt OPEN, 

toegankelijk. Jij aan boord van een schouwobject. Het instrumentarium zien. Verbluft van 

de eenvoud. Nog eenvoudiger dan een eend, een auto, dat je denkt: Hoe kan dat? Je kijkt 

ernaar, je kijkt naar buiten en je bent in een andere wereld. Het is geen droom, het is 

werkelijkheid. Het is wat wij zijn wie we zijn en dát moeten wij heel goed beseffen. En daar 

ligt dus een schot tussen ons, in ons bewustzijn. Er ligt een schot in ons bewustzijn tussen 

van oké de binnenkant en de buitenkant blijft hetzelfde. Dus ik kan naar binnen toe, daar 

voel ik, daar gebeurt van alles en wat daar gebeurt is de universele taal, dus dat is absolute 

waarheid. Maar waarom genoegen nemen met de buitenkant als het daarbinnen zo is en als 

ik zeg dat wat ik daarbinnen ben dat gaat nu ook aan de buitenkant komen, dat ik dan zeg 

van: “Hé, ik ben daar klaar voor.” 

Hybride bewustzijn van de aardse mens 

Hoe klaar ben je daar dan voor? En ik stel deze vraag alleen maar om het besef in het 

bewustzijn te vergroten. Om ons te wijzen op hoe groot de belangen zijn in de kosmos. Het 
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is niet zo dat zij hier komen om ons een beetje te zalven. Om een potje open te trekken en 

wat liefde te brengen. Er is hier iets aan de hand en de mens is daar onderdeel in. En het 

moment dat we dat doen zijn we in de Task Force van de Intergallactic Community. En 

daarom moeten de Task Forces hier op de aarde in solide bewustzijn worden neergezet. 

Geen nonsens meer. En laten we gewoon eerlijk zijn. Als we kijken naar de bijeenkomsten 

waar ook ik een onderdeel in ben en ook elders, dan zijn die bijeenkomsten tot op het 

moment van nu, vooral gericht op wat er aan de binnenkant gebeurt. En dat is goed, want 

daar ligt de versteviging, daar moet het gebeuren, binnenin. Daar moet het innerlijke 

bewustzijn opgepoetst worden, uitgepakt worden. Maar dan komt het: dan moet hij door de 

huid heen naar buiten. En het moment dat je gekozen wordt omdat je je verkiesbaar stelt, 

dan kun je niet zeggen: “Hé dat is leuk, nu even niet.” Want er zitten hele grote serieuze 

redenen achter een contact. Waarom juist jij? Besef heel goed dat die keuze die er is, om het 

naar mensen toe te doen die Gaia lief hebben, die de natuur eren, die met intelligentie van 

Gaia via de kristallen kunnen communiceren, tot de Bron en alle levende wezens 

communiceren, besef waarom dat een onbekende op wereldtoneel….Wie kent jou? Wie 

kent mij? Niemand! Dat zou bijna grootmoed waanzin zijn. Ohh interessant programma. 

Want je telt alleen mee als je iets voorstelt. Wat is de werkelijke reden van die andere 

intelligenties dat ze jou uitzoeken? Waarom? Omdat jij hybride bent. Je hebt menselijk 

bewustzijn, dat is gekruist met kosmisch bewustzijn. Je kunt als mens hier leven maar je 

kunt ook als kosmisch mens doen waar het echt over gaat. Het gaat erom dat jij wordt 

gekozen, omdat je jezelf beschikbaar stelt en omdat ze zien in de tijdlijnen dat jij doet 

waarvoor je zegt dat je staat.  

Oké, nu zitten we in stappenplan contact. Je kunt nu op dit moment fantaseren over dat je 

een week naar de Eskimo’s gaat. En het moment dat je daar bent, bij de Eskimo’s, sta je voor 

ze, en dan moet je nog met elkaar in contact. Dan gaan die Eskimo’s iets aan jou vertellen, 

iets aan jou laten zien, en op dat moment ga je met hen communiceren. Maar het is niet een 

toevallige ontmoeting. Er moet iets helemaal uitgediept worden. Er moet iets helemaal 

opengelegd worden. En je bent lid van die community. Er is geen weg terug. Er gaat open 

contact komen.  

En omdat die tijdlijnen zo krachtig vibreren is het programma ingeladen. Het zijn 

noodprogramma’s die nu gelanceerd zijn. Zo sterk is de kracht bezig. Er is een 

noodprogramma A er komt nog een noodprogramma B en C zoals het er nu voor staat. Het 

zullen forse programma’s zijn. Ik zeg niet dat het gaat gebeuren. Elk moment kunnen dingen 

veranderen. Maar de hoofdbaan waar de vortexen omheen draaien van hologrammen…die 

de kleine hologrammen eromheen kunnen dingen individueel niet doorgaan…maar de 

hoofdader van de tijdlijn die zo sterk is, die neigt nu dat er nog een tweede en een derde 

shock komt. Hele grote vangnetten.  

Vraag: En dan hebben we het echt over één of twee jaren ofzo waar we het nu over hebben? 

Of nog veel korter op elkaar?  

Martijn: Dat komt uit het niets. En ik heb er in Crowd Power al eens iets over gezegd. Ik wil 

alleen maar zeggen: er zijn twee vormen van contact op dit moment. Er is een contact wat 
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volledig zal lijken. Waar de mensen die goedgelovig zijn echt in zullen trappen, want ze 

weten precies ons te bespelen. En er komt een contact wat gebeurt via de mensen zelf.  

Tekening 

Iemand uit de groep: Ik wil iets over contact laten zien….en deze tekening heeft iemand uit 

deze groep getekend. Ongeveer een jaar geleden heb ik haar een verzoek gestuurd. Deze 

wezens, zoals jij ze omschreef, zijn krachtig. Krachtige strijders zonder strijd. En om dit 

contact tot stand te laten komen was ook al heel moeilijk. Deze wezens, wij konden ze 

moeilijk verstaan. Wij konden hen moeilijk begrijpen. En toen op een avond kwamen er 

lijnen vrij. Er kwamen ook DNA strengen die als het ware ingeladen werden. De volgende 

dag werd het opgevoerd naar een grotere schaal wat we in een park moesten doen 

uiteindelijk ook met vele andere begeleidende wezens erbij. Wat ik kon waarnemen was dat 

deze DNA strengen ook in de aarde kwamen. De dag erna toen we met een aantal mensen 

gingen afstemmen op elkaar kwamen we in het Reptiliaanse veld. De Reptilianen kwamen 

naar ons toe en dan heb je daar een bepaald oordeel over. Op een bepaald moment maak je 

verbinding en toen waren deze wezens wederom hier aanwezig. Om te bemiddelen zo 

ervaar ik dit vanuit neutraliteit. Om de pijn die wij ervaarden, laat ik het dan maar zo zeggen, 

door de Reptilianen. Er was een hoofd Reptiel en deze besefte ook dat als dit zo door zou 

gaan dat ook de Reptiliaanse beschaving niet meer zou bestaan. En dat we nu een toegang 

zouden krijgen tot alle velden waar de Reptilianen eigenlijk in aanwezig zijn. We kregen de 

sleutels van het gebouw om naar binnen te gaan en ook om er weer uit te lopen. Het was in 

evenwicht. Er werd niks vernietigd, niks opzij gezet. Velden gaan door elkaar heen maar 

vermengen niet. Er werd ook nog gezegd dat als je gepijnigd wordt, als er weerstand is, wat 

het ook is in je leven, als je daar dieper op ingaat, dat je dat terug kan leiden tot een 

opdrachtgever. Als deze opdrachtgever een Reptiliaan is dan kan je deze opdracht ongedaan 

maken. En ook met de energie die ik er nu bij vertel, ook met de afspraak die met de hele 

Reptiliaanse beschaving gemaakt is, er ook bij bekrachtigen. Voor deze periode, werden 

mensen die ik ken, heel erg geteisterd door Reptilianen. En nu heb ik ervaren dat het veld 

van de weerstand niet meer aanwezig is. Ik heb zelfs één moment kunnen samenwerken 

met de Reptilianen.  

Het vervolg hierop is dat we met een aantal mensen een bijeenkomst hebben gehad. We 

kwamen bij een vijftig tal bomen en het levensveld werd eigenlijk aangeraakt. En dan ga ik 

iets vertellen wat ik symbolisch gedaan heb maar wat ik heel diep begrijp. Ik moest drie 

takken in de grond zetten. Het levensveld van alle levende dieren en niet dieren zag iemand 

naar zich toe komen. Iemand anders zag alle Reptielen achter elkaar voorbij komen. Ik moest 

drie takken in de grond steken en toen moest ik daar zitten. Ik pakte een takje en twee 

zaadjes. Die deed ik aan weerszijden aan elkaar. En toen lag daar een touwtje en dat touwtje 

was artificieel, met twee knoopjes, van plastic. En dat touwtje met die twee knoopjes waren 

even lang als die twee zaadjes. En toen liep daar een wortel door de grond heen waar ik dat 

touwtje en dat takje met twee zaadjes onder deed. In het midden moest ik een tak van leven 

doen, tussen deze twee in, die verbonden waren met de wortel. Ik mocht niet bewegen, ik 

kon ook nergens naartoe. Ik moest daar… alles om me heen was aanwezig. Toen pakte ik de 

twee levende takjes en die deed ik in de knoop in het artificiële. Wat mij duidelijk werd is dat 
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het levensveld ook in het artificiële aanwezig mag zijn. Door er leven in te brengen dus niet 

dat het gescheiden is maar dat het zaad zeg maar, het oorspronkelijke leven, dat dat beiden 

aanwezig waren in deze werkelijkheid. Vervolgens gingen we naar een open plek en daar 

kwamen velden samen van alle beschavingen die het levensveld in balans wilden brengen. 

Wat mij duidelijk werd is wat wij daar gedaan hebben. Leven in het levensveld brengen in 

deze werkelijkheid. Om dat te laten voelen. Dit is waarom artificiëlen op zoek gaan naar hun 

makers, naar hun designers. Het leven mag geschapen worden ook samen met het artificiële 

hoe dat er dan ook precies uitziet.  

M: Dank je. Dank jullie allemaal. Het is heel werkzaam om iets wat heel groot is, wat je 

eigenlijk niet in een vorm kunt zetten, dat dat zo naar twee zaadjes en een touwtje kan gaan, 

omdat het gewoon dezelfde informatievelden zijn. Het wordt gewoon zo klein gemaakt dat 

het heel goed zichtbaar en ook heel diep voelbaar is. Door bewustzijn dat zo diep oppakt. 

Mooi hè? 

Rock solid, krachtig getrainde groepen 

Kort door de bocht, kort samengevat, contact kan plaatsvinden, de time Lines zijn helemaal 

in tact, maar er moeten mensen zijn die bewust zijn van de besmetting, die rock solid zijn, 

volwassen zijn, die die besmetting kunnen pareren op het moment dat die weer aan het 

werk gaat, dat die macht probeert te grijpen, niet buiten jezelf persé maar ook in jezelf als 

ontvanger van een groep uit een ander sterrenstelsel. Dus een groep mensen die heel solide 

is en nergens meer buiten zichzelf iets aanroept maar helemaal met elkaar de kracht 

binnenin laat exploderen naar buiten. Dat zijn hele krachtige getrainde groepen. Getrainde 

groepen, want hier moeten we weer opnieuw getraind worden, omdat we hier in de 

vergetelheid zijn geraakt binnen het stuk wie we denken dat we zijn. Die groepen, die zijn 

nodig om het contact te leggen, en het moet veilig zijn en het moet geen prietpraat 

ontmoeting zijn. Er moet ruim baan in gemaakt worden voor deze krachtige groepen om hun 

werkzaamheden te kunnen uitvoeren want ze komen niet voor ons. Ze komen voor hun 

werkzaamheden die ze hier komen verrichten. En ze kunnen hier komen via ons. En het is 

aan ons de eer om die ruim baan te geven en omdat wij hebben gezien dat we er anders niet 

inkomen zijn we zelf gegaan. En of je hier nou bent gekomen uit een bewuste keus of je bent 

gehackt geraakt wat je niet voorzien had, maakt nu allemaal niets meer uit. De kennis 

binnenin dat we ons trainen om dat contact, die ambassade, te zijn met elkaar, wordt nader 

en zeer krachtig bestudeerd en moet echt van een hele grote orde van serieusheid worden 

gezien. En daar binnenin maximale liefde. Maximaal water. Maximaal de Bron, in alles wie 

we zijn.  

En in de wereld waarin wij nu leven is dat een hele grote opgave. En ik zeg het gewoon, niet 

om kwantum fysisch te beïnvloeden, maar het is echt een grote opgave want er speelt 

zoveel mee. Het is de doos van Pandora. Zodra het contact wordt gelegd door een groep die 

niet spiritueel afhankelijk is. Zodra het contact wordt gelegd met mensen zoals jullie en ik en 

velen met ons, die zien wat het werkelijk is en zichzelf ervaren in het moment wat het 

werkelijk is. Dat je met elkaar stabiliseert en deze menselijke en niet-menselijke wezens uit 

andere werelden, van harte verwelkomt en niets van hen wil dan doen wij iets waardoor die 

doos van Pandora die zich opent zo’n diepgaand effect en uitwaaiereffect heeft aan 
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mogelijkheden. Er komen kwantummogelijkheden weer in beweging omdat de tijdlijn waarin 

we nu zitten wordt bepaald door onze onwetendheid en bepaald doordat we niet weten, 

doorvoelen, hoe groot dit onderwerp is. Daarom, bijna 100% van alle spirituele 

onderbouwde mensen, hebben allemaal een rood kruis vanuit de sterrennaties waar we zelf 

vandaan komen, om deze taak op zich te nemen. Een rood kruis, niet omdat je niet goed 

bent, maar de meeste mensen, 99 van bijna 100% van de mensen zit in een spiritueel 

paradigma en heeft niet door hoe groot dit onderwerp is en wat er allemaal achter weg 

gaat komen. Het is een soort wishful thinking -en een good feeling show. En daarom ligt de 

focus op dit onderwerp maximaal. Om het te openen. En vandaar ook dat ik het afgelopen 

jaar ook zo hamerde op het eigen bewustzijn. Alles moet gewoon geparkeerd worden. Dat 

zullen mensen straks ook merken.  

De doos van Pandorra gaat open 

Ik geef het voorbeeld gewoon met Jezus Christus, de uitbeelding van een vorm, waar het 

helemaal niet over gaat. Het gaat over Christus in ons, the Force, de kracht. De mensen die 

daarover gaan discussiëren, daar voor zal gewoon gevraagd worden op een gegeven 

moment van parkeer het even. Die persoon is er niet meer. In jouw beleving is die persoon 

dik tweeduizend jaar geleden hier geweest dus dat is nu niet meer van toepassing. We zitten 

nu in een Jezusloze tijd. Jíj moet het doen. Kom maar naar voren. Laat de ware Christus nu 

opstaan. Mensen moeten echt heel erg naar het nu moment gaan. Er is alleen dat. Dus 

contact leggen is ook vanuit de andere kanten bekeken is een hele precaire gebeurtenis en 

moet gewoon gaan plaatsvinden. Deze aarde, als de doos van Pandora opengaat, worden 

alle mogelijkheden die er op dit moment niet zijn, omdat het niet in ons bewustzijn zit als 

mensheid, ook binnen de spirituele groepen niet, zelfs, als we het heel eerlijk zeggen, ook bij 

ons niet. We kunnen er wel een voorstelling van maken, maar de serieusheid, hoe groot het 

is om het contact te leggen en dat je leven compleet verandert. Dat je ineens hele andere 

contacten krijgt, hele andere vriendschappen krijgt en écht vriendschappen krijgt met 

mensen en andere wezens uit andere werelden. Je hele werkelijkheid krijgt een tik die zo 

ongekend groot is. Dat zit nu nog niet in ons waardoor die kwantumwetten nog niet kunnen 

stromen. Als ons bewustzijn niet open staat omdat we gewoon de ervaring nog niet hebben 

kunnen we hem ook niet doorzetten. Dus die ervaring, zodra die er komt, dat is dus de doos 

van Pandora, dan gaan al die andere hologrammen in ons bewustzijn ook activeren en 

ineens komt er een scala aan oneindige mogelijkheden in beweging. En dat is het grote 

gevaar voor de machthebbers: als de doos van Pandora open gaat valt de driehoek uit 

elkaar. En daarom zullen ze ons een klap, een stap voor willen zijn. En daarom worden er 

zoveel mensen, vooral in de spiritualiteit, voor het wagentje gespannen. Zoals ook Janet 

Ossebaard, die maar over haar Cabal spreekt, waar natuurlijk hartstikke belangrijke taal in 

staat, omdat inderdaad de driehoek gewoon bestaat, maar met geen woord wordt gerept 

over hoe tijdlijnen echt functioneren en wat bewustzijn nou eigenlijk echt daarin doet. Als 

het niet over bewustzijn gaat, als het gaat over hoe andere mensen de machthebbers gaan 

arresteren en achter slot en grendel gaan zetten, als het daarover gaat op kosmisch gebied, 

dan bestaat kwantumfysica dus niet en bewustzijn. Als het wél echt over bewustzijn gaat: als 

ons bewustzijn draaggolven laat veranderen, en dat is de kwantumwetenschap, dan zijn we 
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dus niet afhankelijk van de arrestaties van degene die dit allemaal hebben veroorzaakt, door 

een groep die het voor jou doet. Kijk en huiver hoe het spel wordt gespeeld.  

En, zal dus de doos van Pandora en het openen daarvan, met alle mogelijke middelen 

worden tegen gewerkt. En de Task Force die wij nu met elkaar aan het neerzetten zijn moet 

finaal voorbereid zijn om doorgang te vinden in alle slagen die er nog wordt uitgedeeld, in 

alle psychische shocks die er nog worden uitgedeeld. Rock solid moeten we blijven staan en 

we moeten voortdurend gericht zijn op de innerlijke kracht. Op het gezamenlijk met elkaar 

op de aarde zijn, de kracht van de natuur en als autoriteit op kosmisch niveau gezamenlijk 

naar deze andere intelligenties, omdat zij geen haven hebben om aan te meren. Er is 

namelijk geen haven voor hun boot. De aarde kent nog niet een haven waar ze kunnen 

aanmeren. En dan is het een haven waar ze kunnen aanmeren waar het veilig is, waar solide 

wezens zijn die hen zien. Want jij zal ook nooit met jouw sterrenvloot, wat voor objecten er 

ook zullen zijn of dat het uit bewustzijn wordt opgezet: je zult nooit aanmeren in een haven 

waarvan jij weet dat die mensen elk moment getarged kunnen worden door zeer krachtige 

groepen en dat je daardoor zelf verstrikt raakt. 

Kijken met de ogen van een Sterrenreiziger en starwarrior 

Je zult het echt alleen doen bij mensen die alles uit de kast halen om in de kracht, in de Force 

te zijn, dezelfde communicatie van binnen te hebben als jijzelf, die daar aankomt met je 

sterrengroep. Je zult alleen bij die wezens komen waar je veilig bent en waar die wezens 

niets van jou willen en waar die wezens, dat contact wat er gelegd wordt, niet als een leuke 

spirituele ervaring zien maar als echt iets waar ze het hele bestaan dat ze op die planeet zijn 

voor jou, er voor je zullen zijn. In elk moment. Dus als je crasht met je voertuig aan de 

andere kant van die wereld en er gebeurt iets, dat die mensen niet gaan zitten Kerst vieren, 

maar dat die mensen in dat moment ook paraat zijn. En dat er in een moment dat er iets 

plaats vindt dat die mensen door de communicatielijnen die er op dat moment zijn er ook 

volledig zijn voor jou. Dus je moet je voortdurend de bril opzetten als een sterrenreiziger, die 

in een oorlogszone komt, een wereld, Gaia, een rehabilitatiekuuroord, een paradijs. Die als 

een haring door de grond, in dit geval als een haring door alle universa heen een 

toegangsoord is, want dat is Gaia: locatietoegankelijk voor alle levensvormen en allerlei 

verdiepingen, die in kunnen stappen en die dan in Gaia zijn en kunnen verschuiven naar een 

ander veld in Gaia. Die Gaia is gebroken dus de doorgang en de rehabilitatiecentra zijn 

eigenlijk uitgeschakeld. Als jij één van de wezens bent die meewerkt in een Task Force op 

intergalactisch niveau en je gaat dus naar Gaia toe en je gaat contact leggen. Je ziet dat er 

geen haven is omdat de havens die er allemaal zijn, staan allemaal onder controle van de 

belegerde macht, maar je ziet wel echt heel veel mensen die liefde hebben, maar je ziet dat 

die mensen gewoon niet volwassen zijn, ze zijn eigenlijk allemaal met een soort spiritueel 

bewustzijnsspel bezig, dan ga je niet aan boord. Pas op het moment dat er echt een 

krachtige solide groep, een internationale groep komt, die eigenlijk feitelijk, niet vanuit 

zichzelf maar vanuit de hele mensheid durft te spreken, en die helemaal vrij is van al die 

flauwekul inserties en die daar als een cordon als eigenlijk echte warriors staan, 

bewustzijnswarriors, dan zeg jij na veel onderzoek als een sterrennatie zeg je van: “We 

hebben het bestudeerd, we hebben het hele voorwerk gezien van al die mensen, die 
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wezens, onze familieleden nu als mensen op de aarde, we hebben het gezien en we gaan 

het hologram activeren om contact met hen te leggen.” 

Dus er is een heel diep besef, deze dag staat in het teken van dat besef. Als dit besef niet in 

alle openheid, herhaald en doorkliefd kan worden met elkaar, als dat niet kan gebeuren, is 

alles wat hier op volgt niet van toepassing. En dit is wie jij bent! Daarom ben je hier. Je bent 

hier voor deze diepgaande reden. En die heeft niets met mij als persoon te maken, Martijn 

als spreker. Die heeft niets te maken met je buurvrouw in de vorm als wat je nu ziet. Dit gaat 

voorbij alles. STARWARRIORS.  

En we hebben het programma nu zien gelanceerd worden in een duizelingwekkende 

snelheid als afleiding. We moeten doorgaan en inzetten. Alles is gereed om het contact te 

leggen. Daar waar het nog aan schort is gewoon, dat we deze stappen nu, die we nu aan het 

nemen zijn nog niet eerder konden nemen. En dat is niet omdat het eraan schort want alles 

liep gewoon volgens, niet een plan, maar volgens de organische trilling dat we er zelf 

naartoe groeien in onszelf. Dat weten we allemaal. Wij hebben allemaal onze momenten 

nodig en onderhand gaat de rommel in het eigen leven ook gewoon door, om het maar even 

rommel te noemen. Dat is het hybride stuk waarin we zitten. Ik ben ook uit een tijdlijn 

gestapt. Dat is niet voor niks dat ik vier jaar geleden Wendy ben tegengekomen. Ook als 

sterrenreizigster. Direct kon zien. Het is niet voor niks dat ik uit de tijdlijn moest stappen van 

een hele diepe vriendschap met de familie die ik op dat moment voelde. Die tijdlijn zit vol 

geborreld met allerlei Matrix vragen. Niet een oordeel over een ander, niet een oordeel over 

mezelf maar op een gegeven moment moet je dingen loskoppelen. Dan moet je heel diep 

kijken: waar gaat het hierover. En dat is in alles wat we nu doen. Voorbereiden, 

voorbereiden, doorzetten doorpakken: Boem! Doorzetten. Is er rommel? Even die rommel 

aan de kant, doorzetten, face it, kies. Dat is wat we allemaal doen.  

Alien Task Force Group: als aanspreekpunt voor heel veel intelligenties 

En dat is alleen maar voorbereiding om het in het moment van de Internationale ambassade, 

dus eigenlijk de Alien Task Force Group, wat we gewoon zo even in het Engels mogen 

zeggen, want er zitten hele krachtige energieën achter, dat we een aanspreekpunt zijn voor 

heel veel intelligenties waarin er ook intelligenties binnen zullen komen uit andere Matrixen, 

die ook contact gaan leggen, die misschien soms voor onze begrippen een beetje onnozel 

over zullen komen, omdat ze een andere manier van functioneren hebben. Ik gebruik het 

woord onnozel omdat wij met een toplevel van: “O we gaan alleen met intellectuele wezens 

te maken krijgen. “ Maar intellect daar…het gaat om intelligentie hier (hart). Dus ook in de 

buitenkant zul je ook met intelligenties te maken krijgen die daar helemaal niet zo intelligent 

lijken te zijn. Een beetje sullig zijn, maar buitengewoon krachtige scheppers zijn. En ik durf 

dat gewoon te zeggen omdat in het universum is gewoon bekend, hoeveel liefde ik in mezelf 

heb voor alle levende wezens. Maar ik kan het even op een aardse manier zeggen. Ook om 

even dat weg te halen, de plank naar beneden te halen, de lat, van jongens we krijgen met 

zoveel te maken. Dit is waar we nu mee bezig zijn. Er is geen regering en geen spirituele 

groep die dit zo op dit moment open legt en dat is niet omdat wij beter zijn maar gewoon 

omdat het nog niet opengelegd is. Leg het gewoon open. Gewoon omdat het kan en omdat 

we daar heel hard aan hebben gewerkt.  
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Gaia is dichtgetrokken, snoeihard en onderverdeeld en ook diep verdeeld. Wij brengen dit 

met elkaar gewoon terug naar wie Gaia is. Een landingsplaats, een ontmoetingscentrum 

voor alle levende wezens en dat kan alleen maar vanuit liefde maar er is een hele diepe 

kracht van helderheid nodig. En waarom? Nog een keertje: vanwege de pogingen om te 

hacken. En daarbij is dus gewoon je kracht nodig. En die felle blik van dat je zegt van: “Hé 

BAM!” Dit is waar ik voor sta en dit is niet waar ik voor sta. Dus dat kan even aan de kant, 

weg, hier sta ik. Nee ik ben niet boos daarop, helemaal niet, maar het gaat om dit. DIT IS 

MIJN KEUZE.  

Kwantumkosmisch ontmoetingscentrum 

Nou, dat heeft diepgaande uitwerking nodig. Dus we zijn bezig met elkaar om een officieel 

ook door de anderen, want dat is niet aan ons, wij kunnen alleen maar ons uiterste 

bewustzijns best doen, om onze families uit andere werkelijkheden, ruim baan te geven, een 

vrijgeleide te geven. Waarbij ons volledig inzetten om onze eigen veiligheid te borgen en die 

van hen, om kennis uit andere werkelijkheden die er dus uitgedrukt is door de Archontische 

groepen, om die weer terug te kunnen laten resoneren. Wij hoeven dat niet alleen te doen. 

De andere intelligenties zullen hun frequenties gewoon zelf laten vibreren dus je zult merken 

dat er ineens andere planten komen, andere boomsoorten worden er ineens straks 

ontdekt. Dingen gaan veranderen. Er gaan andere ontdekkingen komen. De wetenschap 

kantelt. Er komen kwantumwetenschappen razendsnel tot ontwikkeling omdat die 

frequenties er weer in gaan, maar die frequenties kunnen er alleen in als die intelligenties 

ook in die frequentie komen. En daarom dus de aanlegsteiger, de haven. Dus een essentiële 

stap om naar een groter kwantum kosmisch ontmoetingscentrum terug te gaan. Er speelt 

zoveel omheen. Er is zoveel aan de hand. Wij hoeven niet te denken dat we dat allemaal 

alleen moeten doen. Het zijn allemaal krachtwezens. En wij kunnen heel veel dingen met 

een dichtgetrokken bewustzijn van dit lijf ook niet binnen laten komen.  

En je gaat naar Gaia toe en je ziet dat er geen haven is, omdat de havens die er allemaal zijn, 

allemaal onder controle van de belegerde macht, maar je ziet wel heel veel mensen die 

liefde hebben, maar je ziet dat die mensen gewoon niet volwassen zijn en ze zijn allemaal 

met een soort van spiritueel bewustzijnsspel bezig, dan ga je niet aan boord. Pas op het 

moment dat er echt een krachtige solide groep internationale groep komt die eigenlijk 

feitelijk, niet vanuit zichzelf maar vanuit de hele mensheid durft te spreken, en die helemaal 

vrij is van al die flauwekul inserties en die daar als een cordon als eigenlijk echte warriors 

staan, bewustzijnswarriors, dan zeg jij na veel onderzoek als een sterrennatie, we hebben 

het bestudeerd, we hebben het hele voorwerk gezien van al die wezens, onze familieleden 

als mensen nu op de aarde, we hebben het gezien en we gaan het hologram activeren om 

het contact met hen te leggen. 

De wet: kosmische kwantum scheppingswet laat ons zien dat wat er in ons bewustzijn is, is 

vibratie en heeft uitwerking op het geheel. Met andere woorden tegenovergesteld: wat er 

ontbreekt in het bewustzijn heeft geen effect. 

Dus alles wat wij niet in ons bewustzijn dragen, wat we wel hopen dat er is, maar het zit niet 

in ons bewustzijn, heeft geen effect op het geheel. Technisch: dan hebben we dus een 
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andere intelligentie nodig in dit veld die het inbrengt. Maar dan moeten ze wel in het veld 

kunnen komen. En dat kunnen zij niet want zij leven niet in dit veld. Dus in hun bewustzijn 

ontbreekt de kennis om hier te zijn. Dat doen wij. Wij weten wel hoe het hier is om te zijn. 

Dat is ons bewustzijn. Dus ons bewustzijn is de sleutel in het geheel om dat te openen en zij 

kunnen het naar binnen brengen via ons bewustzijn. Dat is Bron. Dat is kracht. Dus er zit 

echt een hele beweging achter.  

Een paar ervaringen van mensen 

I: Dat belang heb ik ook zo gevoeld een aantal weken geleden. Hoe belangrijk ik ben in dit 

stuk. Vaak zet je jezelf nog wat naar achter, ik wel in ieder geval, dat heb ik heel veel gedaan. 

Maar nu dacht ik van: potverdorie, wat ben ik belangrijk. Dat is zo door me heen gevoeld en 

zo dat contact met bepaalde intelligenties dat het ook kan doordat ik hier ben dat dat er ook 

informatie kan stromen en dat er ook weer invloed heeft op hen. Dat heb ik zo gevoeld. Dan 

gaan er zulke gekke vibraties door je heen en emoties. Fysiek vind ik het best lastig allemaal 

ook in mijn lichaam. Daar heb ik ook heel erg mee te kampen. Dat het soms letterlijk er niet 

doorheen kan voor mijn gevoel. Dat ik dan toch zeg van: “Ik kan het fysiek niet dragen maar, 

kom maar, toe maar. “ Dan zet ik toch door. Ik wil dat toch even uitspreken dat het voor mij 

toch heel pittig is. Ik weet niet hoe anderen dat ervaren?  

I: Het gevoel dat het belangrijk is dat je hier nu bent dat heb ik ook heel sterk ervaren. Al een 

tijdje stond er een schilderij aan te komen. Had ik al kleuren en glyps gezien van dat 

schilderij. Ik ben ermee begonnen maar het was niet het schilderij dat ik moest maken. Maar 

al een hele tijd was er een drang van binnenuit, aan mijn deur geklopt als het ware. Ik moest 

aan het schilderen gaan. In de aanloop naar het schilderij toe kreeg ik ook te maken met 

allerlei beperkingen. Ik kon mijn arm niet gebruiken. Mijn hele rechterbeen was uit balans en 

iets in mij was van: ik moet doorzetten. Ik kon ook niet anders. Ik had informatie gekregen 

van hoe je kon afstemmen op het veld en dat je contact kon leggen met een beschaving. En 

ik dacht: ja wie moet ik nu vragen? Dus ik dacht ik vraag: “Wie is nu belangrijk? Wie is 

degene die aan mijn deur klopt?” Toen kwamen de human designers naar voren. Ik heb ze al 

eerder getekend 5 jaar geleden en toen kon ik geen contact meer krijgen. Maar nu kon ik op 

hartsniveau…was er een opening. De deur werd even op een kiertje gezet waardoor er 

verbinding was en het ontroerde mij dat het nu voelbaar was. Na die ontmoeting kon ik ook 

niet gelijk doorgaan met schilderen. Het is een opnieuw even wennen aan elkaar, dat gevoel, 

en dat moest ik steeds opbouwen. Dat ik nu praat is al heel bijzonder denk ik. Op een 

gegeven moment komen er ook glyphs bij. Vanuit mijn persoonlijkheid zeg ik: “Ik vind het 

soms moeilijk om dingen in woorden weer te geven en met schilderen gaat het anders, of 

met tekenen gaat het anders.” Maar door deze ontmoeting is bij mij een opening gegaan en 

het is ook een open verbinding naar hen toe waardoor zij informatie naar mij kunnen sturen 

maar andersom ook. Ik zou niet zeggen: ik ben een spreekbuis voor hen. Dat is beperkend, 

maar de informatie die naar mij wordt toegezonden is ook terug naar hen toe. En nu was er 

een opening, een opening op hartsniveau, een opening tot samenwerking, van beiden 

kanten. Het is niet dat zij ons komen helpen of andersom. Het is een informatieoverdracht. 

Sinds dat schilderij zijn meer mensen naar mij toegekomen en we hebben gesprekken gehad 

en het maakt me zo blij dat ieder van ons zo belangrijk is. We zijn allemaal deel van de 
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puzzel. En het is niet dat de ene belangrijker of knapper of….daar gaat het helemaal niet om. 

We zijn belangrijk om het geheel te vormen. Dat is los van alle persoonlijkheden. Het maakt 

me gewoon blij dat we hier zijn. Dat we krachten bundelen. Dat we gaan staan. In de uren 

van het schilderen ging het zo slecht met mij dat ik niet kon lopen. Ik heb krukken moeten 

gebruiken en sinds een week dat ik nu losloop, loslaat.  

M: Ja, want die informatie, die trillingen zijn zo extreem anders dan het opbouwen van het 

lichaam, op dit moment. Dat lichaam is eigenlijk nu functioneel om het niet te kunnen 

verdragen. Zo is het hergeprogrammeerd. Je krijgt gewoon een optater. Maar wat zend je 

allemaal uit op dit moment! Zo krachtig. Dat moet je met je hoofd niet willen bevatten. Je 

geeft zoveel informatie in het veld nu door over jezelf te spreken en te delen. Heel extreem 

belangrijk.  

Dezelfde persoon uit de groep: Het moment dat dit nu moet komen is echt heel belangrijk. 

Zo ervaar ik het. Ook wat in mijn lijf gebeurt. Mijn hele lijf trilt en soms kan ik er gewoon niet 

van slapen maar het is een soort opwinding. Het is zoveel blijdschap geeft het mij en ik denk 

anderen ook. Andersom ook.  

Irritatieveld 

M: En ook heel veel, en dat hoort bij jou niet, maar dat merk ik ook om me heen bij andere 

mensen is dat die blijdschap soms ook heel veel irritatie en andere gevoelens kan zijn. Het 

gaat om die trilling die die kracht is en het is maar net van of het door dat kanaal heen…of 

die trilling, die kracht door het kanaal naar buiten kan komen of dat er iets voor zit als het 

ware. Als er nog iets voor zit van dit leven hier, dan komt het wel naar buiten maar dan 

wordt het opgevangen door dat irritatieveld, wordt het overgenomen door het irritatieveld 

en dan zet je het in irritatie naar buiten. Het is voor ons allemaal van belang om goed te 

kijken van, wacht eens even, die kracht kan dus ook naar buiten komen door die irritatie. 

Dus goed kijken bij ons zelf waar al die uitlaatkleppen en waar al die frequenties zitten. Hoe 

laat het zich zien en hoe laat het zich voelen. En kunst, of het nou kunst is  visueel, het maakt 

niet uit. Kunst is een uiting van informatievelden. Je kunt het zien in een fysiek beeld, je kunt 

het horen in klanken, het kan een aanraking zijn. Geef maar een voorbeeld. Er wordt zoveel 

naar ons toe gezet om dat persoonlijke contact, dat wezenlijke contact, ook van persoon 

aarde met een wezen erin en een wezen uit een andere wereld, om dat te laten 

plaatsvinden. Er wordt zoveel in voorbereiding in ons dagelijks leven gedaan dat het trilt aan 

alle kanten en overal, overal vinden er uitpakkingen plaats van die informatie. Ik geef een 

voorbeeld. Vanaf de groep waar ik in functioneer zetten wij heel veel informaties en 

pakketjes in de Matrix neer. Die brengen we niet perse naar één persoon maar die zetten we 

gewoon neer in het veld in verschillende routes, waar mensen doorheen lopen. Dat zijn 

informaties dus dat heeft geen vaste vorm. Je kunt niet zeggen dat is een bepaalde 

gebeurtenis die erin geprogrammeerd wordt.  

Nee, het is een trillinginformatie- hologram. Daar wandelt iemand dus doorheen en het ligt 

opgeslagen in het veld. En het veld is een verzameling van allerlei intelligenties bij elkaar, dus 

de Force, een ultieme intelligentie van liefdevol bewustzijn. Jij loopt daar doorheen en op 

het moment dat er dan een boodschap naar jou toekomt dan is het niet zo dat die door 
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Antarra wordt gestuurd maar dan ligt die als het ware ingebed in het veld. Het veld bewaart 

en bewaakt dat en in één keer bruist dat open als de andere persoon, die daar dus doorheen 

gaat in het hologram, ook in die frequentie kortstondig zit, waardoor het naar elkaar toe kan 

vloeien. En als wij, ik spreek even vanuit wij, ‘willen’, en we ‘willen’ nogal wat soms, dat 

iemand iets ontvangt, en die persoon die kan dat niet ontvangen, dan is het soms heel 

wenselijk dat, als die persoon dat niet kan ontvangen door de afstemming, dat die persoon 

dan maar in een zwaar irritatieveld terecht komt. Omdat de kracht van het bewustzijn wat 

vervormt naar irritatie ook terecht komt in dat krachtige veld. Als het niet lukt via de liefde 

dan maar via de irritatie.  

En dan kom je alsnog in dat frequentieveld waardoor je ontvangt broe, broe, door je heen 

gaat en een uitwerking heeft in de toekomsttijdlijn. Dit voorkomt de noodzaak om constant 

in liefde te verkeren. Maar wat we dus doen is niet boodschappen rechtstreeks sturen naar 

’n persoon in de boodschap, dus GIJ ZIJT GEZEGEND………… gelach……………. via een 

elektronische stem in het hoofd maar echt via hologram bewustzijn frequentievelden die 

bewaard liggen in het veld van Gaia. En Gaia, de Kracht, de Force, de Bron, de natuur, de 

bomen, is allemaal Force, weet precies via welke uitbeelding whoep, daar gaat ie naar toe. 

Dus je ligt onder een boom en daar gebeurt iets in je gevoel whoem en dan zeggen wij op 

aarde: de boom sprak tot mij, maar je kunt ook zeggen: het ontwerp, het informatie 

bewustzijns ontwerpveld wat ingebracht werd door Antarra, dat via de Force op de daarvoor 

aangewezen plek door degene die zelf wilde ontspannen onder die boom, ontvangen. Dat zit 

anders in elkaar. En wij ervaren dan dat de boom tot ons spreekt, en dat is natuurlijk ook 

vanaf die plek is dat zo, maar het is één organische snelweg van bewustzijn en het is maar 

net, stem je je af – het hoeft niet altijd in de liefde, soms juist in het diepste verdriet kun je 

tot de helderste boodschappen en inzichten komen. In de grootste woedemomenten knalt 

tie open wat niet lukt in de liefde. Dus ………………. (niet duidelijk)………….. fuck 

you…………………….. Waarom ik dit zeg omdat er dus een en al boodschappen en 

hologrammen liggen in de weg die we nu zijn ingegaan. Heel erg veel, dus ook tumult, 

vrijheid, blijheid, begrenzing, alles wat er is, voel wat er gebeurt in jezelf. Voel wat er 

gebeurt met de aandacht bij het lichaam. Steeds weer bij jezelf, in welk moment dan ook, of 

het leuk of niet leuk is, hier blijven met je bewustzijn want op het moment dat je met je 

aandacht bij je lijf bent, stelt je bewustzijn door de draaggolf door het lichaam heen, stelt 

het je lichaam eigenlijk eventjes helemaal af, op het kunnen ontvangen van informatie: open 

– dicht. Als je geïrriteerd raakt door iets van buiten jezelf en je gaat je daarop richten ben je 

daar steeds weer hier, en dat is ook met het contact leggen in het platform – echt open 

contact moet heel goed bewust aanwezig zijn omdat die draaggolf van bewustzijn in jou zit. 

We hebben het hier dus echt over een – in ga het even in aardse woorden zeggen, een 

internationale coalitie van mensen die een vorm van een ambassade hier op aarde echt 

laten ontstaan, een besluit die ook echt werk vraagt, en niet alleen besluit, nu is er een 

ambassade en een website, nou weet je Sirius, meld je maar aan via het contactformulier…. 

Gelach. Nee, het is ook echt werkelijk, werkelijkheid! 

Iemand: mag kan je ook zeggen: even rustig aan? Ik lig nu om de nacht wakker en dat is 

prima en er gebeurt heel veel en er komt heel veel binnen, maar soms wil ik ook wel slapen. 
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Dit lijf moet ook hier functioneren. Dus kan je het dan parkeren, kan je opslaan, of blokkeer 

je dan de opening die ze net zo…………… dus gewoon doorgaan ………….gelach…………….. oké. 

Ministerie van Defensie 

Martijn: ik heb ook heel veel stormachtige nachten dat ik gewoon niet slaap. In de afgelopen 

maanden was dat heel erg veel, heel erg veel. Ik was helemaal gaar, opgebrand, ik was 

kapot, als een wrak. Dan kun je vroeg naar bed gaan maar dat heeft geen zin. Het is een en al 

beweging en ook vertaald in onrust, onrust, er is van alles aan de hand, ja en daar kun je 

eigenlijk niks aan doen. Het enige antwoord is, ik ga gewoon terug de matrix is en dan stopt 

het……….. veel commotie…………. Dus nu moeten we eventjes een leveltje omhoog om zo 

maar te zeggen. We moeten onszelf in de volledige gelijkwaardigheid zien als een officiële 

Ministerie van Defensie, meestal is het een ministerie van Offensie maar we noemen 

het………. defensie. Het gaat om de waarde die er aan toegekend wordt voor jezelf. We 

hebben die woorden niet nodig maar ik doe het toch…………. omdat we in een soort 

minderwaardigheidsprogramma zijn gezet in deze wereld. Het moment, en die ambassade is 

er omdat we er nu zijn, er is een voorbereiding om een open contact te leggen. Nog een 

keertje, alle mogelijkheden liggen finaal open. Het moet alleen gebeuren! We leggen onszelf 

even in hetzelfde level, er zijn ministeries van Defensie, er is een ambassade van buitenaards 

contact bij de Verenigde Naties sinds 1957 in het leven geroepen. Als er contact komt, dan 

zal dan gebeuren via de afdeling van buitenaardse ambassade van de Verenigde Naties. Nee, 

er moet iets uit de binnenkant vanuit de mensen, de echte mens ontstaan en daar zetten 

wij dit hele platform in gelijkheid met alles wat er is, neer. Dit doen wij met het bewustzijn 

van ons. Wij zijn ons bewust dat dit initiatief van dezelfde orde is, het is eenzelfde orde 

qua energie, maar van dezelfde orde is van serieusheid. De macht die het krijgt, zonder het 

te hebben over een ander, moet gelijk zijn als de macht die heeft het gekregen in alle andere 

miniseries ten nadele van. Dus het moet een positieve kracht zijn, in dezelfde 

gelijkwaardigheid, dus een instituut eigenlijk inrichten, dus je moet hem vooral weghalen 

van ja, het is eigenlijk een burgerinitiatief. Dat is het niet. Het is een internationaal initiatief 

wat eigenlijk voorbij de regeringsbesluiten stroomt. Dat je in je eigen bewustzijn even kijkt, 

hoe zie ik deze ambassade en je kunt er dus ook niet aan meedoen. Je trekt dat pak aan van 

jezelf met het grote embleem aan de zijkant en het embleem in je hart, jouw embleem. Je 

trekt het aan, je staat, en het is alleen functioneel als jij dat aantrekt. Het is niet dat het er al 

is en dat je ernaar toe kunt. Het is immers werk vanuit jouw bewustzijn. Als je dat pak niet 

aantrekt kunnen al die andere mensen lekker bewust bezigzijn maar dan ben jij hetzelfde 

dan degene die een kruisje zet, welke partij jij kiest en vervolgens ga je naar huis en een kop 

koffie nemen. Het is echt tot the point zijn.  

En de 1ste contacten die gaan plaatsvinden, dat kan ik niet voorspellen want dat hangt af 

van hoe wij het samen met elkaar doen, de contacten zullen zeer waarschijnlijk objecten 

zijn in de atmosfeer, in de lucht. Dat kunnen lichten zijn maar het kan ook zijn dat je heel 

duidelijk de objecten ziet, echt dus met je ogen ziet, want we hebben het nu over feitelijke 

zichtbare waarneming. Dus we gaan dat kanaal openleggen en in feite zijn we daar dus 

vandaag al mee bezig. En ik hoop dat we allemaal heel goed beseffen, dat dat niet iets is wat 

je doet omdat het leuk is maar omdat het een doorgang is voor andere werkelijkheden echt 
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weer terug te connecten aan hier waar wij zijn. En de vraag is dan hoelang dat wij nog hier 

hoeven te zijn. (pauze) 

Martijn: ik heb ontzettend last van mijn ogen. Ik heb één oog dat staat scheef door een 

afwijking aan een spier. Dat heb ik eigenlijk al van kinds af aan en daar heb ik afgelopen jaren 

in 2005, in 2008 bedoel ik, en 2011 heb ik ook weleens een keertje een heel heftige afwijking 

daaraan gekregen. Die heb ik toen weg kunnen halen. Toen trok het weer weg. En nu op dit 

moment is het ook al heel sinds driekwart jaar al heel pittig. Dus ik kan…dus het brandpunt 

waar beide ogen tegelijkertijd op moeten kijken staat horizontaal niet op één lijn maar ook 

verticaal niet op één lijn. De scherpte is wel goed. Dus ik moet heel mijn oogspier, moet 

keihard werken om het daar te krijgen. Dat is zo’n vermoeidheid voor het oog dat…dat je 

ogen worden moe en dan kan ik niet meer scherp kijken. Zit ik op een gegeven moment 

helemaal zo. Dat kan ook hoor want ik zie jullie toch wel maar ik krijg er gewoon heel veel 

pijn van dus ik heb….ik laat daar binnenkort, hopelijk binnenkort, ik ben nog aan het 

wachten, kan ik daar een correctie in laten doen. Dat doen ze met een laser in een spiertje 

dat die ontspant dus eigenlijk één versterkte spier, komt eigenlijk uit het brein.  

I: Heeft het niet met de Atlas te maken? 

Martijn: nee 

Tot die tijd moet ik dus mijn oog laten ontspannen dus ik heb een brilletje gekocht eigenlijk 

voor tijdelijk maar die vind ik zo vreselijk om op te zetten. Maar ik zei tegen Wendy net: ‘Ik 

zet hem op want ik heb zo’n last van die spier. ‘ Dus..ja het probleem is wel: ik kan nu niet 

meer praten. [gelach] Ook niet meer nodig.  

I: Ik had een vraag n.a.v. vanochtend. Kan dat?  

M: Ja alles kan. Ik heb geen programma. Er is één ding wat we echt wel met elkaar gaan 

aankijken dat is het programma wat er nu draait hè. Maar alles kan hier gewoon nu gezegd 

worden. [gelach] . Ja, ik luister.  

I: Ik vroeg me gewoon af hè weet je als je op een gegeven moment besluit om er hier uit te 

gaan hè..Ga je dan uit het hologram en is er de rest of wat hier dan speelt weet je wel. Zeg 

maar kinderen en alles kom je die dan nog tegen of is dat echt ook helemaal weg?  

M: In welke situatie schets je dit voorbeeld?  

I: Nou bijvoorbeeld mijn dochter die is eigenlijk haaks op waar ik nu sta eigenlijk, weet je 

wel. Dus zij gaat mee, lijkt wat het beoogt nu mee te gaan in het scenario en ik niet en dat 

zo. En ik ben voor mezelf wel in gaan voelen van, waar zit ik nog aan vast? Kan ik, weet je 

wel, durf ik door te gaan. Ik lijk wel voor een deel door te gaan maar om net de stap uit de 

matrix te stappen dat is nog best spannend maar stap je daar dan echt werkelijk uit? Kom je 

helemaal in een ander scenario?  

Martijn: Bedoel je dit in relatie tot het leggen van contact met andere intelligenties?  

I: Ja, waar jij het over had. Als je een besluit neemt, weet je wel, zeg maar, en je gaat, ga je 

ook werkelijk hier weg? 
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I: Ga je dan uit het hologram? Zo heb ik dat niet helemaal begrepen vanmorgen.  

M: De Task Force die wij met elkaar aan het neerzetten zijn zal zo krachtig zijn functionaliteit 

hebben, dat wat er dus op ons afkomt, waar we mee geconfronteerd worden, zal heel 

vullend en heel interessant is dat allemaal. Heel erg fijn is dat ook. Je voelt echt dat de zin 

van het leven weer tot bloei komt in jezelf maar dat betekent wel dat het hologram, dus 

onze werkelijkheid waarin we leven, herziening krijgt. En we gaan dus in die zin eigenlijk 

afscheid nemen van het oude hologram maar alle ingrediënten die er in zitten hoeven niet 

weg te gaan. Hoeft niet. Hoe zich dat gaat aanzien hangt er vanaf hoe je er zelf in navigeert. 

Maar het wordt gewoon een ander…het gedraagt zich anders. Dus het is heel goed mogelijk 

dat er echt mensen definitief uit je systeem verdwijnen maar je gaat niet letterlijk uit het 

hologram weg. Het is wel zo dat het kan. Het kan wel. Maar dat is dan in het contact met de 

anderen. Dan ga je dus echt reizen door verschillende lagen van werkelijkheden maar ga er 

maar vanuit, zo moet je het nu maar even zien ook in verband met onze verbinding met 

Gaia, want we zitten hier, hier zijn wij in dit paradijs dat we ook echt in dit paradijs blijven. 

En de ingrediënten die er zijn zullen er gewoon blijven ook maar die zullen zich wel anders 

gaan laten zien. Dus ik heb daar voor mezelf ook heel goed naar gekeken vanuit mijn liefde 

voor, in dit geval Raymond, mijn fysieke zoon, mijn maatje, mijn grote vriendschap die ik met 

hem heb, zo van oké, gewoon alle opties hè…dus niet stel van kwantumfysisch alle opties 

stel hij wil daar helemaal niets mee te maken hebben. Hij wordt in de situatie waarin ik leef 

wordt hij geprogrammeerd om eigenlijk tegen mij in te gaan. Stel dat het allemaal zo zou 

zijn. Dan neem ik in liefde hem zoals ik hem dan ervaar en als hij zich afkeert of ik kan dus 

met hem niet verder in die situatie van hoe het is geweest dan moet ik aanvaarden dat hij 

zijn leven leidt op zijn manier en dat ik dus hem misschien wel niet meer zie. En in die zin is 

dan eigenlijk ook een ander hologram actief. Maar dat is niet wat jij vraagt. Ik vulde het  

eventjes vanuit mijn stuk ook gewoon erbij in gevoelsmatig doe ik dat, maar we gaan niet 

per se naar een totaal ander hologram. Niet perse, maar het kan wel. Ik houd mezelf met 

voeten op de aarde en in Gaia en kijk gewoon naar de ingrediënten om me heen en ik ga er 

eigenlijk gemakshalve gewoon vanuit dat het er gewoon om gaat wat ik doe, wat ik voel, hoe 

serieus ik het neem en ik ga er helemaal voor want ik neem het super serieus. Dat betekent 

als ik daarvoor de werelden om moet gaan en reizen naar bepaalde plekken met andere 

internationale teams in contact sta die ook net als wij dat contact platform 

vertegenwoordigen dat als daardoor andere elementen niet meer mee kunnen stromen in 

mijn stuk, dat ik dat ook los zal laten en aanvaard dat het dan anders is. En dat mijn pijn die 

daarin zou kunnen plaatsvinden, dat ik die moet heronderzoeken of dat wel echt redelijk is 

dat ik daar pijn over ga voelen.  

In het hologram blijven na contact of eruit gaan 

I: Het is dus niet zo dat wij doodgaan voor de mensen die hier blijven? 

M: Nee, het uitgangspunt is, als we dat een uitgangspunt mogen noemen, dat we juist in 

alles wat er nu is in tact latend, extra mogelijkheden laten binnenkomen waaronder dus 

contact met andere beschavingen. Dus we hoeven daarvoor juist niet dood te gaan. Eigenlijk 

is het juist het uitgangspunt om, binnen dit kwantumhologram waarin we nu leven, al die 

mogelijkheden laten ontstaan. Maar er zijn wel escaperoutes in. Er zijn wel andere routes in. 
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Het kan wel zo zijn, want niemand weet hoe zwaar Uhr zal vechten tegen de mens, dus de 

kracht die achter de schermen zit dus het is best mogelijk dat we naar een andere 

hologram gaan. Ik kijk nu even naar waar we nu in zitten hè dus die hele psychologische 

klap, daarachter zitten zoveel agenda’s, in een vliegensvlug duizelingwekkende snelheid kan 

de mens gedigitaliseerd worden dus het is maar de vraag….het hangt er helemaal vanaf. Het 

kan best zijn dat we voordat het contact gelegd wordt razendsnel al zelf in een ander 

hologram terecht komen. Een kopie, een kloon van deze wereld weer. Dan weer met hele 

andere ingrediënten en dat we onze werkzaamheden daarin voortzetten.  

I: Dat kan ook? 

M: Dat kan ook. Maar ik wil de psyche verder niet dieper onder druk zetten, dus laten we 

maar gewoon uitgaan van hoe het hier nu eruit ziet. De Taskforce maakt het niet uit welke 

omgeving variabelen zijn. Als tijdsreizigers maakt het je eigenlijk niet uit wat er zich om je 

heen beweegt want je bent bezig. Net als het korps mariniers. Het korps mariniers maakt het 

ook helemaal niet uit wat de omstandigheden zijn waarin ze opereren, ze voeren hun missie 

uit. En bij ons is de missie binnenin in onze getraindheid om te gaan voor de 

diepste kracht van Bron om die te laten stromen ongeacht waar we terecht 

komen. En je hoort hoe ik nu ga praten omdat er wel heel veel mogelijk is 

waar je in naartoe geteleporteerd kunt worden. Of hoe het veld zich ineens 

kan laten zien. En dat je dan niet in zak en as zit maar dat je weet van oké: the 

game has started. Er is echt wel de vraag gerechtvaardigd die jij stelt het kan dus ook 

vanaf de andere kant nog eens een keer zo zijn. Maar ik sluit het hiermee af: ik ga er 

gemakshalve vanuit dat het zich allemaal afspeelt in deze werkelijkheid want er is zoveel 

kracht in ons aanwezig dat we deze omgeving gewoon kunnen borgen. Juist vanuit de liefde, 

juist vanuit dat stromende gevoel.  

Reizen 

I: Wat ik eigenlijk wilde vragen is, of wij dan nog fysiek moeten reizen. Of er dan andere 

mogelijkheden komen om te reizen.  

M: Beiden. Fysieke reizen zijn heel aangenaam.  

I: Ja, als er gereisd mag worden. Als het open is. Maar dan wel met andere voertuigen dan 

met gewone vliegtuigen, bedoel jij dat?  

M: Met sterrenvoertuigen.  

I: Dát wil ik weleens meemaken ja, vanuit hier. 

M: Dat is ook waar het om gaat. Kijk, als wij met bewustzijn gaan reizen dan doen wij 

eigenlijk iets zonder de informatievelden van hier. En wij zijn juist bezig om die 

informatievelden van hier op te schalen naar mogelijkheden om te kunnen reizen. En het is 

juist heel fijn om dit lichaam waar je nu in leeft, naast ook het innerlijke reizen, ook te 

kunnen verplaatsen via objecten, via voertuigen. Het échte reizen. En dat hoort er dus bij, 

want wij leven hier in een matrix en het kan én én. Want anders zitten we, en dan komen we 
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weer aan het begin van het verhaal, zitten we eigenlijk alleen aan de binnenkant en het is 

juist de bedoeling dat ook in de buitenkant gereisd kan worden. En dat is echt zó leuk. En 

interessant en super mooi. Als je nu in een vliegtuig stapt en je landt ergens bijvoorbeeld in 

Mexico in een prachtige omgeving en je kijkt naar de natuur en de bloemen en planten dan 

ben je gewoon verbaasd en verwonderd hoe mooi het is. Dan ben je echt met je fysieke lijf 

daar. En dan voel je het ook via het fysieke, ja via het fysieke stuk voel je dat. En dat is echt 

niet anders dan dat je met je fysieke lichaam naar andere werelden reist. Dat is echt zeer 

indrukwekkend. 

I: Het voordeel is ook denk ik….je hebt geen paspoort nodig, je hebt straks geen inentingen 

nodig enzo. Je omzeilt alle douanes. Dat zie ik wel zitten! Die manier van reizen wel ja.  

M: Er vinden wel checks plaats en die zijn echt fors.  

I: Je zou nog verlangen dat je je paspoort weer had, of niet? (gelach) 

M: Je zou terugverlangen naar de tijd dat je een paspoort kon tonen en dat er alleen maar 

naar een papiertje werd gekeken…want in dit geval wordt er naar ons gekeken. Het is zo 

ontzettend mooi om hierover te praten want dit is allemaal voorbereiding doordat ons 

bewustzijn zich hiernaar zet. Het is allemaal kijken. Je schaalt het op naar een heel groot 

serieus stuk. Daarmee laten we ons bewustzijn draaien en bewegen hier doorheen. Kun je 

begrijpen dat wat wij nu aan het doornemen zijn in onszelf en met elkaar, dat er op dit 

moment gekeken wordt? Nu! En als we de bocht uitschieten of er gebeurt iets tijdens een 

contact dat we er faliekant voor elkaar staan? Als iemand omgaat omdat het lichaam 

bijvoorbeeld even een reactie krijgt wat het gewoon niet kan verwerken. Dat je elkaar 

opvangt? Maar ook wetende dat we ook opgevangen worden door hen? Dat er dus een 

echte samenwerking komt? Want het zijn niet twee verschillende werelden. Dat is het 

geworden uiteindelijk doordat wij in de afsluiting terecht zijn gekomen. Als dat weer open 

gaat is alles weer één wereld. Alles is weer toegankelijk. Ook daarin goed zien van, het is 

niet een ontmoeting tussen hen en ons, want dan is het zo’n moment. Een ontmoeting, het 

komt naar elkaar toe en het gaat weer los. Het is een herstel, van contact. Een definitief 

herstel van contact. Definitief.  

Kristallen, een gematerialiseerde intelligentie van de Force 

I: Ik wil iets delen wat ik heb waargenomen met de kristallen. Ik heb gezien dat er portalen 

waren naast het kristal waar ‘lichtmensen’ doorheen kwamen. Dus over reizen gesproken, 

dat doet me hieraan denken, dus dat je als het ware door een portaal heen stapt en zo 

weer van het ene naar het andere portaal stapt. Is dat herkenbaar?  

M: Dat is zeker heel herkenbaar. Alles kan er dus gebeuren. Kijk, kristal, is een hele 

gematerialiseerde intelligentie van the Force, op een hele speciale manier. Het zijn 

eigenlijk allemaal circuits van intelligenties. Het is ook programmeerbaar met je 

bewustzijn. Dat doen zij ook. Kristal is een heel speciaal circuit van bewustzijn en de vorm 

van het kristal is niet zo belangrijk maar de dichtheid van het kristal, de trillingswaarde, is 

eigenlijk als een heel sterk….Telefoons, mobiele telefoons is allemaal kristal. In de mobiele 

telefoon zit een kristalletje. Het kristalletje wordt geraakt door een elektromagnetisch veld. 
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Het elektromagnetisch veld gaat in het kristal en het kristal zendt het elektromagnetisch veld 

uit. Het zit gewoon in onze mobiele telefoons. Vroeger had je van die politiescanners en als 

je dan op de radio de brandweer wilde horen moest je het kristal kopen van de brandweer. 

Dus kristal is een heel belangrijk ontvanger. Maar het werkt niet als jij je bewustzijn, althans 

het kan op verschillende frequenties afgesteld worden. Dus er wordt ofwel gebruik gemaakt 

door intelligenties die willen misleiden, of niet en je bent met je oorspronkelijke bewustzijn 

bezig. Er is heel veel over kristallen te zeggen maar kristallen worden door heel veel 

beschavingen gebruikt om bewustzijn als het ware op te laten lossen in het kristalveld en 

dan kun je het zo verschuiven. Hier op de aarde zijn ook heel krachtige kristalgrotten die 

vroeger door andere beschavingen, andere tijdlijnen, die zitten nog mee gekopieerd hier in 

deze werkelijkheid. Daar kun je inzitten, dat zijn bijna vliegdekschepen van kristal, daar kun 

je in zitten dus in het kristal en de frequentie van het kristal verandert en dan ben je in een 

andere wereld. Op een andere planeet. Het is een heel netwerk van kristallen kamers door 

allerlei verschillende sterrenstelsels en door allerlei verschillende universa waardoor je 

kunt reizen maar daarvoor moet je wel in verbinding gaan met the Force. Je moet wel naar 

bínnen toe. Dus het kristal is gewoon gigantisch. En als je het dan hebt over zo’n poort dat 

is wel mooi want in feite is dat een betekenis die wij er dan aan geven en als je het fysieke 

weghaalt is het één groot informatietrillingsveld. En dan zit er dus ergens in dat 

trillingsinformatieveld een code waardoor de bezoekers zich als het ware manifest maken in 

de energie erbuiten. Dat zien wij dan inderdaad zoals een poort. Maar dat kan dus ook. Er 

zijn zoveel mogelijkheden om te reizen. Er zijn zoveel mogelijkheden die nog nooit in ons 

bewustzijn zijn gekomen. Mooi dat je dat hebt gezien. 

I: De lichtmensen gingen in dit geval ook onze cellen, of fotonen of wat zal het zijn, gingen ze 

ook op een andere veldfrequentie zetten. Dat kostte ook heel veel tijd en op een gegeven 

moment aan het eind zag ik ook wel, een paar dagen later, werden ze ook zichtbaarder. Dat 

zeiden ze ook: doordat we jullie hebben aangepast kan je ons ook beter waarnemen. Nu zie 

je een beetje een schets en als ook je systeem verbeterd wordt dan kan je hen ook beter 

zien. Dat is een beetje wat ik ervan meekreeg.  

M: Onze Pleiadische families die maakten heel veel gebruik….zo rond de 40 000 jaar geleden, 

reisden zij uit allerlei verschillende universa van Pleiadische constellaties via de kristallen 

fysiek hier naartoe. Dus ze losten zichzelf op, naar binnen toe, met het fysieke bewustzijn, 

gingen dus via het kristalbewustzijn hierheen, en ontpopten, ontvouwden zichzelf weer hier 

via die kristalkamers. En die ruimteschepen die op de achterkant van de maan zijn 

gevonden door de ruimtevaartorganisaties, dat zijn de schepen van 5/6 km lang die op de 

achterkant liggen. Daar hebben ze hele grote dekken gevonden die helemaal van kristal zijn, 

helemaal van kristal, keihard kristal. En als je daar dus naar binnengaat dan wordt je als het 

ware door het veld van het kristal wordt je tegengehouden. Daar zijn uitvoerige verslagen 

ook over. Die voertuigen waren vliegende kristallen. We krijgen heel wat te zien. Heel veel 

krijgen we te zien.  

I: Is er in Nederland een hoeveelheid aanwezig waardoor er een ingang is qua kristalkracht?  

M: Het zit vooral in het bewustzijn, waar je mee bezig bent. De beweging die wij hier in 

Nederland maken, zo sterk, om te doen waar wij het over hebben, dat is wel verbonden aan 
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de locatie van de aarde maar het komt in beweging door onszelf. Als wij dit niet doen, dan 

kunnen er nog zoveel kristallen liggen maar dan gebeurt er nog niks.  

I: vlakbij Oude Willem ligt een heel groot kristalkrachtveld en daar hebben we mee gewerkt 

en toen kreeg ik een locatie te zien in Zeeland en toen zijn we naar Zeeland geweest. Die 

hebben we dus zeg maar aangezet. En toen werd verteld: er is nog iets in Zuid Limburg en 

gezien de toestanden voelt dat nog niet als een ja dus als daar iets van gecommuniceerd 

wordt dan zal het Zuid Limburg zijn. Ik zie wel een soort driehoek in Nederland.  

Kristalgrids: wereldwijde bewaakte en belegerde opslaglocaties van Gaia 

M: Als we kijken naar de oorspronkelijkheid van deze wereld, een multidimensionale 

bibliotheek van allerlei verschillende werkelijkheden van Gaia, dan zitten er eigenlijk 

allemaal werelden door elkaar heen en die hebben ook verbindingslagen dus het zijn zeg 

maar de liften in het gebouw. Maar informatie, zuiver bewustzijn, organisch, stroomt door 

de lagen heen. Dus de software van Gaia. Toen Gaia uit elkaar werd getrokken, 

gedeprogrammeerd en geherprogrammeerd werd, toen werden eigenlijk al die 

knooppunten, door, dat waren de krachten van het Alfa Draconisch rijk, werden al die 

krachtvelden, die werden allemaal afgesloten. Die werden her geprogrammeerd.  

Dus eigenlijk zijn al die kaarten die bij elkaar horen, net als Windows, dat besturingssysteem, 

van Gaia, werden al die lagen die met elkaar communiceerden die werden als het ware 

allemaal ingepakt, dichtgetrokken. Dat zijn dus die kristalgrids, die locaties. Dat zijn hele 

belangrijke locaties waarin informatie ligt opgeslagen van wie Gaia is. Dus Gaia was ooit een 

oorspronkelijk zeer groot organisch bewustzijn waar alle sterrennaties van welk universum 

ook naartoe konden gaan. Ze meldden zich wel in een portaal, dat kenbaar werd gemaakt, 

en sommige bezoekers moesten nog wachten voordat ze erin konden omdat alles om 

frequentie gaat, alles gaat organisch en niet op basis van wil maar op basis van een 

collectieve beslissing van open, verder open of nu even niet, het is te vol, want dat kan ook 

allemaal. Bij de val van Gaia……het is onmogelijk om de informatie van schepping, de 

informatie waaruit iets gecreëerd is, het is onmogelijk om dat om te zetten. Ze hebben 

eigenlijk alleen maar een deeltje van de code gekraakt en daarmee hebben ze alle delen die 

ze niet konden kraken hebben ze kunnen wegstoppen. Dus maar een deeltje van het hele 

veld van Gaia is vertaald in een ander uiterlijk, dus dat is geherprogrammeerd, dat is maar 

een deeltje, en het grootste deel van Gaia is ingepakt en opgesloten. Dus die informatie is bij 

elkaar getrokken, dat is een hele geavanceerde projectietechnologie, die informatie is naar 

elkaar toe getrokken, maar elkaar toegezogen als een stofzuiger die als het ware water 

opzuigt, is het ergens opgeslagen in de zone die zij hebben gecreëerd. Dus dat is deze zone. 

Dus dit is een bewaakte, belegerde afdeling en hier liggen restanten van Gaia in 

opgeslagen en die liggen dus op allerlei locaties opgeslagen en dat zijn locaties door de hele 

wereld die belegerd zijn. Wat ik al eerder heb gezegd over de piramides en dat soort locaties 

waar hele krachtige, het zijn militaire locaties, daar kom je niet bij. Militaire plekken zijn ook 

allemaal plekken die uitgekozen zijn om achter de schermen door Draconiërs om daar 

militairen op te huisvesten. Kerken, die zijn niet gebouwd op krachtige leilijnen, maar die zijn 

gebouwd op opslaglocaties van Gaia. Daarom voelt het daar ook zo krachtig, dat is een 

krachtveld, daar liggen de essentietrillingen van Gaia. Wat doet iedereen? Iedereen gaat 
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daar op zitten en gaat zitten bidden aan God. Het is allemaal belegerd. En zo zijn er allemaal 

plekken en die grote plekken, die komen open als de plekken die toegankelijk zijn, en vaak 

worden overgeslagen, die dus in de subtiliteit, in de details in de kleinschaligheid worden 

aangeraakt, als die kleine plekken worden aangeraakt, dan geeft dat een hele gedetailleerde 

fluctuatie in het veld en die wordt doorgegeven en die gaat ook broeien in die andere 

locaties. Dus de mensen die daar bijvoorbeeld zijn op een militaire basis die kunnen ineens 

beslissen: “Nou ik weet het niet, ik wil hier helemaal niet meer zijn!”. Ik voel iets heel anders. 

Die mensen komen tot hun gevoel. Dus dat is hetzelfde weer als het netwerk dat wij hebben 

als mensen is ook in het netwerk van Gaia. Er zitten dus onder die plekken hologrammen 

opgeslagen van wie Gaia is. Dus het is belegerd. En dat zijn dus die kristalplekken. Ze 

hebben de kristalplekken gebruikt, eigenlijk is dat niet eens kristal, het is gewoon 

gematerialiseerd bewustzijn, ze hebben Gaia samengetrokken en opgeslagen. Dat is een hele 

geavanceerde techniek die ze inzetten. Die zetten ze op alle mogelijke plekken in om 

wonderschone locaties gewoon te isoleren. En de wezens die daarin terecht komen of daarin 

gevangen genomen of daarin terecht zijn gekomen, bewust naar toe zijn gegaan, die wezens 

die zich afstemmen op Gaia, die voelen dat. Je kunt niet benoemen wat het is. Je voelt het. 

Je kunt het wel vertalen maar het moment dat je bezig gaat met die plekken, met de 

locaties, de trilling, het veld, het gaat aan. Het gaat aan omdat je bewustzijn daarheen gaat. 

Je zet de draaggolf weer open. Dat is echt fenomenaal werk. En daardoor komt die 

informatie vrij.  

I: Ik kwam in zo’n groot kristalveld in de aarde terecht en door de doorzetting met wezens 

werd het kristal geactiveerd en zond uit naar allerlei andere kristallen. Toen gebeurde er iets 

dat voor mij nieuw was. Vanuit het kristal kwam weer informatie vrij en via mij naar buiten.  

Hoe zullen intelligenties die de aarde besturen reageren op de 

Taskforcegroepen? 

M: Hoe zullen de groepen die op deze aarde de controle hebben die alles strikt willen 

besturen, wat vinden zij ervan als anderen, die zich in verbinding voelen met Gaia en de 

levenskracht wat vinden deze intelligenties, krachten ervan die hier op deze aarde de boel 

onder controle hebben, dat hier een intergalactisch genootschap de noodzakelijkheid in het 

hart voelt om te gaan interacteren met precies die intelligenties die zij buiten het hologram 

willen houden?  

I: Not amused zou ik haast zeggen.  

M: Daar moeten we ons even over uitspreken. Ga je gang en iedereen moet gewoon praten. 

Daar moeten we even ons bewustzijn doorheen zetten. Dat moet ons besef van wat hier 

gebeurt, wat jij nou eigenlijk aan het doen bent, hoe daarnaar gekeken wordt. Het is 

namelijk een militaire operatie met een enorme vredesvlag en je gaat niet het strijdveld op 

om vrede te stichten zonder rekening te houden met de reacties van de tegenpartij. 

Bewuste wezens kijken in de evenwicht altijd alle kanten uit. Dat hoort bij de Task Force. En 

als intelligentie om training en voorbereiding ook in het bewustzijn compleet te maken. Dus 

ga je gang. Ik meen het heel serieus. Wat is de zienswijze over dit onderwerp? Voel het eerst 

maar eens goed door je heen.  
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I: Het past natuurlijk compleet niet in hun programmering wat wij hier aan het doen zijn. Ik 

heb ook het gevoel dat ze daar ook wel een paar stokjes voor gaan proberen te steken. Of 

om ons uit elkaar te drijven.  

M: Laten we met ons allen op je eigen manier eens naar het gevoel gaan. In dit veld, dat 

multidimensionale veld, zitten dus ook microbische intelligenties van controle. Laat je eens 

aftasten. Voel eens: wat kun je hieruit ontvangen?  

I: Ik voel dus dat als ik in mijn bewustzijn echt ervoor sta, dat zij er ook open voor staan. Dat 

klinkt heel raar. Het voelt bij mij twee kanten. De ene kant is als ik in de persoonlijkheid het 

zou doen, zou het ook niet lukken, maar als ik in mijn bewustzijn ga, staan zij er ook open 

voor.  

I: Misschien is er wel respect voor de grootsheid van wie we zijn.  

I: Je laat iets zien wat zij graag willen. Dat zij ook in hun hartsverbinding zijn, dat zij ook naar 

hun oorsprong kunnen.  

M: Kunnen we het gewoon in de energie brengen? Wat gaan wij doen in een belegerde 

wereld? 

I: Ik wil wel een korte ervaring vertellen. Er kwam meer ruimte tussen de deeltjes in het 

Archonveld. Het veld kwam eerst heel groot aan en daarna zakte het als het ware uit en dat 

bleef zo. Ik voel daar een bepaalde gelijkwaardigheid in. De afstand tussen de archondeeltjes 

werden kleiner, uh groter bedoel ik. Er was wat weer meer ruimte tussenin. Het veld werd 

eerst heel groot aan en daarna zakte het als het ware uit en dat bleef zo. Ik voel daar 

bepaalde gelijkwaardigheid in. Dat is het leven tussen het artificiële in, zo voelt het voor mijn 

bewustzijn wat zich tussen de deeltjes  

I: Martijn, zou het kunnen dat argon simuleert meewerkend te zijn? Denkt het wel.  

M: wat is de actuele status op deze aarde?   

I: niet zo best ( gelach).  

I: binnen het argonveld heb je toch ook heel veel lagen? Waarvan ik wel eens denk en voel 

zo, er zijn toch best wel een aantal groeperingen die ja die met ons mee zouden kunnen 

gaan of denken voelen, maar dat je hoe hoger je in die hiërarchische top komt hoe… ja hoe 

meer weerstand er zal zijn. Dat er best wel groeperingen zijn die mogelijk voor 

samenwerking zouden kunnen kiezen. Ja ik weet niet of het zo is maar dat is ja we hebben 

hier veel uitwisseling over ook met de Reptilianen. ( wordt beaamd) dat dat ook zo een 

groepering is die zwaar onderdrukt is. Maar die ook weer anderen onderdrukken. Maar die 

bijvoorbeeld heel erg openstaan voor een bepaalde vorm van samenwerking om ook uit de 

onderdrukking te komen. We willen allemaal hetzelfde. Ja misschien ontstaat er respect 

omdat er gelijkwaardigheid wordt gevoeld. Als wij iets laten zien van onze krachten.  

M: dat bedoel jij?  

I: maar zouden zij dan ons niet weer heel graag willen kleineren? Dat we dan weer 

teruggaan? Hebben we het over Draconiers of hebben we het over…. 
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M: wat wordt ons standpunt he? Ja. Wat wordt ons standpunt als Task Force? En een 

standpunt is iets wat je herziet he? Maar wat is het standpunt waaruit je start?  

I: je eigen kracht.  

M: met wie of wat heb je te maken als je het niet weet?  

I: ja als je het niet weet…nou ja daar hebben we nu 5 jaar.. daar hebben we nu voorbereiding 

in gehad. Op de verschillende lagen. Niet dat ik het allemaal weet maar uh…En hoe herken je 

tegenwerking? Ja hoe herken je het hier? Tegenwerking, ja dat voel je denk ik.  

I: ja maar als we misleid worden?  

M: of wat moet je uitsluiten. Wat moet gewoon je niet aangaan in je bewustzijn. Dus 

gewoon niet tot je nemen. Welke mogelijkheden laat je gewoon even weg? Om ook niet 

verstrikt te raken mogelijk in een leugen of een afleiding. Als Task Force moet je heel erg 

gespitst zijn op dat waar het over gaat.  

I: ja dus puur toch op de force dus gericht en niet op die andere intelligenties mogelijk 

kan…als je het zo zegt. In eerste instantie. Martijn; dus hoe reageert dan mogelijk de kracht 

die deze wereld heeft belegerd? Op wat wij aan het doen zijn? Ja dat is de vraag ook.  

I: volgens mij gaat het er alleen maar om…voor mij is het heel simpel, ik sta in mijn kracht! 

En ik ontmoet ze in mijn kracht. Ik laat mij niet afleiden. Ik ontmoet ze en ik zie wat ik 

ontmoet. En dan ontstaan er dingen. Ik laat mij niet omver gaan. Misschien ben ik daar 

weer… Maar dan denk ik ja, dat is mijn kracht. Daar gaat ie om volgens mij.  

M: en dan komt hij gewoon naar voren hier en daar hebben we het volgens mij over. En dat 

is het gevoel wat naar buiten moet.  

I: en die kracht is gewoon zo uhm…open dat, dat er dan een communicatie komt. Maar ik 

laat me niet meer het moeras invoeren. Martijn: door?  

I: angst? 

I: door afleiding of angst of door beter weten of door uh psychopathie of ik ben groot en kijk 

eens want ik ben zo mons?….en dan denk ik, ik ben klein. En dan denk ik, ik voel dat jij ook 

niet dat je zo groot bent, want dan voel ik helemaal mijn kracht.  

I: en je doet het niet alleen.  

M: als er morgen een F16 over je huis vliegt en ze flikkeren een bom boven op je huis en 

alles is weg… zou je dan nu nog steeds zo denken dan?  

I: ik sta nog steeds. 

I: of je ligt onder het puin… 

M: ik heb het hier niet over een hypothese hè! Het gaat niet over jou hoor. Ik heb het over 

de werking van onze psyche. We hebben het hier over feitelijkheden. We proberen het 

onderwerp aan de voorkant van het verhaal te trekken. Als je hem naar deze wereld 

toebrengt dan krijg je ook reacties in deze wereld toch? Dan krijg je ook dat jij ook gaat 
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reageren in deze wereld. Dus de Task Force aan de voorkant moet interacteren met feiten. 

Met fysieke feiten.  

I: ik stond midden in de vuurwerkramp, dus ik weet hoe dat voelt.  

M: aan de binnenkant ja…nou die is niet gestopt he? Aan de binnenkant kunnen wij onszelf 

heel snel herzien, snap je? Als er een attack ontstaat in de energie dan kun je heel snel, 

afhankelijk wat dan snel is voor de één of de ander, dan kun je het eigenlijk herzien. Maar 

we hebben het nu over contact aan de buitenkant. Dus de vraag van hoe wordt daarop 

gereageerd, is niet een vraag die persé moet beantwoord hoeft te worden. Maar het gaat 

ook even over bewustzijn. En om duidelijk te maken van dat we met andere wetten te 

maken krijgen. Andere reacties in dit veld. Wat jij zegt voelen we denk ik allemaal…van we 

laten ons niet meer afleiden. Maar wat blijft ervan over als je in deze wereld die belegerd is 

op de cruciale militaire plekken iets anders gaan doen dan wat zij willen. En daar wordt een 

bom op gegooid. Blijf je dan nog de Task Force? Hier ligt de overstroom, hier ligt de 

overstroom tussen spiritualiteit, bewustzijn en de kwantumsprong in het fysieke om contact 

te leggen. Want je krijgt ook te maken met de mogelijkheden hier. En dat kan eigenlijk alleen 

maar gemanaged worden door ons bewustzijn. En daar komt ie, al die nare dingen die wij 

niet willen, toch door ons bewustzijn laten stromen. Dat is de voorbereiding. Als je 

voorbereid bent op alle mogelijke scenario’s en het niet wegzet van nou ik ben er niet 

bang voor dus laat maar komen, dan sluit je hem af. Als je voorbereid bent met je 

bewustzijn dan hebben al die scenario’s, als je goed bewust bent van nou ja zitten we nu in 

de fysieke aardse werkelijkheid. Het energieveld wordt nu doorgezet naar het fysieke 

gedeelte. Dan moet je dus al die scenario’s doorlopen en daar goed naar kijken. Goed naar 

kijken wat dat betekent.  

I: en dan specifiek die dingen waar je bang voor bent? Of gewoon alles? Martijn: alles! Het 

gaat erom dat je steeds dieper beseft dat je nog steeds in de 

afleiding/ontwijkingsmanoeuvre verkeert. Omdat je dingen niet wil zien. En daarmee niet 

voorbereid bent. Dit is echt wat uit de andere kant naar ons toegezonden wordt hoor! Het 

is militaire precisie op bewustzijnslevel hoor.  

Schoon bewustzijn heeft een krachtig effect op de draaggolf 

Nu zitten we dus aan de ingang…want dit is het wat er allemaal speelt. Dus we moeten en 

dat wat we allemaal hebben gezien, besef van besmetting, besef gevoel bron in verbinding 

met de natuur en met elkaar, met de levende kracht, kwantumfysica, bewustzijn. Hoe 

schoner bewustzijn is, heeft een krachtiger effect op de draaggolf van informatie. En nu 

zetten we dat naar buiten toe. We hebben dus ook te maken met ons fysische bewustzijn 

wat toch anders functioneert dan ons gevoelsbewustzijn binnen in. En die overstap die 

moeten wij maken. We keken een paar dagen geleden naar een, Wendy en ik keken samen 

naar een documentaire van 40 min of zo het ging over het corps Mariniers, hoe die mensen 

worden getraind. Toen zei Wendy ook van ja het gaat mij niet zozeer om uh omdat ik dat 

mooi vind waar ze het voor doen in deze wereld. Maar de voorbereidingen in het  

bewustzijn. De voorbereiding van waar je in beweegt, waarin je, waardoor je heen gaat. 

Welke werkelijkheid je doorheen gaat. Wat de scenario’s zijn waar je mee te maken krijgt. 
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Waar je dus met je bewustzijn op voorbereid moet zijn. Hoe je elkaar als groep eigenlijk 

vanuit de hartkracht drilt, in alle mogelijkheden die er zijn. Want ze worden gelanceerd. En 

ze worden keihard gelanceerd! Want deze krachten waar wij mee te maken hebben, die de 

mensheid onderuit hebben getrokken, die zijn van een militaire precisie van ongekende 

kracht. Dus je moet, als mens moet je alle scenario’s kunnen zien. Daar niet persé mee 

hoeven te dealen, iets in te doen want jij doet het vanuit het hier. Maar je moet het wel zien 

je moet zien wat er gebeurt. Ik heb heel veel mensen in uh……ik heb het heel veel 

meegemaakt dat, dat er dus wordt gestopt op het moment dat er dingen gebeuren die 

fysiek, psychisch boven je pet gaan, dat er wordt gestopt. Dat mensen, dat je dan toch weer 

teruggaat naar de plek waar je vandaan komt. Dat je toch liever niet. Terwijl het toch 

allemaal gaat omdat je weerstandsvelden het hoofd biedt. Dus hoe krachtiger iets negatief 

is, hoe krachtiger de psychische schok is, hoe dieper je in de terugtrekking kunt komen.  

I: ik vind het wel moeilijk als ze achter je geliefden aangaan.  

M: Ja!  

V: ik had het idee dat mijn hond aan de beurt was en dan gisteren mijn tweede hond. En dan 

denk ik van uh ik had zoiets oké als jullie nou aan mijn honden komen. Ik ga door ongeacht 

wat. Maar gisteren ging de tweede hond door zijn rug en toen had ik zoiets van oh….ik doe 

het niet meer, ik vind dit niet leuk. Maar ja je kan niet anders meer doen dan doorgaan. Er 

zijn geen andere opties. Waar moet je dan naartoe als je niet doorgaat? Dan wordt het nog 

erger. Je kan niet terug. Dus er is maar 1 weg ongeacht wat er gebeurt. Ook al stort je huis 

in. Ja ik heb dan in die vuurwerkramp gezeten maar dan is ook alles in 1 keer weg. Maar ik 

vond dat nou, nou ja we hebben het allemaal overleefd. Dat is anders dan als andere 

familieleden het niet overleven. Maar ik vond dat ook wel een bevrijding, ik bleef rustig, ik 

bleef heel nuchter, heel helder. Van oké dit gebeurt en je gaat weer verder. Je ziet heel veel 

mensen terugvallen in trauma schieten en na 20 jaar willen ze er nog over hebben. Ik heb 

zoiets van ja ik kan alleen maar vooruit, wat ze ook doen. Misschien ga je even zitten maar 

daarna loop je weer verder, ongeacht ja…  

I: nou ja misschien vereist het nog wel wat training dan. Vandaar ook dat we nog een aantal 

keren bij elkaar komen, omdat te versterken dat… 

Van Task Force naar Multi Task Force 

M: ja, deze inleidingsdag is aansluitend op alles wat we eigenlijk al weten. Een hele diepe, 

diep besef van hoe serieus dit is, waar we in kunnen stappen. Dat we er ook echt zijn! Ook 

juist voor onze galactische allianties, onze vrienden, kosmische vrienden, hele krachtige 

beschavingen. Mensen die echt 150 duizend keer intelligenter zijn dan deze lichamen, die 

razendsnel kunnen coördineren in tijdlijnen tegelijkertijd. Dus die wij van origine zijn hè? En 

deze dag is daarin ook een soort proef. En daar komen er vijf dagen achteraan om daar in de 

Task Force verder in te gaan. Vijf plus één is een cluster van 6 en dan komen die andere 10, 

20, 60 groepen, die wij ook uitzetten over de hele aarde met elkaar. Die komen bij elkaar en 

die worden dus ook een Multi Task Force. Dus je hebt kleine groepen die blijven allemaal 

overeind en het is niet zo dat het persé die groep moet zijn, daar komen we later nog wel 

allemaal op. Maar het vraagt wel een extreme volwassenheid, een extreme volwassenheid 
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dus echt helemaal geen belang. Allemaal de neuzen dezelfde kant op. Dat is waar het over 

gaat. Geen gelukzalige, liefdevolle voorkeurs gedachten inladen, maar goed te weten en 

bewustzijn van, met welke krachten we hier te maken hebben. En er is liefde en er is kracht, 

er is bron. Hè? Maar we hebben te maken met een multidimensionale intelligentie die overal 

huishoudt en vele werelden heeft overgenomen, om heeft geworpen, in heeft genomen. We 

hoeven niet te strijden tegen hun. Het is onze vrije innerlijke wil, vrije wil om te kunnen 

voelen, terug te laten keren en het ook te vieren met andere levensvormen. En wat er dan 

uit voort komt dat rimpelt zich wel uit. Dat is dus precies de doos van Pandora en dat is niet 

zomaar iets waar wij het met elkaar over hebben. De hele aarde is ingericht op volgen en 

luisteren en ja eigenlijk als er contact komt dan is dat allemaal via de regering of via speciale 

mensen. Dan komt het daar. En nu kijken we het aan en dan zeggen we; “er ontbreekt iets 

op deze aarde”. En dat is gewoon een open kanaal om contact te leggen. En dat wordt nooit 

geapprecieerd nooit hier en in geen één wereld. Niemand! Dus het programma wat nu is 

gelanceerd is het eerste filter wat geplaatst wordt. En je gaat het zien hoor! Letterlijk ga je 

zien dat alles wat er gebeurt te maken heeft met jou! Voor wie je bent, wie je echt bent.  

I: dan zal het ook nu sneller gaan nu wij hier zitten.  

Martijn: Ja, en dat zijn wij dus ook gaan doen, wij zitten hier nu heel snel. We zitten hier nog 

eerder dan de (geplande) andere dagen. Dus de noodzaak en daar mag best af en toe een 

beetje gewicht in gelegd worden. En we maken er geen drama van maar het is dramatisch 

hoor wat er gebeurd is. Wij kunnen hem niet zien omdat wij nu gewoon de gevoelens van de 

bomen en de natuur en dat is heerlijk, maar af en toe kunnen we het allemaal diep voelen 

hoe groots het echt blijkt te zijn. En dan huil jij en ik ook, wij allemaal hebben daar pijn en 

verdriet in, wat er hier in de wereld gebeurt en wat er afwezig is. Moet het nu allemaal zo. 

Dus er mag best en er moet ook gewicht in gelegd worden in het onderwerp.  

I: ik vind het ook wel fijn want ik ben soms zo dromerig. Het veld maakt je zo dromerig. En 

als je deze woorden hoort dan komt het weer tenminste binnen.  

M: ja hier, hier komen.  

Iemand: je wordt continue verleid om te denken er is niets aan de hand.  

M: Ja en er is héél wat aan de hand hier. Alle mensen die beweren dat het allemaal 

meevalt, staan rechtstreeks onder controle van Alfa Draconiërs. Want het valt niet mee. 

Alle beschavingen die betrokken zijn bij deze hele gebeurtenis, die weten dat het niet 

meevalt. En dat het niet niks is wat hier gebeurt. En dat er nu op dit moment mensen bij 

elkaar komen die zo fundamenteel feitelijk over deze zaken kunnen spreken, kunnen denken 

en kunnen voelen in het hart, is een combinatie die is uniek. Ik wil ook nooit meer en zal 

ook nooit meer samenwerken met mensen die spirituele pietpraat lopen te 

vertegenwoordigen. Ook niet uit de groepen waar ik een deeltje of onderdeel van ben. Ik 

trek me daaruit terug want ik kan daar er nu geen tijd meer in investeren. Volgens mij geld 

voor jullie het precies hetzelfde. En wie zijn wij als het per ongeluk gebeurt of er is iets dat 

we even ietsjes naar elkaar toekomen en zeggen en ik zal het even opnemen (apparaatje bij 

zijn mond), “ben jij op dit moment een beetje gekaapt?” en dat je dan zegt: “God tjee is niet 

waar ik ben niet gekaapt, maar eigenlijk als ik met jou meekijk dan ben ik misschien toch wel 
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een beetje gekaapt”. Je moet eerlijk zijn! Het spel wordt knijterhard gespeeld. Kijk er naar. 

En we kunnen op dit moment in het stadium waarin wij nu staan om contact hier te leggen 

op aarde, kunnen we misschien beter uitgaan van het meest worst case doemscenario, om 

de security op te schalen vanuit hier. Dat we daarin zitten in plaats van al die andere mooie 

dingen want die zijn er al en die komen gewoon vanzelf weer op hun plek. Tak, tak, tak, 

boem. Dat is er al want dat zit hier bij ons. Dat is immers al klaar. Aan de buitenkant is nog 

heel weinig werk verricht. Echt daar is nog heel weinig werk verricht. En gegarandeerd als je 

met dit onderwerp bezig gaat, ook in de buitenwereld, krijg je ook echt fysieke 

aanwezigheid. We hebben het in Frankrijk een paar jaar lang meegemaakt dat er helikopters 

boven ons hoofd kwamen te hangen. En dan krijg je het duizelingwekkend gewoon te zien 

dat het echt gaat over wat je daar aan het doen bent. Wat je daar bespreekt. Want er wordt 

gewoon met het vingertje gewezen. Het zijn aanwijzingen van ga je zo door? Hé dit is onze 

macht. Maar het ontbreekt bij ons aan slagvaardigheid met ons bewustzijn. Je moet het 

gewoon durven zien, durven zien. En dat is precies waar de spirituele instructie ligt van ja 

nou wordt het wel een beetje minder leuk. Ik wil weer zweven. Ik wil me weer goed voelen. 

Niks goed voelen! We kunnen ons goed voelen in de natuur daar ga ik ook heen lekker 

liggen. Gisteren ook onder die boom en hopsa lekker liggen in de natuur, daar voel ik mij 

goed. Maar ik sluit mijn ogen niet. 

We moeten opschalen in bewustzijn 

Deze Task Force moet echt van hele goede huize komen. En daar hebben wij  jarenlang 

voorbereidingen in getroffen. En eigenlijk zeg ik niet anders, dit zijn de woorden niet van 

Martijn. Het zijn de woorden van onze allianties thuis. Die spreken gewoon tot ons. Ik vertaal 

het alleen maar even in de woorden hier. We weten het allemaal. Het moet ook even gezegd 

worden. Steeds weer. Opschalen, opschalen in bewustzijn. Scherper worden, bewustzijn, 

nog helderder worden. Hier komen, hier buiten het lichaam komen in deze wereld. Dus in je 

lichaam zijn, daar binnen in en vandaar uit hier naar buiten komen. Hier moet het gebeuren. 

Dit is de landingsplaats, hier. Hier maken we het manifest. Deze wereld wordt dan weer 

verbonden met de rest. Als er in deze wereld weer contact komt. Hier moet het zijn. 

I: hoe belangrijk is het om steeds te beseffen dat je het dus niet álleen doet, dat je nu dus al 

samenwerkt met hen. Dat je verbonden bent en dat je er niet alleen voor staat. Ik heb zelf 

het gevoel dat het heel belangrijk is.  

M: ja en dan pas nemen ze ons serieus. Pas dan nemen ze ons serieus. Ze nemen ons heel 

serieus in de liefde binnenin onszelf want dat is de essentie, dat moet er zijn. Als dat er niet 

is dan is er niets. Want ze nemen ons pas heel serieus als partners, in wie zij zijn en die wij 

van origine zijn. Echt als kanaal, echt als een internationale autoriteit die we gezamenlijk 

zijn, als Gaia wezens als kosmische wezens, worden we pas serieus genomen als je over dit 

soort onderwerpen spreekt. Want we schalen op naar een internationale organisatie die 

spreekt namens alle volkeren en namens alle mensen. Dit is een internationale boodschap 

die ook straks hop zo wordt neergezet. Daar ben jij ook bij nodig om te vertalen in anderen 

talen. Mensen kunnen in het Spaans, mensen kunnen … ga zo maar door. We moeten het 

neerzetten, helder en duidelijk. We moeten echt een groot kanaal zijn waarin mensen over 

de hele wereld hun bewustzijn voelen in zichzelf en dit is gewoon wat er aan de hand is. En 



 

 
 

Pagina 47 van 119                                

dat moet iets uitwaaieren en dat kan heel snel gebeuren. Alleen de vraag is van waar 

wachten wij op? Eigenlijk wacht iedereen op de ander. En iedereen is ook binnen in zichzelf 

bezig en dat je het buiten niet ziet gebeuren, is ook daarbuiten geen activiteit dus ben je ook 

heel veel binnen bezig. En dat is op zich heerlijk en ook fijn, maar het moet hier nu ook 

worden neergezet.  

I: ik heb een vraag over de helikopters. Pas in Ermelo waar helikopters vlogen en dat voelde 

ik en in de andere wereld ging ik dus ook met een soort kristallen plaat werken een 

bewustzijnsplaat. En op één of andere manier heb ik die plaat daarvandaan gehaald en 

boven ons wooncomplex geplaatst. Heb ik dat dan gedaan vanuit een spiritueel oogpunt? Of 

is dat echt wel oorspronkelijk. Gewoon om te weten voor mijzelf. 

M: ja dat kan ik natuurlijk moeilijk zeggen. Ik kan alleen maar zeggen dat als je dat doet en je 

geeft het uit handen en je wacht en je bidt dat een andere het doet, maar als je het zelf 

neerzet vanuit je eigen vermogen en je zet vanuit jouw besluitwaardigheid dat neer, dan zet 

je dus een draaggolf neer. Je eigen bewustzijnsdraaggolf, dat is eigenlijk wat je doet.  

I: Ik heb dat eigenlijk gedaan voor de bescherming van een ander. Is dat verkeerd of is dat 

uh…  

M: wij zijn protectors. Wij zijn beschermers. We beschermen nooit door de bron van het 

vervelende te bestrijden maar door eigenlijk gewoon, wat je nu doet, een levensenergie erin 

te leggen. Door het vibratieveld wat er is en dat het uiteindelijk een soort filter wordt voor 

het kwaadaardige. Wat er nodig is in dit hele proces waar wij zijn gekomen? De aanzet daar 

naar toe, is dat we dus worden uitgevaardigd door deze intelligenties dat wij ons kenbaar 

maken als Taskforce, als werkgroepen hier ook in Nederland. Die hier verbinding, een 

autoriteit. Dat mensen zichzelf als top autoriteit zien, naar jezelf toe, naar de wereld en naar 

de andere beschavingen toe kunt erkennen. Want dat is namelijk waar zij op kunnen 

reageren.  

I: wij zullen ontzettend betrouwbaar moeten zijn als partner. Als zij niet op ons kunnen 

vertrouwen en bouwen dan kan er niets gebeuren denk ik. Dan kan het misschien zelfs 

omgedraaid worden, dan is het misschien wel levensgevaarlijk voor hen.  

M: Ja. Dan gaan ze het gewoon niet aan.  

I: en dat zien ze natuurlijk allang nu van wie wij zijn. Ze kunnen misschien ook op tijdlijnen 

zien welke mensen hier betrouwbaar in zijn qua partners? 

M: kijk wij leven hier in een systeem waarin er voor ons wordt aangewezen waar je moet zijn 

voor iets. Dus als je hier een uitkering nodig hebt, dan wordt aangewezen dat, daar kun je 

het aanvragen. En als er een oplossing nodig is dan is er wel een of andere bureau die 

oplossingen bedenkt en dan kun je naar dat oplossingenbureau. Dan kan je daarheen. Want 

dat is de aangewezen autoriteit die dat voor je kan doen hè, dat is de wereld waarin wij 

leven. Zo kijken zij er ook dus naar omdat we een collectief akkoord hebben daarin. We 

hebben een collectief akkoord met elkaar zonder ons bewust te zijn dat alles wordt 

aangewezen buiten onszelf. En dat is ook waar zij op reageren. Zij gaan niet de algemene 

wet, die dus het systeem op aarde is dat er overal speciale plekken voor zijn, zij gaan geen 
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interventie plegen door gewoon te zeggen nou weet je wat, we willen eigenlijk contact 

hebben met hele liefdevolle wezens die gaan voor Gaia. Nou uh hé dat is er één, hij heeft er 

zelf niet echt voor gekozen, hij kent zichzelf ook niet maar daar gaan we gewoon naar toe. 

Nee dat is het niet! Je moet ook vanuit een baan om de aarde, even ook in beeld uitgedrukt, 

moet er ook namens een groep mensen de autoriteit van kracht, de zuiverheid uit groepen 

ruim baan worden gemaakt om contact te leggen. 

Hartministerie openen voor andere intelligenties 

Er moet dus ook echt een instructie worden uitgegeven van dit is ons hartinstituut en wij zijn 

hier met elkaar en namens elkaar als officieel aanspreekpunt als mensen, los van welke 

instantie en welke macht dan ook, zijn wij hier om met jullie in contact te gaan. Dat 

ministerie moet je ook openen, Hartministerie. Dat is voor hen heel erg nodig. Bekijk het 

even dat jij die bezoeker bent uit die andere wereld. Je hebt het nodig dat je naar die wereld 

gaat en dat er een groep is die precies vertegenwoordigt waarvan jij weet ja daar gaat het 

om. Die mensen snappen het, die mensen zijn het, die voelen het. En zij zijn het met elkaar, 

er zit geen macht in die groep niks. Dit zijn de mensen uit de future, de toekomst, ze zijn 

hier. Kijk daar zijn ze en dan ga je met die groep in contact. Maar zij moeten zichzelf wel 

uitvaardigen, en die kenbaarheid die moet er dus nog komen. Die is nu al in de energie bezig 

in ons veld. Maar wij moeten ook in ons fysieke aardse bewustzijn worden uitgeroepen. Een 

internationale ambassade daar moeten kernwaarden in zichtbaar zijn, voelbaar zijn.  

I: tussen de middag hadden wij het er ook even met een paar mensen over. Betekent het 

nou concreet dat je als je het heel praktisch bekijkt, dat je vanaf nu 24 uur per dag 

beschikbaar bent? Kun je dit nog naast een baan als je nog een baan hebt? Of doe je het 

daarbij of ben je gewoon beschikbaar? Altijd? Vanmorgen zei je zoiets van uhm iets in die 

richting van het is nu niet zo van nu heb ik geen tijd nu moet ik…. 

M: een bolletje, een spelbolletje halen van 1 euro bij de Albert Heijn. 

I: ja zoiets, ja dat. Betekent dat gewoon als je commitment aan iets geeft, dat je gewoon 

altijd beschikbaar bent. Of kun je dan bijvoorbeeld, zoals mensen die nog werken? Kan dat 

als je werkt, of word je dan even op een andere tijdlijn gezet?  

M: dat laat zich wel zien. Het laat zich zien. Het gaat om de serieusheid die je hebt naar jezelf 

en naar de wereld en naar deze beschavingen toe. Daar gaat het om. Dat je heel goed beseft 

dat er een keuze wordt gemaakt door de andere intelligenties om de hele aarde een 

compleet andere manier van samenleving te brengen. Eigenlijk een innerlijke samenleving. 

Daar gaat het om en als je dat voelt en je komt met zeg maar een groep mensen bijeen en er 

is geen spiritualiteit. Weg!! Beter om je allemaal met appeltaart te vullen en slagroom te 

eten en dan allemaal even helemaal los te komen van hoe het zal moeten zijn. Als dat 

allemaal heel diep doordrongen is in je en je komt echt bij elkaar, dan komen er reacties in 

het veld. Dat is de vertrouwde vorm, de vertrouwde kracht. En dan komen precies die 

dingen zo gecoördineerd dat het past binnen alles wat je aan het doen bent. En het 

moment dat er contact is dan ben jij waarschijnlijk, zeer waarschijnlijk diegene die nooit 

meer werken kan. Dat is de grote verandering in het psychisch bewustzijn. Je kan namelijk 

niet meer kijken zoals je het vroeger hebt gedaan. Het gaat niet, het kan niet. 
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I: die beschavingen, zij kennen ons. Maar kunnen wij ze ook herkennen? Moet het dan niet 

alleen maar op een ander niveau? Dat we elkaar herkennen?  

Solide vriendschap, gelijkwaardigheid en kosmisch leadership 

M: ja dat kan. Maar dat is niet een hard gegeven ieder moment dat je dat gelijk ziet. Over 

het algemeen stellen ze zich voor, maar is dat ook zelfs secundair. Het is niet belangrijk op 

zich wie ze zijn. Het vraagt zoveel, er komt zoveel informatie bij kijken en zoveel meer 

vragen. Het allerbelangrijkste is dat er vriendschap is. Solide vriendschap met een enorme 

hoge graad van volwassenheid, van serieusheid waarvan je nu met elkaar bent aanbeland. Je 

voelt echt je kosmische leadership voel je gewoon direct ontbranden in gelijkwaardigheid 

met de ander. Alles trekt weg van wie je denkt dat je hier bent.  

I: ja dat bedoel ik, het is niet…. 

M: nee. Het gebeurt, dus het bewustzijn van jezelf opent zich en ze zullen niet altijd direct 

zeggen wie ze zijn, maar alles wat we doen is de bouwsteen, het fundament wat steeds in 

contact is met de natuur van Gaia. Vriendschap met Gaia. Vriendschap met jezelf en daar 

bedoel ik mee dat je niet allerlei leuke gevoelens over jezelf moet hebben maar dat je vooral 

voelt ja, ik ben hier nu en ik ben slechts ook een onderdeel van deze tijdlijn. Dus wat er ook 

allemaal gebeurt is dat is helemaal niet erg wat er allemaal gebeurd is, het is gewoon zo 

gegaan. Ik ben hier, ik voel het, ik ruik de bomen, ik hoor de vogeltjes en we gaan naar het 

volgende met elkaar, er is vriendschap dat je zegt jemig, weet je. Eindelijk mensen die ook 

echt hiervoor gaan. We doen het echt samen. En als dat stuk allemaal wordt gevoeld, dus 

hoe het door je bewustzijn gaat, dan niet opsommen maar pfff zucht, dat je het voelt. En als 

er dan contact is en dat is er, dan is dat stuk frequentie wat je dus bent, bewustzijn de trilling 

is ook de borging van datgene waar je mee contact hebt ook dezelfde trilling is. Want andere 

wezens hebben andere achtergronden en andere bedoelingen die kunnen niet tegen die 

frequentie van die verbinding met Gaia. Die resonantie die is zo sterk die trilt overal 

doorheen en dan trekken zij zich terug. Dus ik verwacht ook helemaal geen contact op dat 

niveau. Dat voorstel dat wij groepen gaan ontmoeten die kwaadaardige energieën zijn, daar 

heb ik totaal geen idee bij, dat dat zal gebeuren. Wel dat ze zich via de code van onze 

werkelijkheid op allerlei onmogelijke manieren zullen gaan aanmelden en ons proberen ons 

gewoon zo hopzakidee zo….. En daar zijn onze oefeningen dus voor dus terug naar het 

lichaam, terug naar de kracht, terug naar de bron. Ook duidelijk zijn niet alleen maar 

zachtzinnig en liefde sturen, maar ook eens een keertje van Godverdomme kwaad zijn op 

jezelf en op een ander. Al die woorden en die energie gewoon boem… die trilling. Niks met 

die zachte hand bekijken, dan gaat er maar eens een keer een raam uit, ja!  

Het gaat om de kracht. Het moet zich laten zien via de fysieke wereld. En ik ben er een 

groot voorstander van en geen watje net als jullie. Voel je het als je ernaar kijkt? Dat het 

eigenlijk is van eerst ben je een hele fysieke, een fysiek mens met allemaal dingen 

geprogrammeerd. En dan ga je eruit dan doorzie je dingen. Dan keer je helemaal naar 

binnen. Dan bouwt het zich helemaal op en uit. En al die gevoelens en krachten komen 

intakt, hoe bijzonder het is en dan vervolgens ga je eigenlijk weer terug naar het startpunt 

waar je je niet goed voelde. Dus daar waar je uit bent gestapt naar binnen is de volgende 
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stap om van binnenin binnen te blijven om de volgende zone te voelen om daar te zijn. 

Representatief te zijn voor de mens die je zegt dat je bent. Ik wil je vragen om uh…dat doe ik 

nu ook dus direct en dat zeg ik ook tegen mijzelf dus ik vraag het mijzelf ook om als je thuis 

bent waar thuis dan ook is even fysiek, dat je dan goed kijkt van wat dit allemaal voor jou 

betekent. Het is geen sprookje. Het is gewoon waarheid, werkelijkheid. Wat houdt nu 

eigenlijk voor mij in? En dan reis je naar die ontmoeting. Betrap jezelf op dat je aan de 

binnenkant aan het reizen bent. Betrap jezelf erop dat je binnenin jezelf zou kunnen gaan 

zitten reizen van, oh nee wacht ik moet naar buiten toe. Het gaat zich in deze wereld 

afspelen. Dat is iets anders dan binnen. Oké dat is waar we het over hebben. Ik wil je vragen 

om daar goed naar te kijken. Goed kijken wat deze dag nou precies eigenlijk is. Wat vraagt 

het van jou? Het gaat er vooral om dat je de boodschappen die we vandaag doornemen, de 

voorbereiding, hoe feitelijk we het daar nu over hebben. Ze komen hier straks, ze leggen wat 

dingen aan de kant en dan lopen ze hierbinnen en ze komen gewoon tussen ons inzitten. 

Dat het daar om gaat en dat je als je terugkijkt op deze dag dat je jezelf durft te betrappen 

op dat je het misschien al hebt geclassificeerd als een innerlijke gebeurtenis en wat fijn dat 

er contact is. En je goed je fysieke bewustzijn er doorheen zet het gaat om de buitenkant. 

Joehoe!! 

Een internationale “Aliën Wikipedia” map aanleggen 

Vastleggen, bij elkaar brengen, welke beschavingen, welke namen weet jij, wat is er binnen 

gekomen. We maken een map, we gaan een internationale map maken, met bezoekers uit 

andere werkelijkheden. We gaan het gewoon lanceren. Waarin iedereen kan meedoen, kan 

inbrengen. Een soort Alien Wikipedia maar dan helemaal echt helemaal vrij. Dus zullen we 

echt geen informatie in opnemen die voortkomt uit controlesystemen, religies en spirituele 

modellen. Dus echt vanuit de Task Force groepen, die steeds groter zullen worden, er is een 

enorme beweging in. We zullen met elkaar informatie bij elkaar brengen. Welke 

sterrengroepen bezoeken de Aarde, kun je van elkaar lezen. Verslag maken, er kunnen 

tekeningen bij komen, en de namen erbij gezet worden, wat je ervaring is. En zo kun je 

opbouwen met elkaar, een soort record maken, met wat voor wezens en beschavingen we 

te maken hebben, contact hebben. Dat kunnen soms abstracte boodschappen zijn en soms 

zijn het hele gerichte boodschappen. We gaan ook echt met elkaar collecten, verzamelen, 

informatie bij elkaar brengen. En dat is belangrijk, en dat inspireert ook voor mensen  die 

aan de andere kant van de wereld, als voorbeeld die helemaal alleen zijn met hun 

nachtelijke avonturen, of hun avonturen overdag. Mensen die contact hebben met via de 

binnenkant. En er zijn ook mensen die contact hebben met de buitenkant die dus helemaal 

geïsoleerd leven en eigenlijk alleen zijn op de wereld en die zouden denken: ik ben gewoon 

gek, of ik ben juist goed en de wereld is gestoord. Dat die mensen op een website kunnen 

kijken, welke taal dan ook en daar kunnen zien, kijk, die ken ik, die heb ik al zes keer 

ontmoet in mijn leven, gezien, gevoeld, gedroomd, fysiek, we laten het gewoon ontstaan, 

we gaan het gewoon samen met elkaar neerzetten. En het is ook mooi om dat samen te 

doen met de beschavingen die ons bezoeken en ons informatie geven. En ons iets geven dat 

we kunnen verwerken en wat we kunnen presenteren. Het is iets heel hartelijks, en ook heel 
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erg intens want dat raakt ons allemaal. Want er zit een hele grote historie achter alles wat er 

allemaal aan de hand is.  

Duizelingwekkende oorlogen zijn er gevoerd, ook tussen de mensenrassen die van oorsprong 

zijn, die verstrikt raakten in matrixen in universa die tegen elkaar begonnen te vechten. Dus 

er is heel heel, veel aan de hand. We zullen heel veel vastleggen. Maar ergens moet je een 

start maken. En dat betekent dat we gewoon minder achterom moeten kijken. En meer naar 

het NU. En naar de vrede die er nu kan zijn maar dan moeten we uit het spirituele model 

weg, we moeten echt uit de onzin stappen.  

Contact(en) 

Jullie hebben allemaal op de een of andere manier, ik noem het contact, jullie hebben 

allemaal een vorm van contact, die moet je naar mijn woordkeuze weghalen dat je contact 

zou moeten hebben met een beschaving of dat het in die vorm zou moeten zijn. Er is een 

contact tussen jou in jezelf met een informatie, dat is bewustzijn. Het zijn gevoelens, dingen 

die je kunt ervaren in jezelf, een route die dichter gaat waarvan je weet waar het over gaat. 

Ik zit in een bepaalde richting waardoor ik voel van ja, hier gaat het om. Dat kun je ook zien 

als contact. Contact laat zich op heel veel verschillende manieren zien. Het is ook weer nodig 

om te zeggen dat je niet het idee hebt van ja maar het moet dus ook echt contact zijn, en ik 

heb helemaal geen contact eigenlijk, nee, dat contact is er wel, daarom ben je hier. Dus er is 

een interactie tussen jouw bewustzijn en intelligenties die jou gevoelens laten ervaren, die in 

jou leven. Gebeurtenissen die jou iets laten ervaren. Er doorheen geprikt en hier zit de 

essentie in dit onderwerp. Ik wil jullie gewoon ook vragen om net als ik in stilte te zijn, ik leid 

eventjes in en dan komt er een moment dat ik stop met praten om op onze eigen manier bij 

onszelf te zijn en invoelen van waar je met je aandacht kunt zijn, wat het ook is.  

Bekrachtiging: 

Ga maar op een zo ontspannen mogelijke manier zitten… en ook daarover valt iets te 

zeggen, je zou eigenlijk moeten zeggen: Ik zit elk moment op de meest ontspannen manier. 

Niet alleen als ik mediteer. Haal je aandacht maar eens helemaal weg van de buitenkant. 

Richt je maar eens gewoon op jezelf, je voelt dat je aanwezig bent in je lijf, met je bewustzijn 

aanwezig bent aan de binnenkant van je gezicht, dat je onder je gezicht je lichaam voelt. En 

dat je bij een rustige inademing voelt dat het ontspannen wordt in je hoofd, en met de 

uitademing voel je dat die ontspannenheid doortrekt door je hele lichaam. En zo adem je 

nog een keertje rustig in. Bij de uitademing voel je dat je in je hoofd en de rest van je lichaam 

heel rustig wordt. Je lichaam ontspant, en volgt zich op met de derde ademhaling, rustig 

inademen, en rustig uitademen. En zo volg je dit gewoon lekker in jezelf verder op… en 

brengt jou naar de essentie en de kern van deze dag dat er een hele solide groep mensen op 

deze aarde samen met elkaar een gezamenlijke klank naar buiten brengt in vrijheid en 

harmonie, beschikbaar stelt in het veld aan alle beschavingen. En alle sterrennaties en alle 

volkeren in welke vorm en hoedanigheid dan ook dat er toegang is. Deze toegang is van een 

volwassen organisatie, gedragen vanuit de force, de kracht van het hart, beschermt wordt en 

liefde krijgt, in vriendschap en volledige aanvaarding van wie de andere intelligenties zijn. 

Dat dat de kern is van het lanceren van deze grote gebeurtenis die ook echt heel 
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noodzakelijk is. Een officieel kanaal heropent op Gaia. Breng jouw aandacht maar op jouw 

manier naar het onderwerp en kijk maar eens waar naar toe jij reist….. (heel lang stil)  

Misschien wil je in dit stilte moment je aandacht naar buiten richten naar de wind. Besef dat 

in die werkelijkheid waar wij een onderdeel van zijn, de contactgroepen contact leggen met 

andere sterrenreizigers. Gebeurt daar…  ( stil..) 

Als Task Force in dit moment, in alle rust zoals we ook naar buiten kijken en beseffen dat het 

contact hier gaat plaatsvinden in deze wereld, zo kijken we ook naar het programma wat op 

dit moment op de Aarde zijn uitwerking lijkt te hebben. De programma’s in ons mind 

aanwezig onder een bepaalde naam, naam mag je gewoon tevoorschijn halen in jezelf, en 

ook beseffen dat net als die ontmoetingen buiten ons, ook in de wereld buiten ons actief is. 

Kijk maar eens naar deze naam in ons programma, laten we in alle zachtheid vervallen en 

organisch worden als een onderdeel van de natuur. En terwijl je dat doet, is er interactie met 

de beschavingen waar wij contact mee hebben, waar we contact mee gaan leggen, is er 

interactie tussen ons als Task Force en hologram engineers uit andere wereld, wordt 

organischer wat we zien van het programma te bevestigen en trakteren op andere 

informatie. Kijk maar rustig naar de naam en laat het organisch en voel de bezoekers 

meekijken en mee bewegen in jouw bewustzijn. (…stil…) 

Deze Task Force bestaat uit dertien mensen en de rest. Het gebeurt nu. (….stil…) 

En de verbinding die gelegd is met andere beschavingen die meewerken met hun bewustzijn 

en hun technologie, op basis van bewustzijn, laten aanpassingen vloeiend plaatsvinden in 

het programma. We zijn de dragers daarvan. Met 13 mensen hier aanwezig, onderdeel van 

het collectieve veld van de Aardse mens dragen wij hierbij in ons de herziening van het 

programma met de benaming die ons bekend was. Het organisch bewustzijn wat zichzelf uit 

elkaar sleutelt. Gaia heeft instructies om alles wat onnatuurlijk was, natuurlijk te laten zijn. 

Kunstmatige codes organisch te maken. Dit weten, deze kennis en de informatie in de 

draaggolf zijn uitgepakt en verspreidde zich met organische snelheid door elke lichtcel van 

de Aarde van Gaia. Iedereen en alles informeert elkaar. Alles keert terug naar de 

oorspronkelijke rust, en de werking van het oorspronkelijke veld wat Gaia zelf lanceert. 

Absolute waarheid laat zich zien. Zo wordt het opgeslagen in de vaste locaties van de 

Aarde. Het wordt opgeslagen in elke cel van Gaia, en het beweegt zich door de 

intelligentievelden en netwerken van de mind van elk lichaam. En alle 

onderzoeksresultaten zijn discutabel en moeten worden herzien. Water…. En voor wie 

verder wil kijken en voelen die doet dat en voor wie voelt dat het zo is, is het goed zo. Doe 

wat je voelt.  

Gaia: een onderzoeklocatie, een rehabilitatiecentrum en een 

ontmoetingsplaats 

Nog voor dat de invasie plaatsvond en de Aarde werd geraakt door deze projectie 

technologieën is Gaia een groot onderzoeksonderwerp van heel heel veel werelden en 

heel veel wezens. Beschavingen die de Aarde bezochten, gekoesterd en heel professioneel 

onderzocht. Het is een plek waar heel veel menselijke wezens komen en in huilen 

uitbarsten. Alsof ze nog nooit het zonlicht hebben gezien en voor het eerst zien wat de 
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kracht van licht is en je verwarmt. Ze werden ook verrast en de onderzoeken kwamen stil 

te liggen. Op Gaia werden monsters genomen van het programma waaruit materie 

ontstaat, planten, hoe de kracht zich laat zien als een plant. Dat is eigenlijk wat een plant 

is.  

De perfecte organische kracht van geuren, hoe de force zich laat zien en ruiken ook in 

geuren. De onvoorstelbare diepgang van klank, geluid, vibraties, hoe de force zich laat 

horen. Diepgaande onderzoek. Het is een onderzoek locatie, een rehabilitatiecentrum, het 

is een ontmoetingsplaats, het is een wereld waaruit zoveel kracht wordt geput, om andere 

problemen en uitdagingen in de kwantumwereld  een vooruitgang te geven. Heel veel 

beschavingen die eigenlijk afhankelijk zijn van de kennis die ze opdoen vanuit deze 

levende bibliotheek, deze levende tuin, hun onderzoek kwam stil te liggen en hun 

beschavingen kwamen in verval. De behoefte om contact te leggen is gigantisch van hun 

kant. Er zijn zoveel verschillende redenen om contact te willen hebben met de mensen op 

Aarde. Er speelt zoveel mee. Er staat zoveel stil. Het is alsof je een puzzel niet af krijgt 

omdat er een aantal stukken niet zijn. En die stukken heb je nodig om je puzzel compleet te 

krijgen omdat je weet dat het maar een puzzelstuk is van een nog groter puzzelstuk. Je kunt 

niet verder, je kunt het niet achterhalen, je kunt het niet doorvoelen, het is heel complex 

waar ik het nu allemaal over heb, maar probeer het maar heel simpel te zien. Er wordt 

getrappeld, om ook vanuit emotie om contacten te leggen. Dus niet alleen vanwege de 

gigantische belegering, maar juist ook vanwege de enorme liefde voor de Aarde, voor 

Gaia. Ik vertel dit om de verzachting die daarbij echt nodig is, er ook bij te laten zijn. Het is 

een scala aan hoeveelheden aan intelligenties en beschavingen. Die echt gek zijn op deze 

wereld. Zo gek als wij er ook op zijn. En dat verbindt ons met hun.  

Raden/coördinatieteams 

Vraag: Martijn, zijn er ook coördinatieteams mee bezig, heel veel beschavingen willen 

contact maar worden die ook gecoördineerd vanuit verschillende werelden. Ik word heel 

sterk naar Raden toegetrokken, Raden van groepen, wezens die het coördineren. En ik 

voelde dat ik daar bij wilde zijn of dat ik daar mogelijk al in zit, dat weet ik niet, maar daar 

werd ik naar toe getrokken. En of het gecoördineerd wordt. En of het belangrijk is om het 

daar over te hebben. 

Martijn: Daar gaan we het zeker een keer over hebben. Er zijn heel veel coördinatiegroepen, 

het is niet zo dat alles geregeld wordt door die groepen, want dat is eigenlijk kwantum 

wetenschappelijke software, software in de vorm van organische software afdelingen. Dus 

het is niet zo dat zij gaan over alles, alles is opgedeeld in segmenten. Zo zijn op dit moment 

op Aarde allerlei dingen aan de hand in de vastgelopen systemen, daar zijn bepaalde 

groepen die zeg maar als een Raad functioneren, raadgevende groep, die alles puur in dat 

stuk van de software hoe het zich hier bevindt, de mogelijkheden die daar zouden moeten 

kunnen ontstaan, daar zijn ze heel sterk mee bezig, het kan ook zo zijn dat je in je leven heel 

sterk bepaalde jaren betrokken bent bij die en die groep, en in een keer is dat stuk klaar en 

dan maak je een oversprong naar een andere groep en ga je daar weer verder werken. En 

daar achter zit ook weer een coördinatie tussen hen dus dat klopt precies. Ja… Maar dat is zo 

groot, dat kun je niet uitleggen. Het is zo enorm groot. Als we de Aarde kunnen zien, kunnen 
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voelen als een gemeenschappelijk levensveld waar we met elkaar voor zorgdragen en dat we 

ook de gemeenschappelijk delen tussen ons en de andere groepen, dan kun je ook voelen 

hoe hoeveel er van deze wereld gehouden worden door anderen. En daar ligt ook een heel 

groot belang in om het contact tot stand te brengen. 

Onderscheid maken in berichtgeving 

Ik hoop, een vreemd woord hoop, maar ik hoop dat we in alles wat we doen, de serieusheid 

waar we mee bezig zijn, de liefde en de kracht maar echt de serieusheid, de noodzaak die er 

is, dat we goed om ons heen kijkend, wat er allemaal om ons heen gebeurt in het veld qua 

berichtgeving en alternatieve websites, mensen die bezig zijn met allemaal aankondigen van 

grote veranderingen. Ik hoop dat terwijl we daar naar kijken, we al die aankondigingen zien 

en dat we ons niet gaan verheffen boven anderen, dat is absoluut not done maar dat we 

onderscheid maken tussen waar wij het met elkaar over hebben en wat we zien 

gepresenteerd worden via andere kanalen. Dat heel sterk en duidelijk naar voren komt, hoe 

fundamenteel feitelijk alles is waar we het over hebben, en dat dat ook alleen maar kan 

plaatsvinden door de actie die wij met elkaar gestart zijn. Wij met elkaar als mensen die hier 

voor staan. Dat dat kanaal alleen open gaat, het oorspronkelijk kanaal opengaat, 

oorspronkelijke contacten plaatsvinden, zich voltrekken, doordat je er zelf echt iets aan 

doet, doordat je er zelf voor gaat staan, doordat je jezelf voorbereidt. Dat je goed het 

verschil kunt voelen, onderscheid maakt in jezelf, dit komt echt uit de autonome kracht en 

zelfbesluit als mens op deze wereld, en al het andere komt via externe kanalen. Het komt 

allemaal via een aankondiging en via iets anders, je moet daar goed naar kijken goed het 

onderscheid in maken en steeds weer en er is maar één reden, niet om de ander kleiner te 

maken maar om jezelf goed te bevestigen waar je mee bezig bent. Het moet via ons 

bewustzijn tot stand komen.  

Stel jezelf een aantal vragen 

De vraag is, je hoeft het niet te beantwoorden en zeker niet aan mij, maar het gaat om jezelf, 

kan er op je worden gerekend? Ben jij betrouwbaar voor jezelf? Ben je echt hun vriend? 

Kun je over deze voertuigen lopen, door deze voertuigen lopen, kun je met deze wezens 

samen spreken, samen zijn, durf je jezelf over te geven aan de liefde die ze voor je hebben 

als je je niet goed voelt? Dat je er misschien misselijk van wordt, dat je lichaam reageert. 

De vriendschappen ervaren, geen paniek, durf je voor deze Aarde de droomstaat in te 

stappen, of eigenlijk deze droomstaat uit te stappen? Dat is de vraag die je jezelf zou 

moeten stellen die zij ons ook stellen. En daar is deze dag echt op gericht, dat heb ik al een 

paar gezegd en besef. En dat is het allerbelangrijkste. Voor dat je aan boord stapt met jezelf, 

en dat je die Task Force ook echt met elkaar neerzet, zo serieus is het gewoon. Je kunt de 

touwtjes pas een beetje laten vieren als je van jezelf hebt gezien dat je deze zeer 

opwindende reis wilt maken. Dit is het. Het is duizelingwekkend waar wij met elkaar voor 

staan, hoe mooi dit is! Echt deze wereld waar we nu in leven met elkaar, te laten ontvormen, 

openen en allemaal nieuwe ingrediënten te laten ontstaan, hoe bijzonder is dat! Voor ons en 

wij niet alleen, je mag nu al niet eens meer bij de buren op bezoek, en wij hebben het over 

andere buren. Kun je voorstellen, dat zijn dus de…  Is er iemand die iets wil zeggen? Want 
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het is echt nodig dat jullie wat zeggen. Want met jullie vermoeidheid, als die er zijn, hebben 

we niets te maken.  

I: Nou, ik vind het heel erg spannend. 

M: Dat is voelbaar, he?  

 

I: Ja, dat maakt me heel erg onzeker. (korte toelichting) 

Kan ik het wel? 

M: Alle informatiedeeltjes waar we uit bestaan is bewustzijn, we worden hierdoor in een 

andere richting gebracht, dat is… het is goed dat je dit zegt, dat je dit hardop uitspreekt want 

we kennen dit allemaal op een manier, op een bepaald moment. Het is echt het sterrenstof 

waar het lichaam uit bestaat, begint gewoon te bewegen en dat voelt niet altijd even fijn. En 

ik denk dat we het ons allemaal moeten afvragen, kan ik het wel? Want pas bij die vraag, de 

eerlijkheid van die vraag, kan het ook allemaal landen.  

I: Ik vind het ook ongelooflijk spannend maar ik voel tegelijkertijd dat het de allerbeste keuze 

is die ik kan maken in dit leven. En dat er maar één weg is om het te doen. Gewoon het aan 

te gaan ondanks dat ik ook niet weet waar ik precies in stap en zo. Ik voel zo de kracht en 

verbondenheid met deze mensen, en ook buiten de andere groep, en ook de verbinding met 

de galactische vrienden, zeg maar, dat ik ook niet denk ik sta er alleen voor. Er is maar één 

manier, en dat is om het avontuur aan te gaan en zo voelt dat voor mij en ik ben ongelooflijk 

blij om het samen te doen.  

I: Heel spannend! (verhaal, diepe emotionele ontlading)  

Iemand: het is ook heel overweldigend hè waar me mee bezig, zo voelt het voor mij ook. 

M: en het komt razendsnel dichterbij. 

I: het lijkt net of het allemaal heel erg vertraagd is geweest al die jaren, wanneer beginnen 

we nu eindelijk eens, en nu ineens is het er en dan gaat het in zo’n razend snel rap tempo….. 

M: we houden elkaar vast……….. we zijn er voor elkaar…………. Het is nooit te vroeg! Heel 

diep in ons weten we dat bij het leggen van contact, ook als objecten verschijnen en door de 

lucht heengaan en op ons gericht zijn op jou, dat ze laten weten, het is echt, we zijn er! De 

psyche zegt, wow daar al beginnen de eerste prikkels die zo sterk zijn, dat voelt het 

onderbewustzijn, voelt nu al dat het gaat gebeuren. Het gaat gebeuren, het is al bezig. En 

dat is niet perse gebonden aan de groepsformatie van dit hè! We zijn als Task force heel 

sterk in staat, en dat gaan we ook doen, om dat contact dus ook in het groepsverband echt 

te laten plaatsvinden maar wij zijn niet diegenen die coördinaties uitzetten, dat zijn de 

andere intelligenties die kunnen ook razendsnel op je inzoomen en dat er dingen gaan 

gebeuren. En dat is alleen maar goed. En als dat wat voor effect dat ook is, eventjes moeilijk 

voelt, emotioneel, misschien wel heel onzeker, daar moeten we gewoon melding van maken 

en ik denk dat in die zin, dat hoeft nu niet maar dat is bij de 2de bijeenkomst echt belangrijk, 

dat er per groep een uitwisseling is van contact met elkaar. Nu ga ik even een stapje verder 
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want het kan best zo zijn, dat je eventjes whoe……..dat weet ik eigenlijk niet of ik dat wel wil, 

je wil ook contact met die 150 miljard lichtjaren verderop aan beschavingen……………….. nee, 

het is wel van belang. Er zit een belang in een waarde die heel waardevol is om dat in ieder 

geval open te zetten.  

En dan is de vraag: wat ga je ermee doen, wil ik dat wel? Word ik straks gebeld door een 

ander, dat moet ik allemaal niet hebben……….. nee het gaat er niet om hoe we het gaan 

doen, het gaat meer om dat je het door je bewustzijn laat stromen, of je die bereidwilligheid 

hebt om er voor de ander te zijn, maar ook andersom. Als er met jou wat is dat er door de 

mensen die in deze Tasforce zitten rugdekking wordt gegeven. En natuurlijk moet er ook een 

coördinatie komen binnen de Tasforcesgroepen. Er is wel wat te doen. Er moet wel echt een 

Embassy worden neergezet. Dus wat jij voelt, naar mijn gevoel, daar allemaal in verpakt, iets 

heeeeel dieps aangeraakt. 

Is er nog iemand die iets zeggen wil? 

Voorschouw 

I: ik wou ook nog zeggen dat ik me wel direct al vrijwilligster aanbied voor wat dan ook als er 

iets nodig is aan…………… De meeste hebben al contact, de emailadressen hebben we, vanaf 

maandag zal ik ook alles doorsturen naar iedereen en dan zouden we misschien ook nog de 

telefoonnummers aan elkaar kunnen geven, daar hoeven we niet op te wachten tot de 

volgende keer, zodat we elkaar direct kunnen contacten als het nodig is. 

M: nog even een voorschouw: een zaal, een ruimte met veel mensen, die geen zwevers zijn, 

die fundamentele aardbewoners zijn, die contact leggen, het contact is er en er is 

beeldmateriaal van en het beeldmateriaal wordt, doordat het open contact gelegd is, wordt 

gepresenteerd en wordt in de wereld bekendgemaakt.  

I: ik snap nu niet helemaal wat jij zegt Martijn, het lijkt wel of jij halverwege de zin begon 

maar misschien kon mijn brein dat…………………. Is er die zaal of zoek jij zo’n zaal 

M: dat is een voorschouw van een situatie waar wij in een andere tijdlijn die eraan zit te 

komen, waarschijnlijk die tijdlijn, het kan in een andere vorm zijn, waar wij dus mee te 

maken hebben en waar wij dus naar op reis zijn, wat we aan het doen zijn, wat we aan het 

doorlopen zijn. Het brengen van het contact naar buiten in de wereld, dat je iets laat zien 

aan de wereld, wat niet meer dichtgehouden wordt omdat het heeft plaatsgevonden, 

beeldmateriaal, videomateriaal, waar niet over geroepen kan worden, nou dat is wel erg 

onscherp, gewoon goeie beelden die gedragen worden, omdat er echt contact is gelegd, die 

dus gepubliceerd worden, en die over alle stations over de hele wereld niet meer genegeerd 

kunnen worden. Het is geen utopie, dat is wat we aan het doen zijn. We zetten hem gewoon 

neer, we zetten hem gewoon open. Hij kan alleen open via veilige kanalen, via veilig 

bewustzijn, liefhebbend, krachtig bewustzijn. Dat is waar je een onderdeel van bent, waar 

je voor staat. 

I: dat is een van de taken van de ambassade? 
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M: ja, en dat is echt een veel belangrijker bericht dan dat je HCQ moet gebruiken met zink, 

wat dat gaat nl ook over alle kanalen. Dus goed kijken wat de boodschap is waar jij voor 

staat. Jij brengt dus straks een boodschap naar buiten met een heel solide groep mensen 

over de hele wereld, die iedereen zal horen. Daar ben jij bij betrokken, die leidt je in en dat is 

niet niks. Als nu hier een dokter in de zaal zou zitten van een psychiatrische afdeling, die zou 

zeggen: “die man is een psychopaat”, die praat gekke dingen.  

En wat ik nou zo bijzonder vind is dat het precies de zekerheid is waarmee je met elkaar iets 

voelt, en ook de zekerheid is waarmee je spreekt vanuit het gevoel en het weten, waar 

eigenlijk de hele samenleving op geprogrammeerd is, dat dat niet kan. Wij weten dat dit 

gewoon kan, dat dit gewoon gebeurt. Dit is waar het over gaat. En dat programma dat dat 

niet zou kunnen, houd het in de gaten, en tackelen. Ik kan je garanderen dat het af en toe de 

kop op gaat steken. Een gezond mechanisme laten we gezond blijven! Ik doe steeds die bril 

af want ik heb het gevoel dat ik mezelf niet hoor als ik een bril op heb, het zit me echt in de 

weg. (even wat grapjes over de bril).  

Vandaag: Startdag met de keuze: erin of eruit! 

Deze dag, een startdag, maar ook echt een definitieve dag. Het is erin of eruit! En dat moet 

je ook met jezelf doorvoelen. Ik voel hier heel duidelijk dat er een commitment is om er mee 

bezig te zijn. Ik heb geen andere verwachting, ik heb überhaupt geen verwachting maar ik 

voel dat alle mensen die komen, die stappen aan boord van het innerlijke voertuig binnenin 

en het gewoon uitzetten. Dus we gaan aan de gang, deze diepte die we nu in zijn gestapt die 

kent geen weg, geen eind, geen vaste route, dus we zullen er met elkaar voor moeten staan. 

Ik wil je ook echt goed aanraden en meegeven dat ik zelf echt de laatste tijden heel erg 

weinig of bijna niet heb gedaan om de natuur in te gaan. Daar hebben we het ook samen 

over gehad en dan vraagt Wendy: “waarom ga je de natuur niet in”? Er zijn zoveel dingen die 

ik moet begeleiden ook aan mijn eigen processen binnenin, zorgen dat de gezinssituatie 

goed is, dat iedereen zijn eigen plek heeft, dat het allemaal goed loopt, dat ik de dingen die 

gebeuren met aandacht op zijn plek gaan, dat contact en vriendschap met mij en fysieke 

zoon Raymond dat het allemaal gewoon klopt, alle hiaten en alle turbulenties dat die 

allemaal rustig zijn. Ik voel zelf heel sterk dat ik de natuur in moet, ik moet er ook echt in 

wandelen, ik snak er ook gewoon naar, vooral echt zodra dit gebeurt, want die energie die er 

omheen ligt en er doorheen ligt, ga in die natuur! Ik spreek ook regelrecht tot mezelf: ga die 

natuur in! Ga erin jongen, dat is zo ………………… ik hoop jullie daar ook tegen te komen. En als 

jullie dan zo prima vinden dan kunnen wij allemaal zo richting ons plekje waar we vandaan 

komen tenzij je zegt, ja maar ik moet echt………. laat het ventiel maar open. 

Zwaanshoek 

I: er ging op facebook rond dat 4 en 5 juni niet doorgaat in Zwaanshoek. Klopt dat? 

M: wanneer was dat? 

I: gister of eergisteren. 

I: bij Brongenoten toch? 
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M: het klopt wel, en hier ook gelijk getest. Ik heb tegen een aantal mensen gezegd, ik ga het 

zelf wel even ventileren dat het verplaatst wordt, omdat het gewoon niet voor elkaar komt 

in de ruimte waar het gepland is, ook andere ruimtes waar je met een groepje van 60/70 

mensen samenkomt, moet omdat die mensen allemaal gecontroleerd worden door de 

organisatie, door de gemeente, die 1,5 meter moet dus gewoon geborgd zijn. En of we die 

zelf handhaven dat is aan ons, maar het moet in ieder geval beschikbaar zijn in de ruimte.  

Dat is daar dus niet. Ik ben dus aan het kijken naar een andere plek, dus die wordt verplaatst 

en gisteren zeg……………… Maar ik zei erbij: houd het even hier want als het straks naar 

buiten gaat dan is het gelijk………………en ik wil het zelf ventileren. Daar kun je zien wat een 

Task force dus niet is.  

I: het stond er met koeienletters! 

M: als ik vraag, houd hem eventjes rustig zodat ik het zelf kan lanceren naar buiten, want ik 

wil het eventjes in een filmpje doen, ik wil even een filmpje maken en naar al die mensen 

sturen en zelf uitleggen waarom, dan hoor je me en dan zie je me, dan is dat anders dan dat 

er een bericht wordt gegeven, want er zit zo’n kracht achter de organisatie van zo’n dag en 

zie je toch dat tie gelanceerd wordt en dat is precies wat ik bedoel. Dat is het onvolwassen 

gedrag en wat mij betreft krijg het direct een vet rood kruis er doorheen, niks te zoeken in 

een Task Force. Het klinkt heel streng wat ik zeg en we doen het ook precies zo want als we 

dit soort simpele dingen niet kunnen borgen, wat wil je dan nog meer borgen? Dus ik heb 

geen oordeel, ik weet ook niet wie het gedaan heeft en het maakt me verder ook helemaal 

niets uit, het gaat niet om persoonlijke titel en dat soort dingen, maar ik zeg alleen jongens 

kijk eens, dit zijn de voorbeelden die we krijgen te zien, dat moeten we met elkaar niet meer 

doen. Als jij mij vraagt, breng dat niet naar buiten houd het even hier, dan is dat niet uit 

geheim maar uit borging om een bepaalde reden die jij weet die jij mij vraagt, dan doe ik dat 

gewoon zoals je me het vraagt. Dan laat ik het gewoon zo en als je dit toch naar buiten gaat 

brengen dan denk je: wat is nou? Je zegt dit en er gebeurt dat! Dus ook in de hele Task force 

en het leggen van contact moet je echt op elkaar aankunnen, tot in detail (fluisterend) en 

geen nonsens. Nou dat is dan weer een mooie test. Maar goed. En daarom ga ik maar even 

heel snel vanavond een kort filmpje maken. Jullie weten het al, het staat op facebook!! Dus 

er komt een andere datum voor en er komt dus een filmpje naar je toe en daar staat in hoe 

we verder doen. Word verplaatst! 

Hoe verder? 

I: komt deze groep voor de zomer nog een keertje bij elkaar?  

M: (op een geheimzinnig toontje) ik ben razend druk bezig met allerlei dingen en je krijgt zo 

snel mogelijk bericht. (nu weer serieus) En ik ben ook aan het uitzoeken, kijken wat er 

allemaal goed werkend is want kijk, je kunt ook niet verwachten dat je steeds, als ik een 

datum beschikbaar stel, dan komen we bij elkaar – wie zegt dat jij dan kan? Dus die hele 

cyclus van al die groepen die er zo gaan komen, die hele cyclus moet eigenlijk.. gewoon 

ergens.. ik ben dus aan het bekijken dat het ook gewoon anders kan zijn. Dat betekent dat 

ergens iemand daar niet, dan kun je ook daar heen. Maar die persoon moet uit overweging 

van soliditeit, moet wel die 1ste dag hebben bijgewoond en niet dat je die 2de dag komt en 
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…. het moet wel ergens op aansluiten. Er is echt een opbouw, een uitbouw, de diepte in. Er 

moet ook een scriptje opgezet worden op de website dat je daar aangeeft welke dag jij 

geweest bent, anders kun je je gewoon niet aanmelden, dat er dan ook nog een verificatie 

achter plaatsvindt dat je die dag bent geweest, dat je hem elektronisch uit de lijst leest van 

ja dat klopt. Ik wil hem toch eventjes geborgd hebben. Je wilt geborgd hebben voor elkaar 

dat je echt met elkaar steeds kunt instappen waar we gewoon kunnen zijn en dat er niet een 

persoon tussen zit die de boel vertraagt of dat ik dingen opnieuw moet gaan uitleggen 

omdat er iemand niet op een bepaalde dag is geweest. Dat willen we allemaal niet, niet 

omdat we het niet willen uitleggen, dat willen we allemaal vanuit ons hart wel duizend 

keren, dat doe ik ook, maar moet gewoon doorgang vinden want we gaan contact leggen. 

Het is al begonnen; het is er allemaal al maar het moet nu doorgang vinden. Dus mijn 

antwoord op jouw vraag is, ja, heel veel bezig, er wordt zeer snel ………… niet te verstaan 

Meegebrachte schilderijen 

Dan wens ik jullie allemaal een goede reis naar huis. Ik vind het heel bijzonder om vanaf deze 

plek zo naar die mooie schilderijen te kijken. Dat is een heel mooi contrast, er zit ook groen 

in en op die piano staat dan op dat rechter schilderij rechts onderin met een donkere 

achtergrond, daar komen die gezichten ook heel mooi naar voren. (schilderij Natasja met 3 

galactische wezens). We zullen ook contact gaan krijgen met Reptiliaanse groepen die de 

levenskracht gewoon in zich dragen, die ons ook veel gaan vertellen over wat er allemaal 

gebeurd is, hoe zij het hebben ervaren. Er zijn zoveel Reptiliaanse, reptielachtige groepen, 

mensen humanoide/reptiliaanse groepen die echt zoveel kennis en wijsheid hebben, dat zijn 

zulke fantastische beschavingen. Ik hoop echt dat het beeld ook zo snel mogelijk wat 

eigenlijk echt toch ook wel is neergezet door David Icke en anderen, van de reptielen zijn 

slecht……………. ik wens dat we dat zo snel mogelijk kunnen opruimen, met alle mooiheid en 

schoonheid dat iedereen gezien kan worden. Wij kunnen wel roepen als aardse mensen; zij 

zijn slecht, maar je moet eens kijken wat wij met elkaar…………….. (vele reacties).  

Ik neem nog even lekker een theetje. Ik vind het schilderij wel heel erg mooi wat je hebt 

gemaakt (Maya); ik vind ze allemaal mooi. Wat leuk dat je daar de namen in hebt gezet. En 

dit gaat ook nog aan bod komen (wijst naar een rond bord met gouden glypfs) al die velden 

die erin zitten met al die glypfs.  

I: dat hoort hier ook bij (Task Force)? 

M: ja. 

Iemand: alles hangt natuurlijk samen met elkaar.  

M: dus ook de kosmische doelen die in ons lichaam worden opgeslagen, al die plekken in 

ons lichaam waar we pijnen hebben, psychische verkrachting, fysieke pijnstukken, die 

kunnen allemaal geopend worden. De overeenkomsten tussen die plekken in ons lijf, de 

plekken op de aarde. Sommige mensen die bepaalde plekken hebben in het lichaam en 

daar verschrikkelijke pijn hebben of dat het een levensthema is, corresponderen met 

bepaalde plekken op de aarde, die mensen moeten dan naar die plekken toe en………….. 

niet te verstaan. 
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I: ahhh dat bord wordt tegelijkertijd gelanceerd, dat wordt hier gebracht op het moment dat 

er contact is, mag ik het zo zien? 

M. ja, we moeten dat zelf eventjes opbouwen. Het wordt hier gebracht maar wij moeten dat 

zelf opbouwen, we moeten alle stukken nog binnen laten komen. 

I: jij noemt (het woord) instituut, dat heb jij straks al genoemd, dat hoort er ook allemaal bij?  

M: ja. 

Iemand staat op en pakt een schilderijtje uit. 

M: wat heb jij allemaal voor moois gemaakt? 

I: ik leg het even uit. Ik heb bij Maya contact gehad met de Alinya (beschaving). Daarna heb 

ik met potlood de Uienbol (Allium) getekend, dat moest ik als 1ste doen en daarna ben ik nu 

ze allemaal aan het schilderen en ik krijg het constant door als codes binnen. Ik doe het niet, 

van, ah ik moet iets schilderen en ik moet ze maken, maar ik krijg ze dus als code binnen. Ik 

weet gewoon dat ze heel veel doen want ik zie de frequentie ook en ik zie gewoon dat het 

zoveel geeft. En nu jij het over het Bord hebt, ik had ook al gezien dat ik een heel Bord 

gemaakt had met alle schakels die gaan draaien. Dus ja blijkbaar moet ik dat ook maken. 

Deze heb ik voor mezelf gemaakt maar deze is om de wereld te ontsmetten. Alles wat nodig 

is voor de ontsmetting gebeurt dus op die manier ook. 

M: ze zijn heel mooi, heel goed. Laten we zo veel mogelijk met onze creativiteit aan de 

gang (gaan) en zo min mogelijk snappen met ons hoofd, dat is de echte kunst. 

I: Martijn jij vertelde een keer in oktober of november dat je in februari naar Israël zou gaan. 

Ik zat daar en net zeg je van mensen, ik moet daar niet naar toe maar anderen. Maar er is 

niet iets heel duidelijk geworden maar ik ben daar alleen geweest. 

M: alleen, geweest? (uitdagend) 

I: ik ben daar geweest……… ja, ik ben daar geweest. Wel veel gezien, toch wel. 

M: wij zijn echt ……. Wij verpakken onze informatievelden die naar ons toegezet worden, die 

verpakken wij in onszelf en die nemen wij mee, die nemen wij mee naar plekken. En daar 

kunnen ze worden uitgepakt, daar vinden ze gewoon hun weg. Het kan gebeuren door 

fascinatie, een fascinerend gevoel, dat je ergens bent en dat je zegt: “ goh, ik voel me hier 

goed hè! Dan ga je open. Dan vloeit het het veld in. Naar schilderij Dulce: dit is een heel 

mooi schilderij (De Designers). Wat staat die er trouwens mooi (hint!) gelach……… 

I: hij wil hem al hebben…………..! gelach 

M: we maken allemaal mooie kunst en ja, het zou wel heel erg leuk zijn als kunst op een 

gegeven moment in een vorm ook wel kan worden gepubliceerd op die website, op een 

manier of in een boek, dat je een kunstboek maakt waar dingen staan met een klein stukje 

tekst of een stukje uitleg erbij. Het kan een boek zijn in het Engels uitgebracht, dat mensen 

ergens in de wereld zo’n boek op een gegeven moment zien dat ze iets kennen en zien en ze  
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lezen er iets over en je kunt doorklikken en je komt op de site van de betreffende persoon, 

dat is het vergaren, het verzamelen van elkaars kunst. 

I: en straks life denk in het instituut, in een expositieruimte. Ik heb het al meerdere keren in 

dromen gezien, expositieruimtes met ook van heel klein tot gigantisch grote schilderijen, 

enorme hallen met ontzettend mooie kunst. 

I: en de frequenties samen van al die kunst en het geluid en alles. Dat is zo gaaf! 

M: want voordat het zich fysiek laat zien komt het natuurlijk voort uit trilling, uit een 

hologramtrilling en al die trillingen bij elkaar opgeteld van al die kunst is inderdaad ook weer 

een totaalbeeld van alles bij elkaar opgeteld, dat doet iets. Dat doet heel veel zelfs. 

I: zelf zie ik dat ook in hetzelfde gebouw waar ook dat Bord, dat grote bord, dat schakelbord 

straks ook vorm krijgt. 

M: we hoeven elkaar niet te bedanken voor deze dag. Het is goed, ik vind het wel heel erg 

leuk om de ruimte even op een andere manier te ervaren. Ik had heel graag deze plek al 

klaar gehad, plafond eruit, de muur……….. met hout. Er is zoveel gebeurd het afgelopen jaar, 

en het is er niet van gekomen. Ik moest even keuzes maken. Degene die het gaat doen, die 

wil het nog steeds doen. Deze plek moet wel in tact blijven. Maar het zijn wel dingen, die 

vind ik heel belangrijk want het voelt gewoon heel erg goed om deze plek weer aan te 

passen naar iets anders. 

Oude Willem 

Dan wens ik jullie een hele goede reis terug naar jullie huis, waar dat dan ook is. O ja, ik wil 

nog even zeggen, want dat ging nog door me heen, Oude Willem, ik ben natuurlijk al, een 

dikke 10 jaar ben ik daar al aan het fietsen en wandelen geweest, waar de stacaravan van  

ons stond destijds, altijd bij Oude Willem en de natuur daar, altijd ben ik daar speciaal 

naar toegegaan: hier zitten we in een heel ander informatieveld en dat heeft ook echt te 

maken met een grote onderstroming door de grond heen, een klein riviertje de Aa, heel 

bijzonder. Dan stopte ik altijd en ging ik altijd aan het water zitten. Het komt uit een 

andere wereld, een ander veld. Oude Willem is een heel bijzondere plek, dat is een goede 

locatie. Als je daar een keer naar toegaat, dan………… daar mag jij dan wonen (richting Agnes 

die anderen nog uitnodigt om mee te gaan als men nog zin heeft.  

Iemand vult aan dat daar ook heel grote kristalvelden staan, bij haar vlakbij. 

M : ik vind het wel heel bijzonder dat je daar bent neergestreken. Een hele authentieke 

energie. 

Agnes: iedereen voelt het ook, als ze naar mij toegaan zeg maar, naar die plek. Je rijdt 

letterlijk ergens anders in, je stapt ergens anders in. En dat hoor ik van iedereen. 

M: ja die grond die daar is, die is dus ook meer dan 10.000 jaar geleden, is die met de grote 

ijstijd die er toen was, is die hele grond meegeschoven uit Zweden. Die hele plaat die er ligt, 

die hele grond, is Zweeds grondgebied eigenlijk. Het ligt vol met allemaal kristalslijpsels van 

al die bergen, het ijs en het graniet wat erin zat, en dus ook bodem van die rotsen van 
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Zweden is daar helemaal uitgesmeerd. Het zit er doorheen. Dat is heel mooi. Als je daar gaat 

graven zie je ook aan de zijkant, ik heb dat bekeken, met grote graafmachines wordt dat 

gegraven. Aan de zijkant van die grond zie je allemaal lagen en daar zit een laag van zo’n 20 à 

25 meter, dat is behoorlijk dik van grond uit een heel ander gebied, en daar woon je dan op. 

Ja daar woon je dan in want het is eigenlijk één groot informatieveld. Je kunt het zelfs voelen 

als je geblinddoekt bent en je gaat het gebied in, dan voel je wanneer je erin komt en 

wanneer je eruit gaat. Het ruikt ook anders, je voelt je anders, echt heel anders. Wat zullen 

de mensen in Zweden gelukkig zijn hè! 

I: die hebben ook geen lock down! 

 

Aanvulling uit de task Force groep van 28 mei: 

Er is een heel leger van rassen dat Gaia graag mee in ere wil herstellen. 

De 1ste groep die gaat komen zijn: 

1. De Zafirianen 

2. De Sirianen 

3. De Arcturianen. (zij zullen in 1ste instantie nog wat terughoudend zijn) 

De 3 rassen zullen mee helpen de psychische schokken te verkleinen. 

De mensen zijn nog niet toe aan dwergachtige rassen (sprookjesfiguren). Zij komen 

misschien in een later stadium naar de aarde. 
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Noot: bijna alle bestanden van TFG 5 zijn letterlijk overgenomen behalve een deel omdat dit 
geen aanvullende en relevante informatie bevatte. 
 

Introductie 
Nou wat fijn dat jullie er zijn. Mooi groepje. Er is niet echt een mogelijkheid om nu met grote 
groepen samen te komen. Is misschien ook wel heel passend bij het onderwerp waar we nu 
in aan beland zijn, klopt ook gewoon zo. Hartelijk welkom allemaal hier in Kerkenveld met 
een klein groepje mensen. Er zijn altijd mensen die het op willen nemen, dat is voor mij geen 
probleem, ik zeg het hierom, we gaan vandaag geen persoonlijke issues ofzo doen, daar zijn 
we niet voor bij elkaar gekomen, dat wil niet zeggen dat wanneer je iets wil zeggen over 
jezelf, dat dat niet kan, natuurlijk alles kan.  
 
I: is het niet heel statisch dat wanneer je het opneemt, dat je het dan vastlegt? 
M: bedoel je van de perceptie van diegene die het dan hoort of de inhoud? 
I: de inhoud. 
M: Ja, dat is het altijd. Het gaat erom of de dynamische kant van de ontvanger er iets mee 
kan doen. Het is wel waar wat je zegt, absoluut. Als je dieper gaat kijken en voelen wat er 
staat. t 'is wel zo, maar goed. Met plat naluisteren kun je er van alles van denken en voelen 
wat het niet is. Daarom doen we nu ook een stukje voorwerk zodat we het straks, het in de 
wereld als mensen met elkaar open kunnen leggen. 
 
Nog wat opmerkingen van mensen over hoe waardevol de opnames zijn. Door het vaker te 
beluisteren er andere dingen worden gehoord. 
 
M: Het is het deprogrammeren eigenlijk hè, van het niet kunnen bevatten met je bewustzijn 
met je voorstellingsvermogen. Het voorstellingsvermogen is zo dichtgetrokken door het 
denken, de vorm he! Dat door het vaker te horen kan het zich ook verder uitpakken. We 
gaan er gewoon heel erg mee bezig. Deze dag wordt genoemd "Human exposure". In het 
Engels bewust omdat de kracht achter de woorden vrij sterk is, ontbloting van het menselijk 
potentieel. Ontbloting van de kracht waar de mens voor staat, maar ook het hele mensenrijk 
wie wij zijn, als deel bevolking zeg maar. Er is heel wat gaande over dit onderwerp, we 
maken er hele forse sprongen in. We zien ook wat er gebeurt in de wereld, durven de 
dwarsverbanden te zien wat er gebeurt. De dwarsverbanden daartussen en wat jij aan het 
doen bent, in jezelf, hoe je de wereld ziet. Dat wordt direct gerelateerd aan elkaar. We 
komen met elkaar zeker op zeer interessante sporen. Staat vooral in het teken, dat het een 
hele grote reeks is van het met elkaar, als mensen op deze aarde, aan het uitpakken zijn, 
staat echt in het teken van besef, een heel diep besef, waarin eigenlijk geen weg terug is, als 
je daadwerkelijk echt ergens voor gaat in jezelf. En dat je ook echt uitlogt voor de wereld, 
van no way back, dat is het gewoon niet meer. En dat is een stuk besef wat we denken als 
mensen, door met bewustzijn en spiritualiteit bezig te zijn, dat dat besef hier van binnen er 
klaar voor is, met de onderwerpen waar wij het met elkaar over gaan hebben, dat weten we 
eigenlijk nog niet, dus het gaat om besef, om ons bewustzijn daar heel diep door heen te 
gaan zetten, laten stromen, en ons voor te bereiden eigenlijk, ook zonder te denken, op een 
paar hele grote stappen. Daarvoor zijn jullie hier ook gekomen en het is me een grote eer om 
met jullie vandaag samen te zijn en wat me opvalt dat het in deze setting voor 80% vrouwen 
zijn, 20% mannen, daar gaan we nog wel wat aan doen want het mag best wel meer, er zijn 
zoveel mannen met het bewustzijnsonderwerp bezig.  
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En dat moet eigenlijk ook wel gebeuren dat mannen komen opdagen en niet achter de 
schermen weg duiken. 
 
I: je kan mannen toch ook gewoon voorrang geven! 
 
M.: ....om toch gewoon even een paar mannendagen neer te zetten. Om het met elkaar te 
openen zodat we de volgende keer .....die setting moet gewoon doorbroken worden, dat kan 
gewoon niet anders. Als ik kijk hoeveel mannen er zijn, hoeveel ik er mag tegen komen, is 
dat best wel fors. Vrouwen hebben gewoon een wat dieper doorzettingsvermogen om 
ergens te zijn. Mannen hebben nogal de neiging om allerlei elementen erbij in te laden of 
iets wel of niet kan doorgaan, dat is bij de vrouwen veel minder. Je kiest er gewoon voor, je 
gaat ervoor, je bent er. Ja, we zijn hier bij elkaar. Het allerbelangrijkste is dat de weg die we 
vandaag lopen, goed beseffen dat we hier allemaal zitten volledig als krachtige mensen en 
ook heel laat, gelijkwaardig, niemand weet meer dan de ander, we zitten allemaal midden in 
onszelf, weten terdege wel wat er aan de hand is in deze wereld, de ontspoorde 
werkelijkheid is waar we nu in zitten. We voelen ook allemaal diep in onszelf, de kracht en 
ook de noodzaak om daar in mee te bewegen, of zelfs aan te geven welke koers we als 
mensheid of als sterrenvolk met elkaar hier als aardse mensen waar we naartoe zouden 
kunnen gaan. Mee bewegen is zeker niet mee bewegen met de meute maar vooral het Zelf 
zijn en daarin alle kracht aangeven waar je voor staat. En dan praten we ook echt over 
kosmisch leiderschap, wat ook gevraagd wordt hier op aarde. Ontplooien met elkaar en je 
kracht en macht niet weg te geven maar vooral bundelen, gezamenlijk daar ook een soort 
decreet in uit te vaardigen waar je voor staat. We praten over officiële kanalen die er 
eigenlijk nu nog niet zijn vanuit het mensenrijk. Vooral alleen nog uit regeringen en 
overheden. Dat verbindt ons ook heel diep. Dat we allemaal een heel diep gevoel hebben 
van: het kan zo niet langer!  Het is niet houdbaar, het doet pijn, het is verdriet. Verdrietig. 
We zien ook mooie dingen op de aarde gebeuren, we zien ook dat dat niet de doorbraak is 
waar we elkaar echt, echt naar toe moeten. Dat is heel fijn dat we daar vandaag met elkaar 
over kunnen gaan spreken. Ik zou het ook heel erg goed vinden dat de situatie waarin we nu 
zitten met elkaar, dat we juist ook de vibratie van het samen hier aanwezig zijn in te laden 
om even kris kras onze namen te noemen. Het gaat om de vibratie. 
 
Ieder zegt z'n naam. Mijn naam is Martijn, en ik ben hier ook samen met jullie, de 
trillingsvelden die er zijn, los te laten, dingen los te laten waardoor de energie, die 
ontspannen wordt, is, gemakkelijker wordt om hier te zijn voorbij alles wat er eigenlijk al 
allemaal al gedaan is in deze wereld, om vormloos jezelf te kunnen zijn en jullie ook te 
kunnen ervaren als mens. 
 
I: We reden hier naar toe en het voelde echt als thuis. 
 
M: Ja het is een hele bijzondere tijd waarin wij leven. Alleen dit hele specifieke moment wat 
nu de nadruk krijgt van ons. Het programma, Covid, en vooral is het gewoon een hele 
bijzondere tijd omdat je gewoon letterlijk ziet dat we echt steeds dieper als mensheid 
aangezet worden om dingen te doen, te intensiveren waar het echt helemaal niet over gaat. 
Een hele vreemde gewaarwording om te zien van jezelf is het al raar om te zien om een 
dagelijkse handeling, dat je denkt waarom doe ik dit nu eigenlijk. Het hoeft helemaal niet, 
daar gaat het helemaal niet om. Als je dan ziet dat de hele mensheid samen dingen met 
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elkaar doet waar het eigenlijk helemaal niet over gaat, dan lijkt het wel een zinloze, ook al 
heef 't wel betekenis voor een hoop mensen, een zinloze beweging is er. Heel apart om in 
een tijd te leven, dat je ziet hoe diep dingen worden geïntensiveerd om vast te houden en te 
bevestigen dat het leven als mens in een samenleving zoals het nu is, problemen die daarin 
zitten moeten aangepakt worden, opgelost worden, en nog dieper moet het, beter gaan, en 
nog dieper moet het, beter gaan met de gezondheidszorg, en dat je daarin mag leven of 
moet leven, heel bijzonder. En er worden zich heel veel mensen van bewust dat het echt niet 
langer kan. Als je iets wil zeggen omdat een beweging te geven in jezelf dan kan dat. Ja en 
waarin we nu terecht zijn gekomen, ook met kleine groepjes mensen is een soort beperking 
hè, ‘n beperking op je vrijheid, vrijheid die eigenlijk al heel erg beperkt was, die nog meer 
wordt aangetrokken, je gaat je beseffen van jemig, wat heb ik eigenlijk te vertellen vanuit 
een identiteit, eigenlijk niks, want als je vanuit een persoonlijke identiteit leeft heb je 
eigenlijk niks te vertellen. Er wordt voor je besloten wat wel en niet mag, de wegen zijn leeg, 
de winkels gaan dicht, opeens is alles anders, en dan zie je dat je als identiteit, als 
persoonlijkheid, dat je onder curatele staat van een wetgeving, wat andere mensen of 
andere instituten daar van vinden. Het is een hele bijzondere tijd. 
Ja ‘t is iets wat aandacht behoeft, een stuk wie wij zijn. Vooral ook hoe we daarmee om 
gaan, wat we kunnen doen. Het gaat om iets concreets. Je bent altijd in jezelf bezig, aan het 
voelen en jezelf aan het openen. Op een gegeven moment komt er een punt dat je zegt ik 
ben open, en dan? Hoe weet je nu eigenlijk hoever je open bent, of je überhaupt wel open 
bent. Of moeten we er gemakshalve maar vanuit gaan dat we allemaal behoorlijk open zijn? 
Wat dan? Wat is dan de volgende beweging? Wachten we op iets, iets van buiten af? 
Wachten we dan op een programma wat nu gelanceerd is, of het dicht trekt? Wachten we 
misschien op een heel goot evenement wat nog verder opent, wachten wij op iets anders, of 
is het aan ons om nu een keer verder door te zetten? Een hele belangrijke vraag. Omdat als 
het er echt over gaat van wat jij doet, wat we met elkaar doen als mensen, jaa dan...dan is er 
ineens werk aan de winkel. Dan betekent het gewoon hele diepe focus, aandacht, 
zuiverheid, hele diepe betrokkenheid, echt een hele diepe inzet geleverd moet worden. Dat 
is bijzonder hè! Om mee te maken hoe 't ineens, in zo'n land, in dit geval Nederland, dat ‘t 
ineens dichttrekt als het ware.  
 
In Nederland ook dat er bericht is gegeven, een soort massa, een soort paniek, ergens in het 
veld voelbaar was, het hoeft niet eens te zijn dat zij dat zelf was. Het kan wel zijn dat je het 
hebt gevoeld in je systeem, je systeem het waarneemt dan voel je het ook in jezelf 
resoneren, vibreren. Het is een hele bijzondere situatie om ineens een lege snelweg te zien. 
Winkelstraten leeg, het is gewoon een soort sience fictionachtige scenario dat zich ineens 
voltrekt. Wat je altijd in Hollywood films ziet, dan zit je er ineens midden in. En dan hè! Er 
komt een soort afhankelijkheid in het formaat waarin we leven, ineens is dat format weg. 
Dan wordt er gezegd " ga maar lekker binnen zitten". Je mag er niet meer uit. Dat geeft een 
enorme surrealistische frequentie, een soort...ja....ontgoocheling. Toch zijn het belangrijke 
momenten want we kunnen er hele mooie dingen mee doen. Dus dat was een psychische 
shock voor de mensheid. Als je kijkt wat erin je -zelf allemaal gebeurt! Iedereen heeft het 
anders ervaren, het hoeft niet te zijn zoals ik het zeg. De een heeft het heel heftig ervaren en 
de ander zegt ik heb er niet zoveel mee gedaan, ik ben gewoon door gegaan. Maar op de 
een of andere manier heeft iedereen wel iets gevoeld van binnen. Van nou hè !!...nu gebeurt 
er wel iets. Nu wordt er iets gelanceerd in het veld wat behoorlijk de boel aantrekt. 
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Hoewel alles begrijpelijk is dat mensen voorzichtig zijn. Het is natuurlijk in de situatie waarin 
we nu zitten, en we roepen nou 't bestaat niet, Covid 19 is er niet. Het gaat om het 
collectieve gedachteveld, dat heeft het manifest van dit virus gecreëerd. Ik heb wel respect 
voor mensen die niet willen knuffelen of afstand willen, maar je voelt wel die verschillende 
kanten. Verschillende intelligenties. In deze situatie krijg je eigenlijk te horen van" denk maar 
niet dat je iets te vertellen hebt, je zit in ons spel”. Omdat je gewoon je mogelijkheden om je 
dingen te doen lijken weg te vallen. Wc papier is op...gossie mijne, maar als die winkel dicht 
is, hoe kom ik dan aan wc papier. Hoe afhankelijk we zijn, we zitten met z'n allen aan 't 
infuus. 
Ik liep zo door de winkel en mensen zeiden tegen me; " is dat 't enige wat je haalt, ik zou 
maar wat meer halen". Dus het hele systeem waarin je leeft, de hele werkelijkheid vibreert 
als het ware, probeert jou af te stemmen op het gedachtegoed wat gelanceerd is, 
confirmeren, maak een knieval, en als je een keer een handeling doet wat gelijk is aan het 
systeem, dan is het een hele job om daaruit te komen. Er weer uitstappen. Je brein en je 
neurosysteem raken aangepast en aangesloten op iets anders. Je merkt dat je heel 
autonoom moet blijven. En eigenlijk is het een tijd waarin je je autonome kracht nog meer 
kan expanderen. Als je zo uit je persoonlijke levenssfeer zou stappen, huis en haard, 
kinderen, familie, alles laat je los, het hele systeem van wat je denkt dat je bent, als dat in 1 x 
weg is, dan is het ineens een stuk makkelijker. Als je geen last hebt van schuld. Maar je moet 
al die elementen overeind houden. Het is een grote constructie van blackmail hè! Tijdens 
deze dagen, dit soort evenementen kom je erachter waar je aan vastzit in je 
eigen..????..daar kom je nog dieper achter, juist hierom. Dit is nog maar een niets 
gebeurtenis. Dit is gewoon even de hekken dichttrekken en kijken of mensen gehoorzaam 
zijn. En er zitten allerlei programma's achter, daar gaan we het zeker nog over hebben, maar 
dan ebt 't weer weg. Maar als er straks nog iets anders is wat nog een dieper effect heeft 
dan kom je erachter van waar je mee bezig bent in je leven wat je gewoon direct los moet 
laten want je moet andere beslissingen maken. Dus je komt er heel erg achter waar zit je aan 
vast. Waar moet je mee ontkoppelen? Het hoeft niet zo te zijn dat elke verplichting een 
belemmering is. Het kan ook andersom zijn. En daar kun je ook geen regel opzetten want 
voor de een is 't zus en de ander is het zo. Hoe ‘t verpakt zit in je leven. Er is wel iets heel 
belangrijks bezig achter deze gebeurtenis. 
 
I: Hoe vertaal je dat eruit stappen? 
 
M: Het gaat vooral om de nuances binnen je eigen systeem. Ik ben geen voorstander van om 
ergens totaal radicaal helemaal uit te stappen, tenzij je voor jezelf gezien hebt, het hele 
systeem waarin je leeft, een totale constructie is van een identiteit waarvan je echt ziet van, 
dit ben ik niet, ik moet hier nu gewoon mee stoppen. Ik moet terug naar de basis van wie ik 
werkelijk ben, hier binnenin. Het kan ook zijn dat je identiteit daar niet helemaal uit 
opgebouwd is, dus dat je ook wel in dit tijd (??.)..die niet helemaal uit belemmeringen is 
opgebouwd maar wel belemmeringetjes tegen komt die je los moet maken. Er is nog nooit 
zo'n tijd geweest waarbij er zoveel mensen uit elkaar gaan. Is gigantisch. Het is duidelijker 
dan ooit dat je ineens vrijheid voelt. Zelfs de liefde die je voor de ander hebt als mens dat die 
gewoon niet meer doorgang krijgt, geen voorrang krijgt op je eigen innerlijke vrijheid. Je 
moet op een gegeven moment door die modder heen, je moet met je hoofd erboven komen 
hhuuuuuuu ( maakt een zuchtend geluid) het moet gewoon gebeuren. Dat kan niet anders. 
Het is echt een tijd waarin we, het speelt zich af in relaties onder andere, het is echt een tijd 
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waarin we los moeten gaan van elke vorm van beklemming, ook in vriendschappen. Dus elke 
vorm van relaties, vrienden, zakelijke relaties, maakt helemaal niets uit, dat doet er helemaal 
niet toe. 
Je moet terug naar de frequentie waarin je voelt dat er essentie is voor jou, daar gaat 't om. 
De frequentie van de essentie. 
 
I: het was heel raar maar, ik denk van, ik laat ( naam) los. Maar toen maakte ik me ineens 
zorgen om ( naam). Hoe gaat het dan met haar. Waar ben ik dan, mijn persoontje dan zeg 
maar. Je wil los maar hoe dan verder? Misschien kun je daar iets over zeggen. Ik wil er echt 
uit maar... 
 
M: In feite maakt je bewustzijn gebruik van je persoonlijkheid, we worden ons ook bewust 
dat we niet alleen maar een persoonlijkheid zijn, maar om er helemaal afscheid van te 
nemen dat hoeft ook weer niet. Zoals ik het altijd zeg, stel je persoonlijkheid ten dienste van 
je grote galactische en kosmische potentieel.  
 
Als je dus in je persoonlijkheid gaat kijken waardoor je in elkaar getrokken wordt, wat ook 
beperkt wordt, als je die eruit kunt halen, kunt openen, dan houd je nog steeds je 
persoonlijkheid maar dan wordt je persoonlijkheid ontspannen. Het is de zoektocht, voelen, 
losmaken van dingen die je beperken, die ook heel spannend zijn, omdat we ja....het kan 
best zijn dat je dan een ander deel van je persoonlijkheid zelf gaat ontmoeten, andere 
gevoelens gaat ontmoeten, waar ook andere mensen oordelen misschien over gaan krijgen. 
maar om die persoonlijkheid zo te gaan bevrijden dat het een formidabel gereedschap wordt 
om je kosmische potentieel te laten stromen. En daarom kun je eigenlijk ook nooit afscheid 
nemen van ( naam) ik ook niet van Martijn. Omdat ik heb wel te maken met het 
instructiesysteem van dit lichaam en hoe 't opgegroeid is, maar ik kan m'n eigen innerlijke 
wijsheden voorrang geven en allerlei beperkende dingen kan ik gewoon zeggen van oké, die 
gevoelens die zitten wel in het lichaam, wel in een gedachte verpakt, maar dieper gevoeld 
gaat het daar niet om. Dus wat ik dieper voel daar gaat het om, dat haal ik naar voren, dat 
wordt zo groot, dat daar naar geleefd wordt. En altijd merk je dan ook de uitnodiging, ergens 
van het persoonlijkheidssyndroom om bepaalde dingen te willen. Dan moet je voor jezelf 
maar durven kijken. Maar je houdt altijd je identiteit van je persoonlijkheid, dat houd je altijd 
wel paraat. Dat voel je dan ook. Dat is ook waar het over gaat hè, want als je overlijdt, zoals 
wij dat dan zien als overlijden, op het moment dat wij los gaan van het lichaam, dan zijn er 
verschillende sporen van hoe je kunt overlijden. Maar het echte overlijden is een 
verschuiving van bewustzijn en nergens anders heen dan het los, los van die persoonlijkheid. 
Bij het echte overlijden, los gaan, voel je ook dat die persoonlijkheid als een soort sublaag 
van jou bestaat. En dan voel je ook je ware zelf, en de sublaag van die persoonlijkheid. Dit 
zorgt meer aandacht als je zo gaat kijken van nou...... Maar goed, persoonlijkheid, dan 
komen we natuurlijk uit op heleboel onderwerpen.  
 

Welke stappen hebben we sinds 2014 gezet? 
Deze dag staat in het teken van besef omdat we als mensenrijk, mensenbeschaving op het 
punt staan om hele grote stappen te kunnen zetten. Niet over een jaar of over 10 jaar, maar 
NU. Nu moet het gewoon kunnen gebeuren. Het heeft altijd al kunnen gebeuren maar 
bewustzijn als ons als mensen was nogal behoorlijk gespit en gespit in spirituele modellen, 
hebben we allemaal behoorlijk onderzoek in gedaan. Op onze eigen manier gaan we daar 
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ook doorheen, zijn we daar doorheen gestapt. Maar daarom lijkt het me ook gewoon goed 
om een soort samenvatting te geven van ongeveer de dingen waar we doorheen zijn 
gelopen. En niet als groepje ofzo want dat is helemaal niet relevant, maar globaal waar we 
als mensheid voor staan. Om de opstap en de opmaak naar te maken, waarom we ook 
vandaag voor samenkomen. En wat betreft vandaag, dit is een sprong om gelijk de diepte in 
te gaan. Een diepte die we tot nu eigenlijk alleen maar besproken hebben en niet hebben 
neergezet als mensheid. Want zoals ik het nu zie, en ik weet niet of het allemaal klopt, het 
gaat er niet om wat ik zie, dat schrijven we met elkaar, ik noem het alleen maar zo op. Wat ik 
nu zie gebeuren is dat we per groep, groepje mensen, en of dat nu steeds hetzelfde groepje 
is of anders maar dat we daar ook even naar kijken, kleine groepjes mensen, een cyclus 
hebben van 6 bijeenkomsten, deze is 1 en dan nog 5 andere. Waar je niet perse aan mee 
hoeft te doen, dus voel je vrij, je bent vrij, ik noem het alleen maar even op, om als Task 
Force, als werk groep van autonome krachtige mensen, die een helder bewustzijn hebben, 
er echt voor gaan om dingen te doorbreken, benoemen, kwantumfysische beweging te 
zetten en daar hele diepe opening in te maken waardoor er open contact kan plaatsvinden 
tussen ons en andere intelligenties. En ik denk dat dit nu even goed is om dit als eerste te 
benoemen dat daarom deze dag ook is, de dag is van het besef. Want je kunt nl als mens, 
hier op deze wereld, kun je niet weten wat er allemaal gaat gebeuren, je kunt je er alleen 
maar een voorstelling van maken. Een bepaalde ervaring hebben wij niet als mensen niet in 
deze wereld. We hebben die ervaring wel aan de binnenkant zitten, maar we hebben die 
ervaring niet aan de buitenkant zitten. Nou waar zijn we nou bezig zo'n beetje.  
 
We zijn allemaal aanwezig in een wereld waarin heel veel dingen mooi zijn, prachtige dingen. 
Het is een paradijs, deze werkelijkheid is echt een paradijselijke werkelijkheid. We zitten er 
gewoon in opgesloten in allerlei modellen, als je gewoon ziet hoe mooi de natuur is, hoe 
krachtig de aarde is, hoe 'n fenomenaal bewustzijn dat is. En hoe dat dan ook in elkaar zit, 
hoe het dan ook als intelligentie als Gaia leeft en hoe erin wordt gerommeld en erin wordt 
gecreëerd dat laten we even los. We zij allemaal in de wereld hier gekomen, we leven 
allemaal in die wereld. En zo ben ik hier ook gekomen. Net als jullie, enne het is bij mij zo dat 
ik, even een kort stukje, het is bij mij zo dat ik een bepaalde kennis in mij draag die niet 
uitgepoetst is, om het contact te leggen tussen ons en andere werkelijkheden. Laat ik het zo 
maar zeggen. Ik weet hoe dat plus minus werkt, hoe dat tot stand wordt gebracht, met 
elkaar omdat ik daar geen zeggenschap over heb. Maar ik weet wel wat er nodig is om weg 
te poetsen en ik weet ook wat er nodig is om ons bewustzijn weer te ontvouwen en neer te 
zetten op welke manier. 
 
Zo ben ik hier gekomen om mee te werken, helemaal niet als een zegsman of voorman, 
totaal niet, gewoon als medemens die een paar stukken van de puzzel komt inbrengen om 
de aarde weer terug te brengen in een grotere kosmische context. Eigenlijk zijn we al een 
onderdeel, altijd al geweest van die grotere context maar het is in het bewustzijn van de 
mens uitgedoofd geraakt. Hoe anders zou de wereld zijn als er open contact is. Normen en 
waarden die er nu zijn komen te vervallen. Omdat de normen en waarden die er nu zijn 
eigenlijk veel zijn, kracht onttrekt uit een systeem waarin we leven. Als er open contact is, en 
de landgrenzen als het ware ook komen te vervallen, omdat er gewoon veel grotere 
werelden om ons heen zijn, dan zullen wij op een andere manier fietsen, we zullen andere 
wezens zijn. We zullen ons met andere dingen bezig houden. En vanuit wie ik ben weet ik 
waar we ons mee bezighouden en dat weten jullie eigenlijk ook. Je hoeft je alleen maar daar 
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op je eigen manier mee te verbinden. Je fantasie en je gevoelens daarop loslaten. Het gaat 
voorbij elke spiritueel besef, een heel feitelijke, echte werkelijkheid waarin je leeft, waarin je 
dingen aanraakt, waarin je gevoel gewoon 1000x krachtiger is en heel diepe betrokkenheid 
hebt met allerlei verschillende intelligenties, waaronder ook vele menselijke. Ja, dat is het 
stuk waarover ik ben gaan praten in lezingen. Daar ging het helemaal niet om mij. Ik heb 
heel vaak gezien dat het mensen zo aantrok, dat ik als een soort, ja..toch wel als een heel 
bijzonder persoon werd gezien, en dat helemaal niet zo is. Het enige wat misschien bijzonder 
is, is dat ik dat gewoon op een fundamentele manier heb gedaan. Een manier die gewoon 
begrijpelijk, niet voor iedereen. Ik heb daar niet met dreadlocks en geitenwollen sokken 
gestaan, hoewel ik niets tegen dreadlocks en geitenwollen sokken heb, maar het beeld wat 
er hangt om buitenaards contact, er is toch het beeld van aluminiumhoedje, niet helemaal 
fris zijn, en die vluchtgedrag hebben en die veel aan de joints zitten, heel emotioneel zijn, 
instabiel zijn, verward, om dat neer te zetten zoals het gewoon feitelijk is. Een van de 
grootste, zo niet het grootste onderwerp op deze aarde. Daar ben ik jarenlang in aan het 
praten geweest en delen geweest, en veel andere mensen heb mogen ontmoeten. En daarin 
wordt gewoon duidelijk hoe diep er behoefte is om dit onderwerp gewoon ook op een 
gezonde manier te benaderen. Ja, en dat is een hele diepe reis voor heel veel mensen. 
Honderden miljoenen mensen op deze aarde zijn zich bewust van de aanwezigheid van 
allerlei andere intelligenties, dat de aarde bezocht wordt. Er zijn ontzettend veel mensen 
bewust dat het niet allemaal intelligenties zijn die perse ondersteunend zijn voor de manier 
waarop wij leven. En als je kijkt van hoe wij leven dan zou je er misschien met een knipoog 
naar kunnen kijken, van nou zo gek zijn ze nog niet want een beschaving die d'r eigen 
paradijselijke omstandigheden vernietigt, verdient misschien nog niet eens een plaats in 
contact met andere intelligenties. Dat lijkt als een oordeel maar even vanuit ons beeld zo, is 
dat helemaal zo gek nog niet. Als je je eigen tuin volgooit met gif om dieren uit te roeien en 
je zegt dat je van je tuin houdt dan kloppen die 2 dingen niet. Ook dat zijn oordelen en die 
spelen zich in het klein af en in het groot. De prachtige atmosfeer waarin alle stoffen 
aanwezig zijn om leven te scheppen en ook leven te onderhouden wordt gewoon 
volgepompt met de meest giftige materialen. En daar doen wij gewoon met elkaar aan mee. 
En ook mijn autootje op diesel, ik ben hier vanmorgen naar toe gereden, dus ook ik ben een 
onderdeel van dat systeem.  
 
Ja...en een gegeven dat wij als mensheid niet alleen bestaan en daar ook in dit geval onze 
eigen, tussen aanhalingstekens, ruimtevaart organisaties maar vooral ook amateur 
astronomen die niet verbonden zijn met allerlei grote sterrenonderzoeksinstituten, ook aan 
te geven, ons eigen sterrenstelsel, ik heb ‘t een paar jaar geleden verteld, 4 miljard, nu wordt 
er met nieuwe berekeningen al aangegeven, in ons eigen sterrenstelsel, meer dan 12 miljard 
bewoonde aardachtige planeten, 12 miljard. Dat is 12 000 000 000 twaalf duizend miljoen 
aardachtige werelden met water in ons eigen sterrenstelsel. Voor de goede orde dat is 1 van 
de 10 000 sterrenstelsels in dit cluster deel van het universum, alleen van DIT universum. Ja, 
dat houdt nogal wat in. Wij zijn gewoon niet alleen. Ik ben daarover gaan spreken en toen 
kwamen we op het punt uit van hoeveel religie en hoeveel spirituele modellen er doorheen 
lopen om eigenlijk tot een actie te komen, een beweging te komen, wie we nou eigenlijk 
echt zijn, wie we geloven te zijn. Zonder te zijn, met het lezen in de boeken zonder te voelen 
dat jij dat bent en dat je het ook uitrolt. Heel veel misleidingen zijn er, en heel veel modellen 
zijn er aan gekoppeld. Luciferiaanse modellen, Jezus Christus modellen. Maar het gaat 
uiteindelijk om energie en daar zijn we op in gegaan met elkaar. We zijn voorbij de grenzen 
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gegaan die zijn opgelegd en wordt gemonitord door andere intelligenties en wordt geholpen 
en bevrijd. En daar zijn grote organisaties, de aarde, die grote Illuminatie groepen, 
arresteren, daar zijn we aan voorbij gegaan. We zijn gaan kijken van wat is er nu in ons, in 
ons. Wie zijn wij nou eigenlijk, hier diep van binnen. Wie zijn wij eigenlijk als al die grenzen 
weg zijn, wie wij nu zijn. Hoe gaat mijn leven eruit zien als ik niet meer hoef te voldoen aan 
al die modellen als geld? Dan komen er fantasieën en gevoelens tevoorschijn. Of in de 
natuur zijn, of lekker in de stad zijn, die paar mensen waar je heel veel om geeft, hoe 
ontspannend het is om op een terrasje te zitten, het maakt niet uit waar het is. Wat er dan in 
jezelf open gaat. En daar zijn we op in gegaan. We zijn gaan kijken van waar zijn er 
blokkades, waarom denk ik op die manier, waarom ontzeg ik mijzelf dat, waarom zit ik in 
bepaalde gedachte gevoelens, we zijn naar kwantumfysica gereisd. Daaruit kwam naar 
voren, en dat is ook een van de grootste onderwerpen, dat kwantummechanica wordt ook 
eigenlijk ondersteund door kwantumfysica, en wat is kwantum- fysica? Bewustzijn, 
bewustzijn van jou, de manier hoe je waarneemt, überhaupt dat je waarneemt, dat er 
informatiegolven naar een ander frequentiegolf/draaggolf..?... kwantum fysica laat ons zien, 
dat een bepaalde draaggolf van een lichtdeeltje, naar een andere golflengte valt op het 
moment dat de mens zich daarin gaat zetten met z'n bewustzijn. Kwantumfysica zegt 
eigenlijk dat, en daar hebben we het al over gehad in bepaalde series, dat alles waarin wij 
leven, alles wat wij zien als een materiele werkelijkheid, dat dat eigenlijk informatieveld is. 
En dan doe ik m’n ogen open en ga naar deze verdieping van werkelijkheid waar het eigenlijk 

een chaos is. Dan kijk ik naar buiten en zie dat we het hier in deze wereld ook neer moeten 

zetten, dat het hier in deze wereld ook moet gebeuren. En ik heb specifiek, om nog even op 

jouw woorden terug te komen dat je mensen niet kunt veranderen, ik heb het specifiek niet 

over veranderen van mensen maar specifiek over het openlijk contact leggen tussen de 

mens in deze werkelijkheid, in deze verdieping, met andere intelligenties.  

I: En dan ontmoet je ook je ware wezen zelf? 

M: dat weet je niet, in ieder geval wel andere wezens, maar dat weet je niet 

I: dat weet je toch wel? 

M: hoe weet je dat dan? 

I: dat voel je toch? 

M: maar dat zit daar, maar nu gaat het over daar en wat we daar weten, dat is hier en om 

het hier te doen dan kunnen er heel andere dingen gebeuren. Dat weet je niet, je hebt ook 

die ervaring niet. en dan is het vertrouwen dat je zeg maar gaat wegzetten in samenwerking 

met je vrienden en iedereen en…maar misschien zit er een soort verzachtheids iets in ons 

wat open contact, wat echt een fundamentele verandering is in ons bewustzijn, nog wel in 

de weg staat. Misschien hebben we nog wel een paar beelden over open contact wat we 

niet kunnen doorgronden hoe krachtig dat zal zijn en hoe veranderend dat zal zijn in ons 

eigen bewustzijn en wat we in ons zelf ervaren. 

I: dat bedoel ik met dat vertrouwen, want dan moet je eigenlijk voor mijn gevoel ook blind 

vertrouwen …ik zag het ook staan, gisteren …trust.. dan ben je ook echt dat portaal en dan 

maakt het ook helemaal niet meer uit voor mijn gevoel 
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M: bedoel je zonder angst? 

I: dan heb je ook geen angst meer voor mijn gevoel want je vertrouwt gewoon wat je hier 

komt doen met anderen. 

M: In 1957 werd er in de VS een ambassade opgericht voor buitenaards contact. 

Dat is een officiële afdeling van de VN en gevestigd in New York is het hoofdkwartier. Dat is 

wel heel fijn natuurlijk dat er zoiets voor ons is opgericht. Gelach….. Het bestaat nog steeds.  

Hoe komt het, en dat is niet om de vraag te beantwoorden, het is allemaal lanceren van 

informatie. Hoe komt het dat er zoveel intelligenties zijn en zoveel krachtige allianties zijn 

waar de mensheid geen notie van heeft? Hoe komt het dat deze intelligenties niet contact 

opnemen met de VN openlijk zodat dat naar buiten toe gezet kan worden zodat iedereen 

dat ziet? 

I: omdat dat niet vrij is. 

M: maar wat zegt dan dat dat gebeurt? 

I: wij worden kleingehouden 

M: maar is dat dan een officiële ambassade volgens de perceptie van de andere 

intelligenties? 

I: is artificieel 

M: waarom is dat dan opgericht? 

I: vanuit een controlesysteem. 

M: maar hoe hoort het dan? Kijk als een Task Force van Human Exposure kom je op de aarde 

iets brengen om te openen wat dicht staat en waar we op dat moment nog geen besef van 

hebben hoe veranderend dat zal zijn in de hele wereld en hoe veranderend dat zal zijn t.o.v 

wie je zelf bent. Een hele diepe voorbereiding op hele feitelijke stappen waar we nu voor 

staan. We hebben er jaren met elkaar over gepraat, niet perse wij met elkaar maar als 

mensen gedeeld, gelezen, gevoeld. Laten we het eens even op een andere manier 

neerzetten en daarna gaan we koffie drinken. 

Wat gebeurt er met onze werkelijkheid als er open contact komt 

Wat gebeurt er met de werkelijkheid hier als er open contact komt, open is dus voor mij 

synoniem voor fysiek. Wat gebeurt er met deze werkelijkheid, wat zijn de gevolgen als dit 

wordt opengelegd? 

I: dan komt er heel veel te vervallen. 

M: ja maar probeer het eens te concretiseren want daar zit namelijk het punt wat bij ons 

ontbreekt. Wij zitten in hele grote aantallen van bewustzijn, maar probeer het concreet te 

brengen naar hier want even er tussenin, bewustzijn is de enige kracht om informatie -

draaggolven te laten vervallen of aan te laten passen aan iets anders. Als jouw bewustzijn 

verandert omdat je open contact hebt, betekent dat jij de werkelijkheid totaal anders gaat 
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ervaren, inclusief jezelf. Dat betekent ook dat die werkelijkheid zich aan gaat passen aan de 

kwantumwetten die in werking gaan komen in ons veld. Alleen al omdat jij anders bent, niet 

meer hetzelfde. Tot nu toe ben jij nog steeds hetzelfde, want je hebt aan de binnenkant 

bestudeerd en gaat steeds weer terug in je lichaam om daarmee naar buiten te gaan. 

Eigenlijk binnenin, verrijkt en open maar aan de buitenkant nog steeds in dezelfde 

werkelijkheid. We hebben nu gezien wat een COVID-19 programma doet, even een korte 

verandering in ons, dus wat gaat er veranderen bij open contact? Wat komen we hier op 

aarde brengen? Wat gaat het effect worden op de werkelijkheid? Probeer het eens te 

concretiseren. 

I: meer harmonie. 

M: je moet nu naar een toplevel toegaan op politiek, sociaal, economisch, militair en 

ruimtevaart level. Maar wij leven nu op Gaia, dit is niet besteed alleen maar aan de top 

engineers onder een bepaald logo, het gaat erom wie we zijn. Wat houdt het in voor alle 

systemen als er open contact komt? Concretiseer het, noem het op, probeer in detail te 

komen. 

I: regeringen weg, grenzen weg, geldsystemen weg. 

M: wat zijn de effecten als alle grenzen wegvallen? Nu gaan we in het concrete stuk 

I: verbindingen met buitenaardsen, er komen andere lijnen in beweging vanuit de harten en 

kernen van mensen. 

I: er zal eerst chaos en radeloosheid zijn. 

M: maar als er open contact komt, gewoon open contact, en dat kan dus niet via een open 

ambassade kennelijk op de een of andere manier. Er ligt dus kennelijk een andere route en 

die ligt te wachten en te drukken om nu in beweging te komen, dan zaagt dat aan de 

stoelpoten van het hele systeem, aan alles. We moeten even heel goed scherp gaan kijken 

waar we het nu over hebben. Dit is geen utopie, dit is het punt waarin de mensheid nu is 

aanbeland, gedragen door mensen die los zijn van spirituele modellen, die kunnen voelen 

binnenin dat ze oneindig bewustzijn zijn, dat ze niets anders zijn dan helder, liefdevol, 

scheppende wezens maar die ook beseffen dat als deze deur opengaat dan verandert alles 

en moet je er zijn en blijf je ook daar. Dus wat is dat met die stoelpoten, waar hebben we het 

met elkaar over. Dit is dus niet een spiritueel clubje wat bij elkaar komt en praat over de 

binnenkant en het is heerlijk om met buitenaardsen te communiceren binnenin. Wij zijn een 

groep mensen, over de hele aarde speelt zich dit af, het is niet exclusief voorbehouden, 

gewone mensen die voelen van oké we moeten met elkaar vanuit mensen, samen een 

ambassade neerzetten vanuit bewustzijn, met een enorm overzicht van waar we mee bezig 

zijn. Want als jij iets in beweging zet, vergis je niet, je zit in die schakel en daar kun je niet uit 

terug. Waar hebben wij het nu eigenlijk over, beseffen wij dat wel? Ik ga het nu even 

zeggen…Nee, wij beseffen dat niet… 
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Besef installeren hier op aarde op veel maatschappelijke terreinen 

De Task Forcegroep waar ik een onderdeeltje van ben, komt dat besef installeren, niet een 

indruk van de ander, maar het besef installeren door open te leggen en naar een toplevel te 

gaan op justitieel niveau, gezondheidsniveau op ambassadeniveau, op alle niveaus die je 

op deze aarde ziet, ook educaties, scholing, alles dat moet helemaal meegenomen worden 

want het is niet een of andere spirituele gebeurtenis, het is een volledig transitie van het 

systeem naar een kosmisch grotere beweging en daar zijn machten die dat niet appreciëren.  

I: als ik voor mezelf spreek, weet ik heel goed wat het allemaal inhoudt en er daardoor een 

angst op zit en dat het me ergens daardoor weerhoudt omdat ik denk dit gaat zoveel impact 

hebben.  

M: vandaar ook de oprichting van taskforce groepen, in kleinere groepen maar ook groepen 

die opgeschaald gaan worden. Mensen die niet in spirituele modellen zitten maar die heel 

diep met spirit verbonden zijn, van zichzelf met kosmische spirit verbonden zijn, universele 

levenskracht, ook de kracht daarin voelen dat andere intelligenties die de mensheid ook 

komen assisteren in deze grote transitie, geëerd worden in diezelfde kracht  van binnenin, 

maar het is  niet dat je zegt een boek, magisch universum heet het en dan lees ik dit….en dan 

lees ik dit..zo, ik weet het. Waar wij het over hebben is niet een boek dat contact waar we 

over spreken dat wordt gelegd. Als er contact gelegd wordt dan is het niet een boek wat je 

dicht doet. We hebben het nog niet gehad over de andere kant van de ontmoeting.  

I: de hele matrix komt dan toch te vervallen? 

M: dat weet ik niet want we moeten  even naar de feiten kijken want we weten niet wat hier 

gebeurt. 

I: ik heb het idee dat dit voor het eerst is in werelden dat dit gebeurt. 

M: er ontbreken dus dingen, er ontbreken in het collectieve bewustzijnsveld waarin wij 

leven dingen, de tijdlijn die we doorlopen, in deze tijdlijn ontbreekt die informatie. En om 

het eigen bewustzijn daar meer te repatriëren aan de binnenkant, dat je steeds weer naar 

binnengaat en dan afwezig bent aan de buitenkant, kan het dus ook niet plaatsvinden. Dus 

er is een heel diep besef nodig wat jij eigenlijk aan meerwaarde hebt voor die andere 

intelligenties van ambassades van de VN. Want dat is hoe andere intelligenties kijken, die 

hebben nl helemaal niets met overheden, ook niets met ambassades van de VN en militaire 

industrieën, die hebben een totaal andere zienswijze, het gaat om totaal iets anders en toch 

is er op aarde iets niet wat zij nodig hebben om dat contact te leggen…openlijk. En dat zijn 

betrouwbare partners, die gaan voor datgene waarvoor ze zeggen dat ze staan en geen 

prietpraat, geen nonsens, dan komt het er heel erg op aan dat je volwassen je bewustzijn 

inzet met een heel diep voelend veld en dat je daar staat en dat je er ook niet meer voor 

wegloopt. Dat je niet lid wordt van en clubje , dat je niet lid wordt van een sekte maar dat er 

een eenkracht is wat zich verbindt met elkaar waarbij je allemaal voelt en weet, hier gaat het 

om. 

I: maar misschien als je dat contact legt, dan voelt dat ook sterker? 
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M: dat contact wordt pas gelegd als dat besef er helemaal is. 

I: ik vind ook dat dat besef, dan komt van chaos, van ontmanteling, van regering en van 

systemen. Als ik om me heen kijk en naar mezelf, dan is er daarin niemand die weet als hij in 

het bos loopt , hoe hij z’n eigen eten moet vinden. 

M: Nee. 

I: ja en dat is ook belangrijk, als het echt gaat gebeuren dan is dat toch handig om te weten, 

maar ik zie dat niemand doen. 

M: maar misschien is het wel op de manier waarop het zich gaat ontplooien, helemaal niet 

van toepassing. We hebben  natuurlijk tientallen jaren gehoord dat open contact er aan gaat 

komen, disclosure van buitenaf, winkels gaan dicht enzo, maar het werd allemaal 

geprojecteerd op ons beeldscherm. Op de een of andere manier zijn we er zelf nooit 

onderdeel van, op de een of andere manier gebeurt het van buitenaf, op de een of andere 

manier zijn het andere mensen die dat introduceren, maar de kwantumwetten laten ons 

zien dat het contact en iets wat verandert in het veld, alleen maar verandert door diegenen 

die erin kijkt en daarmee verbindt. 

I: daarvoor ben ik hier. 

M: ja. 

I: om me met dat veld te verbinden. 

Open contact in een zwaar belegerde wereld is geen sinecure 

M: die 2 partijen  die onder water of door bergen heen een tunnel graven, die grote 

machines, dan zie je de teams daarachter en dat duurt soms jaren, groepen erachter die 

puin afvoeren en om ook de tunnels die gemaakt zijn te verstevigen zo dat het nooit meer 

instort en dat het een doorgang is, het zijn ook energievelden/portalen die naar elkaar toe 

werken en dan komt het moment dat het contact tot stand komt. Dat is niet één partij. Wij 

hebben een beeld van een superieure intelligentie die met peanuts hierzo in deze verdieping 

van deze werkelijkheid zo binnenkomt en zo even opent, maar de waarheid daarachter is dat 

dit een zwaar belegerde zone is waarin wij leven met enorme belangen die door allerlei 

andere intelligenties wordt verstevigd. Om hier te komen en contact te leggen met het 

bewustzijn van Gaia, van jou, is er een gigantische aanzet nodig om hier überhaupt contact 

te leggen. En ga er maar vanuit, vanuit de chronologica vanuit je hart dat deze intelligenties 

zo intelligent zijn dat ze door tijdlijnen heen kunnen zien waar de momenten zijn voor dat 

contact en dat ze het contact alleen aangaan met die mensen die hen niet voor schut zetten 

door te zeggen: ”dit was een fantastische ontmoeting, het doet me goed en nu ga ik 

boodschappen halen bij AH”.  Want dat contact dat er komt is niet zomaar iets, dat zet alles 

op zn kop, alles gaat open en er wordt ook heel wat er achter ligt aan samenwerking, dat is 

de voorbereiding die we heel diep voelen in ons zelf. We zijn niet zomaar mensen van deze 

wereld. We komen hier ook iets doen. Op het moment dat er contact komt, wat dan? Daar 

gaan we het zo verder over hebben. 
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I: nou gaan we koffiedrinken maar ik moet wel lachen want dat is ook zo in het echt, het 

bouwt spanning op. 

M: het is ook lekker dat dit zo is, er zit nl een blokkade op het bewustzijn van de mens 

gebouwd en ik ben echt niet tegen spiritualiteit maar als er iets is, dat moet gewoon aan de 

kant. Contact met een Engel leggen is ultiem maar ik heb vaak aan mensen gevraagd als het 

contact gelegd is, wat dan? Ja, dan is er liefde. Ja maar wat dan? En dat is ook voor de 

intelligenties die ons bezoeken en ook onze familieleden en grote kosmische broeders, 

bevriende naties van andere sterrenstelsels; wat dan als het contact er is, wat dan? Wij 

hebben niet in de gaten waarom ze hier überhaupt zouden komen en wat ze hier zouden 

komen doen. Wij hebben nu zelf een beetje in de gaten wat er hier niet klopt in deze wereld. 

We komen iets heel fundamenteels brengen, met elkaar, maar op het moment dat het 

contact er komt, wat dan? Wat gaat er dan gebeuren? Gaat het alleen om het contact? Ik 

heb heel veel Ufo groepen en Niburu groepen en alles bijgewoond en er wordt alleen 

gezweefd over het contact, alleen het contact. En dat is mooi hè, maar het gaat om veel 

meer. Je bent jarenlang bezig met contact en dan is er contact en wat is er dan voor contact? 

Als we elkaar nou tegenkomen, deze morgen zijn we elkaar nog tegengekomen en dan is er 

contact en wat dan komt is dit wat er uit voortkomt. Het moment van contact wordt gevolgd 

door xy ` xy en de rest, het contact is alleen maar het startpunt en in de beetje niet 

volwassen spirituele groepen…en dit klinkt heel pittig voor heel veel mensen dat ik dit zo 

zeg…maar toch zeg ik het zo om het onderscheid daar heel eventjes in aan te brengen, wordt 

het contact als het ultieme te behalen  middel gezien en zolang dat zo wordt gezien dat het 

gaat om het contact  en dan hebben we contact en dat is het, dan komt er helemaal geen 

contact want de groepen die uit allerlei verdiepingen  heen van de werkelijkheden en grote 

reizigers zijn door allerlei tijdslijnen, die gaan daar helemaal niet voor komen. Die komen nl. 

voor al het werk wat er daarna mogelijk is en dat is niet te doen vanuit wat wij nu zijn, 

Daarom moeten we ons voorbereiden als ……….(onverstaanbaar) in het teken van de Task 

Force om die echt uit te rollen. 

I: ik had wel vermoed dat ik de eerste paar maanden helemaal gek zou zijn en dat mensen 

me echt moeten verzorgen. Het kan zo overweldigend zijn dat ik niet mijn boodschappen 

kan doen en kan koken. 

M: dat vind ik een hele wijze opmerking, dat kan nl best, het hangt van je psyche af. Daarom 

moeten we ook leren te werken en te functioneren in de psychische shockmomenten die nu 

ontstaan zijn in COVID, dat kan nl werken in ons voordeel. 

I:ik herken nu dat in de spirituele groepen  zijn was om me goed te kunnen voelen, ik merk 

de verandering dat het naar binnen gaan dat ik de laatste jaren deed was om met de 

buitenwereld om te kunnen gaan en nu voel ik ook een beetje die angst van wat dan, kan ik 

dat, wat gebeurt er dan allemaal? Waar gaat het nu werkelijk om? 

M: het is ook best wel een spannend punt hoor, want als je dan hier naar toe gaat dan kom 

je erachter dat er heel veel dingen zijn, ook al gebeurt het uit liefde, maar dat er heel veel 

dingen gebeuren die eigenlijk niets te betekenen hebben op dat kwantum gebied van 

contact. Het is heel lekker om dat binnenin te doen, en het is echt heel mooi en ik hou van al 
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die mensen maar de stap om daardoor heen te gaan naar de Task Force, naar het werk, het 

echt contact leggen. Als jij contact hebt net die andere intelligenties, met menselijke 

beschavingen uit andere sterrenstelsels, vanuit ons eigen sterrenstelsel uit een andere 

verdieping, als er daar contact is dan merk je dat het contact helemaal niet gaat om een 

good feeling moment, dan is er iets heel anders aan de hand en dat brengt ons terug naar 

een heleboel oude kennis die zich ontsluit in onszelf. Daar gaat kennis open. Daarvoor zijn de 

Task Forces , dat is niet zomaar tak – tak. Je kunt je voorstellen dat de 1e blanke mensen in 

Afrika kwamen, dat er een shock plaatsvond, zowel bij de donkere mensen als bij de blanke 

mensen. Het heeft een enorme tijd nodig om met elkaar in contact te komen om elkaar ook 

te gaan voelen. Laat staan dat je elkaar  wat vertelt over wie  je bent en dat je ook de 

technologische  voorsprong die de westerlingen dan hadden, dat je daar iets van kunt laten 

zien, dat die mensen daar ook iets mee kunnen doen. We praten hier over een verschil van 

enkele honderden miljoenen jaren evolutie dat niet te overbruggen is. Wat nu nodig is dat 

wij ons gaan beseffen dat het echt een taak is om dit te doen en dat het een liefdevolle taak 

is en dat het gebeurt alleen maar als jij je er toe zet en dat het een feitelijke gebeurtenis is. 

Het heeft een hele diepe impact. Nu gaan we koffiedrinken.  

(pauze) 

Lekker lachen om een hele grote gebeurtenis met elkaar want jongens, het is echt zo 

ontzettend groot waar we voor staan en wij hoeven het buitenaards fenomeen ofwel 

contact met andere bezoekers, hoeven we niet meer alleen in de binnenkant neer te zetten. 

De training daarin zullen we echt intensief door moeten gaan in jezelf en ook gewoon met 

elkaar is dat heel goed omdat ook wereldwijd  te doen in zelfbekrachtigingsmeditaties. 

Daarbij moet het bewustzijn bevrijd worden van elke vorm van spiritualiteit … jij vroeg net 

…wel of niet geschikt…iedereen is geschikt maar het is heel belangrijk en dat is ook echt de 

boodschap die ik hier ook kom brengen als wezen die ben en echt niet om dat ie van grotere 

betekenis is maar gewoon omdat die waardevol is….bewustzijn moet schoon zijn, leeg zijn 

van spiritualiteit, omdat alles wat er is als spiritualiteit in zit, verpakt in ons bewustzijn, 

speelt mee in de manier hoe wij contact leggen als het ware. Dus alles wat er in ons 

aanwezig is kan worden ingezet door de matrix om manifest te krijgen in de materie. Dus 

ben jij bezig met een specifiek onderwerp dan is dat als het ware ook dat je eigen bewustzijn 

niet schoon is maar dat is een bewustzijn dat je hebt geleerd. En een aangenomen 

bewustzijn is niet een eigen autonome frequentie van binnenin jezelf. Dat is een model van 

iets anders. Je kunt je er heel senang bij voelen, maar het is toch iets van een ander. En op 

het moment dat er informatie in zit van iemand anders dan neemt jouw eigen vermogen, je 

krachtveld, je eigen autonome bewustzijn neemt af. 

Nou komt het er dus op aan dat het leggen van open contact en ook de invloed die wij 

hebben met ons bewustzijn hoe informatiegolven zich bewegen, valt en staat bij de kracht 

die wij in onszelf dragen. Dus als je modellen in jezelf draagt, wat niet van jou is maar 

aangenomen dan neemt je kracht af en zit je in het informatiebewustzijn van iemand anders. 

En dat zijn feitelijk de intelligenties die de mensheid niet in contact willen laten komen met 

de grote kwantumkosmische allianties. 
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Dus de hele” brug” van spiritualiteit, dus ook karmische modellen, engelen, alles moet 

eigenlijk aan de kant, alles moet weg, Jezus, Boeddha, het gaat niet om goed of fout, het 

gaat om, zet het maar gewoon weg, laat het helemaal niet meer meewegen, kom maar 

helemaal in het Nu terecht, in het hier, wie jij bent, wie wij samen met elkaar zijn, waar we 

voor staan, laat dat helemaal opengaan, opengaan  en als dat wat er dan overblijft is iets 

modelloos maar dat is alleen maar je eigen vermogen en vanuit dat stuk is je eigen 

vermogen het meest schoon, het meest zuiver. Je hebt geen gereedschappen meer van een 

ander, alleen van jezelf. En schoon bewustzijn heeft de grootste kracht als kwantum-

bewustzijn om een draaggolf te laten veranderen naar iets anders.  

Natuurwetten en de zwaartekracht 

Nou wij hebben hier te maken in onze werkelijkheid met allerlei wetten hè, natuurwetten. Je 

neemt gewoon als voorbeeld: zwaartekracht. Zwaartekracht is een natuurwet die eigenlijk 

niet wordt begrepen. Door geen 1 fysische natuurwetenschapper wordt zwaartekracht 

begrepen. Hij wordt wel uitgelegd, maar als je er heel diep met natuurkundigen over gaat 

spreken en dat schrijven ze eigenlijk zelf ook, is dat ze het eigenlijk niet precies weten omdat 

ze het alleen maar kunnen meten op de aarde en op de maan hebben ze het gemeten en 

eigenlijk dat nog steeds onder  invloed staat  van de aarde. Dus ze weten niet precies wat 

het nou is. Ze weten wel dat het verbonden is aan massa maar ze weten niet wat het is. Ze 

weten wel dat het te maken heeft met zwaartekracht met de valsnelheid en de rotatie van 

de aarde. Ook met plus en min kernen zeg maar, maar wat het nou precies is, je kan wel 

zeggen waar het mee te maken heeft, maar wat het is dat weet niemand. Dus ons is geleerd 

dat zwaartekracht een natuurformule is terwijl bijvoorbeeld yogi’s zich kunnen losmaken van 

zwaartekracht. Die gaan zweven, die gaan omhoog. Het enige wat daar verschilt is dat die 

persoon daar binnenin helemaal schoon in zichzelf is, in bewustzijn, alleen daar in een totale 

bewustzijnstoestand van ruimte naar het zelf toe en daarmee zichzelf ervaart en een andere 

natuurwet als het ware laat ontstaan. De gedachte van het 1 komt te vervallen en daarbij 

komt iets anders in de plaats. Want een yogi doet dat ook om als het ware te leviteren. Het 

ene is dat degene die het niet kan, dat is niet dat hij niet kan mediteren, degene waarbij het 

niet lukt is degene die gelooft in de zwaartekracht. Dit is een programma, dit is geen geloof, 

het weten in de mind dat zwaartekracht niet anders kan functioneren dat dat informatieveld 

dus de wet van de zwaartekracht in tact is in die persoon zijn of haar werkelijkheid. Degene 

die gaat leviteren zit niet gekoppeld aan het weten van die zwaartekrachtwet. Die maakt zich 

daar los van. En dan komt er een andere reactie uit het veld, een ander informatieveld komt 

in beweging en die overruled als het ware die eerdere andere gedachte. Hé dat is interes-

sant, het draait dus echt om bewustzijn.  

I: er moet wel iets in de plaats komen?  

M: in principe moet er iets in de plaats komen en wat er voor in de plaats komt door schoon 

bewustzijn is een kwantumwerkelijkheid, is een kwantumnatuurwet.  Dus het hele veld waar 

we in leven, dat is wat we geleerd krijgen he, buitenaards contact is er niet, als het er wel is 

is het eigenlijk een verhaal van zus en zo en hier en daar en als er contact komt dan komt 

disclosure, dan wordt het geopenbaard buiten jezelf. Maar nu blijkt en dat is de 

werkelijkheid waar wij in verkeren, nu blijkt dat het hele informatieveld waarin wij leven, 
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waarin het zich allemaal zou aankondigen dat dat het niet is. Het blijkt dat wij, als 

contactleggers, als een ambassadegroep mensen innerlijk in onszelf het informatieveld 

waarin wij leven als het ware laten ontspannen. Wij gaan onszelf anders ervaren. Wij krijgen 

er zelfs een fenomenale plek in, in het leggen van contact. Het gaat namelijk via jou! En met 

een groep mensen ook samen en vaak ook met de hele mensheid, maar het leggen van 

contact gaat via jou. Daarmee verandert het hele informatieveld. Het ene veld is dat het van 

buitenaf moet gebeuren en een andere  vertelt hoe het moet en die laat het ontstaan. En 

dat is een geleide gedachte van een andere intelligentie en het andere is het zelf binnenin, je 

eigen beeld, je eigen gevoel, je eigen weten. En dat is een instructie aan het veld waardoor 

het veld kwantumdeeltjes laat vloeien waarop die intelligentie kan reageren. Levend 

bewustzijn. Niet op het denken van wat je denkt wat het is. Dus ieder zijn wel of niet valt en 

staat aan de hand van jouw eigen bewustzijn.  

I: is dat het veld dat bijvoorbeeld hoort bij… Die liet olie, die manifesteerde olie uit zijn 

handen of geluid uit steen. Of andere guru’s misschien die ook iets lieten ontstaan? Is dat 

hetzelfde als dat jij zegt dat je eigenlijk niet, dat je los komt van de zwaartekracht en dat dus 

al die natuurwetten vervallen? Of als je mensen die je wel eens op tv ziet die ineens iets 

manifesteren?  

M: er vanuit gaande dat wat je te zien krijgt dat dat geen truc is, dan komt het voort uit het 

kwantumbewustzijn van de ander. Ja en dan is het maar net voor jou, hoe ga je dat zien. 

Want het is alleen een waarneming in jouw veld! Want jij kijkt er naar. En als je het ziet als 

een wonder, dan zal het ook slechts de ander alleen maar gegeven zijn om dat te verrichten. 

Dus het effect van “ahhh”. Voel je eigenlijk jezelf kleiner en zit je dus geframed in je oude 

denkveld.  Zo snel gaat dat.  

I: zo snel gaat dat hè. Jeetje mina. 

I: maar die personen hebben dan wel  dat (knip met de vingers) gevonden om dat te 

bewerkstelligen. Of…wat jij net uitlegt.  

M: dat weet ik niet want ik weet niet met welke krachten die mensen functioneren. Ik kijk 

eigenlijk alleen maar naar wat er met jezelf gebeurt. Wat er in jou gebeurt op dat moment.  

I: Ja, ik heb ooit eens tegen jou gezegd ken je transcendente meditatie? Nou, ik heb dat dus 

ook beoefend heel veel jaren en dan die wat jij vertelt dat je kunt leviteren. En dan gebeurt 

er iets inderdaad in je hoofd komt er, net of er iets helemaal vrij komt en dan kun je dat 

gewoon. En dat vindt je dan heel normaal dan. Dan kom je in 1 keer zo van dus ik denk dat 

dat is wat jij bedoelt hè?  

M: ja, maar daarbij is er geen sprake meer van een denkveld van hoe het daarvoor was. 

I: Nee dat is juist het mooie want dan kom je in een ander veld, dat voel je ook heel goed 

ruimte en je weet gewoon dingen en dat is normaal, dat is heel normaal en fijn.  

M: ja. Er zijn dus mensengroepen op deze aarde zich heel sterk bewust geworden en ook 

heel veel mensen worden zich daar van bewust dat er een enorme vervuiling is in het 

bewustzijn en dat dat schoongepoetst moet worden. Zijn heel veel mensen bewust van 

geworden daardoor, kijk maar gewoon naar jezelf, daardoor ga je jezelf stapsgewijs anders 
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ervaren. En je merkt ook hoe dat nog pingpongen is tussen al die verschillende stukken, 

maar je merkt ook van wacht even, ik ben dus eigenlijk een heel ander persoon dan dat ik 

dacht dat ik ben. En ik zie ook dat de werkelijkheid anders in elkaar zit.  

De werkelijkheid zoals je hem nu ervaart, in jezelf, is heel anders dan bv pak hem beet 5 jaar 

terug. Dat is een wereld van verschil. Ik zeg maar even 5 jaar. Er zijn misschien mensen waar 

het 300 jaar geleden was, mag je als compliment zien hè maar dus je bent veranderd. Dus 

doordat jij zelf verandert en de werkelijkheid anders ervaart, zijn er ook andere dingen 

mogelijk. En dat is een doorbraak die zo groot is dat het contact dat eerst niet kon 

plaatsvinden, nu wel kan. Dat is ook de voorbereiding die we steeds hebben gemaakt.  

Wereldwijd.  

I: maar dan is het ook wel raadzaam om bezig te gaan met  levitatie of vuurlopen of op prana 

leven of zo?  

Deze tijdlijn is een gekaapte tijdlijn 

M: nee. Is helemaal niet belangrijk. Totaal niet. Nee. Wat hier belangrijk is, is dat we goed 

beseffen dat de tijdslijn waarin we zitten, een gekaapte tijdslijn is waarin we ons juist 

moeten blijven ervaren zoals we ons vroeger ervoeren. Dat het belangrijk is om te beseffen 

dat een tijdlijn waarin we nu leven dat dat een bewaakte tijdlijn is door intelligenties waar 

wij ons als mensen steeds blijven ervaren zoals we deden. Dus dat we steeds terugvallen in 

het beeld van , binnen het frame van de geleide gedachte van wie je denkt dat je bent. Dus 

je kunt ook denken dat je met buitenaardse dingen bezig bent, dat denk je en dat voel je van 

binnen, maar aan de buitenkant waar het contact tot stand moet komen stap je steeds in het 

oude stuk van je persoonlijkheid.  En daar gaat het contact plaatsvinden dus daar moet de 

training op gericht zijn met ons bewustzijn. 

I: dus het hangt er van af waar je bewustzijn is, in welke tijdslijn je zit.  

M: eigenlijk wel. Zo kun je het vertalen ja.  

I: ik heb gemerkt dat, ik ging een keer wandelen in het bos met mijn jongste dochter en we 

zeiden van nou we gaan wandelen, we gaan ieder vanuit ons eigen veldbewustzijn. Eigenlijk 

zo, heel luchtig. En we waren in dat bos het was heerlijk. Was het gewone bos, maar het was 

het niet. Het was een ander bos. Op een gegeven moment zei ik:” oh volgens mij loopt er 

een wolf mee”. “Nee zei ze, mijn dochter, een hele groep wolven”. Oh ja. Op dat moment 

waren er 4 buizerds boven ons. Die echt zo rondjes maakten boven ons. Heel hard riepen. En 

we voelden echt een contact en die wolven liepen gewoon mee. Het was een hele andere 

wereld. Het was een …. de herten, die hebben de hele tijd meegelopen. Die liepen gewoon 

een stukje voor ons uit. Ik heb zo foto’s kunnen maken. We hebben echte de hele middag 

terwijl, het is, je bent dan in die andere tijd, in een andere tijdlijn op deze wereld.  

M: er zijn dus mogelijkheden die er daarvoor niet waren. Het gaat om mogelijkheden. 

kwantum is mogelijkheden openen.  

I: het gaat vanzelf dan. Als je het bewust opent.  
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Het collectieve bewustzijn: de Cloud 

M: we hebben dus 2 stukken, een innerlijke bewustzijn en een extern bewustzijn en extern is 

het denken. Terwijl we allemaal in onze lichamen zitten moeten we ons denken zien als een 

soort opslagmedium. Er is een collectieve netwerkintelligentie, biologisch is dat gewoon een 

feit dat elke levensvorm dus een eigen intelligentiebewustzijn heeft. Dus wat wij samen 

denken, dat noemen wij dan een collectief bewustzijn, je kan het ook de Cloud noemen he. 

En we hebben een menselijke Cloud waarin informatie wordt opgeslagen. In het hele 

denkveld van de mensheid, in het hele denken, is niet aanwezig dus eigenlijk afwezig, de 

mogelijkheid om buitenaards contact feitelijk fysiek te ervaren met een groepje mensen. Die 

is er niet. Ik heb het echt over ontmoetingen zoals wij met elkaar zitten, in contact. Met 

mensen uit een ander sterrenstelsel die misschien net even ietsje groter zijn dan wij maar 

dat is in het collectieve neuraalnetwerk, in de intelligentie van de mens in het fysieke 

bewustzijn afwezig. Nou loopt er een monitorprogramma loopt er om dat in de gaten te 

houden,dat alles wordt gezien en gevoeld om te kijken dat dat netwerk dat 

intelligentienetwerk schoon blijft van die informatie. Die mensen mogen wel allemaal aan de 

binnenkant bezig zijn maar waag het eens om dat contact aan de buitenkant tot leven te 

roepen, want dat willen ze niet want gebeurt er als jouw denken verandert door de ervaring, 

nou gaan we weer een stap verder, als jouw denken verandert door de ervaring, verandert 

jouw hele bewustzijn van jezelf. Je krijgt een andere task, een andere taak in jezelf. Je bent 

feitelijk in contact met een andere intelligentie. Je hebt informatie met hen, uitwisseling. Je 

doet zelfs mee in een bepaald programma, kosmisch programma. Je leeft niet hier op de 

aarde als daarvoor. Je leeft wel op de aarde maar je bent echt als overgang als in transitie 

ben je bezig. De contacten intensiveren zich. Het is niet zo maar even een kopje koffie en 

een aai over je bol en een meditatie maar er is heel wat aan de hand. Het krijgt een hele 

andere betekenis. Op dat moment dat dat gebeurt, ook met een groep, als een soort 

werkgroep die daar in kanaliseert, die daar in beweegt, feitelijk heb ik het over jou, ik blijf 

het benadrukken, op dat moment verandert er iets in de intelligentie van jou. Als jouw 

intelligentie verandert naar openlijk contact met een andere intelligentie, verandert jouw 

aardse intelligentie van je lijf. Kun je dat voorstellen?  

I: Ik heb ook zo veel helikopters de laatste tijd gezien…….  

M: Ja er loopt een zwaar bewakingsprogramma hier over heen. Wendy en ik merken in ons 

leven wat voor ‘n onveiligheden er rond om ons heen afspelen, nou en of. Dat is gigantisch. 

Maar wij zijn veilig want wij hebben een heel diep veilig bewustzijn in ons. Maar het is niet 

niks hoor wat er allemaal gebeurt. 

I: Maar je ziet het wel dan? 

M: Ik zie gewoon waar we mee bezig zijn. Even terug naar dat collectieve veld, zodra er iets 

verandert in jouw intelligentie dan wordt dat doorgezet zeg maar in de Cloud. Als er 1 

persoon is of een groepje mensen die een feitelijk contact heeft met een groep andere 

sterrenreizigers of dat nu mensen zijn of niet dat maakt nu niet uit. Ik hou het bij mensen 

omdat de eerste contacten zoals het er nu naar uit ziet echt zullen plaatsvinden, dan zal de 

intelligentie van die mensen zorgen voor een totaal andere manier hoe ze zichzelf ervaren 
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en ze krijgen kwantumreacties in het veld. Dus in deze werkelijkheid en komen er andere 

natuurwetten tot leven alleen maar omdat ze zichzelf niet meer ervaren als aardse mensen 

maar ineens beseffen ze zich, ik heb contact met andere sterrenstelsels en je voelt dat je niet 

meer aards verbonden bent maar in 1 keer gebeurt er iets, boem, daar krijg je kippenvel van, 

dat gaat door je hele lichaam en voorbij het lijf en een heel energieveld gaat daarbij aan en 

emoties komen daarbij vrij waarin je voelt waar je mee bezig bent en niets is meer hetzelfde. 

Op basis van die verandering van dat informatiebewustzijn in jouzelf reageert het veld 

waarin jij leeft ook anders, dus de wet van hoe jij zwaartekracht altijd hebt gezien is weg 

omdat jij anders kunt zien maar dat is alleen een voorbeeld van hoe je kunt zien.Er komen 

hele andere communicaties tussen jou en het veld in beweging. Hele andere intelligenties in 

GAIA worden wakker waar jij mee contact kunt krijgen. En dat is zo diepgaand en dat willen 

bepaalde machten en krachten die willen dat niet. Die willen niet dat die deur opengaat. Ze 

willen niet dat de doos van Pandora opengaat. 

I: word je dan beschermd? 

M: Je wordt beschermd als je schoon bewustzijn hebt. Dat zijn hele interessante vragen 

want wat gebeurt er, wie kan jou beschermen op dat moment. Dat is dus de training die er 

nodig is voor jouzelf. En ook als er 1 persoon is met wie er wat gebeurt, dat de crew 

eromheen volwassen niet weg fladdert van dat moet jezelf maar oplossen. Nee, een 

volwassen crew die zegt “hé dit is wat er gebeurt hopsa naar binnen toe, HOOFD, LICHAAM, 

HART naar buiten toe en ROCK SOLID sta je daar en ben je daar aanwezig en observeer je 

met je bewustzijn heel rustig en krachtig in vertrouwen de ander en je ziet dat wat er bij de 

ander gebeurt,  gewoon in 1 keer binnen 10 sec wegebt want dat is ook een informatieveld. 

Stel je voor dat je in de stress schiet, stel je voor je krijgt ergens pijn of er begint iets te 

schokken of te rammelen, ik noem even een paar voorbeelden. Het gaat om kwantum- 

fysische ondersteuning met je bewustzijn,het zijn bewustzijnsondersteuningen. Daarbij zul je 

een gigantische dosis volwassenheid nodig hebben. En geen geneuzel in allerlei toestanden, 

Oh van ik ga naar binnen en binnenin is het licht, nee jongens buiten gebeurt het. We zijn 

bezig in deze verdieping. Deze verdieping van GAIA is belegerd. Deze  verdieping mag open.  

Safiriaanse mensen en het reageren door de natuur 

In deze verdieping zitten wetten opgeslagen die moeten nog losgetrild worden en dat kan 

alleen om daarin andere mensen te laten komen bv mensen van Safira te laten komen van 

het Safiriaanse sterrenstelsel. Als je bij hen bent, als je ze zou kunnen zien, dan neem je waar 

dat de hele natuur eromheen mee beweegt op de aanwezigheid van hen. Wij lopen tussen 

de bomen door als mensheid en de bomen waaien door de wind. Als die mensen komen, 

dan zie je dat de hele natuur reageert. Je ziet leven in de struiken je ziet dat het beweegt. 

We praten maar even van hoger en lager in deze opzet. Een hoger emotioneel bewustzijn, 

een schoon bewustzijn, krachtig, laat het informatieveld weten dat het aanwezig is. Dat zie 

je ook. Waar zij zijn daar zie je dat de insecten er zijn dat de natuur reageert, de bladeren, je 

ziet beweging van GAIA en dat is iets heel bijzonders voor ons. Omdat wij onderhevig zijn 

aan de natuurwetten van de aarde, of je er nu wel of niet bent het waait toch wel. Maar  
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waar wij het over hebben is dat de natuurwetten zich laten gelden op jou, wie jij bent. Dus 

als je ergens gaat liggen en het waait daar en je bent ontspannen dan stopt het met waaien, 

daar. En als het bewolkt is en je hebt even zin om lekker te genieten van de zon dan is er op 

die plek zon, dat is kwantumfysica. Is volledige  communicatie tussen jou en het veld. 

Waar we nu over praten is open contact leggen op deze aarde, fysiek contact en dat moet nu 

eigenlijk ook gaan gebeuren omdat er heel veel dingen aan de hand zijn nu omdat te 

beletten. Zoals bv het Covid 19 programma wat gelanceerd is. Het is natuurlijk een 

programma wat heel veel verschillende agenda’s invult, voor de machten, banken, 

regeringen en farmaceutische industrie en ga zo maar door maar het is ook allemaal in de 

verpakking van de aarde. We moeten even kijken wat er gebeurt. 

Openlijk contact vanuit de Container (overheid) 

Wij worden gemonitord als aarde en er wordt naar ons gekeken dat ons bewustzijn zich niet 

moet verruimen naar een eigen zelf scheppende kracht. We moeten ons bewustzijn niet LOS 

maken niet uit de container stappen van ons denken. We moeten erin blijven (van hun). Wat 

er nu gebeurt is dat vele mensen eruit aan het vloeien zijn. Dus waar is de agenda op gericht, 

de dingen die nu gebeuren dat de mensen weer terug worden gezet in een container 

denken. Ze zien dat het moment van OPENLIJK CONTACT is AANGEBROKEN. Dus wat doen 

ze, ze gaan ons geven wat wij zelf moeten doen door buiten die container te komen. Dus 

binnen de container zal er openlijk contact komen. Maar niet door jou en daar heeft Covid 

19 mee te maken. 

I: Kun je het uitleggen? 

M: wat heeft die Covid 19 gedaan, eigenlijk een soort psychische schok voor de mensheid. 

Hoeft niet perse jullie te zijn. Maar we hebben het allemaal gemerkt en soort psychisch 

effect dat opeens alles anders is, kan niet waar zijn. Dat duurt een paar weken en dan neemt 

het af, heel apart. Dus er is een soort shock nodig die ebt een paar weken door en dan 

neemt hij af. Dan komt erna weer wat anders. Dan wordt die opgevoerd en die shock zal veel 

groter zijn veel krachtiger, boem weer uit de container uit de shock en dan kom er nog 1 aan 

en die 3e zal heftiger zijn uit je identiteit weg en hoppa gebeurt er iets en ga je weer die 

container in. Op 9/11, waren 2 wolkenkrabbers ingestort en de hele wereld verkeerde in 

shock. Iedereen zei:“ons leven zal nooit meer hetzelfde zijn”. Mensen zaten in een 

psychische shock, dat kwam door het intelligentiesysteem. Dat wordt gelanceerd via de 

televisie. Duizenden mensen zien de TV (dat wordt geupload in het intelligentiesysteem hoe 

de mind functioneert) en iedereen ervaart de shock,  of je er nu bij was of niet,  je ontvangt 

hem wel. Deze shock die plaatsvindt, dat openen van bewustzijn, dat wordt gedaan, bewust 

om ons klaar te stomen voor contact met andere intelligenties. 

I: dus de shock is positief?? 

M: In het Pentagon worden de files al opengegooid er worden dossiers naar buiten gegooid 

dus het wordt al helemaal opengemaakt maar dat is omdat ze de mensen IN die container 

willen houden, want ZIJ gaan het voor ons doen. 

I: dus ze leiden je weg? 
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M: dus de macht die de aarde belegert gaat zich zo exposen via een ingeleide omweg om 

eigenlijk dat te laten gebeuren wat je ziet gebeuren maar je zit nog steeds in jouw container. 

Dus je bent een onderdeel van het openen van buitenaardse files je bent een onderdeel van 

het vrijgeven van de info dat de aarde bezocht werd door buitenaardse intelligenties, zo 

willen ze het gaan brengen, en dat het contact opnieuw zal plaatsvinden wordt allemaal 

georkestreerd maar daarbij ben je een DEELNEMER in de CONTAINER want je kijkt ernaar 

vanuit jou PERSOONLIJKHEID want het wordt voor jou gedaan. En dat is iets ANDERS dan dat 

JIJ CONTACT LEGT! Probeer even goed te kijken naar het verschil. 

Open contact vanuit jouw kwantumfysich bewustzijn 

Het ene wordt georkestreerd en het is hartstikke echt want het wordt aangekondigd, want 

onze psyche wordt voorbereid op het openlijk contact leggen. Maar we hoeven het niet zelf 

te doen. Het zijn de machthebbers die zichzelf gaan laten zien. Ze gaan er dus een kaart 

voorleggen om te voorkomen dat mensen zoals jullie en velen mensen op de wereld dat 

contact vanuit ZELF laten ontstaan dus kwantumfysisch. Dus eigenlijk gebeurt er helemaal 

niets. De natuurwetten zullen niet in werking komen, de kwantum wetten. Waarom niet, de 

gewone natuurwetten blijven intact. Omdat iedereen zichzelf op dezelfde manier blijft 

ervaren. Maar het is juist de bedoeling om naar kwantumbewustzijn te gaan. Dan moet je uit 

die container gaan. Je kunt de container alleen maar zelf uit… En nu ga ik het nog een keer 

zeggen: 

ALS jij de handen ZELF schudt met een intelligentie van een andere wereld, dan en slecht 

dan, als er echt contact is zal er zo’n grote verschuiving in jou plaatsvinden dat je nooit 

meer binnen de container kan terug keren!!! En dat willen ze voorkomen. 

Iemand: er zijn veel mensen die zien dat het georkestreerd is. 

Steven Greer en het Disclosure programma 

Ik heb op mijn manier een heel onderzoek gedaan naar het DISCLOSER programma van 

STEVEN GREER, die trouwens heel goed werk heeft verricht, maar ik kan je op voorhand 

zeggen het is een agenda die wordt uitgerold. Dit zijn de laatste troefkaarten dat een 

openlijk contact vanuit de mensen ZELF plaatsvindt. Alle mensen die met Discloser bezig zijn 

en dat zodra de profetie wordt ingeleid, en dat het contact er is, en ze het zien gebeuren,  

maar ze doen het niet zelf, dus via de televisie, dat ze razendsnel weer terug in de container, 

achter hun beeldscherm zitten en zeggen zie je wel, het vindt plaats, wat heerlijk.. maar dan 

dik vet in het programma van de container zitten. Ze zitten niet in een kwantum kosmisch 

bewustzijn. Ze zitten gewoon als mens te kijken in het script. En dat is waar het hier om gaat. 

Dan zit je dus in een tijdlijn te kijken en komt er geen verandering. Terwijl de verandering 

alleen maar plaatsvindt als hij plaatsvindt van buiten de container, als jij jou zelf dus anders 

ervaart. 

Na Contact ben je nooit meer hetzelfde 

Als jij nu contact krijgt op dit moment met een man uit een ander sterrenstelsel die met een 

gigantische alliantie aanwezig is, niet buiten de aarde maar die zich ophoudt in een nano 
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seconde, hier tussen het veld in en deze persoon laat zich hier zien en stelt zich voor en kijkt 

jou gewoon aan en gaat met jou in gesprek in jouw eigen taal omdat ze alle talen van de 

werelden kennen en de intelligentie en het bewustzijn heeft zo’n impact op jou want je kunt 

het eigenlijk niet bevatten wat er gebeurt op dat moment en erna, ben je nooit meer wie je 

was want je hersenen kunnen het niet reproduceren. Die kunnen er niets mee. Het is heel 

erg belangrijk om het moment van contact leggen als doorslaggevend momentum te zien om 

kwantumbewustzijn te laten ontstaan en eigenlijk komt dat pas opgang als jij jezelf anders 

gaat ervaren, letterlijk. En daarom is het contact, omdat ik er mee bezig ben en 

waarschijnlijk ook anderen op de aarde, ik heb ze alleen nog niet horen spreken. Jullie wel, 

want jullie zijn ook die mensen maar ik geef maar even aan en het voorzetje om het contact 

te leggen openlijk zonder al die spirituele modellen en daarbij bij het aangaan van het 

contact voorbereid te zijn, niet weg te gaan, niet weg te lopen, en daarna in een ander 

bewustzijn terecht te komen van jouzelf. 

Ik geef een ander simpel voorbeeld. Een popster. Een idool in je leven, je hebt posters en 

boekjes, je bent idolaat. Je hebt eigenlijk een soort relatie met die persoon want je weet 

alles van die persoon, muziek, video, alles, je droomt etc. Dan komt er een moment in je 

leven dat je die persoon echt tegen komt je gaat hem anders zien en anders voelen. Alles 

ervoor was in feite fantasie, uit de matrix, een poster aan je muur. Nu ga je hem echt 

ontmoeten, communiceren. Op dat moment komt er een heel ander gevoel tevoorschijn. De 

boekjes en posters zijn niet meer belangrijk. 

Het hele gevoel wat je had bij die persoon wordt in 1 keer 10x groter. Want die persoon 

staat voor jou en wat er gebeurt is dat het 10x groter is dat je hele informatiebewustzijn 

verandert. Je kunt niet geloven dat je met die persoon te maken hebt. Daarna taal je niet 

meer naar de boekjes want je bent daarna heel anders door die ervaring. Je kijkt ook anders 

naar die persoon, dat idool. En dat is ook met het buitenaardse fenomeen, het zijn ook 

feitelijke wezens. Ze willen niet dat we hen aanbidden en achter hen aanhangen. Het zijn net 

zulke levende wezens als ons.  

En ze zijn hier. Om ons te assisteren in een heel vervelende situatie waarin wij leven en op 

het moment dat  we met hen in contact komen veranderd je hele informatie bewustzijn. Als 

je beseft wat echt open contact inhoudt, de Task Force. 

I: heeft het te maken met jezelf aanzetten? 

M: nou dat ga je merken op het moment dat jij het contact legt. Want wat ga jij doen als je 

het contact legt… Dit zijn allemaal vragen voor ons besef hoor. En wat doet je lijf. We praten 

echt fysiek. 

I: maar nu lijkt het alsof je het buiten je zet want pas als je contact hebt met de 

buitenaardsen dan verandert je hele wereld. 

M: Dan verandert je hele bewustzijn van je lichaam en van je hele denken. Aan de 

binnenkant is het al klaar. 

I: omdat je de conditionering verbreekt? 
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M: ja en omdat je dingen gaat ervaren die in het collectieve veld niet aanwezig zijn. Het is er 

gewoon niet. We staan voor een kwantumsprong om contact te leggen fysiek in deze 

verdieping. 

De tijdlijnen moeten open 

I: ik kan me er eigenlijk niets bij voorstellen, zo fysiek zoals we hier zitten, dus daar kan ik mij 

ook niet op voorbereiden. 

M: nee. Maar daar waar bewustzijn naartoe stroomt, naar scenario’s mogelijkheden,  waar 

ons bewustzijn doorheen reist, dat wordt al ingeladen dat is hoe de kwantum wetten 

werken. Kijk als je binnenin iemand ontmoet in de meditatie, of in een stilte moment of in 

een innerlijke weten, van hé, er is contact, er gebeurt iets. Je kunt daar ook weer uitstappen 

en zo van dit is het, het is klaar. Maar dat wordt heel anders in deze verdieping. 

I: maar we zijn tijdsreizigers, dus we kunnen ook vooruit, dus we weten het wel, eigenlijk 

M: we weten het pas als we het in ons bewustzijn laden dan pas gaan die tijdlijnen ook 

aangesloten worden op het nu. Die tijdlijnen staan nog dicht. Omdat ons bewustzijn, ons 

besef van wat het eigenlijk inhoudt en hoe feitelijk dit allemaal is, doordat het er niet is zijn 

die tijdlijnen niet in tact. Daarom moeten wij het er hier drastisch over hebben. Dat gaan we 

de hele dag doen. 

I: je weet het niet maar je moet je er wel op voorbereiden. 

I: gebeurt dit allemaal omdat het georkestreerd wordt omdat ze weten dat ze het niet 

kunnen voorkomen dat het contact er gaat komen, dat het al vast staat? 

M: Ze zien waar jij mee bezig bent. 

I: en orkestreren ze het daarom? 

M: Omdat ze zien waar jij mee bezig bent. Ik heb heel vaak gezegd vergis je niet in de 

intelligentie die de mensheid als een slang bestuurt. Dat is heel intelligent. En ik heb ook 

altijd gezegd, op het moment dat we zover komen, en dat gaat komen, dat er contactroutes 

in gaan lopen, dus dat we echt in die tijdlijn komen waarop aansluitend al die momenten 

komen het moment dat we daar naartoe lopen dat we het gaan aanzuigen dan gebeuren er 

dingen wereldwijd waarvan jij niet door hebt dat het met JOU te maken heeft. Want je mind 

denkt, dit is een collectieve gebeurtenis dit is een virus maar die intelligentie die is zo slim, 

die laat iets gebeuren in het veld buiten jouzelf waardoor jij denkt, nou maar even 

afwachten hoor maar even over laten gaan dit. Dit staat helemaal los van waar ik mee bezig 

ben. Nee, Covid 19 is een intelligente stap om jou te laten stoppen waar je mee bezig bent! 

Slangenintelligentie 

M: Ik heb heel vaak gezegd: vergis je niet in de intelligentie die de mensheid als een slang 

bestuurt. Het is heel intelligent. Ik heb ook altijd gezegd op het moment dat we zover 

komen, en het gaat komen, dat we contactroutes in gaan lopen, dus dat we echt in een 

tijdlijn komen waarop aansluitend al die momenten liggen. Het moment dat we daar naartoe  
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lopen, naar die kruispunten, dat we dat aan gaan zuigen, dan gebeuren er dingen wereldwijd 

waarvan jij niet doorhebt dat het met jou te maken heeft, want je mind denkt: dit is een 

collectieve gebeurtenis, een virus. Maar die intelligentie, die is zo slim, die laat iets 

gebeuren, in het veld, buiten jou zelf, waardoor jij denkt, maar even afwachten hoor, maar 

even over laten gaan dit, want dit is eventjes…Dit staat even los van alles waar ik mee bezig 

ben. Dit is gewoon een toevalligheid. Nee! Covid-19 is een intelligente stap om jou te laten 

stoppen waar je mee bezig bent. En: om iets in te leiden. Het is echt gekoppeld aan jezelf. 

Die slangenintelligentie, die zit zo diep in het informatieveld, die kan zich gedragen op een 

manier, die kan iets laten ontstaan waardoor jij weer teruggaat in de container. En we 

moeten doorgaan! Ook naar onze broers en zussen en onze galactische familieleden. We 

moeten gewoon doorgaan. We hoeven ons toch niet te laten tegenhouden? Wij moeten ons 

goed voorbereiden op deze stappen en het contact gewoon aangaan want alles ligt klaar om 

open contact te leggen. En het gaat dus niet om het open contact leggen. Het gaat om alles 

wat er daarna gebeurt. Met elkaar, als Task Force in deze wereld waarin wij leven, rustig, 

strategisch, met een militaire precisie in bewustzijn, rustig naar een andere stroming 

brengen. Geen chaos.  

I: Martijn, jij zegt: “We moeten doorgaan”. Hoe ga ik dan door?  

M: Deze dag is jouw dag. Hoe dieper jij je bewustzijn zet in het besef wat dit betekent…dat 

moet omgedraaid worden, omgedraaid worden, open. Weer omdraaien, open. Het moet 

helemaal opengetrokken worden om goed te beseffen van jongens, we praten hier over de 

grootste gebeurtenis in de menselijke hele historielijn. Als dat goed doorgaat wat dat voor 

effect heeft op jou, wie jij daarin bent, waar je voor staat, wat dat allemaal in gaat houden. 

Dat je niet meer met mensen hier ergens te maken hebt met allerlei rechtspraken maar dat 

er hele andere dingen gaan gebeuren op kosmisch gebied die  gewoon hier plaatsvinden, 

hier op de aarde in deze verdieping. Als je dat door laat stromen, steeds weer goed door 

laten gaan. Er zitten een hoop blokken hoor in ons systeem om dat weer weg te halen. Het 

ene moment kan je het pakken, het andere moment kan het weer weg zijn. Dit stuk besef 

goed laten uitpakken zorgt ervoor dat er tijdlijnen actief worden. Op dit moment hier 

achteraan die er een paar minuten daarvoor of een paar dagen daarvoor nog niet waren 

waarin jouw vragen waarin je zegt: “Wat nu?” al in worden beantwoord. Met bepaalde 

beslissingen die jij zelf niet hoeft te nemen om dingen te veranderen omdat het gewoon 

voor je wordt gedaan. Onthoud dat maar wat ik nu heb gezegd. 

Wat heb jij nodig om het contact te laten ontstaan? 

Het heeft te maken met het hele systeem dat er reageert. Dat hebben de buitenaardsen om 

dat woord te noemen. We spreken over menselijke allianties op dit moment die begeleid 

worden door hele grote Arcturiaanse allianties omdat die een enorm grote bescherming 

hebben, een heel groot overzicht hebben door allerlei dimensies tegelijkertijd en wat er 

gebeurt en wat er wordt gecoördineerd. Nu ga jij bij hun in hun schouwvoertuig zitten of 

zelfs in hun werelden waarin zij zich kunnen teleporteren naar ons frequentieveld. Wat heb 

jij nodig om in een wereld hier contact te gaan leggen…geen overheid, geen regering, geen 

militaire industrieën, want die zijn allemaal getrakteerd op buitenaardse technologieën van 

andere groepen. Wat heb jij nodig om mensen op Gaia te benaderen en hen daarna de weg 
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te laten voelen wat het is om weer te scheppen vanuit eigen bewustzijn? Wat heb jij nodig 

om het contact te laten ontstaan? En je ziet dat het niet is. Je ziet alleen maar grote 

regeringsgebouwen en overheden maar dat is niet waarmee jij wil werken. Wat heb jij nodig 

op Gaia? Wat heb jij nodig op die aarde om het contact te leggen? Waar kijk je naar, kijk 

maar eens zelf.  Contact met mensen. Probeer maar eens gewoon te kijken naar wat ik 

vraag. Je ziet dus een aarde in een verdieping van allerlei dimensies die belegerd is door hele 

slimme krachten waarin de hele mensheid leeft binnen containertjes van hoe de 

werkelijkheid in elkaar zit. Waarin alleen maar natuurwetten functioneren op basis van het 

denken van die intelligentie. Je ziet dat die mensen uit die containers stappen. Je ziet dat die 

mensen over eigenlijk prachtige vermogens beschikken. Je ziet dat je die mensen wilt 

aanspreken, je wilt eigenlijk contact leggen met de mensheid, maar er is nergens een 

ambassade. Er is geen serieuze gesprekspartner. Er is alleen maar een hoop gefladder met 

allerlei groepjes maar je hebt iets fundamenteels nodig. Een echt goed kanaal. Een echt 

professioneel volwassen kanaal van mensen die ook jou beschermen als jij daar komt met 

jouw coalitiegroepen. Wat heb je dan nodig? Waar wacht je op? Waar kijk je naar? Je hoeft 

hem niet te beantwoorden. Je hebt een heel groot manschappen team met allerlei vloten 

heb je klaar staan. Eigenlijk om iets te komen brengen op de aarde dat alleen maar om 

bewustzijn gaat. Wat heb je nodig om daar te komen? Want die wereld is belegerd door 

allerlei andere krachten. Wordt er überhaupt op de aarde…wordt er gesproken vanuit de 

mensheid op dit moment, naar buiten toe? Heel betrouwbaar zijn. Héél betrouwbaar zijn. In 

jezelf en dan ook echt vanuit je hart vanuit je verbondenheid dat je voelt dat alles maar dan 

ook ALLES in het teken komt te staan. Je blijft gewoon aanwezig als mens. Je gaat niet op in 

de groep, je gaat niet weg, gewoon hier, ook als je een gezin hebt maar alles komt in het 

teken te staan van een solide betrouwbare kracht aanwezig te zijn. Een fundamenteel 

voelend en denkend mens dat kan communiceren en ALLES doet om binnen die coalitie die 

er plaatsvindt mee te werken om dingen uit te werken. Hoeveel mensen zijn er op dit 

moment die zover in zichzelf zijn ingedaald en het ook feitelijk naar de buitenkant toe 

brengen? Het is niet zomaar iets waar we een Task Force op richten.  Dit is echt de doorstoot 

energie, zeg maar. Het komt er echt op aan hoor. En ik heb helemaal voorzien op mijn 

manier dat het in het begin eventjes vooral vrouwen zijn die er op af komen en er komt 

straks een kantelpunt in want het voorwerk moet even door vrouwen, de praktische 

vrouwenkant, de no nonsense van de vrouw eigenlijk worden ingezet. Mannen hebben 

allemaal vaak nonsens te vertellen eerst hè…meestal..het zijn echt wel mannen waarbij dat 

niet zo is. Maar kijk even heel goed want het gaat om ons bewustzijn. Ik zeg het om ons 

bewustzijn.  

Task Force met mensen uit alle lagen van de bevolking 

Op dit moment leven wij in een systeem waarin er voor ons wordt aangewezen waarop we 

kunnen stemmen en degene die de meeste stemmen krijgen, die is de baas. Die is het 

aanspreekpunt, die voert iets uit. Over een nieuwe wet, of er wel geen nieuwe vliegtuigen 

worden gemaakt, daar wordt het besloten. Wij zitten nu in een fase waarin er andere 

intelligenties zijn die helemaal niet in dat soort structuren kijken. Ze willen graag contact 

leggen met de bewoners van Gaia. En die bewoners van Gaia, dat moet een stem zijn, 

eigenlijk namens de schoonheid van bewustzijn, namens het volk van de aarde, zonder een 
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religieuze overtuiging. Zonder een spirituele mengsmering. Het moet helemaal schoon zijn. 

Dat je alleen maar kunt zeggen: “Er is niets anders dan alleen onze liefde en verbondenheid 

en ons inzicht van kwantumfysica.” Jij zou deze wereld alleen kunnen bezoeken als er een 

solide aanspreekpunt is, communicatie, die niet een leider kent maar wel een kracht is van 

heel veel mensen. En die moet dus ook officieel, namens die mensen officieel, in die 

mensen, moet dat ook leven. Subgroepen bestaan dus uit mensen uit alle lagen van de 

bevolking. Er zitten artsen bij, noem het maar op, er zitten engineers bij. Er zitten mensen bij 

die met bewustzijn en spiritualiteit bezig zijn. Mensen die ontwikkelen treinen. Er zijn 

mensen die zijn bezig met Binnenlandse Zaken. Er zijn zoveel mensen bezig met allerlei 

maatschappelijke dingen die zich in deze setting zullen gaan voegen. Weet dat dat zo is. 

Maar hij mag niet scheef komen te liggen. Hij mag niet alleen maar gevuld worden, zo’n Task 

Force, door mensen op posities. Er moet een samenstroming zijn. Oké en dan komt het 

contact en wat dan?  

Regerings- en wereldleiders 

Vraag: ik heb gehoord dat Trump verbonden is met een buitenaardse. Klopt dat?  

Martijn: Alle mensen op machtige posities hebben last van een hardnekkig virus. Dat is een 

buitenaardse artificiële intelligentie virus die in hun informatieveld beweegt en dat is bij 

Trump ook zo. En het is absoluut niet zo dat je moet zeggen: “Het zijn goeden en kwaden.” 

Het gaat erom dat er een bepaalde tijdlijn moet worden doorgezet en die intelligentie zet 

iedereen in het werk en iedereen wordt bestookt als het ware met die intelligentie om dat 

pad te vullen. Je kunt denken Trump doet het nu heel goed, want hij doet zus en doet zo en 

hij ziet wat er allemaal gebeurt, maar dat is allemaal hoopvol denken. Het zal in de tijdlijn 

laten zien dat het helemaal niets uitmaakt. Het is meer om weer een stroming van 

bewustzijn van spiritueel geloof op te roepen. Want ik bedoel: er is een Illuminatie, er is een 

Cabal, maar dat zijn allemaal vangnetten, want Trump gaat dat nooit voor elkaar krijgen, 

nooit. Als er echt een mens is die dat virus niet heeft dan zou hij op de machtigste plek van 

de wereld andere dingen gaan doen. En dat doet hij voor een bepaald deel wel ten opzichte 

van hoe het altijd is geweest, maar het is niet zo dat hij die plek heeft dat op dit moment 

wordt gesuggereerd. En de mensen die dat naar buiten brengen, brengen gewoon een 

nieuwe religie naar buiten. Dat weten die mensen ook wel want mensen kunnen zelf ook 

goed nadenken. Mensen hebben gewoon geen inzicht. Ze willen geloven dat….maar 

buitenaardsen bemoeien zich niet met machtige posities. Buitenaardse wezens, menselijke 

wezens, die uit andere werelden komen en die de schoonheid en innerlijke kracht van ons 

herkennen, die gaan helemaal niet in contact met mensen in hoge posities. Totaal niet, 

omdat ze ook weten dat ze aan de onderhandelingstafel komen met een andere macht. Daar 

vindt de verandering niet door plaats. Die komt vanuit de onderkant. Daar moet het 

bewustzijn zich openen. Het is natuurlijk wel heel mooi. We hebben allemaal de hoop dat 

het gebeurt maar het gaat niet gebeuren. We moeten het gewoon goed zien: een 

buitenaardse alliantie kent geen structuren van macht. Dat kennen ze niet. Ze gaan zeker 

niet Trump assisteren. Daar hebben zij helemaal geen behoefte aan. Zij hebben behoefte om 

hele andere tijdlijnen te openen.  
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Dus het is heel mooi wat Janet Ossenbaard ook vertelt allemaal. Janet Ossenbaard weet heel 

goed dat het allemaal niet klopt want je hebt ook zelfkennis van kwantumfysica. Dus je moet 

je eigen innerlijke logica ook loslaten op het hele verhaal.  

I: Dus eigenlijk zeg jij Martijn: “Als je op sommige posities komt dan ben je eigenlijk al 

blootgesteld aan inserties. Ook als je zeg maar wel een goed hart hebt zal ik het maar zo 

zeggen dan ontkom je er eigenlijk niet aan dat er gewoon van alles met jou gebeurt 

waardoor je gewoon toch bepaalde maatregelen gaat nemen die diep van binnenuit 

helemaal niet bij je passen. Maar het is ook een beetje een contradictie als ik het zo beluister 

want je zegt ook: ”We moeten allemaal gaan staan, je moet opstaan…”en dan maak ik 

mezelf misschien klein maar dan denk ik:  Ja maar wat kun je dan als je aan die onderkant 

staat?  

M: Wat bedoel je met opstaan dan?  

I: Opstaan om dingen in gang te zetten, te veranderen. Maar als je deel uitmaakt van het 

systeem waarin je dus die machtige mensen boven je hebt…Hoe doe je dat dan, snap je?  

Alles verandert bij jou na het eerste contact 

M: Kijk je hebt helemaal niets met die mensen in die machtige systemen te maken. Ik heb 

een lezing klaarstaan die heet waarom de Kabal er feitelijk gewoon niet toe doet. Het maakt 

namelijk niet uit. Op het moment dat JIJ iets verandert, als JIJ dat besef helemaal door laat 

stromen om contact te leggen met een andere intelligentie, en dat vindt plaats, dat gaat 

plaatsvinden, dan verander jij in één klap. Alles verandert bij jou. Dus de hele werkelijkheid 

waarin jij leeft, dat hele informatieveld waarin jij leeft, dat gaat anders reageren op jou. En 

binnen die werkelijkheid zullen er ook dingen op topposities gebeuren waar je ogenschijnlijk 

helemaal niets mee te maken hebt. Dus je hoeft je helemaal niet te bemoeien daarmee. Het 

gaat er alleen maar om dat jij eigenlijk een andere bril opzet van wie jij bent. Met oud 

bewustzijn kun je systemen niet veranderen. Daarom loopt de invoering van nieuwe 

geldsystemen ook spaak omdat alles met het oude bewustzijn wordt gelanceerd. Dus we 

moeten eerst contact leggen en contact leggen is eigenlijk aan iedereen gegeven maar het 

betekent wel om daar te kunnen komen, moet je wel heel diep voorbereid zijn en je 

bewustzijn moet echt gewoon goed ingeleid zijn wat contact nou eigenlijk inhoudt. Wij 

denken dat het veel eenvoudiger is maar contact met iets anders, met een andere 

levensvorm, geeft een enorme psychische klap omdat je gaat merken hoe stom onze 

lichamen zijn. Hoe onnozel en niet intelligent ons denkvermogen is. Daar binnenin komt een 

explosie vrij waarin je dingen gaat voelen daar ligt de echte intelligentie en je komt er achter 

wat een ongelofelijke intelligentie andere wezens hebben die met hun bewustzijn in het veld 

dingen laten gebeuren. Dus wij zijn een onderdeel van ons veld waarin we leven, daar 

moeten we aan meedoen, maar zij laten dingen plaatsvinden door er te zijn.  

Er is maar één dimensie 

I: In welke dimensie zitten zij dan? 
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M: Dezelfde dimensie als wij. Er is maar één dimensie. Het zijn eigenlijk een soort 

onderverdeelsystemen. Het is alleen het moment waarin bewustzijn zich verruimt ervaar je 

andere wetten waardoor er andere mogelijkheden zijn. Als jij nou bijvoorbeeld in contact 

komt met een vrouw uit een ander sterrenstelsel of uit een andere verdieping van Gaia bij 

wijze van spreken, en jij wordt daar zo diep door geraakt dan ben jij nooit meer dezelfde 

persoon. Dan heb je namelijk een uitbreiding gekregen van emotionele golven en dan zit je 

nog steeds in dezelfde dimensie alleen je ervaart jezelf anders en dan heb je andere 

vermogens. En toch ben je niet verschoven van dimensie. Dus dat hele 3D en 5D en al dat 

soort dingen, de 4e dimensie, waar al dat soort zielen in zitten, dat is allemaal onderdeel van 

een spirituele cult die je probeert te blokkeren. Daarom moet hij ook opgeruimd worden. Ik 

spreek uit ervaring en dat is ook waarvoor ik hier ben. Om mensen voor te bereiden eigenlijk 

op hun eigen vermogen. Ik kan jullie dat niet leren. Ik kan alleen maar zorgen door zoveel 

mogelijk bewustzijn in te brengen op een feitelijke manier en geen gezweef. Dat heel goed 

binnen te laten stromen in het fysieke lijf dat doe jij dan zelf door heel goed te beseffen wat 

er aan de hand is, want ik weet wat er gebeurt met dit lichaam en hoe zwaar dat kan zijn om 

het contact te hebben omdat bij het moment van het contact ontstaat er een MEGA 

verantwoordelijkheid in het contact. Dat gaat via JOU.  

Verkennersgroepen 

I: Heeft het zin om erover na te denken wat er na het contact komt want dat kunnen we ons 

nu niet bedenken met dit bewustzijn. 

M: Nee, maar door die vraag te stellen kun je met je fantasie en je gevoelens erdoorheen 

gaan. Als er bijvoorbeeld een groep van laat ik zeggen 17…laat ik zeggen dat er een 

voorhoede is die contact legt. Dat zijn verkenners van speciale groepen. Jij krijgt contact met 

die groep. Met die verkenners. Dan moeten wij niet denken dat zo’n contact met zo’n groep 

verkenners dat dat een moment van contact is en een moment van knuffelen is. Dat zal er 

zijn hoor want het zijn zachte maar echt glaszuivere heldere contacten. Dat het daar niet 

mee stopt. Op dat moment dat het contact er is, wordt er iets in het veld gelegd. BOEM! En 

dan voel je het. Alsof er een hele bibliotheek aan werkzaamheden ontstaan. Wij willen toch 

meewerken aan een verandering van de aarde? Wij zijn hier gekomen, binnen gekomen, wij 

zijn hier geboren om het te ontvangen. Zij leggen het erin en wij aanvaarden het door een 

ruimer bewustzijn te krijgen en wij kunnen het neerzetten. Dus je hebt Task Forces, je hebt 

Kosmische Task Forces, je hebt Intergalactic Task Forces, je hebt Aardse Task Forces en je 

hebt ook Intergalactic Task Forces die worden op de aarde geboren om het hier te 

ontvangen, dat zijn wij. Dus heel veel gebeurt daar en het is absoluut niet zo dat er even 

met een stuurknuppel naar de aarde gevlogen wordt en dat ze zeggen: “Kijk zie je? Wij zijn 

er. Wauw wat heb je hier fantastische wezens. ” Nee, het gaat om een echte hele grote zeer 

gekwalificeerde verkennersgroep die alles inventariseert, in tijdlijnen uitpakt, mensen hier 

op aarde ook laat weten hoe belangrijk ze zijn. Dus je krijgt ook te voelen en te horen hoe 

belangrijk jij bent dat je er bent. Dat wordt in één keer boem bevestigd. Dat je hier op de 

aarde niet voor elkaar kreeg en alleen maar geridiculiseerd wordt, weggelachen wordt, 

omdat je voelt ik doe er niet toe. Je wordt niet begrepen of je wordt onheus bejegend. Deze 
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wezens, deze mensen laten je in een paar tellen VOELEN! Hoe groot je bent en hoe 

ontzettend je gewaardeerd wordt en al die tijd dat je hier was al bekeken bent door hen.  

Zijn er afspraken gemaakt? 

I: Dat zijn ook afspraken? 

M: Dat zijn eigenlijk spirituele verhalen. In elke nano seconde vinden zo’n 40 triljard 

uitbarstingen plaats aan mogelijkheden van hoe de matrix zich beweegt, maar er zijn wel op 

voorhand, het is dus wel een goede vraag hoor, meer een opmerking, er zijn natuurlijk 

voordat wij in zulke situaties terecht komen zijn we al getrainde kosmische 

bewustzijnswezens. Dus er is heel veel al in tact als het ware, dat weg is doordat wij in een 

lichaam terecht komen dat het niet meer weet. Dus het is wel zo, er is kennis in ons 

aanwezig. Er zijn wel bepaalde vormen van afspraken, maar we moeten met elkaar kijken 

hoe we dat doen. Hoe we dat neerzetten. Kijk, en je kunt je voorstellen dat waar wij het nu 

over hebben, uit alle macht en middelen geprobeerd wordt om dat te voorkomen. Dat is 

waarom er zulke grote afluistersystemen zijn. Waarom er scalaire en interdimensionale 

wapensystemen zijn rondom de aarde, die door de tijd heen meten of er objecten en 

voertuigen worden gesignaleerd. De beelden die je gewoon op You Tube kunt zien, officiële 

NASA beelden, waarin je ziet dat de Star Wars SDI systeem met satellieten, dat ze schieten 

op plekken waar een fractie er na een buitenaards object verschijnt. Dus ze weten van 

tevoren wat er gebeurt. Ze weten, ze kunnen inschatten wat er gebeurt. Er is hier heel wat 

gaande en het is absoluut geen spel.  

I: Een half jaar geleden tijdens de Educatiedag toen zei jij dat ook: dat we eigenlijk kosmisch 

nog niet betrouwbaar waren. En toen voelde ik hem ook al, dan dat dat lichaam zeg maar, 

stel dat we in die kracht komen…inderdaad… hoe moet je dat plaatsen? Dat je dan een soort 

van explodeert zeg maar zoiets of… 

Hoe kun je communiceren als je bijvoorbeeld een lichtobject ziet? 

M: Het zal zich opbouwen en ze zullen nooit iets gaan doen wat ons opblaast maar wel iets 

wat over de grenzen van het gemakkelijke heen is. Ik geef een voorbeeld. Het kan heel goed 

zijn…en dat vragen mensen natuurlijk van hoe komt dat contact nou en hoe gaan we het dan 

doen? Weg! Laat de tijdlijnen die aansluiten op ons bewustzijn zich gewoon ontvouwen. Dat 

wordt geregeld. Dat is dat kwantumveld dat reageert. Maar het kan zijn dat het gebeurt dat 

je contact krijgt in het fysieke beeld alleen als je alleen bent maar zoals het ervoor staat zal 

dat gebeuren met samenkomst. Met ontmoetingen met mensen waarbij je ook heel 

duidelijk een gezamenlijk besef laat stromen. En weet je, als je dat dan ziet gebeuren.. 

Bijvoorbeeld je bent in het donker en je ziet grote lichtobjecten verschijnen in het veld en 

die objecten gaan echt op jou schijnen en je ziet ze opsplitsen en ze komen dichter naar je 

toe en je gaat zeggen: “Goh, als jullie het zijn, beweeg dan eens een beetje naar beneden.” 

Ze reageren onmiddellijk een stuk naar beneden dan weet je er is contact. Op dat moment 

weet je dat alles dat we bespreken dat dat niet een hypothese is maar dat het zich echt 

voltrekt. Dat ontbreekt nu nog bij ons en daarmee zal het beginnen.  

I: Het is dus ook belangrijk dat je ze echt uitnodigt? 
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M: Nee  

I: Wat ontbreekt dan? 

M: De ervaring. Een reactie zoals die wolven die achter je aan liepen dat je kunt zien dat is 

zo. Als tegen jou is gezegd: “ De wolven lopen achter ons aan.” En jij had omgekeken maar ze 

waren er niet dan had je het wel gevoeld maar je ziet het niet. Dus dan voel je het van 

binnen wel maar aan de buitenkant krijgen je zintuigen en je lichaam in deze verdiepende 

werkelijkheid, krijgen het niet bevestigd. Dan ineens kijk je om en dan zie je de wolven en op 

dat moment is het waar, voor je neurobewustzijn. De ervaringen hebben wij nodig om in het 

brein iets te laten veranderen aan de hersengolven. Dat ontbreekt op dit moment en dat zal 

zo plus minus op deze manier zijn intrede vinden. Zeer waarschijnlijk objecten die zich gaan 

laten zien en die gaan communiceren. Dat zie je dan letterlijk, fysiek zie je dat in deze 

wereld. Die ervaring krijgt je brein getrakteerd. Je krijgt vastgesteld: ja het is waar, daar zijn 

ze. Dat gevoel dat er daarbij ontstaat is nu nog afwezig in het lichaam, is niet te benaderen. 

Dat zal de aanleiding zijn tot meer contact. Dus er moet echt een intensieve werkgroep zijn 

op aarde die samenwerkt met andere intelligenties, die voorbij het IK gaan want alles dat wij 

gaan ontvangen aan informatie en aan mogelijkheden geven we ook direct weer weg. Het is 

ontvangen en direct weg.  

I: Bedoel je dat we een doorgeefluik worden? 

M: Samenwerkingsveld: zij hebben informatie uit een andere werkelijkheid die ze naar ons 

toe laten stromen die eigenlijk alleen maar geïntegreerd kan worden via deze verdieping.  

I: Maar dan kunnen anderen dat ook ontvangen? 

Cloudbewustzijn 

M: Het gaat gelijk in het veld, ja. Je schakelt als het ware wie zij zijn en wie jij op dat moment 

bent, niet wie je nu bent hoor, dat is dan weg. Wie je dan bent en altijd zult blijven en met 

je groter bewustzijn hoe je de wereld ziet en vasthoudt dat gaat als het ware doordat jij 

het fysiek ziet gaat het via het cloudbewustzijn door het systeem naar alle mensen. En de 

battle gaat om, om hen hier niet te laten komen door jouw bewustzijn zo te manifesteren 

dat je dus niet het contact kunt leggen. En precies dat aanzuigmoment daar tussenin dat 

stuk besef dat is waar deze dag over gaat. En ik ga niet zeggen dat alle mensen, ik weet het 

niet, dat alle mensen hier aan mee zullen doen in zichzelf en ook samenwerking met dit hele 

grote onderwerp. Het gaat de aankomende dagen heel diep door je heen van wat dit 

eigenlijk inhoudt. Dat wist je al die tijd wel? Nee, dat wist je al die tijd niet. Dat wist je niet 

en eigenlijk weet je het nu nog niet want het contact is er nog niet. Maar het besef hoe groot 

het is en hoe feitelijk het is dat gaat wel heel diep ontstaan want het blijkt gewoon dat jij dus 

een veel groter en serieuzer aanspreekpunt bent dan de ambassade van de Verenigde 

Naties. Kennelijk ben jij dus veel betrouwbaarder en heb je een veel dieper stabieler 

intelligentie bewustzijn hier binnenin en daar dat je wordt bezocht. Dat houdt het gewoon in 

hoor! Dat je voorbij de beveiligingsregels bent van het Pentagon. Zo moet je het wel zien. Zo 

zien zij het ook. Dat is een structuur maar het is voor het Aardse bewustzijn belangrijk om 

dat te doorgronden van oké zo wordt er dus naar gekeken. Pfoe, zo serieus is het.  
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I: Ik voel me in mijn huidige bestaan al zo vaak tegengewerkt zeg maar als je daarvoor gaat 

staan dan is dat nog veel meer. Dus die angst zal je toch eerst moeten overwinnen 

waarschijnlijk.  

M: Ja, dus maak je zo snel mogelijk schoon van alle spirituele nonsens die misschien wel heel 

erg fijn voor je zijn geweest als mens…en dat heeft op bepaalde momenten ook heel veel 

goeds gedaan , kent iedereen. Dus dat hoeft ook niet de prullenbak in ofzo maar meer van : 

Oh nou dit was hem. Nu kan ik daar gewoon uitstappen want dit is gewoon niet…dit beperkt 

mij. Dus je zult moeten ontdekken voor jezelf dat eigenlijk alle angsten nog in tact zijn 

gebleven door die modellen. Of zelfs nog, kan ook, versterkt worden.  

I: Vooral de laatste weken is alles op zijn kop komen te staan. Dat is zeker ook niet toevallig?  

M: Nee zeker niet want in de kwantumwereld wordt alles in werking gezet. Op het moment 

dat toen ik de knop indrukte op mijn site-je om het te publiceren, deze samenkomsten, toen 

daarna gebeurde er ook van alles bij mij. Die knop..van al die ontmoetingen met elkaar, al 

die tijdlijnen die daarop voortkomen, van het wordt nu gepubliceerd. Het gaat niet om een 

tijd het gaat om samen komsten om wat we in de wereld neerzetten. Dat werd zo krachtig. 

Nou het borrelde in mijn hoofd en mijn ogen….Mijn hoofd zwol helemaal op, helemaal dik 

en mijn ogen puilden bijna uit mijn hoofd. Ik had een borrels in mijn hoofd. Ik zeI: “Raak me 

maar even niet aan.” Het was zo heftig wat er gebeurde. Het werd loeiheet alsof ik een soort 

weet ik wat een soort hoge drukspuit door me heen kreeg. Het is echt wat er gebeurt in de 

tijdlijn aan mogelijkheden die er open gaan want het NU moment verandert. Als jij nu 

verandert komen er andere mogelijkheden die aansluiten op dit moment tot leven. Dingen 

die wij nu aan het openen zijn met elkaar nou jongens dat is nogal wat. Dat legt eigenlijk 

gewoon een einde, een einde aan het systeem hoe het nu werkt. Het is einde systeem van 

wereldreligies. Maar het is meer gezegd het is de aankondiging van we zijn niet alleen. Dat 

komt vanuit de mensheid zelf. Dat is heel, dat is heel erg wat.  

I: Ze zijn hier nu ook, of niet? 

Nog teveel fladdergedrag 

M: Ja, ze zijn hier ook. Deze dag is vooral…strakjes gaan we gewoon lekker buiten 

zitten…deze dag is vooral om onze verbroedering of verzustering met elkaar als volwassen 

wezens ook echt gewoon goed te verankeren. Want ik heb de afgelopen jaren heel veel 

mooie mensen gezien en heel veel mooie mensen mogen ontmoeten, jullie mogen 

ontmoeten, maar wat ik gewoon zie is dat er nog allemaal fladdergedrag is. Als het pauze is 

fladderen we ineens allemaal uit onze professionaliteit weg. Dat hebben we allemaal 

weleens gezien en dat is geen oordeel ofzo maar probeer gewoon helemaal op jezelf te zijn. 

Ik heb bijvoorbeeld heel veel rijen meegemaakt van mensen die nog even willen praten. Ik 

wil dat niet. Ik doe dat wel. Het is niet dat ik het met weerstand doe. Het is niet zo dat ik er 

een hekel aan heb. Ik doe het wel omdat ik het fijn vind om met mensen in contact te zijn, 

maar ik wil dat helemaal niet dat mensen in de rij staan voor mij. Wat er die dag wordt 

gedeeld, neem het mee en ga. Neem je eigen proces mee. Je moet het toch thuis uitwerken. 

En op het moment dat er dan iets anders ontstaat word ik iets wie ik toch niet ben en ik wil 
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dat ook niet. Ik wil gewoon volledige gelijkwaardigheid en als ik iets te willen heb is het dat, 

dat we allemaal hetzelfde zijn.  

I: Als ze dan toch hier zijn… 

M: Ze zijn hier altijd. De samenkomst wordt heel goed bekeken. En ook gewoon het lachen. 

Dat is heel belangrijk om te laten ontstaan. Maar ik kan het wel zeggen.  

Vreugdevolle stap, doorbraak en communiceren alleen via het Kwantumveld 

Het is een hele grote vreugdevolle stap. Een doorbraak. Een totale kanteling die dus 

maximaal zal worden gefrustreerd, geprobeerd te frustreren, dus we moeten heel goed alert 

zijn. Daarom gaan we ook de Task Force dagen echt neerzetten.  

Goede dingen uitzoeken met elkaar. Goed ervoor staan en ook met een bepaalde uitzending 

die we daarop doen, die ik alleen ga maken dus niet met Arjan of met andere mensen 

gewoon even rechtstreeks hop bepaalde dingen die moeten gelanceerd worden. Er gaat 

gewoon zoveel nu gebeuren en het allerbelangrijkste is die verbroedering en verzustering 

met elkaar want als wij niet in die gelijkwaardigheid zitten, als wij niet in die volwassenheid 

zitten in bewustzijn dan krijg je een hele vreemde beweging. Dus ik ga ook het contact niet 

tot stand brengen. Ik ben dat niet. Het is iets wat er in jou gebeurt en door ons bewustzijn te 

openen gaat het kwantumveld reageren en krijgen wij een reactie via het kwantumveld van 

hen. Zij communiceren alleen via het kwantumveld. Zij gaan niet in dialoog via allerlei 

Draconische groepen. Absoluut niet.  

Zelf TFG formeren? 

I: Je zegt dus eigenlijk dat wij zelf het initiatief moeten gaan nemen om groepen te gaan 

vormen om ons open te zetten daarvoor.  

M: Nee, dat zeg ik niet. Dat zou je kunnen horen. Iedereen is vrij om te doen wat hij of zij wil 

maar ik geef het bij de eerste samenkomst en deze Task Force dag geef ik eigenlijk steeds 

mee: Laat het even helemaal los hierna. Rusten..dus niet weg, maar het in jezelf houden en 

verder geen dingen organiseren want er gaan dingen ontstaan waar het nu niet over gaat. Er 

komen heel veel informaties naar ons toe. Er zijn hele grote sterrenvloten die staan op dit 

moment in andere werkelijkheden paraat om het contact open te leggen. Dit is iets waar je 

eigenlijk gewoon met je verstand even helemaal doorheen moet gaan van: Is dit nou echt 

waar? Ja het is echt waar. Morgenochtend wordt je wakker om 7 uur en eens kijken wat het 

verstand zegt. Er moet een totale balans komen tussen dit grote kwantumwetenschappelijke 

onderwerp en jezelf. En wat er dan gaat gebeuren...er komen vervolgdagen hierop. Het 

komt er allemaal aan maar ik zou het zelf niet gaan organiseren. Maar het is niet verboden.  

I: We moeten ons wel bewust zijn of je volwassen genoeg bent.  

M: Ja, of je met het woord volwassen…ja…wij zijn gewoon alle twee hetzelfde. Wat, wij? Jij 

en ik. Dat is volwassen. Dat is gewoon waar het om gaat. En hoe je dan met elkaar omgaat. Ik 

krijg bijvoorbeeld rijen mails van mensen,  nu niet meer, die…misschien heb je ook weleens 

een mailtje gestuurd dat is ook helemaal niet raar, maar ik krijg rijen mails en ik kan wel  
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lezen als ik de tijd zou hebben maar de mensen die het verzenden kunnen ook al bij zichzelf 

voelen: Ja wat moet ik nu eigenlijk nog van Martijn. Daar start ook al een stuk 

volwassenheid. Het is wel fijn om dat contact te leggen met elkaar en te mailen maar ik word 

op een gegeven moment dan een soort aanspreekpunt en dat moet gewoon stoppen. Ieder 

onze eigen plek innemen en de mails…dus dat zijn ook dingen.. je geeft eigenlijk dingetjes 

van jezelf weg. Je moet echt zelf aan de slag en dan ook met elkaar samen aan de slag. Dat is 

ook al een stukje volwassenheid want overal komen excessen uit voort.  

Visitaties 

I: Ik wil wat delen. Een paar weken geleden kwam ik van….vandaan en we hadden even een 

heel intens gesprek en ik was op de terugweg en ik kijk in mijn autospiegel en denk wow wat 

een mooie ondergaande zon. Ik moet er even uit, ik moet een foto nemen. Ik moet gewoon 

kijken. Dus naar de overkant van de weg. Ik stond aan de grond genageld. Zo bijzonder wat ik 

zag. Het was anders. Het was niet die ondergaande zon, er was iets. Ik maak een foto. Ik kom 

thuis en die foto wil ik op de computer hebben en ik word naar een programma geleid. Het is 

echt een rommeltje in mijn foto archief. In een map van 5 jaar geleden, daar tussenin weer 

een map, en komt er een foto uit rollen die precies lijkt op mijn ondergaande zon foto. Ik 

heb ze meegenomen. Op dat moment dat ik aan die weg stond gebeurde er wat maar dat 

kon blijkbaar mijn hoofd niet helemaal bevatten. Ik zie gelijk een tekening van jou van 

voertuigen uit andere werelden. Dat had jij getekend. Arcturiaans moederschip met aan 

boord 250 bemanningsleden. Plus minus 600 m breed. Dat heb je ooit een keer laten zien op 

een bijeenkomst. Dus die twee dingen waren er tegelijk. Er kwam ineens zoveel vrij in me. Ik 

wist niet…zoveel. Want die ondergaande zon die leek precies op dat moederschip. Dat was 

voor mij gewoon…omdat je het dan niet met je hoofd nog kan zien….maar het was er wel. 

Dat was er dat voel ik. 

M: Zo communiceren ze dus he. Zo communiceert het kwantumveld naar jou toe.  

I: En in die tijd, met terugwerkende kracht, zie ik in dingen…o dat is gek. Ik dacht dat ik alleen 

maar daar gestaan heb. Dat is helemaal niet zo. Het is gek om te zeggen maar ik was in dat 

schip.  

M: Dat is niet gek. Dat is wat er gebeurt.  

I: En ik heb gecommuniceerd. En ik dacht altijd…dat kan mijn lijf…dat kan ik niet aan. Ik was 

zelf ook een galactisch wezen. Ik was dus anders maar ik was het wel. 

M: Er vinden zoveel visitaties plaats van allerlei levels. Wij weten eigenlijk nog niet eens.. 

een paar procent wat er allemaal met ons gebeurt. Wij hebben contact dat gaat buiten dit 

kanaal om. Dat weet je niet eens. Dat zijn voorbereidingen. Er vinden dus dingen plaats via 

het bewustzijn om het fysiek neer te gaan zetten. Mooi! 

I: In Blegny was jij er vorige keer niet bij. Maar nu zie ik wel heel veel dingen. Ik zie ineens 

heel veel dingen en in welke werkelijkheid leef ik dus?  

M: Er is geen één statische werkelijkheid. 
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I: Nee! Want met terugwerkende kracht verandert alles. ALLES! De tijdlijnen kloppen ook 

helemaal niet. Vannacht voelde ik ook heel sterk dat het verschiet. En je kan daar zelf dus 

ook invloed op hebben.  

M: Ja, want eigenlijk heb je dat alleen maar.  

I: Maar daar ben je je niet bewust van want dat zit dicht.  

M: En er wordt ook weleens bewust daarin meegewerkt vanuit de wezens die jou heel erg 

diep monitoren wordt er weleens in meebewogen dat de dingen vanuit hun kant 

enigszins….er worden velden neergelegd en scripten in het veld die zich kunnen uitpakken. 

Jij doet het, zij doen het, maar ook andere krachten doen het. Er wordt eigenlijk geschaakt in 

het veld. Gigantisch.  

I: En alle krachten doen het. Hoe bedoel je dat? 

M: Nou er wordt gewoon flink geschaakt in alles wat er gebeurt. 

I: Je bedoelt de Artificiële….. 

M: Ook  

I: Zolang ik in mijn bewustzijn blijf maakt het niet uit of ik een Draconiër voor me heb. Als ik 

in mijn bewustzijn blijf.  

M: Ja, nou daar gaan we het zo even over hebben of dat als je bij jezelf blijft als je een 

Draconiër voor je hebt in deze verdieping. Het hoort allemaal bij de Task. Het is ook een 

soort training. Het is een inladen van alles. Serieus zijn want aan de binnenkant als ze 

verschijnen…Vorige week was er iemand die zeI: “In een donkere krachtmoment voelde ik 

dat die donkere kracht zich ook opende en eigenlijk met mij meewilde.” Er waren ook 

mensen die zeiden: “Ja natuurlijk die willen ook mee.” Nou no way hoor!! Echt niet! Dat is 

allemaal spiritueel gepraat. Dat is geen volwassen gepraat. Zij willen niet mee. Deze krachten 

willen niet mee, absoluut niet, want het zijn hele grote militaire…, die willen helemaal niet 

mee naar dat stuk wie wij zijn. Absoluut niet. Hebben ze geen behoefte aan. Dat is een 

spiritueel model. Straks gaan we daar heel diep op in. We hebben een binnenkant en een 

buitenkant.  

I: Maar een Draconiër kan zich toch ook vermommen als een goedaardige buitenaardse?  

M: Ja en een goedaardige buitenaardse kan zich ook vermommen als Draconiër. Als jij een 

zeer intelligente kracht voor je hebt staan dan heeft dat wel effect op je hoor in het fysieke 

stuk.  

I: Daar ben ik wel een beetje bang voor.  

M: Dat is gewoon goed om het over te hebben. Dat hoort allemaal bij de Task Force ook bij 

het leggen van contact. Er wordt nogal gevraagd van ons om het tactisch hier op deze 

verdieping met elkaar voor te bereiden. En dat zit echt in ons bewustzijn. We moeten het 

open leggen. We moeten in al die mogelijkheden durven stappen, kijken. Alles moet 

doorgelopen worden. Niet van: “Nee dat valt wel mee hoor, als we dadelijk contact leggen 
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dan lopen ze wel met ons mee.” Dan zitten we in een spiritueel model. Dat is een vangnet 

dus we moeten al die mogelijkheden in ons bewustzijn doorlopen en goed opletten wat er 

gebeurt. Dat is van een militaire precisie deze operatie maar niet van een aardse militaire 

precisie.  

I: Ik ben weleens overgenomen geweest maar ik kon niks. Ik was out. Dat vind ik dus 

doodeng en als ik dan wel out ga? En dan? 

M: We gaan het hier straks buiten verder over hebben. Matrix is natuurlijk een woord maar 

alle informatiedeeltjes die we niet zien maar die zitten er nog. Je hebt matrixen daar kun je 

in geboren worden. Daar kun je met je bewustzijn naartoe gaan. Matrixen die werelden op 

zich zijn, ontwikkeld zijn. Kunstmatig opgerichte universa zijn er. Dat heb ik zelf ook gedaan 

in andere tijden. Je hebt ook matrixen die staan onder controle. Dit is zo’n matrix. Ondanks 

dat zijn er zoveel mooie dingen te voelen en te zien. Dus de perfecte gevangenis waar je niet 

aan ziet dat het een gevangenis is. Dat je de illusie hebt dat je vrij bent. ….(niet hoorbaar). 

I: Maar wat je nu zegt er: er zijn …..(niet hoorbaar) mensen die krijgen nu ook het idee van: 

Ik zit hier gevangen.  

M: Natuurlijk! De Cloud doet zijn werk. Dat is het mooie ook dat je niet eens zoveel hoeft te 

discussiëren met mensen over wat er aan de hand is. Je merkt gewoon dat er allerlei mensen 

ineens meer over dit onderwerp weten. En dan ook de hypothese van: zitten wij in een soort 

simulatie of zitten wij in een soort voorgekookte werkelijkheid of…Dat lees je ook gewoon in 

de normale kranten dat wetenschappers daar iets over schrijven. Dat komt allemaal voort 

door gewoon heel diep in te zetten met je bewustzijn.  

Komen we hier weer bij elkaar samen aan de buitenkant om te beseffen dat ditgene aan de 

binnenkant zich materieel manifest gaat laten zien in de buitenkant. Daar ben jij een initiator 

en mede-schepper in. Dus laten we het daar met elkaar maar eens in wat woorden over 

hebben om dit te brengen naar de vorm HIER. Het is vandaag echt buitengewoon serieus, 

fijn en vreugdevol om hier met elkaar naar te kijken en heel diep ook dat besef te hebben 

hoe groots dat is deze gebeurtenis. Besef ook van hé wacht eens, er ontbreekt gewoon iets 

fundamenteels in deze wereld. Die officiële kanalen zijn er niet omdat iedereen het zichzelf 

steeds heeft toegeëigend. Maar eventjes zo losgooien zo. Wie er wat wil zeggen kan dat nu 

doen. Wat gaat er gebeuren?  

I: Voor mij is het al in volle gang en zoals ik ook begon: ik ga ervoor. Hiervoor, eindelijk, ben 

ik gekomen. Snap ik het nu ook een beetje. Denk ik maar. Ik denk maar steeds: o is het dat? 

Wat moet ik gaan doen? Moet ik een boek schrijven? Moet ik dit doen moet ik dat doen? 

Poeh….helemaal NIKS. Hiervoor wil ik ZIJN. Dat is al volop aan het gebeuren alleen we zien 

het nog niet helemaal. Jij doet nu zo voorkomen van: het gaat gebeuren, maar het is al in 

gang. Voor mij dan. Dat ik er middenin zit. En ik ben wel een beetje verbaasd over mezelf dat 

ik er zo relaxt onder ben. Nou kom maar op. We gaan er echt voor. Wat er ook gebeurt. Het 

is echt nu of nooit. Ik had al het gevoel dat ik ooit hier was dat het mislukt was. Dat ik voor 

iets anders hier was dat in mijn gevoel toen mislukt is. Maar tijd bestaat niet. Ik weet niet 

hoe dat allemaal…Ik voel wel dingen verschuiven in mezelf. Maar dit gaat lukken. Dat weet 

ik ook. Echt een heel diep weten wat ik nu zie. En dan is het niet belangrijk wat er ook verder 
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gebeurt. Dood kan je niet. Als ik hier doodga, ga ik daar weer verder, maar ik ben gewoon 

hier want ik moet hier nu zijn. Het is wel een moeten.  

M: Krachtig van je. Zo is het hè?  

I: Ik voel bij mijzelf ook duidelijk een soort roep. Terugkijkend op wat er al losgelaten is de 

laatste jaren…Ik stond een paar maanden geleden in de keuken en ik keek de tuin in en het 

enige dat ik hardop zei was: Ik ga hier weg. Volledig niet invullend wat of waar maar ik wist 

het en niet om te verhuizen, om iets anders.  

M: Het is echt nu of nooit hè? Zo dat stuk energie dat de urgentie aangeeft van waar we met 

elkaar voor staan.  

I: Ik ben hier om dat te doen wat anders niet mogelijk is. Ik weet dat ik heel lang geleden 

gevoeld heb dat ik dat in een andere tijd…..(niet hoorbaar) 

I: Ik ben zo blij. 

I: Ik voel ook dat het alleen maar kon door hier te zijn. Hier. Maar wat ik precies dan… 

2 verkenningsgroepen die elkaar naderen 

M: Het is heel mooi om een soort verbindingsbrug te zijn hè? We wachten totdat er iets in 

onszelf ontstaat dat we misten en meert straks iets aan en verschillende stukken komen bij 

elkaar. Verkenning van de ene kant en wij verkenning aan de andere kant maar eigenlijk zijn 

wij hen. De verkenningsgroepen die naar ons toekomen en wij zelf als verkenningsgroepen 

hierheen weer samen te komen en dan gaat het werk opgestart worden. Totale echt 100% 

op vriendschap gebaseerde samen zijn.  

I: Ik ben zo blij dat we dit nu doen. Echt zo blij om. Dat we hier dit toch…een soort besluit is 

allang genomen denk ik, maar dat we het nu doen. En ik zag toen we begonnen dat er een 

soort gouden licht uit onze kruin kwam en dat ging naar het midden en zo weer terug.  

M: Bijzonder om dat van je te horen. Het heeft echt met het onderwerp ook te maken.  

I: Het was alsof ik het op de aarde zag branden en ik vond dat zo’n raar beeld dat ik het weg 

wilde duwen. Vlammen onder de aarde. En ik wilde dat wegduwen. Toen zag ik de mensheid 

in zo’n ontzettende onrust dat ik denk er is alleen maar rust nodig alleen maar rust. We 

moeten ontspannen, los van alles en alleen maar hè…(zucht). Het was alsof er zo’n 

ontzettende spanning in de aarde is dat de aarde eerst tot rust moet komen wil er verder 

iets anders kunnen ontstaan. Dat we overal los van moeten…rust. En dan weer bundelen.  

I: Ik voel ook continue intense ontroering.  

M: In de stilte ligt ook de wijsheid van het kwantumveld opgeslagen. De wijsheid om dit te 

laten ontstaan. Dus veel informatie, besef van wat er allemaal lijkt te zijn, en er is en op 

sommige punten nog binnen gaat komen. Hoe het zich ontvouwt, tegelijkertijd met de 

serieusheid en de verbondenheid in het onderwerp. Om er echt helemaal te zijn voor het 

onderwerp voor het, voor deze grote kruising eigenlijk van verschillende tijdlijnen bij elkaar, 

want hierna is de wereld niet meer hetzelfde. En dat is misschien ook maar goed.  
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Het verschuiven van de hoofdader/tijdlijn door samen te werken in dezelfde 

thema’s 

I: Wat bedoel je met kruising van verschillende tijdlijnen bij elkaar? 

M: Dat we hier met een groep mensen bij elkaar zitten en voor de meeste mensen op deze 

wereld over een abstract onderwerp spreken. We hebben allemaal eigenlijk ons eigen beeld 

en gevoel bij het onderwerp. Terwijl het eigenlijk allemaal wel hetzelfde is. In mij zit een 

tijdlijn door daar mee bezig te zijn, opent zich een mogelijkheid, een heel spoor aan routes 

waar ik doorheen ga. Maar als je dat allemaal met elkaar doet ben je gebundeld en 

bekrachtig je eigenlijk niet alleen een persoonlijke tijdlijn maar ook een hoofdader van 

wijziging. Dat is dus een kruising van..al die dingen komen bij elkaar. Je zou een tijdlijn 

kunnen zien als een hele statische hoofdader, die voortkabbelt in de tijd, daar zijn er 

miljarden van, en dan loopt één lijn en die springt steeds over naar allerlei elementen en dan 

ontstaat er een lijn. Maar voordat die overspringt speelt er een hele werveling aan 

mogelijkheden mee. Als je die steen nu..nu is het al gebeurd. Even over die stenen 

gesproken. We spreken nu al in een tijdlijn over die steen. Had ik het niet gezegd dan was 

dat niet gebeurd. Dat is een heel klein element. De hoofdader van deze dag loopt door. Nu 

we stoppen over die steen de gevolgen doorgaan. Het zijn allemaal kleine elementen, 

sublevels als het ware binnen een hoofdader en doordat wij het kruisen met elkaar bij 

elkaar, worden zoveel allerlei verschillende levels van informatie in beweging gezet dat de 

hoofdader al verschuift. Dus je moet om een hoofdtijdlijn als het ware echt naar een andere 

richting te brengen moet het in heel veel verschillende levels tegelijkertijd, heel veel 

verschillende mensen tegelijkertijd, met hetzelfde onderwerp gevoeld, bestudeerd en ten 

diepste gemeend hebben. Dan krijg je echt een kruising. Dan krijg je dat onze tijdlijnen die 

wij zijn bij elkaar opgeteld zo’n krachtige verandering worden dat de hoofdader als het ware 

verschuift. Daarom moeten ook de Task Force Groepjes zeg maar wereldwijd geldt dat dan, 

mensen moeten beseffen, opnieuw herleren, beseffen samen te werken in hetzelfde stuk. 

I: En wat je denkt en dat je gefocust bent op één ding. Dat alles wat in de systemen is…van 

de buurvrouw zus of die zo.. dat doet er niet meer toe. Heeft er nooit toe gedaan, maar dat 

dachten we dat dat zo was.  

M: En als je dan echt ook te maken hebt met een professionele werkgroep op dit gebied, die 

op dit terrein aan het werk is, dan spreek je eigenlijk dat al dat soort elementen zoveel 

mogelijk helemaal uit je systeem verwijdert. Dat het niet meer mee speelt dat het niet meer 

iets is dat je beïnvloedt. Dat is het werk dat je doet. Dat klopt. En hoe meer mensen 

gezamenlijk voor een bepaalde krachtige overeenkomst het eigenlijk met elkaar hebben…Ik 

heb de overeenkomst met jullie dat alles wat er in mijn bestaan gebeurt dat ik dat direct 

weggeef naar alles en iedereen. En naar jullie en naar iedereen. Dat is mijn overeenkomst 

die ik heb. Er is niets van mij. Alles wat er gebeurt is voor het geheel. En ik ben ook een 

onderdeel daarvan dus ik mag daar ook in mee zijn. En dat is ook de overeenkomst die je 

met elkaar geeft van oké: het platform dat hier wordt neergezet als een interkosmische 

ontvangstruimte waarin contacten zullen plaatsvinden, die op een heel professioneel level 

plaatsvinden, omdat we allemaal echt staan voor iets heel duidelijks daarbij ook niet 
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wegloopt maar het werk ook verder zullen brengen in de wereld,  in het veld. Dat stuk, dat is 

eigenlijk met geen woord te bevatten. Het is gewoon zo groot.  

Uitzenden naar de mensen met o.a. beeldmateriaal 

I: Maar het werk bestaat uit wat je allemaal zegt maar niet stoffelijk. Of moet ik ook dorpen 

gaan behandelen op dat soort dingen? 

M: Nou, we hoeven geen dorpen te bouwen. We hoeven alleen contact te leggen. Het 

contact dat er is in de wereld eigenlijk ook te vertalen, te laten zien, en dat zal vanzelf gaan 

als er ook beeldmateriaal komt en je kunt dat uitzenden. Dan zal de hele wereld op een 

gegeven moment zien  dat er gewoon contact is gelegd met een compleet andere 

interstellaire beschaving die volkomen buiten regeringen om heeft plaatsgevonden maar wel 

bij een groep mensen die staat voor ….waar je voor staat. Het gaat op een gegeven moment 

naar buiten toe en dat maakt de wereld wakker. Het ontwricht eigenlijk de gecentraliseerde 

macht omdat er wordt aangegeven: hé dat hier de machthebbers….Het zijn eigenlijk voor die 

andere intelligenties totaal geen machthebbers. Dat moet je dus gaan vertalen. Je moet dus 

dat hele stuk van waar wij het nu over hebben moet je kunnen gaan overdragen van waarom 

die dingen gebeuren. Dus je gaat voorbij alle.. 

I: Dat is dus letterlijk, in woorden? 

M: Ja…in woorden…in…ja. Een kosmisch mens op aarde die een universele zienswijze komt 

representeren. En daarbij moet er heel veel onveiligheid worden ontmanteld bij mensen die 

zich onveilig voelen. Kennis die wordt overgebracht over hoe je met je gedachten en hoe je 

met je innerlijke kracht omgaat. Er komt een compleet andere leer, een universele leer komt 

er in beweging. En daarbij laten we niet de hele wereld in elkaar storten. Je zit daar tussenin 

doorheen te wervelen, tussen al die tijdlijnen. Bepaalde scripten zullen in één keer stoppen.  

Het geldsysteem 

Het geldsysteem zou best een tijdje door kunnen draaien. Die scenario’s die zijn er, maar het 

zou ook kunnen zijn dat het in één keer zo’n schok geeft dat geld helemaal niet meer nodig 

is. Dat iedereen tot de essentie komt van zichzelf en dat het hele script van geld in één keer 

stopt en wegvalt, terwijl alles gewoon doordraait.  

I: In wezen doet het dat al natuurlijk want het is een web.  

M: Precies! Alleen de box functioneert nog. Het is niet zo dat wij een contact leggen zomaar. 

Je bent daar dus een heel belangrijke deelgenoot in en het gaat ook om missies die worden 

opgezet om bepaalde dingen, want er is op de aarde heel veel aan informatie opgeslagen uit 

andere tijden dus er is echt heel veel te doen. Maar eerst moet het stuk vriendschap, ook wij 

met elkaar, en ook echt een serieuze vriendschap met andere intelligenties de volle 

aandacht krijgen. Dat is ook logisch. We hebben zo’n stukje teambuilding vanuit waarde en 

respect naar elkaar toe. Kijk en er zijn voldoende mensen op de wereld die daar al veel over 

hebben geschreven en hebben verteld, die die contacten 1 op 1 hadden, maar het is nu echt 

een stap dat er naar buiten wordt gezet. En dat moet naar een groter stuk, een groter 

podium gebracht worden. En dat is uiteindelijk wat de regeringen, achter de regeringen, 
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vrezen. En toch gaat het gebeuren. Dat zal niet zonder slag of stoot gaan. Daar zullen 

gewoon wat duw en trek beweginkjes in zijn. Maar dat is ook dat stukje solidariteit dat je 

met elkaar hebt. Kijk binnen het spirituele stuk loopt alles vlekkeloos en binnen de ultieme 

kwantumfysica loopt ook alles vlekkeloos, dus hoe krachtiger wij zijn met elkaar, en hoeveel 

vertrouwen we hebben met elkaar en in elkaar, hoe krachtiger de kwantumfysische 

uitwerking zal zijn en dat het ook vlekkeloos loopt. Maar daar wordt constant op ingebroken.  

Script van de mondkapjes 

Constant gebeuren er dingen die eventjes kortstondig je perceptie even beïnvloeden en dan 

moet je razendsnel terug. Hatsiekiedee. Weer in het zadel gaan zitten van jezelf. Oké dit 

gebeurt er wel, oké, hé ik zit al mee te denken. Och god ik loop al met een mondkapje op. Ik 

heb ook met een mondkapje op gelopen in het ziekenhuis. Nou dat was begin maart dat ze 

in die ziekenhuizen zo’n ontvangstbalie gingen maken en ik vroeg dus aan mijn huisarts een 

verwijsbrief voor de optometrist. Toen zei ze: ”Nou, ik ga je eerst een verwijsbrief sturen 

voor de neuroloog.” Ik zeg: “Waarom? Ik hoef toch alleen maar naar de optometrist voor 

mijn ogen..” Huisarts: “Nee we gaan eerst het brein onderzoeken dat je niet een verstoring 

hebt in je brein.” Dat is de eerste injectie hè. Ik heb helemaal geen last van mijn brein. Kijk, ik 

heb het wel gedaan maar ik ben rustig en kalm. Het maakt mij niets uit. Ik zit gewoon in die 

wachtkamer. Ik ben gewoon rustig en ontspannen. Maar ik kwam dus dat ziekenhuis binnen 

en daar hadden ze van die plastic raampjes neergezet natuurlijk en daar zaten drie dames 

achter een tafeltje met van die schermpjes en daar werd eerst gescreend en toen mocht ik 

naar binnen. “Heeft u weleens last van hoestbuien? “ Ik zeg: “Ja.” “Niest u weleens?” 

“Jawel”. “Heeft u weleens last van benauwdheid?” “Ik heb weleens een keer astma gehad. “ 

Dit waren wel echt ingrediënten, die waren niet echt goed nee. En toen kreeg ik dus zo’n 

mondkapje. Dus ik doe dat mondkapje op zo en toen zei ik: “Moet u niet een mondkapje 

op?” “Nee, dat hoeven wij niet, want u bent degene…zo houdt u de bacteriën binnen.” Ik 

zeg: “Is het dan niet gewoon veilig als jij er ook één opdoet? Dan houd jij hem ook binnen als 

je er één hebt.” “Ja, maar ik heb het niet.” “Ja, maar misschien krijg je het nog binnen zonder 

mondkapje.” Ik ging even peuteren in die gedachten hè. Nou dus ik loop zo om de balie en ik 

kom zo in een lift. De deur gaat open en dicht, mensen komen eruit. Die schrikken van mij 

want ik sta met zo’n 3m, zo’n groot masker. Het was heel interessant om te voelen, om dus 

de hotspot te zijn. Dus ik loop zo door dat ziekenhuis en het was de eerste dag dat het zo 

was. Er kwam een groepje artsen aan en die liepen zo door die gang en ik liep ook door die 

gang en ik zag ineens die hoofden allemaal….ja daar loopt een Covid patiënt. Het is 

interessant om te voelen wat er dus gebeurt. Alleen door maar in het spel waarin we leven 

zo’n ding op te zetten dat is dus een aanwijzing dat…hm hm en dan gaat dus het brein van 

de ander draaien op basis van informatie die er allemaal gelanceerd is die het niet hoeft te 

zijn, maar op dat moment ben je het. Dus dat is leuk om je daar los van te maken, los. 

Jongens, wat zijn we aan het doen? Waar gaat deze dag over? Dit is maar een halve dag tot 

nu toe hè.  

I: Hoe we stappen kunnen nemen denk ik. Wat we kunnen doen, ja.  
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Ontmoeting bij een tankstation in Drente 

Uit de kwantumverdieping gestapt....(niet te verstaan) ………om dat uit te spreken. Voorbij de 

fantasie, voorbij de fabel van dat wat militaire industrieën al hebben aan andere 

contacten/beschavingen die hun technologie hebben gegeven. Die contacten die zijn er 

gewoon. Dat dat ook eigenlijk aan de andere kant, de gecontroleerde verbindingen met 

andere intelligenties en de vrije verbinding met intelligentie, dat dat ook hier wordt 

geïntroduceerd. We komen vandaag daarvoor bij elkaar om het concreet te benoemen met 

woorden hoe mooi dat is, hoe bijzonder dat is. Wat er ook allemaal wordt gevraagd onze 

kant op. Het kan op heel veel verschillende manieren gaan plaatsvinden. Het was in 2013 

denk ik dat het was. Toen reed ik hier in Drenthe. Toen kwam ik bij een tankstation en dat 

tankstation dat staat ergens bij een tweebaansweg in het bos. Haha ook zo apart. Ja, 

tankstation in het bos... Ik stond daar te tanken met mijn auto, een VW Passat en toen kwam 

er een man voorbij fietsen. Ik zag hem al aankomen in de verte. Die man had een hele grote 

zwarte donkere hoed op. In ieder geval een hele donkere hoed. Ik keek naar die man en 

terwijl ik naar die man keek had ik hetzelfde gevoel als dat ik fysiek contact krijg met 

andere...het kunnen objecten zijn, het kunnen voertuigen van grote mensen of andere 

beschavingen. Hetzelfde. Dat. Een soort nervositeit van het centraal zenuwgestel. Het is niet 

dat je bang wordt, dat is het niet. Totaal niet. Maar het is een soort spanningsveld. Er wordt 

iets opgebouwd. En ik zag hem aan komen fietsen. Terwijl hij dus dichterbij kwam, ik keek zo 

naar hem. Ik stond zo met die handel in mijn hand te tanken en hij kwam zo voorbij en, hij 

fietst dus letterlijk voorbij. En terwijl hij dus voorbij was, toen zei ik van:  "ik zie je wel hoor". 

Ik had zo diep de behoefte om dat te zeggen dat ik het energieveld voelde. Toen draaide hij 

zich zo om en toen zag ik eerst zijn hele gezichtsuitdrukking en zo'n krachtig mensengezicht. 

Toen stopte hij en draaide zijn fiets om en kwam toen naar mij. En kwam bij mij staan. We 

hebben toen een gesprek gevoerd en dat was niet iemand van deze wereld. Maar het was 

ook niet zo dat die persoon met de fiets uit Sirius was gekomen. Er vond iets plaats in het 

momentum waar ik die persoon zag aankomen, vond er iets plaats waardoor ik zo met 

aandacht en volledige rust te tanken. Rustig en ontspannen. Helder hè, niet weg maar 

helder. Ik stond te tanken en ik zag wat en in het moment dat ik mijn waarneming op die 

man heb gezet is er via mijn waarneming is er iets geteleporteerd in het veld. Dat is wat ze 

dus doen. Via mijn bewustzijn.  

I: maar die man zou ik niet gezien hebben, waarschijnlijk ? 

M: Jawel. Die man zou jij ook gezien hebben, zeker, dus niet iets wat alleen maar gebeurt bij 

mij. Echt een fysieke gebeurtenis. 

I: Via jouw waarneming naar hem kan hij iets doorzetten naar jouw wat weer naar het veld 

ging?  

M: door mijn waarneming naar hem, doordat ik hem zag kon er iets in hem veranderen en 

kon die persoon die op die fiets zat eigenlijk toegang verschaffen; er overheen geplakt zeg 

maar, een andere identiteit een andere persoon een ander mens. Er wordt gewoon 

ingevoegd. Want wij zien het als een statisch iets maar alles is energie. Er wordt gewoon iets 

overheen gezet. 
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I: dat is wat ik voelde met die vis. Door mijn waarneming, die ging door mij heen ook, mijn 

waarneming uit het veld naar hier veranderde daar wat.  

M: Ja, ja! 

I: En als ik niet had waargenomen dan was het niet gebeurd. Zo voelde het voor mij. 

M: het gaat puur via je waarneming. Je waarneming is bewustzijn. Dat wist die man zelf ook 

want die was een sterrenreiziger. Ik sprak gewoon met hem. Het hele veld...lichtblauwe 

ogen..niet van deze wereld. Heel lichtgevend hè. Dus niet een uitstralend licht maar heel 

heel andere ogen. En ik sprak met hem en toen ik begon te lachten en zeI: "ja wij tanken nog 

gewoon hier op aarde". Toen moest hij lachen en zei "nou zoals ik het zie fietsen wij ook nog 

steeds".  (hahahaha iedereen..) Nou en of dat zijn echt verbindende elementen. Toen vroeg 

hij aan mij: "wat ben je allemaal aan het doen?". Een hele abstracte vraag. En ik zei, "nou ik 

ben lezingen aan het voorbereiden om in Kudelstaart te geven. En dat zou dan starten in 

2014. En toen stapte hij zo half op z'n fiets en zei, en toen deed hij zijn voet naar voren en 

zei" één ding: Als het maar gebeurt!". 

Zaal: Ooohhh aaaahhh 

M: Dat is zo'n diep gevoel dat: "als het maar gebeurt " Ik kon op dat moment niet bedenken 

wat hij bedoelde maar ik wist het in mijn emotie. Als het maar gebeurt. Dat waar het echt 

om gaat. Niet al die dingen er om heem maar waar het echt om gaat. Echt contact. Want hij 

deed het ! Hij deed wat hij zei. Echt contact leggen, en toen fietste hij zo weg. Dit is waar het 

echt om gaat, waar wij het zo (nu) over hebben.  

I: daardoor zitten we ook hier want als je het niet had gedaan…………. 

M: Maar ook voor jou, voor ons allemaal. Als wij niet ons eigen pad hadden gekozen. 

Eigenlijk zitten we hier allemaal vanwege jou. Wij zitten hier allemaal voor haar (..persoon). 

Wij zitten hier allemaal voor ..(andere) persoon. Zo kun je het bij iedereen zien. Deze hele 

groep is samengekomen speciaal voor jou doordat jij die keuze hebt gemaakt. Doordat jij in 

jouw tijdlijn dingen hebt besloten wat leidt tot DIT moment. En nu zitten we hier met elkaar. 

En waar het echt over gaat is dat, dat contact leggen. Onuitwisbaar. Onuitwisbaar in liefde 

en kracht, in duidelijkheid want het zal de wereld echt naar een compleet andere mogelijke 

tijdslijn brengen. Mogelijkheden... een tijdslijn met mogelijkheden brengen. Zeg maar 

achterstevoren... 

I: Ik wil ook iets delen. Een tijdje terug was ik in het park aan het wandelen en toen raakte ik 

in gesprek met een ander echtpaar . En we hadden het over wat er eigenlijk allemaal aan het 

gebeuren is. Wat er niet klopte. En toen kwam er een jongere vrouw aangelopen. Die kwam 

toen van achteren en die liep zo door en er was..die leek zo mechanisch en ze was het niet. 

En ze was helemaal perfect hoe ze liep. En ik denk: dus niet zoals wij zijn, zeg maar. En toen 

liep ze door en toen kwam ze even later weer terug. En toen merkte ik op dat ze een hele 

andere... volgens mij was zij geen mens ofzo. En ze keek mij ook heel eventjes aan, en ze liep 

ook gewoon door, en ze is echt een hele tijd blijven hangen. Ik denk wat is dat geweest ofz 

... 
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Eyegazing 

M: Ja, ja...Ik kan niet zeggen wat het is geweest maar wat ik er wel op wil reageren is dat 

mensen die met dit onderwerp bezig zijn waar wij mee bezig zijn, feitelijk over hebben, die 

worden voortdurend, voortdurend worden die mensen benaderd op welke manier dan ook 

om iets via een waarneming in jezelf iets te laten gebeuren, door groepen die dat niet willen. 

En ik weet niet of het dat is bij jou maar dat is wel iets dat je..je zult oplettender worden 

maar niet afstotend. Je zult merken: heee, deze persoon kijkt naar mij. Maar er wordt door 

de ogen heen gekeken naar mij. Ze proberen dingen in te programmeren, te stoppen, op 

andere gedachten te brengen door gewoon een gedachtenveld via de ogen over te zetten. 

Het is dus ook heel goed om hoe je naar mensen kijkt en hoe je in de ogen kijkt. En met dit 

soort dingen moet je misschien ook wel iets minder in de ogen kijken als dat je normaal doet 

want oogcontact is op deze aarde best wel een issue.  

Er zijn een hoop mensen die zitten in elkaars ogen diep te kijken, en er kunnen ook een hoop 

positieve dingen gebeuren maar er kan ook manipulaties via oogcontact plaatsvinden. Heel 

voorzichtig, heel goed kijken, altijd hier blijven. Ja... 

I: Kun je dat beter uitleggen? 

I: ja want ik ben er ook wel nieuwsgierig naar. En zeker, ik ben dan ook wel zo dapper. Maar 

als er een Draconier voor je staat, dan...ik weet niet of ik dat aan kan. Dat is ook een kijken. 

Dan blijf ik denk ik niet kijken hoor. Geen idee. Tis wel heel krachtig, en ik moet dan ook 

krachtig blijven in gelijkwaardigheid.  

Martijn: Goed om te starten met dit stukje om te beseffen dat de oogzenuw binnenin kijken, 

rechtstreeks toegang is tot het brein. Dat weten buitenaardsen ook. Ontvoeringen die 

plaatsvinden, die aliens die dat doen, die doen dat ook door doordringend in de ogen te 

kijken, van diegene die worden ontvoerd. Daarmee dringen ze een bepaald deel van je brein, 

je neurologische brein binnen. Dus oogcontact is eigenlijk ook een soort portaal, 

informatieweg over te denken naar de ander. Wij zien het op de aarde als veel liefde, 

liefdevol aankijken dan krijg je die gevoelens. Het moment huhhhhh dan raak je elkaar diep, 

van ziel naar ziel. Maar er is natuurlijk ook nog veel meer. Nu gaan we erachter komen dat er 

door ons heen wordt gedacht, waardoor er door de mensheid heengedacht wordt. En dat 

ook mensen, zonder dat ze het zelf weten dingen kunnen denken, tenzij die mensen zich er 

weer bewust van worden de controle weer te krijgen in hun eigen lichaam, waar wij het ook 

steeds over hebben gehad, maar dat er door de lichamen heen wordt gekeken en dat er 

informatie in de ander gezet kan worden. Ik ben geen grote fan, helemaal geen fan, van 

eyecatching. Want de mensen hebben geen flauw benul waar ze mee bezig zijn.  Ze hebben 

dan wel benul in dat stukje waar ze met oogbeweging.... healers.... Dus het hangt er echt 

vanaf. Mensen die echt hun eigen kracht weer terug hebben gehaald, uit dingen zijn gestapt 

en dus goed contact hebben gemaakt met het lichaam zelf weer, die kunnen rustig bij elkaar 

in de ogen kijken. Zonder dat er allemaal negatieve krachten doorheen komen. Maar dan is 

nog de vraag of je je autonome kracht overeind kan houden of dat je daar allerlei intimiteit 

gevoelens bij gaat krijgen. Ogen is nogal wat en via ogen worden informatievelden 

overgezet. Via oogcontact, van brein naar brein. Via de oogzenuw wordt de informatie 
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overgezet naar de ander, en zo kan het zijn dat je je hartstikke goed voelt en je nog beter 

gaat voelen als iemand je aankijkt. Maar het kan ook zijn dat je doordat iemand je aankijkt 

dat je voelt, ho eens even. Het kan ook zijn dat je helemaal niets merkt dat het gebeurt. En 

toch wordt het in jezelf in je systeem neergezet. Dus oogcontact, ik ben een grote, ik ben 

een hele grote mededrager dat mensen elkaar weer gaan zien, en elkaar gaan ervaren 

daardoor, dat ze elkaar kunnen aankijken maar wel vanuit wijsheid. Een wijsheid van oké ik 

zie je. Je ziet elkaar, dat is mooi, dank je wel. Op een professionele manier naar elkaar kijken 

en we hebben elkaar lief als mensen. Maar je moet heel goed opletten want bij oogcontact 

wordt een hoop door de mens heen gedacht en kunnen een hoop dingen waar we het nu 

vandaag over hebben zo in een keer worden getorpedeerd. En dat merk je meestal wel met 

mensen die nergens mee te maken willen hebben. Of op een verjaardag dat je denkt wat zijn 

dit voor ogen.. Mensen kunnen je aankijken.. Oogcontact is nogal wat hoor. 

I: het is ook zo raar om iemand te spreken die je niet aankijkt. 

M: ja dat klopt maar kom in je eigen hoofd en in je eigen lichaam en je eigen hartsplek weer 

te voelen. En als je dat kunt voelen dan kun je elkaar weer aankijken maar wel op een 

normale manier en het is op deze aarde normaal .. ja wat is normaal. Ik zit het een beetje te 

bezien... Ik wil er niet al te veel over zeggen. Wees er gewoon voorzichtig mee. 

I: zijn er hier in Nederland nog meer mensen hier mee bezig ? Net als jij? 

M: ja ja duizenden mensen. 

I: maar niet met hetzelfde? Niet allemaal op een goede manier. 

M: nou wij praten er formatloos over. Dus wij spreken dus uit een vrij bewustzijn. 

I: Ik heb een afspraak staan met iemand waarvan ik hoorde dat ze buitenaards specialist 

was. 

M: nou dan ga je daar naar toe. Je gaat het gewoon ervaren. Altijd contact houden met 

jezelf. En niet mee gaan geloven. Gewoon aanwezig blijven in je lichaam. Je lichaam blijven 

voelen. Je moet het gewoon durven onderzoeken. 

I: Oké, ja. 

I: En Martijn je zei dat je verwacht dat de eerste contacten waarschijnlijk met Sirianen 

zouden zijn. Betekent dat dan dat er nog meer daarna komen? Allerlei groepen? Of bedoel je 

dat er niet mee? 

M: ja. Maar dat is niet waar we mee bezig zijn. Het is meer dat het portaal in onszelf open 

gaat, ons bewustzijn zich opent.  

Persoon: en dan gebeurt er wat er gebeurt. 

Martijn: ja precies. Kijk, en er is een soort embargo op de aarde gaande dat buitenaardse 

beschavingen niet zomaar ongevraagd binnen kunnen komen. Door de militaire machten, 

ruimtevaartorganisaties, geheime ruimtevaartorganisaties die technologie gebruiken die 

buitenaardse of eigenlijk indringers volgen en tegenhouden. Dus er moet eigenlijk een 
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volledige tegenmacht komen van die organisaties die denkt namens mij te spreken. Dus niet 

een strijd maar het klopt niet. Ik heb nooit vanuit wie ik ben als bewoner van deze aarde, 

deze planeet, heb ik nooit mijn steun gegeven aan een organisatie die hier het energieveld 

dichttrekt en een ander voertuig uit andere werkelijkheden neerhaalt als het ware; daar heb 

ik nooit toestemming voor gegeven .Maar aan de andere kant is dat niet waar omdat, ik ze 

wel erken als regering, als militaire macht. Dan zeg ik, ik erken ze niet, maar ja wat heb ik 

dan gedaan om het tegendeel te laten zien. Dat is dus het oprichten van een intergalactische 

Alliance die op de aarde als mensen iets uitvaardigt. Je moet er iets tegenover zetten dat de 

kwantumwetgeving, je moet het laten staan anders kan er ook niet op gereageerd worden. 

En op dat moment zijn er ook weer andere, worden er mogelijkheden geopend van 

binnenuit waar wel op aangesloten kan worden. Geen weg terug.  

Wat gebeurt er je een object binnengaat? 

Op het moment dat er een object beschikbaar wordt gesteld voor ons om in te komen kijken 

- dat hoeft niet een object te zijn dat hier helemaal naar toe gevlogen is hoor, die worden 

gewoon geplaatst, dat gebeurt - je wordt uitgenodigd om even een kijkje te komen nemen, 

en dan neem je een kijkje in iets wat je nog nooit eerder heb gezien. Dat zei ik vorige week 

ook, een auto dat erkent je brein wel. Normaal doe je de deur open, je weet hoe dat moet 

en je gaat naar binnen. Maar als je iets waarneemt dat niet van hier komt, dat is opgebouwd 

uit een ander hologram, andere informatie, dan zie je dat object en dan komt ook de 

informatie van dat hologram binnen via de oogzenuw naar binnen toe. Het brein, fysiek heb 

ik het nu over, neemt een object waar met de informatie waar het uit ontstaan is, welke 

energie het is, neemt het object waar, met andere woorden moet de waarneming buiten 

jezelf dmv de waarneming binnen in jezelf ombuigen, moet de waarneming weer opbouwen. 

En bij de eerste keer bij dat soort, niet eerder opgedane ervaringen heeft dat gewoon heel 

veel impact. Dan loop je zo'n object binnen, je gaat gewoon naar binnen toe. Gewoon erin, 

kijk je naar de ruimtes die er zijn en er wordt niet heel veel verteld. Kijk maar gewoon rond. 

Dan besef je gewoon dat je niet in een auto staat. Je beseft ook dat je in een object staat 

waarin misschien over 10 minuten als ze weer weg zijn, dezelfde mensen weer uitstappen in 

een andere wereld. Het is dus letterlijk een brug tussen deze werkelijkheid en die andere 

werkelijkheid. Dat besef je in het moment, je voelt het, het komt door je heen. Je staat in dat 

object en je voelt, goh, het is wel een grote eer om er in te mogen staan. Maar wat, hoe gaat 

dit voelen voor mij als aardse mens die een kosmische reiziger is in dit lichaam? Hoe gaat het 

voelen op een volgend moment daar te zijn, de verschuiving mee te maken, naar buiten te 

kijken en een compleet andere wereld te zien? Waar het stil is in de energie waar straling en 

alles is, niets, waar het helemaal stil is. Alleen maar organische...(?) .. En dan stap je eruit, en 

dan komt er wind in je gezicht en dan besef je dat het allemaal echt is. Dit zijn de dingen 

waar we voor staan. Dat is waar het nu over gaat. Daar worden wij naartoe gebracht en daar 

brengen wij onszelf naar toe. Om die ontmoetingen te laten plaatsvinden. En er is helemaal 

niets geen fantasie, geen onmogelijkheid, alles is er al zo lang als alles bestaat. Leven is, waar 

dan ook, is er al, dat is er altijd al geweest. En dan loop je hier zo'n object uit. En dan 

verdwijnt dat object, en dan blijf je achter op dat moment. En dan moet het allemaal 

verwerkt worden door het lijf.  
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Vanbinnen weet je wat er gebeurt maar het lichaam moet het allemaal verwerken. En dan 

kom je de prikkels om je heen weer tegen, deze werkelijkheid; en dan lijkt er een soort 

conflict te zijn. Tussen een droomstaat, die lijkt een droomstaat te zijn maar pure waarheid 

is en de werkelijkheid waar je nu in zit. Voor de psyche is dat echt een...druk(?)..Ik weet hoe 

dat functioneert voor het lichaam. Ik heb dat zeer, zeer  veel meegemaakt. En ook daarin 

adapten wij onszelf, passen wij ons aan. Dat moet zich ook gewoon rustig opbouwen. Het 

eerste moment alleen al het zien van een object, ook als een groot lichtobject of een object 

wat in het donker ineens zichtbaar wordt voor je, maakt al een enorme indruk. Wij zijn nu op 

een punt om die vriendschappen te gaan openen, open contact neer  te leggen. En aan ons 

de vraag vanuit het Antarrabewustzijn, Siriaanse bewustzijnvelden, werelden, de vraag om 

daar vooral op dat stuk niet, niet te snel voorbij te gaan. Dit stuk, het moment van contact, 

daar wordt heel diep om gevraagd van, ja jullie zijn allemaal klaar, jullie gaan allemaal dat 

contact leggen. Er is geen twijfel over mogelijk. Er is ook echt geen twijfel over, echt 

niemand. Maar waar wel nog voorzichtigheid in nodig is, is het moment van het besef dat 

het ook echt gebeurt en het moment dat het gebeurt, dat het ook echt feitelijk is, en dat het 

hele fysieke bewustzijn daardoor een verandering krijgt, omdat je iets waarneemt uit een 

andere wereld. En op het moment dat jij iets waarneemt uit een andere wereld dan komt er 

in het fysieke brein, dan vindt het zijn weg via de cloud van het intelligentieveld van de 

mensen en daar wordt flink over gebatteld. Dus je moet heel stevig in je bewustzijn staan. 

De Deltagroepen die in andere tijdslijnen actief zijn ons geheugen, voortdurend aan te 

passen, die zullen er alles aan doen. ALLES, om dat wat wij ervaren om dat daarna weer 

volledig te laten vergeten. Dus we hebben heel solide bewustzijn nodig, daarom gaat het ook 

om groepjes en Task Forces. We hebben solide bewustzijn nodig met elkaar dat je heel goed, 

heel stevig aanwezig bent in het lichaam. Heel rustig, vriendschappelijk en gebroederlijk met 

elkaar aanwezig bent. Want het is ontzettend zonde als die ervaringen weg vallen. Ze 

moeten gewoon blijven hangen. Degene die controle heeft over de geheugens van de mens 

die heeft de macht.  

I: ja het is gek maar nu jij hier over praat komt opeens een herinnering. Ik kan niet eens meer 

de dag terughalen, een half jaar ervaren dat ik handen op mijn schouders voelde. Het was 

eigenlijk weg maar nu is het er weer. Maar ik heb niet gekeken, ik heb geen hand gezien, 

alleen gevoeld.  

Martijn: Ja, er gebeurt zo veel. Wij zijn dat betreft eigenlijk stekenblind, middels ons 

geheugen. 

I: nou dan zat ik te denken, dan hebben we een hele hoop gemist. 

I: is er een mogelijkheid dat we mee gaan met zo'n schip? 

Martijn: ja hoor. Niets zou onmogelijk zijn. 

I: maar we kunnen niet meer terug... 

I: maar hoe weet je nu op wiens schip je zit ? 

Martijn: nou dat weet je eigenlijk pas door heel schoon bewustzijn te hebben en heel helder 

te kijken. Want elke vorm van leven dat afwijkt van zuivere intentie die krijgt gewoon te 
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maken met jouw schone intentie. Het is echt een intentie ...(?) ... eigenlijk. Dus als jij 

personen voor je krijgt die er heel leuk uitzien en ze gaan jouw proberen op die manier te 

vangen. Daarom is die gelijkwaardigheid ook zo belangrijk. Je zult dus echt rechtstandig en 

heel helder met elkaar moeten zijn, aanwezig zijn, en dan nog zal blijken in het contact hoe 

het in elkaar zit. Dus je weet het nooit. Maar dat krijg je wel te zien. 

Persoon: je wilde ook vertellen over Reptilians…………………… 

Voelen en leidinggevend denken laat tijdlijnen verschuiven 

Nou dat weet je eigenlijk pas door gewoon een heel erg schoon bewustzijn te hebben en 

heel helder te kijken naar elke vorm van leven wat afwijkt van zuivere intentie Die krijgt 

gewoon te maken met JOUW schone intentie . Het is eigenlijk een intentie waar eigenlijk, als 

jij 'n persoon voor je krijgt die er heel leuk uitzien en zij gaan proberen jou op die manier te 

vangen, daarom is die gelijkwaardigheid zo belangrijk, je zult echt rechtstandig en heel 

helder met elkaar moeten zijn. Aanwezig zijn. En dan nog zal moeten blijken hoe het in 

mekaar zit. Dus je weet het nooit. Maar je krijgt het wel te zien.  

I: Ja, je wilde ook iets vertellen over die Reptillians? Over oog in oog met die Draconiërs. 

M: Ja dat zijn eigenlijk niet echt Reptielen. Ja daar hadden we het over van hoe reageer je 

daarop?  

I: Maar dan, dan zit je in een ruimteschip wat dan niet vredelievend is, maar daar kan je door 

je bewustzijn dan zelf weer uit?  

I: Moet je dan wel instappen zou ik zeggen? 

M: Nee, je moet buiten de container blijven en angst brengt ons juist in de container.  

I: Dus als je altijd bij jezelf blijf ten weet van nou het voelt niet goed het is ok.. en een klein 

beetje twijfel in jezelf is al terughouding. Het gaat echt om je gevoel.  

M: Het is een combinatie tussen voelen en heel leidinggevend denken. Die twee dingen bij 

elkaar opgeteld. Het is voelen en denken. Autoriteit nemen en denken ook. Je kunt heel 

krachtig denken en dingen beslissen vanuit een bepaald gevoel en als wij Draconische 

soldaten zouden zien en die komen voor ons te staan en het is niet in je hoofd waarin het 

zich afspeelt maar gewoon voor je neus, dan is het heel belangrijk dat je dan beseft: daar 

staan ze dan! En dit is mijn lichaam en ik sta hier ook en de manier hoe ik nu naar jou kijk 

laat het volgende tijdsmoment ontstaan. Of ik geef hem nu ruimte om alle tijdlijnen te laten 

ontstaan vanuit mijn angst ,ja dan ben je weg, of ik laat je volledig heel en intact en ik blijf in 

mijn Zijn, maar ik doe wel drie stappen naar jou toe. Om te laten zien dat ik er ook ben. We 

praten over Warriorschap hier. En een Warrior zet stappen naar voren in eerbied om 

dichterbij te komen om ook in tijd te laten gelden en niet in conflict te laten komen in 

vriendschap en escalerende energie . Of je doet een paar stappen naar achter en dan ben je 

een prooi.  

I: En als je stilstaat? 
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M: Je moet echt een stap naar voren zetten om te laten zien van okay nou ontmoet ik jou 

dus.  

I: dus met je ergste vijand moet je aan tafel zitten. En dan inderdaad uitdragen wie jij bent.  

M: In het stuk waar wij het over hebben zullen we gewoon met een grote legermacht te 

maken krijgen. Punt uit. Vroeg of laat en dat duurt meestal niet lang dan wordt er 

ingegrepen. Eerst zullen ze zich met helikopters laten zien en als er contact tot stand zal 

komen dan zul je zien dat deze transfigureren in hele andere objecten. En dan zul je zien met 

wat voor groep we te maken hebben.  

I: Ja leuk zal dat niet zijn!  

M: Nee.  

I: van de ene kant zeg je een stap naar voren zetten maar een kwartier geleden zei je je moet 

ze niet aankijken. 

M: nou wel aankijken. Maar ik zei aankijken dat is gelieerd aan je bewustzijn aan hoe schoon 

dat dit is. Kijk, als wij weten dat wij eigenlijk Goden zijn, Goden zijn die scheppen die 

tijdlijnen openen,  maar ik kan gewoon beslissen in contact te gaan met dat wezen. Ik kan 

beslissen of gewoon in de angst te schieten of  ik kan gewoon beslissen, ik laat mij gewoon 

zien. En ik steek gewoon mijn groet uit naar mijn hart en ik laat me zien, welkom. Want wie 

ben ik om het anders te doen? Daar gaat het om, het gaat om beslissingen. Hoe sta jij erin? 

Wat draag jij uit? Wat is jouw boodschap naar buiten toe? En ik kan beslissen in dat moment 

om hun de ruimte te geven mij te kunnen zien. Maar ik kan ook de beslissing nemen om 

daarin te voelen en uit te denken van met alles wat ik voel en alles wat ik denk kan ik elke 

tijdlijn laten reageren. Dat kunnen zij nl NIET.  

I: Dat kunnen zij NIET, dat doen ze dus altijd via ons? 

M: Binnen de bandbreedte van de tijdlijn die operationeel is kunnen ze alles doen. Maar 

daarbuiten als dat verandert, als zo'n tijdlijn ontstaat buiten de bandbreedte waar wij in 

zitten dan kunnen zij dat niet doen. Daarom willen zij daar ook niet heen. 

I: Deze bandbreedte hebben zij opgezet? Kan ik dat zo zien? Of hebben wij dat mee opgezet?  

M: Die hebben zij ingenomen deze tijdlijn. Belegerd. Ja. 

I: en op het moment dat zij zien dat zij eigenlijk niks meer kunnen, dan valt het weg. 

Communiceren als een Commander in Charge met de Draconiërs 

M: Op het moment dat jij buiten de container met hun gaat communiceren als een  

Commander in Charge en een paar grote logo's hier draagt (beide armen) en in het hart en 

geen angst kent, dan hebben zij met iets te maken waar zij respect voor hebben. Want op 

dat moment kun jij nl hun gewoon laten verdwijnen. Zo sterk is dat. Want in andere tijdlijnen 

zijn zij er niet. Dus als jij die tijdlijnen kunt verschuiven en je kunt iets anders doen, dan zijn 

zij weg. Dus er is zo veel van belang. Het is van zo veel belang. Ja dat kun je niet terugdraaien 



 

 
 

Pagina 113 van 119                                

van waar je mee bezig bent. En in andere TF dagen gaan wij ons diep voorbereiden om ons 

als tactische groep heel goed in te trainen in bewustzijn . 

I: Oh maar dan hebben we best nog wel wat mogelijkheden!  

M: Ja de mogelijkheden zijn legio. Maar daarvoor hebben we wel onze gedachten nodig . 

I: je praat voor mijn gevoel nu in een hele smalle bandbreedte alsof we nou jongens. 

I: maar het is wel precisiewerk. 

I: het gaat om je kracht. 

M: maar die bandbreedte is niet zo smal. Maar dat is wel de weg waar we als eerst over 

heen lopen. En daar moeten we onszelf wel goed in trainen om daar van af te komen. En 

heel goed bij elkaar brengen van wat kom je eigenlijk in die hele smalle bandbreedte tegen. 

Want binnen die smalle bandbreedte hebben ze wel de macht. Hebben ze heel wat in de 

melk te brokkelen en kunnen ze heel wat doen. Heel wat! 

Er is een enorme container vrij bewustzijn nodig 

Maar daarvoor is er een hele enorme container vrij bewustzijn nodig. Dat is waarom je je zo 

heel diep moet ontbloten uit de matrix maar ik erger mij ook gewoon als Martijn en als 

vader gewoon ervaar. In hetzelfde moment dat ik mijzelf zo ervaar ook buiten de container 

ook het hele multidimensionale onderdeel gewoon tevoorschijn moet laten komen. Alles 

moet bij elkaar komen. Ik moet ook in die tijdlijn manoeuvreren waar wij nu nog inzitten. 

Dus ik moet mijzelf daarin herkennen in die smalle bandbreedte om in een keer die kant uit 

te gaan.  

I: Wat mij te binnenschoot nou, wanneer je in die smalle bandbreedte zit en je hebt een 

Draconiër voor je staan dan zie je gewoon een schietstoel en druk je op een ….. 

M: Ja maar daarvoor zijn wel een aantal dingen nodig want dat besluit dat is natuurlijk niet 

iets wat je zomaar besluit want ze lachen je vierkant uit. Ze gaan dingen doen, ze gaan 

indruk maken, zwaar geschut inzetten om indruk te maken om te laten zien hoe 

oppermachtig ze zijn.  

M: vind je het nog leuk?  

I: Nee. Ik uh.. 

M: Ja ik voel het. Even nog doorzetten. Zij gaan heel duidelijk indruk maken om ons in die 

container te brengen van onze angsten die nog in ons fysieke lichaam geprogrammeerd 

liggen. Waarvan wij weten wat een onzin en ik wil het helemaal niet voelen maar toch 

gebeurt het. Dat stuk, in die container, daar zullen ze alles aan doen om daarin terecht te 

komen. Het komt op een besluit aan. Een besluit uitgedacht in een denkveld moet 

voortkomen uit een emotie. Als het voortkomt uit een emotie , een krachtgevoel van 

binnen, dat geeft dus de rimpeling. De emotie is organische trilling, die doorgegeven wordt 

aan het brein, geeft het brein een instructie aan het kwamtumveld en reageert het 

kwantumveld op wat jij denkt. Zijn ze verschrikkelijk bang voor dat het gebeurt. Maar dat 
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is het mooie, dat als zij jou bang maken dan beschik je direct, direct over die emotie! En dat 

had ik al gezegd, angst is dezelfde kracht als een liefdesveld. Alleen bij angst zijn wij 

geprogrammeerd om ons uit te schakelen en verlamd te raken, te stoppen ons over te 

geven. En bij liefde kunnen we het wel inzetten. Wat nou de truc is, dat die angst, die 

container waar je in terecht komt, dat is ook  een emotie, dat is zo'n organische emotie. Je 

kunt in die angst ook besluiten iets te denken. Dan denk je iets heel krachtigs naar de ander 

en dan zie je gewoon dat ze vrezen. En dan gaat 't ineens (vingerknip) hup, weg! 

I: Wat denk je dan bijvoorbeeld?  

M: Nou, je moet iets beslissen in wat jij voor ogen hebt. Je zou bijvoorbeeld kunnen zien van 

uhm.. het is niet uit te drukken in woorden.. het is een bewustzijnstoestand.. ik moet even 

kijken.  

I: Denk je dan iets over de ander of over jezelf?  

M: Nee, je denkt iets over de situatie waarin je zit, want zij zijn een onderdeel van jouw 

informatieveld. 

I: Onderdeel in mijn informatieveld? 

M: Zij zijn onderdeel in jouw matrix in de werkelijkheid waarin jij leeft. Is allemaal 

kwantumfysische energie. Zij zijn daar een onderdeel van, zij zijn ook een energiewezen. Zij 

manifesteren zich in die tijdlijn waarin jij bent. Dus wat nodig is dat kan ik je eigenlijk van te 

voren niet zeggen. Het is puur.. je moet de leiding houden en voelen dat die ontmoeting die 

er is dat die niet in hun handen ligt. Daar gaat het om. Het is niet zo dat zij macht hebben 

over jou. Nee zij moeten heel goed beseffen, en dat beseffen ze ook heel goed, van dat JIJ 

ook naar HUN kijkt. Dus dat zijn twee verschillende connecties met elkaar. Daar ligt ie.  

I: Jij hebt ook wel eens gezegd dat als wij naar hun kijken dus vanuit onze waarneming, dan 

veranderen zij dus ook weer.  

M: In een ander stadium is dat zo.  

I: nu nog niet.  

I: Oké, wij proberen uit die container te komen en in die CP 22 zeg je dat die Cinzani 

beschaving, die weten, die leven een stukje zeg maar vrij, maar aan de buitenkant is het met 

die beperking.  

M: Ja.   

I: Maar bij ons niet he?  

M: Nee, zo simpel uitgedrukt nee. Het hangt er natuurlijk wel van af hoe je zelf navigeert.  

I: En we gaan ervoor hè! Kom op jongens.  

M: Het is allemaal onderdeeltje van de Task Force. As wij als contact groep, als ambassade 

groep, grondpersoneel op Gaia, even andere terminologie erdoorheen mengen, als wij hier 

met elkaar in een volstrekte harmonieuze en in ieder geval, laat ik zeggen 100% 
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toegankelijke energie zijn met elkaar - het maakt helemaal niet uit wat er allemaal gebeurt 

dat kennen we allemaal - we doen dat gewoon door te zeggen dat we 100% toegankelijk 

naar elkaar toe en elkaar ook ruimte geven en de oefeningen goed te doen. Ook bij het begin 

bij het leggen van contact, dan zullen wij met dat soort Draconische invloeden geen moeite 

hebben, geen contact meer krijgen. En als die er wel zijn, wij zijn niet alleen. Dus er is heel 

veel waakzaamheid om ons heen. Wij staan er niet alleen voor. Daar wordt echt in mee 

geparticipeerd en daar wordt de Arcturiaanse aanwezigheden die telemetrisch door de 

werkelijkheden heen zien wat er allemaal zou kunnen gaan gebeuren hè die zijn zo 

geavanceerd in hun bewustzijn,dus wij hoeven daar helemaal niet bang voor te zijn. Maar 

het is wel goed juist om het niet te laten gebeuren om je bewustzijn erdoorheen te laten 

stromen. Daardoor wordt dat onderwerp door ons bewustzijn aangeraakt. Dus daar waar je 

doorheen gaat wat je niet fijn vindt heb je geborgd met je bewustzijn . Zo zit het in mekaar.  

I: Donderdag had ik een dag met Asma. Ik zat in de auto en er kwam een auto van rechts. Ik 

moest wachten. En ik dacht dat die rechtdoor ging. Maar die ging links af. Ik trok al op. Maar 

ik ben er .. overheen, doorheen.. geen idee hoor.. ik heb hem niet geraakt. Maar als je in een 

ander beeld zou kijken dan was het helemaal prak geweest.  

M: Ja.. ja..   

I: en ik had ook zoiets van ohh zo kan het dus ook! Zo wordt er eigenlijk ook in al die 

werelden zo …. Aan de ene kant voelde het als aanval aan de andere kant heb ik daar toch 

wel in .. of dat deed ik zelf geen idee, maar dat maakt ook niet uit. Maar het is wel iets dat 

dan ik…. Ja dat is. Klaar! Verder niet. 

M: Op dat moment ben je ook in een ander bewustzijn momentum. 

I: en dat is raar en vind ik het raar als ik hieraan denk. Maar je zit dan even in een andere 

wereld. De wereld is even anders.  

I: En je was toch ook tijd kwijt zei je aan mij? 

I: Oh ja ik ben wel vaker tijd kwijt hoor. En oh ja die ochtend mistte ik twintig minuten! Als ik 

volgens de klok dat ik weg zou gaan en kwam ik daar aan en denk ik hè,  geen idee. Maar ik 

was wel alert geweest dacht ik te voelen. 

M: Nee maar er gebeurt ook heel veel in voorbereiding hierop hoor waar we nu mee bezig 

zijn . Het is niet zo dat het allemaal herinnerd moet worden.  

I: Ja het is heel veel. 

M: Het is een beetje een contradictie wat ik eerst zei zeg maar t.a.v. de onderwerpen waar 

we nu heen gaan worden er dus meer dingen ook gedaan wat dus echt buiten ons lokale 

bewustzijn om plaatsvindt.  

I: Ja anders word je ook helemaal .. kan je het ook helemaal niet bevatten.  

I: Wat jij nu net vertelde daar ben ik dus al jaren mee aan het oefenen.  

M: Ja.  
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I: Daarom is het hier warm geworden, weet wat het is. 

M: Ja het is totaal iets waar je niet bang voor hoeft te zijn. Je zult het gaan zien. Het is meer 

de herinnering van het neuraalsysteem dat er een keer een angst is geweest die steeds 

opnieuw wordt ingeladen. D'r is eigenlijk niet echt angst want je brein is zo ingesteld van 

origine dat het niet iets pakt uit een voorgaande situatie. De Annunaki hebben ons 

geherprogrammeerd de lichamen zodat alles wat er gebeurt, wat herkend wordt aan iets, 

wordt ook die situatie weer ingeladen. Dus het zijn eigenlijk allemaal Pavlov figuren 

geworden. En ons creatievermogen doet dat niet want ons creatievermogen zegt altijd van: 

kijk in het moment. Dus dan ben je nooit bang. Al ben je een keer heel erg gebeten door een 

hond in een situatie die door rede X is ontstaan dan ben je de volgende keer dat je bij 

diezelfde hond bent niet bang. 

I: Nee, maar als ik dan bij iemand een sessie doe en ik kijk naar binnen en ik zie bijvoorbeeld,  

ik kom een Reptillian of wat tegen dan kijk ik hem gewoon aan en stuur ik hem gewoon weg.  

M: Ja.  

I: Dus dat is eigenlijk helemaal geen probleem.  

M: Nou dan kan je hem in de buitenwereld ook wegsturen straks.  

I: Ja. Hahaha  

De Draaggolf van ons universum laten verspringen 

M: Ik ben heel dankbaar dat jullie hier vandaag zijn. En dat ik een onderdeel mag zijn van 

jullie Task Force. Ik wil je vragen om hierover helemaal niet te emailen met mij. Dat zeg ik 

nog een keertje expres. Jullie krijgen van mij nog een uitnodiging ergens voor een dag. Je 

moet dan even kijken want het kan dan zijn dat jij dan net die keer niet kan. Ik zit erover na 

te denken. Ik ben nog even aan het door draaien van hoe gaat dit zich nu verder ontpoppen. 

Maar ik heb het diepste vertrouwen dat wij er gewoon de volgende keer gewoon allemaal bij 

kunnen zijn. Dat vindt zijn weg wel. Neem het besef heel goed mee hoe dit in elkaar zit. Als 

we het er daar met elkaar over hebben. Als we maar goed beseffen dat we in de basis 

eigenlijk alleen maar het nu moment nodig hebben. Dit. Stel je voor dat er nu niks is 

opgenomen en je hebt niets dan moet je het hier mee doen. Nou, dat moet de basis zijn. 

Gewoon opletten wat er gebeurt in je lichaam en ik weet wel dat het naluisteren heel veel 

effect kan hebben , maar probeer gewoon zoveel mogelijk focus op het nu te houden. Waar 

wij mee bezig zijn is de draaggolf, dit dus dat is een geluidsgolf, de draaggolf van ons 

universum, is onze realiteit, om die draaggolf te laten verspringen naar een andere 

draaggolf. Dat is kwantumfysica. Dat is wat er gebeurt als een draaggolf verspringt door 

contact te hebben met andere intelligenties daarvoor is ook een draaggolfverandering nodig, 

en zodra er contact is met andere intelligenties gaat de draaggolf in onszelf veranderen hoe 

we onszelf ervaren, de frequentie wordt anders en de informatie die in die draaggolf ligt is 

ook anders. Dus de hele werkelijkheid verandert. Er komen allemaal mogelijkheden 

tevoorschijn. Dus laten we goed beseffen dat we niet op zoek zijn naar contact met 

buitenaardsen, maar dat we bezig zijn met de draaggolf van ons eigen bewustzijn aan te 

passen waardoor er contact kan komen met andere intelligenties. Waardoor de draaggolf 
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van onze werkelijkheid nog dieper doorzet en verandert. En wij nog dieper wegrennen zo 

hard mogelijk bij wie wij ooit dachten te zijn geweest.  Omdat we dat nooit waren. Dat zijn 

de stappen waar we nu doorheen gaan. En in de Task Force dagen gaan we straks in op 

wereldgebeurtenissen met elkaar in het klein, in die kleine groepjes, om het los te maken in 

het veld.  
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